
RSO/JBO-
berättelser 

Jindřich Bayer



Första upplagan.Sammanställt 2009–2022 av Jindrich Bayer.

Copyright © Jindřich Bayer, Mars 2022

Alla rättigheter förbehållna.

Jindřich Bayer har hävdat sin rätt  att  bli  identifierad som författare i enlighet med lagen om
upphovsrätt,  mönster  och  patent  från  1988.Alla  rättigheter  förbehållna.Ingen  del  av  denna
publikation får reproduceras, lagras i eller införas i ett hämtningssystem, eller överföras i någon
form eller på något sätt (elektroniskt, mekaniskt, fotokopiering, inspelning eller på annat sätt)
utan föregående tillstånd från författaren Jindřich Bayer.

Jag skulle vilja tillägna det jag har bidragit med till den här boken till minnet av min mor och min far,
som förmodligen fortfarande skulle vara med oss idag om jag då visste vad jag vet nu.Jag hoppas
bara att denna information kommer att hindra andra familjer från att gå igenom vad vår fick utstå.

Syftet med denna sammanställning är att presentera det aktuella status quo av kunskap om
användningen  av  cannabisoljor/extrakt  inom medicin.All  information presenteras  förendast  i
utbildningssyfte,  och det  ärinte presenteras med avsikten att  främja användningen av
farliga  beroendeframkallande  droger  överhuvudtaget,  tvärtom.Vi  tar  inget  ansvar  för
eventuellt missbruk av informationen i denna bok.

Jindrich Bayer, Mars 2022

- 2 -



Innehållsförteckning
Motto................................................................................................................................................4
Varför kallas det RSO?.....................................................................................................................4
Hög THC eller hög CBD-olja?........................................................................................................5
Bieffekter.........................................................................................................................................8
Vilka stammar/sorter?....................................................................................................................11
Utomhus kontra inomhus...............................................................................................................14
Rick Simpson-protokollet..............................................................................................................16
Frankincene och Myrra..................................................................................................................19
Bearbetning av rökelse och myrraharts..........................................................................................21
röker cannabis................................................................................................................................22
Hudåkommor, brännskador, eksem, etc.........................................................................................23
Produktionstips..............................................................................................................................37
Dekarboxylering............................................................................................................................41
Lösningsmedel...............................................................................................................................42
CancerOch bevis............................................................................................................................53
Endocannabinoidsystem................................................................................................................61
Cancer vittnesmål...........................................................................................................................63
Ytterligare tips för lungcancerpatienter.........................................................................................93
Artrit, smärta, muskler...................................................................................................................94
Diabetes........................................................................................................................................100
Matsmältning och Crohns sjukdom.............................................................................................108
Hjärta, blodtryck..........................................................................................................................110
Astma, andning, lungor................................................................................................................113
Hepatit..........................................................................................................................................116
Barn..............................................................................................................................................119
Suppositorier................................................................................................................................131
Hur gör man suppositorier?.........................................................................................................132
Matningsrör..................................................................................................................................135
Kirurgi, kemoterapi eller olja?.....................................................................................................135
PMS, klimakteriet........................................................................................................................139
Kroppsviktsreglering....................................................................................................................140
Ångest, paranoia..........................................................................................................................142
Depression....................................................................................................................................143
Multipel skleros (MS)..................................................................................................................144
Piller, cigaretter och avgiftning....................................................................................................145
Beroende......................................................................................................................................148
Livskvalité....................................................................................................................................150
Sova, sömnlöshet.........................................................................................................................156
Återställer synen..........................................................................................................................167
Djur - Vittnesmål..........................................................................................................................168
Slutsats.........................................................................................................................................183

- 3 -



Motto
”Du  kan  inte  driva  en  ekonomi  rationellt  utan  cannabis/hampa,  det  är  ett  omöjligt
uppdrag.Detsamma gäller medicin – du kan inte göra medicin bra och rationellt utan cannabis,
du kan helt enkelt inte göra jobbet på bästa sätt.Inte för att jag säger det utan för att det är så
det är.” J B

Varför kallas det RSO?
"Jack Herer började kalla det Rick Simpson Oil eller RSO.Rick ville inte att det skulle döpas
efter honom på det sättet och det tog mig lite tid att övertyga honom om att det faktiskt är en bra
idé.Tricket är att  det finns många hampa/cannabisoljor där ute och det finns många sätt  att
framställa en olja eller extrakt och många patienter har blivit lurade att köpa oljor eller extrakt av
sämre kvalitet.

RSO tillverkas med en specifik metod, av specifika material, och på ett specifikt sätt, så det
borde kallas vad det är – RSO.RSO är inte BHO (butanhonungsolja), RSO är dekarboxylerat
och mycket potent och lugnande.Den bästa RSO är 95-98% THC, 1-2% CBD och är extremt
potent och lugnande.De flesta andra typer av extraktioner kommer helt enkelt inte att producera
en olja  som är lika potent  medicinskt  och ofta har de inte ens dekarboxylerats ordentligt.Vi
bearbetar  vanligtvis  stora  mängder  cannabis  och  Ricks  metod  är  mycket  effektiv  och
strömlinjeformad för att bearbeta stora mängder.Du kan bearbeta ett halvt kilo cannabis och
producera oljan på mycket kort tid, med hjälp av utrustning som är lätt att hitta i de flesta delar
av världen.Poängen är att göra medicinen så snabbt som möjligt så att patienten inte behöver
vänta.J B"

"Rick började inte kalla det RSO, andra gjorde det.Det är ett bra begrepp, eftersom det leder
folk till Ricks information om metoder och material.Rick är med rätta bekymrad över människor
som kallar olja som inte är tillverkad enligt hans metoder och rekommenderade utgångsmaterial
för  att  producera  Phoenix  Tears  eller  RSO.Han vet  vad  som fungerade  i  hans  omfattande
erfarenhet av att behandla patienter, och han vill se till att väldigt sjuka människor får det han
vet fungerar, och inte något som "kan vara lika bra" med samma namn...” Matthew

"Jag är evigt tacksam för att jag hittade Rick Simpson och JB... Förändrade mitt livLaurie”

"Utan Rick och hans video hade jag inte vetat att det botar cancer ... även om jag har varit
användare och odlare i ungefär 27 år visste jag inte att det hade dessa egenskaper ... nu gör
jag det tack vare Rick Simpson . .. och utan hans djärvhet och uppriktighet skulle vi alla leva i
mörkret om det ...av den anledningen tycker jag att RSO är ett bra namn för oljan ...men RSO
måste följa RS instruktioner ...inte någon annanpersonens idé om vad som är bäst ... om det
inte är trasigt - fixa det inte." Peter

”När  jag  arbetade  på  apoteket  brukade vi  bearbeta  stora  mängder  cannabis...Vi  pratar  om
hundratals  pund...  per  extraktion!Det  är  otroligt  hur  mycket  co2  eller  typ  n  butan  du  går
igenom.Jag förstod och gjorde allt till bubbelhash först och extraherade det sedan.Men BHO är
faktiskt  LÄGRE i  THC än RSOOm du röker det  vill  du ha det  så rent  som möjligt  för  dina
lungor.Om  du  äter  det  kan  din  kropp  hantera  lite  växtmaterial  utan  problem.Naftametoden
fungerar bäst om du gör den hemma för konsumtion.Det är inte många som har tillgång till ett
labb eller butan av medicinsk kvalitet för att göra en BHO-extraktion och vakuumrengöring för
att avlägsna föroreningar.Ricks metod fungerade för mig och otaliga andra människor som jag
inte ser något behov av att fixa något som fungerar felfritt!” Lä

“Jag BRYR mig inte vad den heter!!!Kalla det vad du vill men släng inte en man som Rick som
har räddat tusentals liv och har gett hela sitt liv åt att sprida ordet.Det är bara inte rätt!!” Donna
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"Jag kallar det hampaolja hela tiden, för det är vad det är, det finns i ordboken, bara ett annat
ord för cannabis.Det är en gammaldags term, men en korrekt term ändå.Vi vet alla vad han
pratar om." Dion

"Butanextraktioner är inte dekarboxylerade.Den kommer ut vid för låg temperatur.Jag använder
ISO 99 och har varit desperat och använt 91 procent ISO.Det fungerade bra och det här är bara
jag.Jag började göra detta redan 93 med denaturaliserad alkohol  men det  här  är  bara  jag
eftersom jag är en av många.Så länge allt ditt lösningsmedel kokas bort, skulle jag säga att det
är säkrare än vad de flesta människor kommer att äta till lunch.

Denna medicin räddade mitt liv när jag låg på dödsbädden.Olja donerades och den tillverkades
av både nafta eller  ISO och så länge allt  lösningsmedel  är  utkokt  så kunde man aldrig  se
skillnad.Tack alla för att ni delar med er av kunskap, det är ovärderligt och vetenskap är en serie
studier som upprepas om och om igen.Vad jag förstår kväver THC i princip cancerceller och
stoppar de andra cancercellerna döda, men skadar inte friska celler så länge du får i dig stark
olja med THCa uppvärmd till en punkt så att den omvandlas till  THC, och aktiverar därmed
THC. genom värme.

Min fråga är hur man vet när det är helt dekarboxylerat.Bob och Ann på Willow Creek Springs
Ca är min Youtube-video och visar mig efter att jag fick veta att jag hade 3 veckor kvar att
leva.Två år senare säger jag Glad Påsk och det är min övertygelse att alla, sjuka eller inte,
också bör ta denna medicin som ett förebyggande.Du behöver inte vänta på att få cancer eller
någon annan sjukdom.Kärlek." Guppa

-- Väl förklarat och välformulerat, Bob, tack.Det enklaste sättet är att lägga oljan i en kopp av
rostfritt stål och placera den i en ugn inställd på 130°C i ungefär en timme eller mer.Eller tills det
absolut inte finns någon aktivitet på oljans yta.Bästa hälsningar och Glad Påsk till dig.J B

"BHO och RSO är två olika världar när det kommer till healing, bra RSO är näst intill omöjligt att
hitta  på  apotek,  jag  har  försökt  många  gånger  att  få  dem  intresserade  -  vissa  är  väldigt
intresserade andra inte.Att göra din egen är tillräckligt enkelt, jag sprutade bort alkoholen från
min första sats på motorhuven på min lastbil en solig dag i en Pyrex-pajform.Den första lilla
satsen förändrade mitt liv.

Jag gör både RSO och BHO DE ÄR INGEN JÄMFÖRELSE OM DU ÄR SJUK OCH VILL BLI
BÄTTRE --- DU MÅSTE TA OLJA AV RICK SIMPSON TYP - RSO är enkel, den behöver inte
fixas i ändå.Använd bra knoppmaterial så får du bra medicin.Jag tror att tempen som används
för  att  göra de två  är  den viktigaste  orsaken till  skillnaden.Värme aktiverar  RSO:s  helande
egenskaper." Michael

"Magin finns i  trichomens klotformade huvud.Ingen annanstans finns THC på växten.Växten
producerar THC för  att  skydda dess reproduktiva delar.Ju närmare du kommer de delarna,
knopparna,  desto  fler  trikomer.Därför  har  knoppar  den  mest  tillgängliga  medicinen.Det  är
vetenskap, inte spekulationer.Tack igen Rick för att du inspirerade mig att göra den bästa oljan
jag kan.Vacker klar bärnstensfärgad olja.” Toni

"Det är känt som RSO på grund av min sociala mediekampanj." J B

Hög THC eller hög CBD-olja?
"Jag är lite förvirrad.Min vän har stadium 4 njurcancer och cancer i lungorna.Är det bäst att ge
den höga CBD-oljan eller THC-oljan?CBD-oljan har bara ett spår av THC?Jag fick honom en tio
grams tub och den har 18 % CBD och mindre än 1 % THC.Går jag på fel sätt?" Richard

-- "Ja, det är det inte, du måste skaffa den riktiga RSO."Mikees
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-- 95-98% THC är inte 18% CBD, eller hur?Säg till den som levererade det till dig att sluta göra
det.Den höga CBD-marknadsföringshypen kommer att döda många intet ont anande patienter
som det verkar, det är tråkigt.Varför kan de inte helt enkelt följa instruktionerna som verkligen
fungerar?Användningen av hög CBD oljor är mycket begränsad, de fungerar inte så bra även
på hudåkommor, jag förstår verkligen inte varför alla är så galna om det där CBD nonsensen.Ja,
det  är  också  ett  kraftfullt  läkemedel,  men  dess  användningsområden  är  egentligen  bara
begränsade jämfört med den verkliga RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, extremt potent och lugnande och euforisk; det är din bästa olja och
det är det som fungerar bäst.Prova detta först.När du gör det kommer du inte att röra eller gå i
närheten av den höga CBD-oljan och du kommer att känna skillnaden och ingen kommer att
lura dig.RSO först.J B

"Om vi gör oljan från en specifik stam som innehåller 20% THC, hur är det möjligt att få 98%
från den?Förstår inte detta." Ascen

-- Om den är väl filtrerad och nedkokt får man ganska lätt en olja med runt 95%.98 % kräver lite
mer skicklighet eller en exceptionellt bra stam.Fokusera inte på siffrorna för mycket, se till att
oljan är så potent och lugnande som den kan vara.Du kan också förånga den för att göra den
mer potent.All den informationen finns i Rick Simpson-protokollete-bok.J B

"Jag hade ett mycket stort lipom på överarmen som min läkare ville ta bort.Efter ungefär en
månad med 2 eller 3 gånger applicering av olja lokalt är det nu storleken på en krona!Jag har
också  skolios  och  degenerativ  disksjukdom  och  jag  får  OMEDELBAR  lindring  med  topisk
applicering varje gång jag har ont!Det slår mig bara iväg!!” Jill

"Min  man  hade  en  liten  cancerskada  i  pannan  som  försvann  helt  efter  någon  månads
applicering av oljan." Gina

"Denna växt är verkligen en gåva." Chelle

"Jag gillar verkligen den här sidan och den information jag kan lära mig av den.Det är dock så
nedslående att höra att andra cannabinoider förutom THC läggs ner som sekundära.Den här
tjejen och hennes föräldrar ser inte CBD som sekundärt.Det har gett henne liv.Var det inte THC
som gjorde det, var CBD.Snälla sluta skita över det hela.Du avskräcker människor från att prova
höga CBD-stammar när de verkligen kan bli hjälpta av det.Det höga THC är inte svaret på allt
och det är därför det finns mer än en cannabinoid i växten." Tina Babcock

"JB svarade om lungcancer inte Dravets syndrom, ingen skiter på någonting.För cancer visar
patientrapporter och vetenskapliga studier att  THC är det som dödar cancer.Det finns några
studier som säger att CBD är fördelaktigt för vissa typer av cancer men få jämfört med studierna
gjorda med THC.Nu är anfall och några andra tillstånd hög CBD vad du letar efter.” Kellin

-- Kellin och Tina, oljorna vi använder fungerar också på anfall.Och patienter skulle få ojämförligt
bättre  resultat  om  de  använde  den  äkta  varan  och  försökte  bota  orsaken  och  inte  bara
symptomen.

Jag lägger inte ner CBD, det är ett riktigt kraftfullt läkemedel i sig, och jag tror att det är bra i
tuggummi för barn etc., till exempel.Men om du vill ha den verkliga kraften behöver du den mest
brutalt potenta RSO och massor av THC.Testa det helt enkelt på hudåkommor och se om en
brännskada eller ett sår kommer att läka snabbare med den riktiga RSO eller med en låggradig
hög CBD-version av den.Jag har sett det med mina egna ögon, jag behöver inte experimentera
med höga CBD-oljor för mig själv.Jag vill det bästa för mig själv och för mina patienter.De flesta
hög CBD oljor är av sekundär kvalitet jämfört med den bästa och mest potenta och lugnande
RSO med 95-98% THC.
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Ditt största problem är att du köpte in den enkla cannabinoidteorin som Big Pharma driver så att
de skulle kunna dra nytta av cannabisläkemedel.Du vill egentligen inte ha medicinerbaserad på
enstaka cannabinoider vill du ha den mest kraftfulla och lugnande oljan för bästa resultat.

Och du kan odla växterna själv och du kan göra oljan själv också, du behöver verkligen inte
köpa den från stora läkemedelsföretag som kommer att försöka sätta en enorm prislapp på
dekarboxylerat cannabisharts utan någon annan anledning än deras girighet .

Du kan och kommer troligen att behöva kilo av oljan en dag - för dig själv eller din familj - hur
mycket vill du betala per gram?En bock är för mycket, om plantorna odlats utomhus och i stor
skala.Så inga speciella skatter, inget sånt.100 % legalisering är den enda vägen att gå och det
måste  göras  nu,  det  finns  ingen  anledning  att  låta  hundratals  miljoner  patienter  över  hela
världen  lida.Bråka  gärna  om  det;  men  det  är  ungefär  allt  du  kan  göra  åt  det  ändå.Bästa
hälsningar, JB

"Jag kan inte förstå att jag använder så mycket cannabis på ett år, men jag kommer inte att
tveka att dö när jag försöker." Susie

"Snälla fortsätt förklara precis som du har, jag för en anteckningar och lär mig så mycket jag kan
av dig om vad som är bra för vad och så vidare, jag vill  vara redo och förberedd med rätt
kunskap för mig och mina...Om du inte berättade om att du behövde den höga THC skulle jag
ha tyckt att allt var ok, jag är tacksam för ALL INFO.” Vicky

"Rick har alltid hävdat att det är hög THC som är absolut nödvändigt för att ge dig den bästa
chansen, det är uppenbarligen vad han hade bäst resultat med.Det finns många saker som
CBD kan vara bättre för, det används vanligtvis på barn för Dravets syndrom, ADHD och svår
tvångssyndrom eftersom många fortfarande är rädda för att få barn att bli trötta.THC är det som
gör  dig  hög.Jag  har  hittat  några  personer  som  använder  hög  THC-olja  för  att  behandla
majoriteten av människor, men om patienten inte svarar som hoppats bytte de till hög CBD och
detta har fungerat bättre.

Jag antar att alla är olika och varje cancer är olika.Men tills all nödvändig forskning tillåts göras
är  det  förmodligen  bäst  att  hålla  fast  vid  Ricks  metod.Hög  THC,  dominant  indica  enligt
protokollet.Det sägs att om de börjar små och dubbla doser var 4:e dag kan patienten bygga
upp en tolerans snabbt  och den svåra  dåsigheten kommer att  avta  efter  en liten  stund på
oljan.Ricks olja är 95-98% THC men de psykoaktiva effekterna kommer inte att skada dig.

Och när jag försöker bestämma vems metod jag ska följa tror jag inte att någon har haft mer
erfarenhet av denna medicin än Rick.Jag har sett den holländska metoden och tänk bara om
någon dör varför skulle du späda på botemedlet?” Nick

"Sedan jag har hört talas om de höga CBD-oljorna som hjälper anfall har jag alltid haft tanken
att om dessa föräldrar skulle ge sitt barn en hybrid men dominera indicaolja så skulle barnet
läka.Jag vet att CBD-oljorna kontrollerar anfall och jag är så glad att NÅGOT kan hjälpa barn
som Charlotte, men föreställ  dig läkningen som skulle kunna hända om THC och det andra
spektrumet av cannabinoider i växten gavs.Så ditt barn sover mycket på grund av THC, deras
kroppar  kommer  att  anpassa  sig  till  dosen.Jag  tror  bara  att  hela  växten  är  den  mest
användbara, inte en utpekad cannabinoid." Sara

"Media fortsätter att fokusera på att separera cannabinoiderna, men det har bevisats att både
THC och CBD dödar cancer och krymper tumörer.Rick Simpson Oil gjord av Cannabis Indica är
medicinen som botar Landon och Brave Mykayla och många andra och vem som helst kan göra
det.Låt inte media få dig att tro att du behöver vänta på detta botemedel, eller separera CBD!
THC fungerar också med vårt endocannabinoidsystem." Hanan

"Jag har hittat ett par sajter på nätet som hävdar att de säljer hög CBD-olja utan THC.Jag är
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lycklig och frisk men undrar om dessa skulle vara värda pengarna att ta som förebyggande.Den
ena är riktig vetenskaplig olja.De påstår sig skicka till alla 50.Vem som helst?" Mikrofon

"Riktig vetenskaplig olja utvinns från industriell hampa, som inte har någon substantiell THC.Mitt
stegmamma tar CBD-olja och RSO för sin ALS.CBD-oljan har fördelar, men jag tror att utan de
andra cannabinoiderna är den inte lika effektiv, om alls." Jennifer

"I min erfarenhet av att tillverka och använda olika stammar och blandningar av oljor har jag
funnit att CBD Only-typen är ineffektiv eller mindre effektiv.Vilket får mig att tro att det måste
finnas åtminstone en liten  andel  av  THC kvar,  för  att  CBD:erna  ska vara  effektiva  på alla
hälsoproblem som den medicinerar." Rik

"Mycket ofta kommer dessa produkter inte att uppfylla förväntningarna, särskilt när det gäller
intern  användning.Jämfört  med  den  verkliga  RSO  (dvs.  dekarboxylerat  extremt  potent  och
lugnande cannabisharts med cirka 95 % THC) kommer CBD-produkterna att blekna i jämförelse
i  de  flesta  fall.De  kommer  att  fungera  utmärkt  för  hudåkommor  och  lokal  användning  i
kosmetika, till exempel.När de används internt kommer de att vara mycket mindre effektiva än
den verkliga RSO, i de flesta fall igen.

CBD-oljor  är  helt  enkelt  en  annan  produkt  och  de  uppfyller  inte  kriterierna  för  den  riktiga
RSO:n.Jämfört  med  den  riktiga  RSO,  kommer  CBD-oljor  väldigt  ofta  bara  att  vara  ett
överprissatt falskt hopp.Tyvärr.

Så återigen, som alltid, producera din egen olja när det är möjligt, arbeta alltid med det mest
potenta  och  lugnande  knoppmaterialet  du  kan  hitta.Extremt  potenta  och  lugnande
indicadominerande  stammar  med  20  %  THC  eller  mer  fungerar  bäst  och  ger  det  bästa
utbytet.Bara det bästa fungerar bäst.Var medveten om det och låt inte någon lura dig.Ditt liv kan
stå på spel, var verkligen försiktig.Mycket ofta har du bara en chans och du kommer inte att få
en andra, glöm inte det.

Pressa dina lagstiftare att legalisera odling och bearbetning av cannabis-/hampaväxten oavsett
hur mycket THC den har.Be dem att reglera det ungefär lika mycket som de reglerar majs eller
te.THC och hartset skyddar växterna.Och jag tycker att växter som kan producera en så extremt
säker och effektiv medicin förtjänar det bästa skyddet.Håller du med?" J B

Bieffekter
"Jag tittade på min telefons kalender för att se när den 8 februari var.Det var fredag kväll och
han sa att han sov till måndag morgon.Haha, välsigna hans hjärta.Tar jag ett gram rakt upp kan
jag förstå det.Välsigna välsigna välsigna honom." Maranda

"När jag först började ta oljan hade jag "hemska" biverkningar, jag måste ha ätit en halv låda
munkar!!!Ha Ha Ha!!!Jag önskar att jag hade lite mer, jag sov underbart!Varje dag såg jag fram
emot natten så att jag kunde sova.Jag skulle ta lite olja klockan 7:00 somna cirka 9:30 och sova
till 8:30.Underbar!!!" Tom

"Ironiskt att vi hör så många historier om människor som tar cannabiskoncentrat, dagligen, utan
skräckhistorier, utan missbruk, inga biverkningar eller relaterade dödsfall, men lokala lagstiftare
kämpar  mot  odling,  användning  och  försäljning  av  marijuana  i  allmänhetens  intresse
säkerhetsproblem",  vilket  är  en mörkläggning för  deras lojalitet  till  Big Pharma och "Booze-
Baronens finansiella mutor för att begränsa tillväxten av cannabisindustrin i USA..." Raphael

”Började ge oljan till min pappa den här veckan.Avancerad prostatacancer som har spridit sig till
några  fläckar  på  benen.Än  så länge  sover  han  mycket  och  har  fått  tillbaka  aptiten.Han  åt
ingenting på grund av strålningsvärk i halsen.En del av hans ångest har också förvandlats till till
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synes glada händelser i hans huvud!

Han får fortfarande smärtstillande medicin på sjukhus som är till hjälp för akut smärta tills allt är
under kontroll.Läkarna vet dock inte om oljan.Vi antydde till och med tanken på att kombinera
olja med medicin, men läkarna kom tillbaka med påhittade monstruösa biverkningar.Ville be
dem visa oss studierna, men vill inte äventyra pappas frigivning eftersom vi har varitmarkerade
som "svårt" för att ifrågasätta behovet av överdriven medicin som gör honom värre och värre.

Jag  skulle  inte  önska  sjukhuscancerbehandling  åt  min  värsta  fiende.Jag  hade  hört
skräckhistorierna,  men jag  antar  att  jag  på någon  nivå  trodde att  saker  och ting  skulle  se
annorlunda ut för pappa.Hoppas innerligt att det inte är försent.” Edmund

-- Edmund, de hade rätt om möjliga biverkningar, men de skulle orsakas av kemikalierna de ger
honom, inte av oljan.Ju tidigare du får hem honom och fyller honom full med olja desto större
chans.Det är aldrig för sent att börja med oljan, frågan är bara om det inte är för sent för den att
komma före sjukdomen.Men det är direkt kopplat till hur mycket olja du kommer att lyckas få i
honom och hur snabbt.

Med detta säger jag inte att  du inte ska följa protokollet  eller att  du ska börja med enorma
doser.Få hem honom, följ protokollet och låt oss hoppas på det bästa.J B

"Hej Jindrich, jag vill dela med mig av några av oljans 'biverkningar'.Först har jag gjort min egen
ett tag nu och även köpt några på ett apotek (som min egen bättre!), jag har inget speciellt
tillstånd eller sjukdom, har förmodligen fått i mig närmare 30 ml sedan 2012, så...

– Kan inte dricka alkohol längre...ett glas vin och jag är ute!Jag försökte inte sluta dricka men
verkligen min kropp avvisar det helt och det känns riktigt skönt att vara klar i huvudet!!

-- Irisen i mina ögon är helt grön...inga fler små bruna prickar här och där (om du kan iridologi,
är de där små prickarna en indikation på organfel  eller till  och med avliden),  så klara ögon
betyder bra hälsa!

-- Samma effekt för min 10-åriga herdehund klara ögon och massor av energi!(Han har fått ca 6
doser).Oljan och alla oväntade biverkningar!!Tack till dig och Rick för alla era ansträngningar att
dela denna medicin med världen.Mycket kärlek, Estelle"

F.Finns det ett vandrarhem i Kalifornien eller Colorado där jag kan bli bosatt lagligt och få olja
för att bota min cancer?Tack.

A.Det är en bra fråga, David Carpenter.Vad jag fick veta så behöver du bara en motelladress
och sedan kan läkaren skriva ut cannabis till dig.Så jag tror inte att det är nödvändigt att betala
en extra avgift någonstans.Men om någon med affärssinnet läser detta, låt mig bara säga att
många  människor  från  hela  världen  inte  skulle  ha  något  emot  att  flyga  till  Colorado  eller
Kalifornien för att få behandlingen.Det är inte en lösning för alla och de utan pengar kommer
inte att ha den chansen, men det skulle säkert hjälpa många andra som skulle eller skulle kunna
hjälpa andra längre fram.J B

När patienter som har tagit cellgifter börjar använda oljan är det första som oljan måste göra att
avgifta  kroppen.Så  det  tar  ibland  säg  120-150g  av  oljan  innan  den  börjar  angripa  själva
cancern.Det är verkligen ingen bra idé att ta cellgifter, särskilt när det är helt onödigt med tanke
på att sjukvården har känt till cannabis som ett botemedel mot cancer i dussintals år.J B

"Jag skrev precis i förra veckan om att kräkas på oljan.Jag slutade till slut och jag använder
fortfarande samma parti olja.Jag mår jättebra nu.Jag tror att jag avgiftade alla läkemedel ur mitt
system.Det var en eländig upplevelse men detox är aldrig kul.” Robin

"Jag vet inte säkert men min gissning skulle vara att du tog för mycket för tidigt.Det finns en sak
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som att bli för hög och det kan få vissa att kräkas.Jag vet detta av personlig erfarenhet.(Jag
insåg precis att det lät lite nedlåtande.Jag menade det inte så.)” Tina

”Tina,  jag  tänkte  på det  också  och  hade  många frågor  om varför  jag  var  så  sjuk.Jag  tror
verkligen på detvar detox på grund av det som hände mig i december förra året.Jag fick höra av
min onkolog att jag var i mitt "slutstadium" jag hade slut på olja och hade en IV av Zometa för att
hjälpa till att stärka mina ben.Det visade sig att oljan fungerade som ett allergipiller och räddade
mig från effekterna av Zometa.Av oljan blev jag anorektisk, hade mycket smärta när Zometa
gick in i mina ben och kräktes, fick frossa och lades in på sjukhus.

Sedan den händelsen kunde jag inte ens sitta på indisk stil  eftersom mina leder och höfter
gjorde så ont.När jag började på oljan igen mådde jag bra först men blev sedan gradvis sjuk.Jag
blev sedan riktigt sjuk och när jag kräktes i flera dagar och eländigt hände något konstigt, alla
mina leder rensades ut och jag har inte längre ledvärk efter 6 månader.Jag är flexibel igen.Jag
kan bara tro att oljan fick bort det där skiten ur mina leder som kan stanna hos dig i ett år."
Robin

”Det är väldigt viktigt att få in så mycket som möjligt i en terminal patient så snart som möjligt.De
flesta terminalpatienter har genomgått kemo/strålning, smärtstillande medel osv.Se till att den
görs ordentligt och börja ta så mycket som möjligt så snart som möjligt och jag skulle inte sluta
ta det åtminstone förrän cancern är helt borta!” Bonny

"När dina läkare säger till dig, "du är dödlig", skulle du inte vilja prova vad som helst som finns
där ute?Tänk på det...Efter en sådan diagnos, vad har du att förlora?Jag har en systerdotter
som lever idag...på grund av denna olja...Behöver jag säga mer?" Carol

"Det är jag hennes systerdotter.Det fungerade verkligen." Joanne

"Jag gjorde ett halvmaraton, jag samlade in 5 000 dollar till cancerforskning.Jag visste inte att
det redan fanns ett jävla botemedel och att de inte skulle ge mig det....De gav mig riktigt stark
kemoterapi två gånger.De förstörde min lever; de förstörde mina njurar.De skickade hem mig för
att  dö  i  april  förra  året.De  sa  att  jag  inte  skulle  leva  på  sex  veckor.Och  här  är  jag  idag,
fortfarande vid liv, för jag hittade PhoenixTears.ca och Rick Simpson visade mig hur man gör
min egen medicin så att jag kunde vara här idag.

Vi måste berätta för alla om detta botemedel.Alla behöver veta: det finns faktiska medicinska
marijuanaprodukter som hjälper dig att leva och hjälpa dina vänner att leva som har cancer.Alla
behöver  veta:  ingen  behöver  dö  i  cancer.Det  finns  ett  botemedel,  det  har  alltid  funnits  ett
botemedel.De bara ...Big Pharma låter oss inte ha det.Hur vågar de?!Cancerforskning är en
mångmiljardindustri.Och  vad  gör  de?De  dödar  människor  som  jag  med  sina  droger.Det  är
skitsnack!Det finns ett botemedel!Phoenix Tears olja fungerar!Berätta för alla.Snälla du!" Joanne

"Hej Rick Simpson, jag tror på oljan och använder den för närvarande för min mamma som har
cancer, men jag har en fråga, du säger att den ska drickas 2 ounces på tre månader, men min
mamma är väldigt svag på grund av sjukdom och bara tas som ett uns och är på väg att träffas
tre månader, men tar det fortfarande, och jag vill veta om det är samma effekt, för du sa att det
borde vara om tre månader.Vänligen svara mig på meddelandet för jag är orolig." Esmeralda

"Oroa dig inte för mycket om hur mycket hon har tagit hittills.Fortsätt bara att försöka få henne
att äta lite mer.Säg åt henne att äta en större bit än hon någonsin har gjort förut, när hon ska
sova på natten kommer hon lite i taget att kunna äta mer.Se till att hon äter en större dos på
natten så bygger hon upp en tolerans snabbare.Min pappa gjorde samma sak de första tre
månaderna.Det tog honom lång tid innan han kunde äta över ett halvt gram om dagen och
cancern höll  på att  försvinna även när han knappt åt ett  1/4 gram om dagen-(tumören blev
mindre).Nu är han uppe i runt ett gram om dagen, och han har ätit mer än hundra gram på 10
månader.Lycka till!" Jose
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"Hej alla, jag har en vän som försöker bota ett kroniskt fall av borrelia med ren CO (cirka 70-
80% THC & gjord med organisk spannmålsalkohol) som köptes från en mycket ansedd, privat
oljetillverkare.När hon nådde ca 3/4 gram om dagen för ca 3,5 vecka sedan började hon få
aptitlöshet, intermittent illamående & väldigt mjukt bajs (nästan diarré) kl.minst 3 gånger per
dag--det här händer fortfarande nu och har inte förbättrats alls, men har inte heller förvärrats,
vilket är bra.

Varje morgon i  en månad nu dumpar hennes kropp bokstavligen allt  i  tjocktarmen som det
verkar, och lukten kan upptäckas i andra änden av huset (förlåt för TMI!) Det konstiga är att
hennes bajs började lukta riktigt giftigt. ..nästan som en kemikalie, ungefär en vecka efter att ha
ökat dosen från 1/2 till 3/4 av ett gram.Lukten är så konstig--luktar inte ens som bajs!!

Hon går nu på ett gram om dagen (senast 1,5 veckor), & det är fortfarande så här, om inte lite
värre.Det finns inga andra problem eller problem överhuvudtaget, och hon läker faktiskt snabbt
och  gör  så  mycket  bättre  än  hon  har  gjort  under  de  senaste  10+  åren  av  antibiotika,
växtbaserade protokoll, etc.Hittills har förbättringen av hennes hälsa varit extremt dramatisk...till
det bättre!!Är denna giftigt luktande bajs ett resultat av att borreliabakterier dör ut, detox eller
något annat?Jag hade faktiskt undrat om hon möjligen kunde ha haft tjocktarmscancer eller
någon annan cancer som oljan tar hand om, som kan orsaka den hemska lukten och ofta mjuka
bajsar.Några råd där ute??Är det här normalt?"

"Det här är vad man kan förvänta sig.När du är på oljan...(om den görs på rätt sätt) gör kroppen
en  stor  detox.Det  enklaste  sättet  att  beskriva  det  är...allt  som kommer  in  i  din  kropp  som
medicinen inte gillar,  det  kommer att  hitta ett  sätt  att  driva ut avfallet.Det  låter  som om din
vårdgivare vet vad han eller hon gör eftersom dessa symtom som du ifrågasätter händer oss
alla eller våra patienter.Denna typ av symptom varade frun och jag i mer än 3 månader.

Det enda som stör mig är THC och CBD som räknas till produkten.När vi producerar har vi i
genomsnitt 93-97 % THC och mellan 1,34 och 1,59 % CBD.Detta kan endast uppnås genom att
byta lösningsmedlet eller genom att ändra din dekarboxylering av nämnda produkt."

-- Lägg hampafrön till kosten, de kommer att reglera bajsen mycket snabbt.När den är för rinnig
måste du lägga till något fast.Och det är fröna.Se till att hon inte tar några kemiska piller.Lukten
är detox, inget att oroa sig för.” J B

"Biverkningar inkluderar: titta på tecknade filmer hela helgen." Matt

Vilka stammar/sorter?

"Jag är med Richard på det här.Har du en lista över stammar som har visat sig fungera?Vilka är
några bra fröföretag att beställa från?Jag har precis beställt några frön.Vilka är de saker jag bör
leta efter i en bra stam?THC, CBD, indica vs sativa?Stammen jag beställde har en THC-nivå på
18-23% och en CBD på 0,7-1,0%." Cisco

-- Jag önskar att jag kunde tillhandahålla en sådan lista, Cisco, men jag kan och kommer inte
snart  förrän vi  kommer att  kunna göra all  nödvändig forskning för  att  kunna berätta det  för
dig.Här är vad jag skrev till Richard: Jag kan inte riktigt ge ett namn på en stam, du måste alltid
prova  den  och  se  vilka  smärtstillande  effekter  den  har.Jag  vet  inte  vad  den  här  patienten
använde.White Widow som Rick brukade odla var ett utmärkt smärtstillande medel, European
White  Widows  verkar  inte  ha  den  effekten  så  mycket.Så  som alltid,  de  mest  potenta  och
lugnande och sofflåsande indica-stammarna (dominerande) med 20 % THC eller mer, blanda
oljor från flera stammar för bästa resultat.Leta efter riktigt brutalt kraftfulla stammar som kommer
att sofflåsa dig efter några bloss.Bästa hälsningar, JB
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"Har hanväxten några användbara komponenter?" Räkningen

--  Unga manliga växter  användes för  fiber för  mjuka kläder för  de rika.Jag skulle  inte göra
medicin av män, vissa människor kommer att vara allergiska mot pollen och det kan orsaka
problem.Du  kan  juicedem  eller  använd  dem  till  teer  (om  de  är  hälsosamma  och  odlade
ekologiskt).Men du får inte den bästa medicinen från växter.J B

F.Är Afghan Kush en riktig grej för att göra olja.Jag har gjort lite olja av gatukrylar och använt
den de senaste två veckorna eftersom jag hade sömnproblem, nu sover jag som en bebis och
vaknar utvilad på morgonen.Problemet är att det är svårt att få tag i bra saker i London, det var
därför jag beställde AK, behöver bara din åsikt nu.Tack så mycket

A.Jag kan inte riktigt gå under namnet på stammen.Om den är potent och gör dig sömnig bör
den producera bra medicin.Som ni vet rekommenderar vi de mest potenta och mest lugnande
stammarna (helst med 20% THC och mer) och de bästa oljorna tillverkas av en kombination av
flera  mycket  potenta  och  lugnande  stammar,  så  jag  skulle  försöka  beställa  flera  lugnande
stammar om kl. allt möjligt, det vore idealiskt.Men även enstamsoljor kan göra underverk, allt
jag säger är att de bästa oljorna vanligtvis tillverkas av en kombination av flera stammar.Bästa
hälsningar, JB

"Det finns en god anledning till  att  Rick Simpson rekommenderar att  man endast  använder
högnivå  THC från  Indica.  Indica  är  ett  lugnande  medel  som  främjar  vila  och  sömn,  båda
nödvändiga för läkning. Sativa ger energi och höjer ditt  blodtryck. I vissa fall  kan detta vara
farligt för personer med högt blodtryck eller nedsatt system, så innan du ger råd, SNÄLLA känna
till ämnet. Du vill inte skada någon. För de flesta är Stans råd (sativa på morgonen, indica före
läggdags) bra, om du använder en hybrid, se till att det är minst 80=90% Indica. Lycka till." Gary

"C:  Hej  där  Jindrich.....Jag  är  ny  på  Rick  Simpson-kuren  (jag  har  cancer)...Jag  tillhör  en
cannabisköparklubb här... Så jag har lite olika sorter att köpa.Jag undrar bara vad som skulle
vara mitt bästa val av indica för att göra kuren?Alla förslag uppskattas mycket.Tack.

JB: Hej C, få den starkaste mest lugnande indica, gärna flera stammar.Om du har valet, skulle
jag köpa 3-4 uns av var och en av de tyngsta stammarna/knopparna som finns och göra oljan
från ett pund av det.

C: OK, tack...vad menar du med tyngst?

JB: Mest lugnande, supersömnig, med knock out-effekt

C: Förlåt, men det här är nytt för mig.

JB: Inga problem.Extremt, nästan narkotiskt lugnande, mycket tung.

C: Okej

JB: Använd dessa ord och säg till odlarna att de kommer att veta vad jag pratar om, hoppas jag.
C: Jag vet att de har kush, hash valley.Jag kommer inte ihåg de andra namnen.

JB: Återigen, ta med dig någon erfaren och låt dem prova det åt dig.

C: Okej

JB: Och köp de starkaste mest lugnande stammarna de har, 20% THC eller mer.

C: OK....tack så mycket för allt du gör

JB: Du är välkommen, C.
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C: Och tack till Rick också...Ni har bokstavligen räddat mitt liv hittills.

JB: Jag ska berätta för honom om dig.Vänligen följ alla instruktioner på vår sida till ordet för
bästa resultat.Ta oljan som rekommenderat, öka din kropps pH (citronsaft, vattenmelon etc.), ät
frön från två äpplen varje dag, håll dig borta från läkare och CT och röntgen om du vill leva.De
är mästare i  att  övertala dig till  deras dödliga "godkända" behandlingar och kanske av våra
patienter tog deras råd, slutade använda oljan och dog.

C: Kommer att göra....tack än en gång.

(fyra timmar senare)

C: Hej Jindrich.Tack för din hjälp tidigare.Det slutade med att jag fick en blandning av Indica OG
Kush och Hash Truffle.Människorna på klubben verkade tro att det var det bästa de hade för att
göra medicinen.

JB: Okej.Låter bra.

C: Bra :-)...Så du tror att det kommer att vara bra för att göra medicinen?

JB: Jag tänker egentligen ingenting, om jag inte ser och provar materialet själv.Namnen låter ok
och bekanta,  men jag vet  verkligen inte hur  potenta knopparna är och vad du faktiskt  har.
C: Ah, okej.Jag har tagit medicinen i ungefär 6 veckor...förändringarna i mig är fantastiska...Alla
som känner  mig  är  förvånade.Nåväl,  igen.Du  vet  Jindrich,  jag  träffade  en  kvinna  som fick
diagnosen exakt samma cancer som jag, tre dagar efter att jag fick det.Vi är i samma ålder,
hade samma stadium av cancer, allt identiskt.Jag erbjöds strålning, liksom hon.Jag sa nej, jag
gör Rick Simpson-kuren.Hon valde strålning.Jindrich, hon dog för fyra dagar sedan av strålning,
av  de  fruktansvärda  brännskadorna  som  blev  infekterade.Hon  var  bara  55,  stark,  men
"botemedlet" dödade henne.Det gör mig bara så mycket mer säker på att jag gör rätt med mitt
val.

JB:  Jag kan sådana historier.Det  är  verkligen sjukt  vad de gör  mot  patienterna.Med vänlig
hälsning, C.Du vet vad som ska göras."

"Jag tror att ett bra sätt att förklara skillnaden mellan kvaliteten på oljor skulle vara:

95-98% THC motsvarar 95-98% chans för fullständig läkning och överlevnad.

80% THC motsvarar 80% chans att fullständigt läka och överleva

70% THC motsvarar 70% chans att fullständigt läka och överleva

60% THC motsvarar 60% chans att fullständigt läka och överleva.Etc.

Men 100% THC är inte lika med 100% chans för fullständig läkning och överlevnad eftersom det
är ett annat ämne än oljan.

När patienten använder cellgifter och strålning tillsammans med oljan,  eller  har gått  igenom
dessa behandlingar tidigare, dividera procentsatserna med två eller tre, kanske fyra eller fem, i
sådana fall vet du helt enkelt aldrig om oljan kommer att ha tillräckligt med kraft för att skära av
den. .Sådana patienter bör äta 2 eller 3 gånger mer olja (120-180 g under en period av sex
månader).

Detta nämns endast i förklaringssyfte,så att folk bättre skulle förstå vikten av oljans kvalitet och
THC-innehåll.  Huvudkriteriet  är att  oljorna ska ge en mycket potent  och lugnande effekt  vid
intag.De bästa oljorna är extremt lugnande men ändå euforiska (så att du äter dem, somnar och
vaknar några timmar senare och fnissar som ett barn).
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När du filtrerar din olja väl och tillsätter några droppar vatten i slutet av avkokningsprocessen
(och  därför  inte  har  några  onödiga  växtmaterial  i  den),  finns  det  också  en  god  chans  att
dukommer faktiskt att gilla smaken av oljan.Så om och om och om igen - se till att din olja alltid
är potent och lugnande som möjligt för bästa resultat av behandlingen.Följ instruktionerna när
du producerar och använder oljan, på så sätt kan du vara säker på att du gjorde det maximala
du kunde för patienten.Med vänliga hälsningar, JB”

"Jag tror inte att det måste vara 95 procent." Rik

-- Det behöver inte vara 95% THC, Rich, men oljor med runt 95% THC är de mest potenta och
ju mer potent och lugnande oljan är desto bättre fungerar den som medicin.Du kan alltid ta
mindre av den mer potenta oljan och den kommer att fungera bättre än mer av en lågvärdig
olja.Så enkelt är det verkligen.J B

”Standarder och kvalitetskontroll – ja.Men bara om Rick godkänner nämnda standarder och qc.”
Stämma
-- Vi var aldrig emot kvalitetskontroll, Sue.Men verkligheten är att kvalitetskontroll är omöjlig i de
flesta delar av världen på grund av att cannabis är olagligt och laboratorier inte kan testa det.Vi
arbetar verkligen med människor från hela världen, inte bara från USA.Testning är tillgänglig i
ett fåtal länder för tillfället, väldigt få människor har tillgång till det.De flesta av våra patienter
kämpar för att hitta tillräckligt med pengar för att få lösningsmedlet och en riskokare, så ju lägre
tröskel desto bättre.

Naturligtvis skulle vi kunna göra det hela mer komplicerat men vi vill inte göra det.Vi gillar att
hålla det enkelt.Om du följer de enkla instruktionerna kommer du att producera olja av mycket
god kvalitet.Det du lägger i den är vad som kommer att finnas i slutprodukten.Så om du gör det
från friska växter  kommer du med största sannolikhet  att  producera en olja som är ok och
bekämpningsmedel, ogräsmedel och vem vet vad mer gratis.J B

Utomhus kontra inomhus

"Jeff, grejen är att i  motsats till  vad många tror,  lugnar THC dig.CBD blockerar upptaget av
anandamid och gör dig nervös.Vi vet av erfarenhet att oljor med 95-98% THC kan produceras
och de kan vara mycket lugnande.Men jag har inte tillräckligt med resultat för att kunna säga
exakt vad som gör dem så lugnande; plus att varje batch är olika och vi kan inte reproducera
den  ändå,  så  vi  fokuserar  inte  på  att  testa  så  mycket  för  tillfället,  även  på  grund  av
omständigheterna vi lever under.

Vi vill att oljorna ska vara så potenta och lugnande/sofflåsande som möjligt för bästa resultat i
behandlingen.Ju mer narkotiskt lugnande desto bättre.De flesta höga CBD-stammar vi såg kom
inte  i  närheten av styrkan hos det  vi  gillar  att  arbeta  med,  så  vi  rekommenderar  dem inte
mycket, det är allt.” J B

"Efter  att  ha förlorat min fru i  cancer vid 35-årsåldern och med min bror som väntat på en
levertransplantation under de senaste fem åren på grund av cancer, har jag letat efter RSO på
apotek.Det varierar i pris mellan 100 $/g hela vägen till 30 g i Washington State.En av de så
kallade RSO-ställena hade oljan på ogudaktiga 7% THC med högre CBD, är detta ens värt det?
Det var 30 g oljan.Hundra dollar gram olja var över 90, jag tror 92%.Vilken är den perfekta
balansen mellan alla tre psykoaktiva kemikalier?Tack." Hed

--  Heath,  bästa RSO är runt  95-98% THC, vanligtvis  runt  1% CBD och extremt potent  och
lugnande, med tonvikt på orden potent och lugnande (sofflåsande, det måste göra dig väldigt
sömnig och avslappnad vid intag .Om det inte gör det, prova en annan batch och behåll den
energigivande oljan för lokal användning).
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När det gäller dessa "hög CBD" oljor med 7% THC, nu vet du åtminstone varför vi är emot
sådana oljor -- de flesta hög CBD oljor som för närvarande tillhandahålls är synonymer för vad
vi kallar skräp, eftersom vi vet skillnaden mellan hög kvalitet olja och i princip allt annat.Det är
verkligen bäst attgör helt enkelt din egen olja när det är möjligt.Få knoppen från apoteken, köp
det bästa de har och gör sedan oljan, det är egentligen ingenting med det.Själv skulle jag inte
köpa oljan av någon, jag skulle alltid göra min egen.Du vill vara din egen kvalitetskontroll, du vill
inte vara beroende av någon.Om du kan göra en kopp kaffe eller en mojito, kan du göra oljan
också.J B

"Jag vet  5 labb som alla  tillsammans ALDRIG sett  "96% THC"-olja...  Ingen.Tusentals tester
under de senaste 5 åren.Inget i närheten av det – även när labproffs försöker med all sin kraft
att jämföra ett prov... Det renaste de kan få är 88 %+.Och dessa är proffs med uttömmande
resurser till sitt förfogande.” Phil

--  Det  bevisar  bara att  de inte testade de mest  potenta oljorna som kan produceras,  inget
annat.J B

"Omg, så många motsägelsefulla kommentarer, jag blir så förvirrad?!?!" Diana

-- Jag skulle lyssna på dem som vet vad de gör och säger.Det är upp till dig att välja vem det
är.J B

"Det är en bra poäng du gör JB.Jag för min del skulle lita på vad du skriver och råd.Jag är tydlig
med att nafta är den mest föredragna (i motsats till alkohol).Jag antar att den förvirrande delen
är att det på Ricks hemsida och hans bok har rekommenderats att använda indica, men indica
är  känt  för  att  ha  högre  CBD-innehåll  och  du  säger  ovan  att  gränsen  mellan  de  två  har
försvunnit.För en lekman som jag är det förvirrande.Indica mot Sativa.THC kontra CBD, etc,
etc.Så om man måste välja minst 20% THC, ska man då inte välja Sativa?Eller är tanken att
välja Indica men med hög THC-nivå på minst 20% THC (oavsett CBD-innehåll)?Kan du ge råd
så att en nybörjare som jag kan hjälpa familjemedlemmar?” Jyoti

--  Ja, indica ja,  men de mest potenta och lugnande, om möjligt.Den höga CD-propagandan
började användas för att driva lågvärdiga oljor.Plus att våra idealoljor skulle ha 95-98 % THC.Så
återigen, det finns inte så mycket utrymme för CBD där.För oss är orden "kraftig och lugnande"
viktigare än "hög CBD". J B

"OK,  kan  vi  snälla  producera  en  stam  utan  fniss?Hennes  fnissar  vid  03:00  börjar  bli
gammalt.LOL." Tistel

"Jag har läst studier där ren THC injiceras in vitro till maligna celler och de apoptiserar.Jag har
inte sett någon sådan forskning för CBD.Det verkar för mig som att CBD-metoden är lite mer än
ett sätt för människor att dra nytta av cannabinoidläkemedel genom att spela till folks grundlösa
rädsla för THC och främja fördelarna med cannabis utan den "hemska, beroendeframkallande,
höginducerande THC." Att tjäna pengar eller rulla tillbaka på hampoljans BEVISADE prestanda
samtidigt som man marknadsför CBD som ett mirakel som tack och lov är motsatsen till hemsk
THC, är att dra nytta av kylargalenskapen och lukten av bluff.Jag säger inte att CBD inte har
fördelar, lokalt till exempel, men det framgår av forskningen att THC är det mest medicinska.Att
håna till  förbudsmän och fokusera på CBD är en stor otjänst.Hur kommer du att förklara att
fokusera forskning på en förening som är sämre?Det är nonsens.” Cory

"Ja, CBD kan verkligen bekämpa metastaserande cancer.Speciellt  när det är en del av Rick
Simpson Oil, som ska innehålla 95-98% THC.Det säger dig att betydelsen av CBD förmodligen
inte är så stor som den presenteras.Men låt oss hoppas att medicinska forskare en dag kommer
att börja testa RSO också.Om de följer våra instruktioner om hur man producerar och använder
oljan kommer de att få samma fantastiska resultat som vi.Om de inte gör det, ja, det gör de
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inte.Så enkelt är det." J B

Rick Simpson-protokollet
"Starta människor med minimala doser, storleken på ett halvt korn torrt kortkornigt ris.Även om
oljan är ofarlig, är mindre bättre än mer för dem som påbörjar behandling.Ta i början bara en
liten  fläck av detta fantastiska ämne var  åttonde timme,  öka sedan din dos var  fjärde dag
regelbundet och snart kommer din tolerans att öka.Om personen säger att han eller hon inte
kände dess effekter eller att de bara kände dem lite, skulle jag anse detta som en bra dos för en
nybörjare.Du vill bara få lite av medicinen i deras system så att de kan börja vänja sig vid det.

Du vet aldrig exakt hur personen kommer att reagera, så fortsätt långsamt och öka dosen var
fjärde dag, tills patienten kan få i sig totalt ett gram var 24:e timme.När patienten väl är van vid
användningen av oljan är det bästa sättet att åstadkomma detta att få dem att ta doser som
motsvarar  ungefär  en  tredjedel  av  ett  gram  var  åttonde  timme,  när  de  väl  är  vana  vid
användningen.Ändå vill  jag  påminna dem som upplever  svårigheter  att  deras  dosering kan
höjas långsammare, men för bästa resultat bör den intas så snabbt som möjligt.

Detta är doseringsinstruktionerna som Rick rekommenderar, om patienten kan bygga upp sin
tolerans tillräckligt snabbt.Om detta protokoll följs kan många patienter arbeta sig upp till den
punkt på tre veckor att de kan få i sig en tredjedel av ett gram var 8:e timme.Men i genomsnitt
tar det vanligtvis de flesta patienter fyra till fem veckor innan de kan få i sig denna mängd per
dos, varefter de kan fortsätta ta ett gram om dagen tills de är botade eller deras tillstånd är
under kontroll.

Rick levererar gärna denna medicin i plastsprutor, som inte har nålar, istället finns det bara en
liten öppning som oljan kan pressas igenom.Han säger att tillhandahållandet av oljan på detta
sätt gör det lättare för patienten att mäta sina doser och det hindrar främmande ämnen från att
kontaminera medicinen.

Det enklaste sättet för de flesta att förstå mängden de borde få i sig är att jämföra det med
något som kortkornigt torrt ris.En nybörjardos bör vara ungefär hälften så stor som ett av dessa
riskorn eller  ungefär  en åttondels  tum lång,  denna mängd skulle  vara  lika med ungefär  en
fjärdedel av en droppe.I vissa fall kan de med mycket låg tolerans till  och med upptäcka att
detta kan vara för mycket för dem att hantera bekvämt i början, så om det behövs kan de börja
med ännu mindre.

Doser  av  denna  storlek  bör  intas  tre  gånger  om  dagen,  tidigt  på  morgonen,  mitt  på
eftermiddagen  och  ungefär  en  timme  innan  patienten  går  och  lägger  sig.Allt  en  nybörjare
behöver göra är att pressa ut motsvarande ett halvt korn torrt ris från plastsprutan och det är
deras dos.Även om vi talar om en mycket liten mängd och det inte kommer att skada patienten,
på grund av dess styrka, måste detta ämne användas med respekt.

Efter fyra dagar vid denna dos fördubblas den sedan till doser som är lika stora som ett riskorn,
eller doser som är ungefär en kvarts tum långa när de pressas ur sprutan.Sedan, fyra dagar
senare, fördubblas dosen igen och detta fortsätter var fjärde dag tills  patienten kan få i  sig
motsvarande sexton riskorn per dos.Denna mängd motsvarar cirka åtta till nio droppar olja per
dos, vilket är ungefär en tredjedel av ett gram.

En ml är bara något mer än ett gram i vikt, så om patienterna vill kan de använda detta mått för
att bestämma sin dos.Vid den tidpunkten fortsätter patienterna vanligtvis med denna dos tills de
har uppnått önskad effekt med sitt medicinska tillstånd.Det kommer att finnas patienter som inte
kommer att kunna öka sin dos så snabbt, men Rick uppmanar dem att ta det så snabbt de kan,
så att oljan kan lindra deras lidande.Dessutom kommer det att finnas de som kan ta den här
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medicinen snabbare och Rick har inga problem med det, så länge patienten är bekväm med att
ta den snabbare betyder det helt enkelt att de kommer att läkas mycket snabbare.

I verkligheten anser Rick att patienterna bör förbli  i  sin egen komfortzon när det kommer till
användningen av denna medicin.Men han tycker fortfarande att alla med ett allvarligt tillstånd
inte bör spela spel med detta ämne, eftersom om det inte tas på rätt sätt kanske det inte kan
övervinna tillståndet som det var tänkt att behandla.

Eftersom denna medicin är så säker att använda brukar vi inte mäta doserna exakt, men för den
som gillar noggranna mätningar och egna vågar med tillräcklig noggrannhet, börja med cirka
0,01 g tre gånger om dagen under de första fyra dagarna.Sedan, om du kan, dubbla det till 0,02
g i  fyra  dagar,  sedan  till  0,04  g  i  fyra  dagar,  0,08  g  i  fyra  dagar,  0,16  g  och  sedan  0,32
gram.Detta skulle vara det perfekta doseringsschemat för dem som snabbt kan få i sig detta
ämne.

När  du  kan  få  högkvalitativa  stammar  av  indicaknopp  att  arbeta  med  kommer  oljan  som
produceras  att  vara  extremt  lugnande.Detta  är  effekten  oljan  kommer  att  ha  om  du  har
producerat den riktiga "Rick Simpson Oil" och det är lite att oroa sig för.Patienterna somnar helt
enkelt och så småningom kommer de att vakna.Vissa kan känna sig lite stenade i början men
de kommer att vara oskadda, och vanligtvis inom en timme efter att de gått upp försvinner den
sömniga känslan.Om oljan är framställd av sativa sorter av hampa, förvänta dig problem och en
långvarig energigivande sativa high.Du vill inte att personer med allvarliga tillstånd som cancer
ska försöka ta olja med dessa effekter och patienten kommer inte att få de medicinska fördelar
som en bra indica kan ge.Alla gillar inte att vara hög och det är inte meningen medicinskt att bli
alltför stenad på detta ämne.Men i vissa fall när patienternas liv är i fara kan det enda som kan
rädda deras liv att ge dem större doser.

Poängen är att få in medicinen till patienten tre gånger om dagen.Patienten kan helt enkelt sätta
den på fingret och sedan skrapa av den på tänderna.Ta sedan en drink kallt vatten eller te och
de borde tycka att det är ganska lätt att svälja.Vissa stammar ger ett extrakt som inte har en
behaglig smak men det är lätt att hantera.Lägg helt enkelt patientens dos på en liten bit bröd
och vik den, stoppa den sedan i munnen och ge dem en drink vatten.Detsamma kan också
göras med användning av bananer eller andra typer av frukt.Tanken är att få in oljan i patienten
så snabbt som möjligt men Rick gillar ändå att se att de förblir i sin komfortzon.

Alla är olika och vår tolerans för denna medicin kommer att variera från person till person, så se
till att patienten är bekväm med mängden de får i sig.Med många allvarliga tillstånd är det viktigt
för  patienterna  att  få  i  sig  denna  medicin  snabbt,  så  att  de  kan  ha  en  bättre  chans  att
överleva.Som jag redan har nämnt, även om oljan är ofarlig, om för mycket tas, gillar patienter
ofta  inte  upplevelsen.Så  arbeta  upp  sin  dos  långsamt;  på  så  sätt  blir  de  bekväma  med
användningen.

Ändå, som vi vill säga, bör aggressiva sjukdomar behandlas aggressivt, så om jag hade något
som var livshotande skulle jag få i mig så mycket extrakt jag kunde ta på kortast möjliga tid.Jag
tror att det lönar sig att vara förberedd, så de som kan bör börja vänja sig vid effekterna av oljan
så fort som möjligt, för då vet de vad de kan förvänta sig, om de någon gång skulle behöva ta
större doser.

Standardbehandlingen  för  att  återställa  din  kropp  till  ett  gott  hälsotillstånd  är  60  gram
högkvalitativ olja som intas under en tremånadersperiod.För den som har tagit  cellgifter och
strålning är det en bra idé att få i sig 120 till 180 gram av oljan så snart som möjligt.Vanligtvis
kan 60 g bota en allvarlig cancer, men för dem som har skadats av det medicinska systemet
krävs ofta mer för att förhindra att cancern kommer tillbaka och för att åtgärda de skador som
dessa behandlingar lämnat efter sig.
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När patienten är frisk igen kan du sänka dosen tillbaka till ett eller två gram i månaden eller så
mycket som patienten gillar att få i sig; ur vårt perspektiv, ju fler desto bättre.Hoppa inte över
underhållsdoserna, eftersom de är viktiga för att behålla en god hälsa.Ett gram i månaden eller
en droppe om dagen efter jobbet på kvällen låter inte mycket men det borde det enligt Rickvara
tillräckligt för att hålla din kropp frisk.

Dessutom gillar han att patienter använder andra naturliga saker som äppelfrön och vetegräs i
samband med oljebehandlingen.Av min erfarenhet skulle jag också låta patienter äta hampafrön
(och  rökelse,  myrra  och  humle),  eftersom  oljan  de  innehåller  är  så  näringsrik  och  bra  för
kroppen.

Rick anser också att  patienter  bör försöka få upp sina kroppars pH så snabbt  som möjligt
genom att få i sig sådant som vattenmelon eller citronsaft etc.Han säger att detta är av största
vikt och att göra det kan ge patienten en mycket bättre chans att överleva.

Patienter bör också börja äta mer råa frukter och grönsaker och äta mindre kött, särskilt  de
bearbetade  varianterna,  som  innehåller  mer  gifter.Rick  tror  starkt  på  användningen  av
juicemaskiner och han anser att stora doser C-vitamin också kan vara till stor nytta.

Detta är Rick Simpson-protokollet och det är anledningen till att hans namn kommer att vara
känt i evighet.Det är förmodligen den viktigaste upptäckten genom tiderna och den välgörande
effekten av vad den här mannen har gett oss kan inte överskattas.Vad hjälper modern medicin
och teknik när det inte fungerar?Om du vill se resultat, pröva Ricks läkningsmetod.

Vi har kritiserats för att kalla denna olja för att bota allt, men vad skulle man annars kunna kalla
ett ämne som framgångsrikt kan användas för att behandla så många medicinska problem?
Vissa verkar tro att orden bota allt betyder att denna olja kommer att ge evigt liv men det var
inte Ricks avsikt.Visst kan denna medicin förlänga ditt liv och du kan leva mycket längre med
dess användning, det råder ingen tvekan om.Ändå betyder det inte att det kommer att ge evigt
liv.

Denna olja är fortfarande inte lagligt tillgänglig för de flesta och det kommer därför att ta väldigt
lång tid att avgöra hur många år den kan ge.Än så länge ser vi inte denna medicin som ett elixir
av odödlighet och vi är övertygade om att det inte gör dig skottsäker.Ändå, som Rick säger, om
vi någonsin hittar nyckeln till odödlighet är han säker på att hampa kommer att vara en viktig
ingrediens.

Vänligen  tro  inte  att  du  inte  kan  smittas  av  virus  när  du använder  det.Du  kan  fortfarande
drabbas av sådana saker som influensa, men dess effekter kan minska kraftigt och du kommer
att återhämta dig mycket snabbare.I händelse av en pandemi eller något sådant, om du får i dig
eller redan får i dig den underbara oljan som denna växt kan ge, skulle din chans att överleva
definitivt öka avsevärt.” Jindrich Bayer,Phoenix Tears: The Rick Simpson Story,epilog till de två
första upplagorna

"JB, jag har en fråga, min bror har cancer, de (medicinska institutionen) tog bort hans mage,
sedan gav de honom cellgifter, som gav mer cancer till den grad att han inte kan äta någonting,
inte ens vätska, han kräks dem.Då fick jag äntligen kådan till honom; min nya gjorde det, men
konsistensen är  lite  tjock (se bild).Men han har  gett  och tagit  det.Obstruktionen är  på övre
tarmen,  cancertillväxten.Hans mun är  supertorr  eftersom han också tar  morfin  på grund av
intensiva smärtor.Han drack till slut lite vätska men han kräktes två gånger och inte den tredje
gången hade han blod.Han har fått 2 veckor av läkarna och de skickar hem honom.Vad kan jag
göra???Hjälp snälla, han har 11 gram av hartset från en ¼ pund av någon vit änkestam.Kan du
snälla hjälpa mig att hitta var jag kan få några riktiga RSO som uppfyller alla kvalifikationer för
honom.Han är i Kalifornien, LAoch jag är i El Salvador.Det är en väldigt svår situation och jag
har  inte  kunnat  göra  så  mycket  härifrån.Snälla  några  råd."  Ricardo
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--  Tja,  ju  tidigare  han  börjar  få  i  sig  oljan  desto  snabbare  kommer  hans  livskvalitet
förhoppningsvis att  förbättras.Säg åt honom att  sätta det hartset i  en ugn inställd på 130°C
(266°F) i ungefär en timme och sedan börja äta det.Det är bra att börja med små doser men när
patienterna går på morfin kan man ge dem mer olja och mindre morfin.De första dagarna kan
vara knepiga på grund av interaktionerna.Bästa hälsningar, JB

"Jag vill bara låta alla veta att min första sats matolja till min mamma var en stor framgång och
fick tillbaka drygt 4/5 gram från ett uns toppkvalitet!Över månen med mitt första försök.Och tro
mig, det är verkligen lika enkelt som att göra en kaffe!Vi älskar dig Rick.......” Mark

Frankincene och Myrra
"Rökelse är ett bra komplement till behandling av cannabisolja.Både internt och lokalt.Om du
bor  någonstans där  cannabisolja  inte  finns  tillgänglig,  överväg rökelse,  det  kan också göra
underverk.Leta efter de mest potenta och lugnande typerna du kan hitta."J B

"Jag provade rökelse lokalt hjälper till att ta bort smärtan.:)” Carole

"Jag använde Frankincense-olja från Young Living Essential Oils med Rick Simpsons Phoenix
Tears.Min pappa kunde gå 10 timmar utan smärta... Han hade cancer i stadium 4 och gick upp
och gick runt som om inget var fel." Shelly

"Rökelse är bra för så många saker.Jag använder den på solfläckar på min hud, varje dag i
ansiktet blandad med gurka för en ansiktsvatten efter att ha tvättat den med eteriska oljor.Det är
därför jag ser så ung ut för 65.LOL!Skojar.Jag är fyrtiotvå.Men jag har bra hy eftersom jag inte
använder några parabener eller kemikalier på den." Dania

"I örtbutikerna leta efter den under dess andra namn, Boswellia.Det fungerar i princip samma
sak som Advil men bättre.” Sharon

"Det  finns ett  gammalt  botemedel  som kräver  rökelse,  myrra,  olivolja  och cannabis.Ljus  på
myrra!!Gör underverk för diabetiker lokalt och internt!” Brian

”Allt som växer i naturen kan ta hand om oss.Det är de syntetiska versionerna av alla dessa
saker som visar  sig vara skadliga.Alla  dessa växter,  (rökelse,  myrra,  lavendel,  kryddnejlika,
pepparmynta, etc. etc.), särskilt de gamla växterna i deras ursprungszoner har tillbringat åratal
med att fullända sina skyddsmedel mot rovdjur och miljöhänsyn och dessa saker kan användas
för att inte bara behandla men bota!” Wendy

"Han förutspådde att  om ytterligare ett  decennium kommer den godkända användningen av
medicinsk cannabis för alla typer av tillstånd att vara central, eftersom mediciner kommer att
beredas som fungerar som THC men utan den aktiva ingrediensen som orsakar en "hög" effekt
på patienter.Mechoulam har inte begränsat sitt intresse till bara cannabis.Han har forskat på
levona, det hebreiska ordet för rökelse eller Boswellia sacra, som användes som rökelse i det
heliga  templet  i  Jerusalem.Hebreiska  universitetets  kemist,  tillsammans med sin  dåvarande
doktorand Arieh Moussaieff, visade att en viktig ingrediens i rökelse från Mellanöstern minskar
ångest och har en antidepressiv effekt på möss.

"Talmud nämner Boswellia-harts som en dryck som sätts i vin för att 'bedöva sinnena' så att [de]
som dömts till döden inte skulle oroa sig...Det [deras resultat] ger en biologisk grund för djupt
rotade  kulturella  och religiösa  traditioner."http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-
is-going-to-pot-352563
--  Cannabisolja  och  rökelse  är  väldigt  lika  i  sina  helande  effekter.Lägg  helt  enkelt  till
högkvalitativ rökelse (boswellia sacra) till din kost eller ät den tre gånger om dagen (150 mg tre
gånger om dagen för mindre allvarliga tillstånd och 300 mg eller mer för allvarligare sjukdomar
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och smärta etc.) Eller så kan du följa samma protokoll och använd samma doser som om du
använde RSO.Frankincense kan också fixa din kropp från DNA-nivå och uppåt, och det kan
också bota cancer och många andra "obotliga" sjukdomar.Det är bra att veta också, tycker jag.J
B

"Jag är verkligen ledsen över att jag förstörde min akillessena igår.Ingen mer soffa till 5k jag
kanknappt gå.Någon som har några tips för snabb återhämtning?” Jenna

-  Mycket  olja  lokalt  såväl  som  internt.Tillsätt  rökelse  och  kryddnejlikaolja  till  en  stark
cannabissalva eller till en blandning med sheasmör/kokos/hampfröolja.Som alltid fungerar 20-
30% THC salvor bäst.Njut av behandlingen.J B

"Jag har tagit ren boswellia freana eterisk olja för gallgångscancer i stadium IV, som har spridit
sig  till  lungor  och  ben och  min  lever  efter  2  månader  har  levern  nu normal  funktion,  utan
blockeringar och jag har återställt min diagnos på 9 månader kvar att leva , och tumörerna på
min lever krymper och en är döende!!Jag är fortfarande väldigt intresserad av cannabisolja, men
jag har också gjort cellgifter för att stoppa spridningen och jag vet att när cellgiften är över nästa
månad vill jag slå min kropp hårt med allt jag kan.Jag har köpt boken, nu behöver den bara veta
hur man gör oljan och få någon att hjälpa mig.” Sarah

"Stopar förbi för att säga hej. Fortfarande pågår, den 17 juli är det 1 år sedan jag började med 1-
2 ml om dagen, mitt liv har förändrats helt och jag har gått ner nästan 200 pund, exakt 9 pund
kvar, mitt apotek har mig på 179mg CBD till 179mg THC-olja ,5 ml om dagen och 87 % THC
och 4  % CBD 1 ml om dagen.  Och rökelse,  myrra och juice.  DET FUNGERAR SOM DU
KÄNNER JB, ville bara meddela dig att jag fortfarande går!” Räkningen

“Jag använder Frankincense med myrra för Hashimotos och det fungerar! Synd att jag inte kan
få en olja där jag bor eftersom det är olagligt.” Cynthia

"Jag började med det här för tre dagar sedan efter att  ha hört  om en tjej som krympte sin
hjärntumör med bara en droppe av detta på tungan varannan timme." Lindsay

"Jag har lagt rökelse i kapslar i några år nu. Jag brukade ta Frankincense på egen hand för att
behandla min cancer  (ingen cellgifter  eller  strålning)  under  de tider  då jag  inte hade säker
tillgång till cannabisolja. När jag inte hade RSO och märkte att fläckar började dyka upp, satte
jag bara några droppar Helig Frankincense direkt på min hud och såg prickarna försvinna under
några dagar. Jag blev helt förvånad! Har berättat för folk i flera år nu.Jag behöver fortfarande
göra en koloskopi (när jag får försäkring i CO) för att se om huvudtumören är borta. Cancer eller
inte, jag kommer att fortsätta göra det jag gör, som min onkolog rekommenderade (för livet).
Han är förvånad!" Lisa

"Jag lade rökelseharts i min hunds mat två gånger om dagen i ett par månader och en tumör i
grapefruktstorlek försvann." Karen

"FRANKINCENSE  –  det  har  sagts  att  det  krymper  tumörer  och  bromsar  om  inte  stoppar
utvecklingen av cancer. Jag vet att det krymper tumörer. Jag har sett att det tar bort tumörer i
golfbollsstorlek till ingenting!” Tamara

"Jag gjorde detta till  en integrerad del av min metod för ett  par år sedan, tillsammans med
copaiba- och citrongräsoljor, resultaten är helt fantastiska. Tack för att du delar med dig av JB."
Mark

"Åtminstone en anledning är för att de i videor och blogginlägg får veta att rökelseolja innehåller
boswellinsyra – den antitumorala aktiva ingrediensen i rökelsegummiharts. Men det gör det inte,
och den enkla anledningen är att boswellinsyra är mycket en för tung molekyl för att vara flyktig.
Det  finns  flera  boswellinsyror  som  finns  i  rökelsegummiharts,  och  de  har  molekylvikter  i
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intervallet 450 – 500. Men flyktiga molekyler – de som kan avdunsta – har alla molekylvikter
under 300."
-- Det är därför jag rekommenderar att man tuggar på rökelse och myrraharts, och att man inte
får i sig eteriska oljor som (förhoppningsvis/påstås) framställts av rökelse och myrra. J B

"Frankincense Oil hjälpte mig att bli av med Bell's Palsy på en vecka! Den bästa behandlingen
jag någonsin fått som var "laglig". Jason

"Jag har använt Frankincense, Ylang Ylang och ibland Clary Sage på Justin för anfall  i  fyra
månader och har sett en förbättring. När jag började hade han tre anfall om dagen och det gick
ner till  ett om dagen och ibland en körning på två till  tre dagar utan anfall.  Jag har läst där
Angelica också hjälper till med anfall. Hans neurolog är allt för det, men ingen riktig kunskap
eller  någon typ av protokoll.  Aromaterapeuter verkar inte vara så bekanta med att  använda
eteriska oljor för anfallskontroll heller. Inandning och utspädd topisk applicering verkar fungera,
men det skulle vara trevligt med lite vägledning. Jag lärde mig den hårda vägen att det definitivt
finns vissa oljor att undvika som allt annat med kamferföreningar (rosmarin, eukalyptus, spik
lavendel, spansk salvia) eller tujon samt några andra." Judy

"Vårt val av räddningsmedicin är uppriktigt. Jag har det på hyllan och använder det i utspädning
med MCT-olja. Samma bärarolja som Rae använder oralt med CO.
En  sniff  eller  två  under  näsan,  och  sedan  i  baksidan  av  öronen,  tinningarna,  halsen,
handlederna och under foten. Det är den bästa räddningsmedicinen hittills. Snabbt och effektivt,
men med all avslöjande; inte varje gång." Mark

"Rökelseolja kommer från hartset från Boswellia serrata-träd. Vissa aromaterapioljor, parfymer
och  vissa  typer  av  rökelse  innehåller  denna  olja.  Ayurvedisk  medicin,  den  traditionella
hälsovården i Indien, använder också rökelseolja för att behandla flera tillstånd. I västerländsk
medicin  är  rökelseolja  av  intresse på grund av  dess antiinflammatoriska egenskaper,  enligt
Memorial Sloan-Kettering Cancer Center. Vissa biverkningar är möjliga, men MSKCC noterar
att  rökelse  verkar  ha  färre  negativa  effekter  än  läkemedel  som  behandlar  inflammatoriska
tillstånd, såsom steroider och icke-steroida antiinflammatoriska läkemedel.

Gastrointestinala  biverkningar  är  möjliga  när  du  tar  rökelseolja,  enligt  Physicians'  Desktop
Reference. De kan innefatta orolig mage, illamående, magsmärtor, brännande känsla eller en
obehaglig mättnadskänsla. Frankincense olja kan också göra en orolig mage eller magsmärtor
värre.

Frankincense olja har blodförtunnande effekter och kan öka risken för onormal blödning, som
noterats av University of Maryland Medical Center. Detta är främst oroande för personer med en
blödningsrubbning,  eller  någon  som  tar  mediciner  eller  andra  örter  med  antikoagulerande
effekter, såsom warfarin, heparin, ibuprofen, acetylsalicylsyra eller ginkgo biloba. Alla som är
planerade till ett kirurgiskt ingrepp eller tandingrepp bör sluta ta rökelseolja i förväg.” Shelley

Bearbetning av rökelse och myrraharts
Frys in rökelse, krossa den i en mixer som isbitar (i några sekunder vid mycket hög hastighet),
häll sedan mycket het (100°C) olivolja på pulvret. Låt det blandas som en cocktail, i 3 minuter
eller så. Häll oljeblandningen i en flaska och låt den sitta i några dagar, separera lagren och du
fick ditt rökelseextrakt. Tillsätt myrra om du har det – bearbeta det på samma sätt – frys in det,
krossa det, tillsätt het olja, låt sitta, separera.

Tillsätt sedan cannabisolja i blandningen av rökelse, myrra och olivolja. Du kan också äta det tre
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gånger  om dagen.  Jag  skulle  också  lägga  till  hampfröolja  till  den,  separat,  och  jag  skulle
massera mina fötter med den. J B

röker cannabis
"Min 28-åriga vän opererades idag för bröstcancer, de säger att cancern är borttagen men vill
fortfarande göra cellgifter på henne.Vi har pratat förut och jag sa åt henne att vägra cellgifter
och barata RSO.Har jag rätt i detta?Från vad jag har läst om Phoenix Tears skulle jag tro att
detta är korrekt men skulle vilja ha din hjälp med att svara på detta.Tack." Precis inkommet

-- Bra jobbat, Justin.Ingen cellgifter eller skanningar.Operationen var onödig.Låt henne äta 120-
180 g av oljan under de kommande sex månaderna och följ instruktionerna på vår sida.J B

"Föreställ dig att försöka lära folk hur man bär sina byxor...Det verkar lätt.Tänk om folk smsade
dig varje dag och frågade dig hur man tar på sig byxorna?(försvårande) Det är som en grisdag!
Om jag tar på mig byxorna och det är gjort rätt så är det här jag ska visa någon annan.Jag
kanske skratta åt de människor som vill prova att ta på sig byxorna baklänges och säga: "Hej,
de sitter bra, visst, men det ändrar inte det faktum att de är på baklänges!(Det fungerade för
Khris Kross). JB berättar helt enkelt för oss vad som fungerar och kommer inte att berätta för
oss på något annat sätt eftersom det inte finns något behov av andra sätt.Följ anvisningarna
eller gå runt med byxorna bakåt men bli inte arg på JB när du inser att han bara visade dig rätt
sätt att göra det!Vi försöker inte ändra text i en bok, vi går bara och forskar om andra böcker!”
Tchad

-- Tack, Chad, det här var en bra förklaring och ja, du har rätt.Hela den här frågan om RSO-
medicin är så kränkande enkel att den faktiskt gör den mer komplicerad.Det är för enkelt för
människor att tro det, nämligen när de inte kan prova medicinen själva och bara måste läsa om
det.

Och det hela är att människors liv står på spel.Jag pratar med dem personligen, jag ser smärtan
i deras ansikten, fråga mig inte vad det gör med mig efter alla dessa år.För mig finns det inte
mycket utrymme för improvisation här, ingen tid för långa bebopsolo eller freejazz.Det här är en
solid gammaldags tolvtaktsblues och den är tolv takter lång.Rick gav oss anvisningar att följa
men alla  vill  uppfinna  hjulet  på  nytt  på  grund  av  vissa  egoproblem  eller  andra  mänskliga
svagheter.

Allt jag säger om detta är, behärska en riskokare och en fläkt först.RSO först, sedan alla andra
(mindre potenta) former av cannabismedicin.För potens spelar roll.Ju mer potent och lugnande
oljan  är  desto  bättre  för  patienten.Du  behöver  inte  testa  på  inre  tillstånd,  prova  det  på
hudtillstånd först och se om det läker snabbare med den verkliga mycket potenta och lugnande
RSO med 95-98% THC eller med något annat, som borde svara på det åt dig.Vet sedan att
samma sak som händer på din hud händer i din kropp när du intar denna medicin.

När  du  väl  gör  det  kommer  du  i  princip  tappa  intresset  för  mindre  potenta  former  av
cannabismedicin.Inte för att de inte kan hjälpa i vissa fall utan för att varför flyga andra eller
tredje klass när du kan flyga första klass för samma pengar och rädda ditt liv snabbare och
pålitligare samtidigt?

RSO är premiummedicin, och hur jag ser på det är resten inte premiummedicin.Och jag vill ha
premiummedicin,  varför  skulle  jag  vilja  ha  utspädd  medicin  istället  för  den  äkta  varan?Ju
starkare lugnande och potent olja desto bättre fungerar den som medicin – och detta kommer
aldrig att förändras.” J B

"Bästa RSO är 95-98% THC och extremt potent och lugnande.Allt annat än det (rå cannabis,
juicer,  ätbara  varor,  höga  CBD-oljor,  icke-dekarboxylerad  BHO,  tinkturer,  salvor,  hopkok,
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macerater,  you  name  it)  är  en  mindre  potent  form  av  cannabismedicin.Alla  former  av
cannabismedicin är naturligtvis fördelaktiga till viss del, men satsa inte ditt liv på mindre potenta
former av cannabismedicin.” J B

Hudåkommor, brännskador, eksem, etc.

"Jag fick 3:e gradens kokande oljebrännskador på fingrarna på söndagsmorgonen.Stora blåsor
och mycket smärtsamt.Jag kom ihåg att jag läste RSO är fantastiskt för att läka brännskador, så
jag provade det.OMG gott folk, brännskadan är helt borta på bara 40 timmar.Inga tecken på det
alls.Jag  applicerade  en  bra  mängdRSO  på  blåsorna,  en  filé  av  färsk  Aloe  Vera  och  ett
bandage.Upprepad  12  timmar  senare.Inget  behov  av  den  tredje  ansökan.DU ROCK RICK
SIMPSON.” Bobbi

"Första gången jag gjorde oljan (infunderad i kokosolja) var för lokal behandling av en äldre
grannes  rygg.Hon  hade  sår  överallt  som  kliade  illa.Vägglöss  är  uteslutna,  så  även  skabb,
loppor, skeeter och sådant eftersom hon inte drabbades någon annanstans än ryggen och det
inte finns några tecken på djuraktivitet  i  hennes säng.Vet du vad hennes son gjorde???Han
sprayade hennes madrass kraftigt med kemikalier för att bli av med insekter som inte fanns.Jag
gav henne en ny madrass med de tydliga instruktionerna att den INTE ska sprayas, den är min
utlånad  till  henne  så  länge  hon  behöver  den.Hon var  tvungen  att  åka  in  på  sjukhuset  för
blödande sår och medan hon var där, uttryckte hon problemet med hennes rygg och du vet vad
läkarna sa åt henne att göra???Tvätta hennes hår och kropp för löss.Hon har inga löss.Så vem
tror du att jag ska lyssna på för att hjälpa henne?Doktorerna?NEJ.Jag gjorde oljan, behandlade
hennes rygg med den och det finns förbättringar och läkning på gång.” Michelle

"Min svärdotter friterade fläskkotletter och doppade i princip sina fingrar i den kokheta oljan upp
till första knogen och de blev vita som kokt kyckling.Vi satte RSO på dem och smärtan var borta
på ungefär en minut eller så, hon belade dem 2 gånger om dagen med RSO.De läkte väldigt
snabbt  på  bara  några  dagar  och  det  fanns  ingen  hudförlust  eller  ärrbildning  alls.Det  är
fantastiskt att vi nu har lite i kylen i köket så om någon bränner sig (särskilt barnen) kommer vi
att applicera RSO omedelbart, det finns ingen anledning att känna den typen av smärta när vi
har en naturlig växt som tar hand om den .” Debra

"Använde den vid svår solbränna.Fungerade utmärkt, jag har sett det läka ett knivsår på mindre
än en vecka.Det botar också halitosis.Jag har använt det i sex månader eller så och slutade helt
med anfallsmediciner.När jag sprang ut fick jag ett mindre anfall.Jag är lyckligt lottad som kan få
medicin som denna, jag rekommenderar också att den används mot nervsmärta.” Jack

"Jag använder en vedspis för värme så brännskador på min handled har följt mig många kallare
månader.Gjorde en djup skållning i höstas, har inte slutat vaken än.Jag fick RSO-olja innan så
applicerade en klick, täckte brännsåren och på två dagar var området en rosa, ren lapp, ingen
blåsa eller brännskador alls!Jag är såld till 100%!" Janine

”Jag fick en skön solbränna direkt efter att jag rakat huvudet för några år sedan.Jag var ute i
Coloradosolen i cirka 14 timmar dagen efter.Jag har blivit solbränd på huvudet förut.Den första
tiden tog månader att läka och det rann och gjorde ont hela tiden.Förra gången satte jag lite
cannabisinfunderad lotion på mitt episkt solbrända huvud.3 dagar senare skalade den en gång
och var helt läkt efteråt.Cannabis för solbränna människor!” Nate

"Jag har en fråga.Har du känt någon som använder detta mot bältros?Jag får dem ganska ofta,
speciellt när jag är stressad och jag är bara nyfiken.Tack." Trina

– Lägg bara oljan på de ömma fläckarna, antingen rå eller i tinktur, och låt patienten äta oljan
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också, för bästa resultat.J B

"Mina leder flätar upp på mina fingrar och voila, gnugga på lite olja, smärtan är borta.Brände
mig på brännröret förra veckan, 3 tum av svart, bubblande hud på insidan av handleden.Liten
mängd olja,  bandage,  två  dagar  senare,  fantastisk  rosa  hud.Applicerade  igen,  samma,  två
dagar senare och det var läkt...Tack!!!" Janine

"Morning Scot, pratade med min syster i går kväll och hon säger att hon är helt frisk!!!!Medicinen
botade hennes bältros.:) Hon säger att hon mår underbart.Ville bara vara 100% säker innan jag
skrev till dig.Tack så mycket för din hjälp."

"Min son såväl som jag använde det bara lokalt från det allra första ögonblicket bältros dök upp.
Inget nyttbältros dök upp och inga andra symtom upptäcktes. Mirakel." Matija

"Jag har använt olja i RSO-stil på en häxvårta i ansiktet.Två applikationer täckta med ett plåster
och det är nästan borta!” Leslie

"Jag tog också bort 2 vårtor med den.Jag hade dem på benet hela mitt liv." Michelle

"Jag har använt cannabisinfunderad olivolja på brännskador och skärsår och de läker inom ett
par dagar.Aldrig sett något liknande.Jag vet att RSO skulle vara bättre.Cannabis användes för
att behandla allt innan vår regering blev girig.” David

"Jag värmde upp oljan och blandade den med min burk ansiktskräm.Jag använder det 2 gånger
om dagen och har varit  det  i  ca 2 månader.De djupa djupa finnarna jag brukade få (ni  vet
sådana, de tar en vecka bara att komma upp till ytan och är ENORMA!) finns inte längre.Ärren
från dessa finnar bleknar också.Jag ser till och med att huden börjar dra åt!Roligt att det här
inlägget  är  här  eftersom  jag  bara  märkte  resultatet  idag!Denna  olja  är  fantastisk  och
ansiktskräm är bara en av många många användningsområden.Tack Rick." Jennifer

"Jag brände mig på ett avgasrör ganska bra och jag tillsatte lite cannabisolja infunderad med
druvkärneextrakt och det läkte på mindre än en vecka och knappt ingen smärta eller irritation
och INGA ÄRR!" Daniel

"Jag har använt det på brännskador och jag kan inte säga var jag brann.Inget skrämmande och
inga märken.Grymt bra.Jag hade brännskadan i en vecka och den läker inte.Jag använde oljan
och  inom  fyra  dagar  har  jag  fått  ny  hud.En  vecka  senare  kan  jag  inte  säga  var  jag
brändes.Fantastiska grejer." Clifford

”Ja, ja, jag har läkt brännskador med RSO.Och inga ärr!" Erin

"Smärtan försvinner bokstavligen omedelbart och inom en dag försvinner inflammationen.Jag
har redan behandlat en brännskada för ett par månader sedan och har en annan jag behandlar
just nu.Det påskyndar läkningstiden med veckor och veckor som väntar.Hur allvarlig bränningen
är och INGEN SKÄMMA och INGEN känslighet över var jag hade blivit  bränd.Jag använder
oljan på allt och jag menar allt.Jag gjorde också nyligen en sats som inte var den kvalitet jag
någonsin skulle äta, så den används strikt  lokalt.Jag gjorde en ansiktsbehandling, OMGosh,
fantastiska resultat.Jag använder RSO för varje enskild tänkbar åkomma."

"Jag  har  mycket  skrämsel  från  en  hudåkomma  att  jag  fick  hemska  mediciner  i  nästan  6
månader.Åh överraskning!Några veckor efter behandlingen är min hud dålig igen.Detta är bra
att veta.Jag var hemsk på dessa mediciner, humörig, torr flagnande hud, svettningar, herregud
det var hemskt.Kommer inte att träffa doktorn igen." Nikki

"Jag har  använt  olja  för  hudinfektioner,  huvudvärk,  myggbett,  svamp,  sömn och helt  enkelt
avslappning.Mycket hjälpsam på en 1stförbandslåda." Sylvia

”Dear Sir, jag är en gammal hippy från 60-talet och bor i norra Kalifornien.Har hybertiserat en
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mängd olika Train Wreck och White Widow i 8-9 år med utmärkta resultat.Jag såg att Rick har
använt  White Widow också.Jag hjälper  för  närvarande en hospicepatient  vid  namn Jason i
Redding, Ca. i konvalescens, vem var/är? dör av de sista stadierna av MRSA enligt instruktioner
från min gamla läkare Dr Ronald Sand...Jag började honom på tinkturer jag har gjort och ger
kakor från både vatten till knoppextraktion och bara smörextraktioner för fyra månader sedan.

En annan vän som jag går i Unity Church med vände mig till din webbplats för bara tre veckor
sedan.Har startat Jason på "JOY GREASE" och han har gått igenom sin första tub och är nu på
sin andra.För lite mer än en månad sedan var hans bollar lika stora som en mycket stor melon
som var större än en mjukboll...Sedan jag åt upp mina bakverk och åt direkt "Magic Grease",
blir han bättre för varje dag och hans gonader har nästan återgått till normal storlek...De säger
att det inte finns något botemedel mot MRSA???

Jason  har  haft  mycket  stora  liggsår  på  ryggen  eftersom han  inte  kan  ligga  på  sidan  eller
mage.Han berättar nu att de håller på att avta och när vår läkare dök upp med ett annat team i
stan kunde de alla inte förstå varför han inte var död eller varför han blev bättre.Jag har inte
berättat för läkaren ännu om min/vår hampoljebehandling men kommer snart vilken dag som
helst...Jag vill  verkligen ha tillstånd från läkaren att  behandla hans sår nu med Oljan lokalt,
håller du inte med???Om vi kan stoppa MRSA hos en patient som bara hade månader kvar att
leva, tänk bara på vad detta kan eller ska jag säga SKA säga till det medicinska samfundet.Fred
och respekt, Craig"

"Min man hade ett 30-årigt ärr efter en brännskada som krävde en hudtransplantation...Så jag
tänkte, aha, en annan plats att experimentera med denna fantastiska produkt.Tja, han hade
mindre än noll tro på att det skulle göra någonting...Efter några appliceringar håller det på att
förändras, han har nu pigment där det inte hade funnits något.Hårväxt där ingen har vuxit på 30
år.” Rebecca

"Jag hade andra gradens brännskador i hela ansiktet och armarna från en husbrand.Jag lade
RSO blandat med kakaosmör överallt i en månad och man kan knappt säga att jag någonsin
blivit bränd.Det är fantastiskt hur snabbt det fungerar och det är den bästa smärtstillande jag
någonsin haft.” Amerikanisch

"Jag hade en mullvad i hårbotten som började klia nyligen.Jag applicerade en klick en gång om
dagen i några dagar och mullvaden började faktiskt krympa!Snacka om fantastiskt." Amanda

"Min  cannabalm suspenderades också i  kokosnötolja,  och det  hjälpte  mycket  när  jag  hade
alopeci." Matty

"Min flickvän hade en 2+ år lång MRSA-infektion och hade provat flera antibiotika inklusive en
av  de  starkaste  tillgängliga  utan  resultat.Vi  använde  lite  olja  som  kondenserats  från  en
vaporizerslang  på  ett  plåster  på  det  öppna  svävet  och  det  försvann  med  smärtan
omedelbart.Hennes livskvalitet är så mycket bättre.

Jag hade en misstänkt bula på ryggen i 2 år som slutade med att jag ändrade färg och gjorde
mycket ont och jag var väldigt misstänksam mot vad det var.Jag använde RSO på ett plåster
och det försvann.Vi testade detta eftersom vi såg Ricks video Run from the Cure.Jag tror att
spridningen av detta budskap är av enorm betydelse och är redo att gå för fullt via aktivism och
våra sociala medier och sändningar för att hjälpa er att få ut budskapet.” Robert

"Jag har fibromyalgi och mediciner tar inte bort min smärta.Men det gör oljan." Donna

"Jag är troende...fixar gikt...det måste bringa yin & yang i balans för jag trodde att jag var glad
förut men på sistone har jag funnit en känsla av lycka som kommer inifrån...Tack Rick Simpson.”
Irving
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"Hej Corrie, jag har gett ***** medicin i ca 3 veckor nu för hans gikt i foten, och han har gått från
rullstol  till  att  kunna springa upp och ner för  trappan och gick en 2 timmars vandring över
helgen.Det  är  inte  bara  för  cancer...det  bara  botar.Jag  borde  ha  tagit  bilder...Stor
skillnad.Vanliga mediciner rörde det inte.I rullstol i 3 veckor innan medicinen."

"Jag har använt det på brännskador och jag kan inte säga var jag brann.Inget skrämmande och
inga märken.Grymt bra.Jag hade brännskadan i en vecka och den läker inte.Jag använde oljan
och  inom  fyra  dagar  har  jag  fått  ny  hud.En  vecka  senare  kan  jag  inte  säga  var  jag
brändes.Fantastiska grejer." Clifford

"Ja, ja, jag har läkt brännskador med RSO och inga ärr!" Erin

"Smärtan försvinner bokstavligen omedelbart och inom en dag försvinner inflammationen.Jag
har redan behandlat en brännskada för ett par månader sedan och har en annan jag behandlar
just  nu.Det  påskyndar  läkningstiden  med  veckor  &  veckor  i  avvaktan  på  hur  allvarlig
brännskadan är & INGEN ÄRR & INGEN känslighet över var jag hade blivit bränd.Jag använder
oljan  på  allt  och  jag  menar  allt.
** gjorde nyligen en batch som inte var den kvalitet jag någonsin skulle äta så den används
strikttopiskt & gjorde en ansiktsbehandling.OMGosh, fantastiska resultat.Jag använder RSO för
varje enskild tänkbar åkomma**” Michelle

"Gjorde det, gav det till min 18-årige son.Inga tecken på cancer nu.Jag är skyldig dig ett stort
tack Rick Simpson." Amanda

"Jag har använt det för att läka öppna sår.Jag använde nyligen på mitt diabetiska sår som jag
rev upp.Läkt bättre än jag hade kunnat hoppas.Läkte även kattrepor över natten.Andra repor
över natten.Sätt olja på halva repan, täckt med plåster, nästa dag behandlade sida stängd över i
behandlad öppen visar infektion.Denna medicin bör finnas i varje första hjälpen-kit." Jared

”Sedan 11 års ålder (jag är nu nästan 30) har jag utvecklat en sorts svamp på min hud, mest
runt halsen på bröstet och ryggen.Dessa röda runda fläckar dyker upp på min hud varje år och
jag har tagit  allt  som behövs för  att  behandla mitt  hudtillstånd.De mediciner som hudläkare
ordinerar tar 5-6 dagar att ta bort dessa fläckar och ytterligare 5 dagar för att helt eliminera dem.

Häromdagen märkte jag att dessa fläckar började synas igen, MEN den här gången bestämde
jag mig för att lägga lite cannabisolja på det ...och det var verkligen magiskt!!!Jag applicerade
det bara 2 gånger och fläckarna är ALLA borta.Jag trodde inte mina ögon!Inga fler piller och
krämer och speciella schampon för mig!Nu gjorde jag kokosolja infunderad med cannabisolja
och jag kommer att fortsätta att applicera den i ytterligare en vecka eller så för att se till att
fläckarna inte kommer att dyka upp igen.Tack så mycket RS & JB för all hjälp och information,
jag kommer att vara evigt tacksam.” Ioanna

"Skulle oljan fungera på papillom eller hudmärken nära ögat?" Sean

-- Ja, Sean, men var försiktig så att du inte får oljan i ögonen, annars kommer den att bränna
ordentligt i ungefär en timme eller två.Det kommer inte att skada ögat men det är obehagligt.J B

"2002 var jag med om en hemsk olycka.Jag hade rivsår överallt och tappade en del av ett ben i
armen.Efter hud- och bentransplantationer var jag nästan läkt och fick en infektion i armen.Det
visade  sig  vara  en  beninfektion  och  fick  börja  om från  början.På  grund  av  att  när  jag  får
skärsår/brännskador (jag är en svetsare) skulle de alltid bli infekterade.Det senaste året fick jag
en fruktansvärd brännskada från en ångledning på jobbet på magen.Genom att hålla den ren
och använda oljan läktes den på bara en touch under en VECKA!Mina små svetsbrännskador
kunde hålla i 4-6 veckor.Inte längre med min olja.Skruva Neosporin, jag använder OLJA!" Chris

"Jag värmde upp oljan och blandade den med min burk ansiktskräm.Jag använder det 2 gånger
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om dagen och har varit  det  i  ca 2 månader.De djupa djupa finnarna jag brukade få (ni  vet
sådana, de tar en vecka bara att komma upp till ytan och är ENORMA!) finns inte längre.Ärren
från dessa finnar  bleknar  också.Jag ser  till  och med att  huden börjar  dra  åt!Denna olja  är
fantastisk och ansiktskräm är bara en av många användningsområden!” Jennifer

”Jag blev klar med att jobba för min chef i skogen där det låg ett gäng giftek i en hög som skulle
flyttas och brännas och jag hade ingen aning om att det fanns där.Så självklart fångade jag gift
ek.Min chef såg att det var på gränsen till cellulit och skickade mig sedan tillbaka för att påbörja
behandlingen med Rick Simpson-olja.Inom några dagar började min arm att sluta rinna, den
började också vända på sig själv.DU KAN INTE BETALA MIG ATT DENNA VÄXT INTE KAN
BEHANDLA NÅGOT!” Harry

"Giftmurgröna på min arm... Utslag och brännskador försvann inom 5 minuter...  Inga knölar,
inga utslag, ingen smärta... Jag använder ett riskorn av RSO med lite kokosolja... BORTA på 5
minuter!!!Jag älskar min olja!!!“ Estelle

"Jag  använde  den  här  oljan  för  tre  år  sedan  för  att  döda  prostatacancer  i  stadium  4.Jag
använde hormonbehandling till  att börja med, och fick sedan reda på RSO.Det fungerar.Jag
känner personligen dussintals människor som använder det varje dag för många åkommor.Det
är enorm hjälp för cancerpatienter, men jag tror att min mest häpnadsväckandeuppenbarelsen
har bott någons svåra psoriasis att de hade över 90 % av sin kropp.Genom att inta 1/4 till 1/2
gram av oljan om dagen i  6 veckor,  har  denna person bokstavligen botat  sig själv  från ett
tillstånd som de lidit av sedan barn.Jag skulle kunna fortsätta i timmar med de saker jag har sett
den här oljan göra.Du kommer att  se, håll  ditt  sinne öppet och gör som Rick instruerar,  du
kommer inte att ångra dig.” Dan

"Artritisk psoriasis på mindre än en månad..." Giulliana

"Min psoriasis försvann efter att jag började äta oljan...Bara att använda oljan lokalt hjälpte inte
min så mycket - försvann inte helt förrän jag började använda den oralt.Den har inte kommit
tillbaka  ännu.Jag  går  på  en  underhållsdos  nu,  så  jag  HOPPAS att  det  räcker  för  att  hålla
psoriasis borta.Jag har inte haft några tecken på det på nästan 4 månader.Läkarna sa till mig att
det aldrig skulle försvinna helt, och att den enda gången det skulle "klara upp" var när jag var
riktigt sjuk och mitt immunförsvar hade andra saker att kämpa mot.Väl...Jag känner mig inte
sjuk, och skiten är BORTA!” Lindsay

”Har också botat seninflammation på några dagar.Även en 7 månader gammal skada.Gnid bara
lite  grytsmör eller  RSO på det  smärtsamma området  en gång om dagen.Underbar  skit.Jag
använde RSO på en 3:e gradens brännskada i söndags-tisdag, inga tecken på brännskadan
efter 40 timmars behandling.Önskar så klart att jag hade använt det i samma sekund som det
hände.Det skulle ha besparat mig timmar av stor smärta och att hålla is på den." Bobbi

"En vän satte mig ner för att titta på Run from the Cure för två och ett halvt år sedan och tänkte
att det kan hjälpa min psoriasis.Vi gjorde oljan tillsammans - första gången för oss båda - inom
tre veckor var min plackpsoriasis borta.Jag har gjort oljan och ätit den sedan dess.Om jag får i
mig varje dag, och applicerar oljan lokalt på natten på de enskilda fläckarna som dyker upp
slumpmässigt,  är  psoriasisen  väldigt  kontrollerad  och  nästan  osynlig.På  grund  av  den  här
erfarenheten hoppade jag in med två fötter  och äger nu den första fullt  statligt  licensierade
Medical Marijuana Business i Colorado.Ett år in i min verksamhet fick min pappa diagnosen
stadium IV melanom - det hade spridit sig till hans lungor och lever.Hans onkolog gav honom 3
till  12 månader och sa åt honom att vara beredd på hospicevård.Jag satte genast igång en
RSO-kur för honom och fem månader senare är hans cancer borta.Borta.Världens lättaste!Tack
Rick, för att du återintroducerade denna fantastiska medicin för världen!" Erica

"Vad kan det inte hjälpa?Genom mina studier är möjligheterna oändliga.Jag har en cysta på
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höger  sida  av  kinden  i  ansiktet.Fem  dagar  efter  att  ha  tagit  oljan  (intag)  krympte  cystan
snabbt.Oljan var gjord av frostiga löv och liten knopp som blöts ned i ständigt klara.Blandningen
satt  i  2 veckor.Första natten av oljan hade min cysta en pirrande känsla.Fem dagar senare
borta.Oljan fungerar.Det finns alldeles för  många bevis och vetenskapen bakom det  hela är
fantastisk.Det  finns  kemiska  föreningar  där  ute  som  svarar  på  alla  våra  receptorer  i
nervsystemet är ett naturverk.Det fantastiska är att allt finns i en växt.CANNABIS.Det är dags
att se hur långt människor kan gå.Det är dags att utvecklas.” Jeremy

"Första gången jag gjorde oljan (infunderad i kokosolja) var för lokal behandling av en äldre
grannes  rygg.Hon  hade  sår  överallt  som  kliade  illa.Vägglöss  är  uteslutna,  så  även  skabb,
loppor, skeeter och sådant eftersom hon inte drabbades någon annanstans än hennes rygg och
det finns inga tecken på djuraktivitet på hennes säng.Vet du vad hennes son gjorde???Han
sprayade madrassen kraftigt med kemikalier för att bli av med insekter som inte fanns.Jag gav
henne en ny madrass med de tydliga instruktionerna att den INTE får sprayas.Hon var tvungen
att åka in på sjukhuset för blödande sår och medan hon var där, uttryckte hon problemet med
hennes rygg och du vet vad läkarna sa åt henne att göra???Tvätta håret och kroppen för löss,
hon har inga löss.Så vem tror du att jag ska lyssna på för att hjälpa henne?Doktorerna?NEJ.Jag
gjorde oljan, behandlade hennes rygg med den och det finns förbättringar och läkning på gång.”
Michele

"Jag fick herpesviruset för nästan 20 år sedan.Jag är en av dem som får utbrott 5-6 gånger om
året fram till denna dag.Som ni förstår har detta inte varit lätt för mig.Jag är nyfiken på om duhar
några förslag eller känner till andra som har haft framgång med att behandla med cannabis?
Tack för din tid."

--  Lägg  helt  enkelt  oljan  (eller  en  tinktur  eller  salva  med  oljan)  på  de  ställen  där  herpes
utbrott.Upprepa  vid  behov.Det  är  också  en  bra  idé  att  äta  minst  60g  behandlingen,  ibland
försvinner herpesviruset helt.Utbrotten kommer inte att vara lika frekventa och du kommer inte
ha någon smärta etc. om du använder oljan för att behandla det.Oljan fungerar för alla typer av
herpes och du hittar inget som fungerar bättre på herpes än oljan.Bästa hälsningar, JB

“Min ex-fru är virusfri efter att jag doserat henne!!!Hennes läkare var och är förbryllad.Hon var
en DARE graduate och nu håller hon några växter för sig själv...” Thomas

"Morning  Scot,  pratade  med min  syster  i  går  kväll  och  hon  säger  att  hon  är  helt  botad!!!
Medicinen botade hennes bältros. :)  Hon säger att  hon mår underbart.Ville bara vara 100%
säker innan jag skrev till dig.Tack så mycket för din hjälp."

"Flickan med bältros hade något annat hänt henne och hon berättade aldrig för familjen vad
som var fel.Här är den, hon skickade den precis till mig: "Hej igen, fick precis reda på igår att
min  syster  hade  en  utväxt  på  sköldkörteln  för  ett  år  sedan  men  berättade  inte  för  vår
familj.Läkaren sa tydligen till henne att de skulle hålla ett öga på det och om det växte så skulle
de operera.Den var inte tillräckligt stor för att få en biopsi av den.Hur som helst, hon hade ett
läkarbesök  den  senaste  veckan  och  fick  reda  på  att  tumören  har  slutat  växa.Hon  tror  att
medicinen stoppade tillväxten.Är inte det underbara nyheter?Hon fortsätter att ta det i hopp om
att hennes nästa möte kommer att  bevisa att oljan dödar tumörer.Meddelar dig mer när det
händer." Skott

"Någon gång i våras märkte jag ett rött märke på vänster sida av hakan.Jag avfärdade detta
som bara ett sår som snart skulle försvinna.Nåväl, det gjorde den inte och innan jag visste ordet
av dök en andra upp; inte fäst utan i något av en rak linje ut från första märket.Jag applicerade
lite polysporin och andra krämer jag hittade i medicinskåpet men ingenting ändrade färg eller
utseende.När jag kontaktade och kom in på min doktors kontor fanns det mer men det började
se annorlunda ut på vissa områden.Det såg mer fläckigt ut.När min doktor undersökte mig hade
han en förstummad blick i  ansiktet.Under  de kommande två månaderna skrev han ut  olika
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antibiotiska krämer och piller.

Hela tiden sa han, jag tror inte att det är cancer.Jag tror inte att det är cancer.Det verkade dock
konstigt att han sa åt mig att inte oroa mig för att boka fler möten, bara komma till hans kontor
varje vecka som han sa till mig så skulle han träffa mig direkt, och på sitt personliga kontor, inte
i undersökningsrummet alla tid.Att säga att jag var lite rädd var en underdrift eftersom det här
inte gick någonstans.Vid mer än ett tillfälle frågade jag honom om att träffa en hudläkare som
han svarade, "Vi tar en biopsi och sedan får du in till en hudläkare, om du inte har något emot
att köra till Halifax"... "Jag åker i ett pulsslag”, sa jag till honom att ta reda på vad dessa märken
på  mitt  ansikte  var.Tiden  gick  och  jag  hade  inte  hört  från  Halifax  om  någon  tid  hos  en
hudläkare.Jag frågade min doktor igen... Han nämnde sedan att det var en hudläkare som gick
bort i Halifax och den som var där var väldigt upptagen, vilket betyder att det skulle ta några
månader innan jag kunde komma in för att träffa honom.Tiden verkade släpa iväg... ingenting
hände...

Jag bestämde mig efter att ha provat medicinerna som doktorn gav mig att ta saken i egna
händer.Jag gjorde några förfrågningar och lyckades få lite RSO(Rick Simpson Oil) eller enkelt
uttryckt, välgjord hampaolja.Jag följde instruktionerna för hur man använder oljan.Jag placerade
lite på ett plåster och täckte märkena i ansiktet på natten.Jag fick i mig lite varje kväll också.

Från allt jag har läst kan det här inte skada dig, men det kan slå dig från fötterna om du tar för
mycket i början.Nåväl, vid ett par tillfällen tog jag lite för mycket och kunde inte komma till jobbet
ett par dagar.Det jag dock gjorde var att applicera oljan lika mycket på natten som jagkunde
utan att slösa bort det.Jag kunde se att det gjorde skillnad.Jag är säker på att det skulle ha
fungerat snabbare om jag tagit mig tid att justera mängden jag tog internt så att det inte skulle
bli några negativa reaktioner på min motoriska funktion.LOL

Allt som allt fungerar det här och vid ett av mina senaste besök hos min doktor sa han: "Det ser
inte så aggressivt ut som det var." Detta fick mig att må mycket bättre, och det gjorde även
biopsirapporten när den kom tillbaka och sa att vävnadsprovet inte var malignt!Jag kan ärligt
säga att oljan verkar ha klarnat upp vad det än var på min haka.

För det mesta finns det inga växande röda markeringar, bara "skuggor" av vad som brukade
vara.Jag ska till hudläkaren om en vecka.Förhoppningsvis kan han kasta lite ljus över vad det är
eller var jag hade.Jag skulle vilja veta säkert för sinnesfrid.Jag kommer definitivt att uppdatera
när jag har mer information.För nu... skulle jag älska att skicka ut ett stort tack till de som är
involverade i att hjälpa mig att bli helad!” Räkningen

F.Jag undrade om RSO skulle hjälpa min mammas brännskador från strålning?Hon bestämde
sig för att gå vidare med den "konventionella" behandlingen, och nu har hon jävla bröstet, i brist
på andra ord.Det gör ont bara att  titta på det.Jag minns att antingen du eller Rick en gång
brändes, antar jag när du förberedde RSO, och visade bilder på hur oljan fungerar även på
brännskador.Så, skulle det göra någon nytta för henne?

A.Gnid in oljan eller en hampsalva på hennes bröst och rygg.Självklart ska hon äta oljan och
hålla sig borta från läkare och alla andra sådana former av onödig skada.J B

"Min mamma (72) har haft smärtsam sprucken hud på de flesta av sina fingertoppar i cirka 2 år
nu ... mycket smärtsamt.Läkaren säger, "Japp det kommer med åldern." Dufus!!!Vi blandade en
mycket  liten  mängd  av  oljan  med  aquaphor...En  behandling,  över  natten  ...  borta!Hennes
smärtsamma sprickor är läkta och fortsätter att vara bra i över en vecka nu!FANTASTISK!" Dolly

"Jag  använde  oljan  på  ett  nytt  öppet  operationssår.I  september  2012  fick  jag  bort  två
basalcellscancertumörer  från  mitt  ansikte.En  var  stor  och  var  matartumören  som  spred
den.Dessutom skrapades en inre tumör i min kind för en biopsi.När jag kom hem och avtäckte
mitt sår hade jag en krater i ansiktet.
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De första 4 dagarna blandade jag sheasmör och olja och applicerade det.Jag bytte då till rak
olja och har inte slutat.När jag gick till  min post-op-tid var doktorn som trodde att jag skulle
genomgå plastikkirurgi förvånad över mitt läkning.Jag bestämde mig för att berätta sanningen
för henne, att jag inte hade använt receptet, att jag hade botat det med Cannabisolja.Hon hade
hört talas om Rick Simpson & Phoenix Tears, hon dömde mig inte och sa att hon skulle fortsätta
med det goda arbetet.Om en månad går jag på min andra operation, handlingsplan för att läka
detta sår...Cannabisolja.Ska jag berätta för den här kirurgen?På mitt Post op möte!I kärlek och
ljus." Patti-Jo

-- Patti, det kommer inte att krävas någon operation om du fortsätter med oljan.Eller skjuta upp
med ytterligare 60g om det behövs, men håll dig borta från operation och läkare om det är
möjligt.Det är en tråkig förutsättning för att behandlingen ska lyckas i många fall.J B

”RSO har gjort min psoriasis nästan obefintlig.Jag har fått i mig en underhållsdos i tre år nu och
min hud är klar, mitt sinne är klart och jag har aldrig varit friskare.” Erica

"Jag har sett någon i min närhet använda Ricks olja på en allvarlig brännskada som skulle ha
lämnat ett  otäckt ärr och inom en vecka efter att ha applicerat oljan var det borta och inga
tecken på ett ärr eller att det var bränt." Janice

"Vi  har  min  dotter  på  oljan  nu.Hon har  psoriasis  på  båda  armbågar,  underarmar  och  ena
knäet.Tog bilder i början.Än så länge är de torra fjällande områdena borta.Huden är röd, men
slätistället för upphöjd och inflammerad.Mindre ytor på utsidan har röjts helt.Vi är övertygade om
att detta kommer att fungera.Vi tar bilder varannan dag eller när det är märkbar förbättring.Allt
detta  på  mindre  än  en  veckas  användning  av  oljan  lokalt.Tack  så  mycket  för  att  du
uppmärksammat denna medicin som i slutändan kommer att läka nationerna Rick och JB.Jag
delar inlägg varje dag och berättar för alla som vill lyssna.Det börjar sjunka in.” Ron

F.Fungerar dessa blandningar mot akne??

A.Jennifer,  oljan fungerar  för  "alla  typer  av  hudåkommor."  Det  betyder  inklusive akne.Bästa
hälsningar, JB

"(Jag fick reda på oljan) för 3 månader sedan sökte jag på internet efter ett botemedel mot akne
och rosacea.Det klarade upp det direkt!Jag lägger till isoolja till kokosnötsolja för att använda
den i ansiktet och på halsen en gång om dagen.Min man säger att jag ser 15 år yngre ut!Tack
så mycket för att du delar med dig av denna information.Gud välsigne er alla.Fortsätt så." Toni

"Jag svär att det är därför jag ser så mycket yngre ut än mina syskon.Jag är äldst av 4.De flesta
säger att jag ser minst 20 år yngre ut än min yngre syster.” Mary

"Det fungerar för inåtväxande hårstrån i ansiktet också.Jag använde den på min 23-åriga son
med framgång i 2 applikationer.EN KÄRLEK." Patti-Jo

"JB, har du några vetenskapliga bevis, eller bara personer som säger att de någonsin har varit
allergiska mot marijuana?Är detta möjligt?Jag tror starkt att det är trikomerna som får en person
att klia, eftersom man när man trimmar tenderar att få klåda på händerna ungefär som att röra
vid isolering.Men jag har fått höra av två personer att de tror att de är allergiska mot marijuana
och bryter ut i nässelutslag när de är i närheten eller när röken blåser nära dem.Men jag skulle
vilja att båda skulle vara en del av min studie så jag undrade om någon har sett en person vara
allergisk mot marijuana eller har upplevt det själv?”

-- Titta, cannabis är en växt, så ja, vissa människor kan naturligtvis vara allergiska mot vissa av
dess komponenter.Men vi har inte sett allergi mot oljan än och vi tror att om det händer så
behöver folk bara prova en annan stam med andra terpener i.Oljan används för att behandla
allergier av alla slag.Men det finns sju miljarder av oss och var och en av oss är unik, så jag
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skulle säga att ja, vissa människor kommer förmodligen att uppleva allergi mot vissa typer av
olja.J B

"Charlie går.Inga smärtstillande mediciner.Han står högt.Hans steg är raka och breda.Han kan
springa hoppa och leka.Hans nacke är nästan 90 procent läkt.Det har inte sett ut så här på två
år.Han åt en banan, pizza, en halv smörgås, stekt ris, yoghurt och mer igår.Han har ALDRIG ätit
så mycket.(…)

Charlies högra knä var  värst.Det  är  cirka 50 procent  bättre.Den vänstra är  nästan läkt  helt
förutom att han kliade på den härom natten och blåste upp den igen.Men inget större...Den
största förändringen är såret på halsen och under armhålorna.Halsen är nästan helt läkt liksom
hans armhålor.

Jag  använder  en  liten  droppe  av  oljan  i  hans  g-tube  innan  bad.Det  har  också  hjälpt  mot
knäsmärtor.Om  han  gör  ont  i  knäna  får  han  den  droppen.Jag  tillsätter  ingen  tylenol  eller
ibuprofen.Det gör susen.Jag gör också min egen salva.Jag har en vattenmaskin som filtrerar
vatten och separerar alkaliskt vatten från surt.Eftersom surt syresatt vatten är så bra för huden
och dessutom är antibakteriellt  tar jag surt  vatten och blandar det  med metocellullos för  att
skapa en salva.

Jag tillsätter koncentratet för att  göra en salva som är som vaselins konsistens.Jag smörjer
hans förband med detta och använder det på hans sår.Bara DETTA gör en otrolig skillnad med
smärtan,  klådan  och  läkningen.Jag  skickar  dig  bilder  snart.Jag  har  tagit  dem  varje
förändring.Jag tror att oljan håller i ytterligare en månad, men eftersom det är första gången jag
gör det här så är jag detvet inte.Jag är glad.Hans aptit har aldrig varit så bra.Han åt mer mat i
går än han har gjort på hela året.” Trisha

"Hej Rick och vänner, jag har en vän som har haft detta sår (ca.2 tum gånger 4 tum i diameter)
på hans vänstra skulderblad för att ha pågått i 4 år nu, eeeeking infektion, utan sårskorpa på
plats, bara en ren rå öppning, under ytan kunde du känna en hård basebollklump känslig för
beröring .

Han  har  applicerat  oljan  lokalt  8  gånger  på  7  månader  med  ca  2  helger  även  internt.
Sårskorpor och ärrbildande klump är borta, öppet sår ärr över och min vän känner sig välsignad
över att ha haft en chans att använda oljan.” Rebecca

"Jag har knölar på nacken på två ställen, en i bröstet och en mage... under de senaste tre
veckorna har min krympt...den på baksidan av nacken och magen nästan borta...den bakom
örat är halva storleken...GO CANNABIS OIL!!!!!!” Sharon

"Bara för att berätta min lilla historia...en vän till mig har lidit av djup ventrombos i många år.Han
har haft ett sår på benet i 2 år, storleken på en fjärdedel...Efter att ha sett Rick Simpson Story
föreslog jag oljan, han sa att han skulle prova vad som helst...Så eftersom jag i alla fall röker,
köpte jag lite av oljan.Sa till honom att ta det två gånger om dagen.2 riskorn storlek...2 veckor
gick...han log, hade inte sett det på ett tag...Såret hade krympt????...Ny hud börjar???Detta
kunde inte vara???...Eller kunde det???...Han fortsatte i två veckor till ... sedan dök han upp
med ett större leende ...var såret BORTA???...Helt ny hud och ingen smärta...WOWWW...Vi är
nu troende, att se är att tro...håll hoppet levande!" Jason

-- Ja, det kan vara, Jason Hildebrandt, du såg det och nu vet du hur du kommer att behandla
praktiskt taget allt som händer dig eller någon av dina vänner.Gnid bara på lite olja och ät det,
så enkelt är det verkligen.Tack och lyckönskningar, JB

”Igår skar jag fingret på en mixer på jobbet.Klockan 3 vaknade jag av ett bultande finger att jag
provade is, peroxid, neosporin.Ingenting fungerade.Dunkade fortfarande.Jag kom då ihåg att
hörselolja skulle hjälpa cellförnyelse och stoppa smärta och läka ärr och hudproblem så varför
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inte prova det.Så jag tog en droppe och spred den runt hela fingertoppen.Inom 1 minut var
smärtan borta till  80%.Inom 30 min.Jag kunde snärta med fingret med bara lite ömhet men
ingen verklig smärta.Jag är såld.12 timmar senare applicerade jag igen och har ingen smärta
sedan dess.” Rebecca

"Sträckmärken?" Bärnsten

-- Ja.J B

"Hej Rick, jag skulle vilja hålla mitt namn konfidentiellt om du råkar lägga upp det här (vilket jag
inte  har  något  emot).Min  flickvän  hade  en  riktigt  tuff  uppväxt  och  tog  till  att  skära  sig  i
handlederna när hon blev deprimerad,  det  här problemet ligger år  efter  år  bakom oss men
några ganska otäcka ärr på handleden finns fortfarande kvar.Det är extremt synligt och bubblar
ut ganska mycket, det är det första många märker när de träffar henne första gången, hon vill
inget hellre än att bli av med dem.

Så min fråga är om oljan hjälper till att bli av med ärren?Eller åtminstone hjälpa till att göra dem
mindre synliga?Jag älskar det du gör och jag önskar att jag visste om oljan när min farfar blev
sjuk i cancer, du är en hjälte för alla liv du har hjälpt till att rädda!”

-- Börja applicera oljan lokalt på ärren, de kommer med största sannolikhet att försvinna inom
veckor eller  månader.Jag skulle också få henne på oljan också, det  kommer att  hjälpa mot
hennes PTSD från alla dessa minnen av vad hon gick igenom.Det kommer också att förbättra
kvaliteten på hennes sömn.Ta bilder och filma om du inte har något emot det, ärret försvinner
verkligen – antingen helt eller så syns de knappt.Bästa hälsningar, Jindrich

"Jag har samma problem med bensåren.Först för att jag var pre-diabetiker.Men jag fick reda på
att jag är mycket känslig för insekter och myggbett.Jag lägger på oljan på dem och lägger på ett
plåster över natten och betten är läkt." Michelle

-- Vad oljan kan göra för mygg- eller fästingbett är helt enkelt fantastiskt.Ge det ett försök och du
kommer att se varför vi säger att ingen ska lämna sitt hus om de inte har oljan på sig.Oljan har
så många användningsområden att det är oansvarigt att försöka leva utan den.J B

"Ät oljan...Jag har ätit oljan i två månader, min psoriasis är nästan 80% klar, och jag behöver
inte använda någon medicin alls...Och tog bort min artrit också...” Giuliana

"Jag har använt en blandning av cannabis och olivolja och på en vecka började min psoriasis
försvinna.Tyvärr hade jag bara lite och jag hade inte tillräckligt för att ta det mer både internt och
externt.OBSERVERA, jag hade inte ens riktig  RSO, utan en cannabisolja gjord på olivolja.”
Teemu

-- Låt oss hoppas att du snart får lite mer olja, Teemu.Det är bäst att använda det lokalt för att
kontrollera symtomen och även att äta oljan, du vill också ta bort den underliggande orsaken till
problemet.Bästa hälsningar, JB

"Det fungerar också bra på myggbett och tandvärk.Min dotter blev biten, skojar inte, minst 50
gånger  av  myggor  på  15  minuter  MED  AV!  Deep  Woods  buggspray  på.Jag  provade  ett
bananskal, deodorant, aloe vera, dermaplast & hydrokortison.Inget av det gjorde att svullnaden
minskade  (hon  är  allergisk  mot  myggbett  och  de  sväller  illa)  eller  gav  henne  lindring.I
desperation skrapade jag ut hartset ur en vaporizer, blandade det med bara lite kokosolja så att
det skulle spridas lättare & "smord" ner hennes ben med det.Inom ungefär en halvtimme var all
svullnad nere & medan hon fortfarande hade röda prickar där betten fanns störde de henne inte
och jag undvek att ge henne Benedryl.

Jag hade en böld som bildades i munnen & jag packade hartset från vapen runt den drabbade
tanden & igen inom ungefär  en halvtimme gick svullnaden ner  & jag kunde läka den,  inga
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problem med det sedan dess.Jag packade det dock två dagar för att vara säker.Nu kan jag
säga att packning av hartset (om du har en Vapir No2 inuti konen där du byter skärm samlar
nästan rent hash, koncentrerat också.) runt min tand blev jag otroligt hög, förmodligen högre än
jag någonsin har varit i mitt liv. .

Jag smsade till och med min man från vardagsrummet för att be honom om hjälp att komma till
sovrummet.Sublinguala  mediciner  fungerar  dock  bättre,  vilket  är  anledningen  till  att  de  på
akuten, om de misstänker en hjärtattack, sprejar nitro under tungan.Men allt är bra nu, jag dog
inte av en överdos, jag vaknade inte så fruktansvärt bakfull och bäst av allt...Jag behövde inte ta
stora mängder Tylenol eller Advil & göra ännu mer skada på min mage & lever.

Jag vet att hartset inte är det mest effektiva sättet och jag var inte ens säker på om det skulle
fungera  men  det  var  det  jag  var  tvungen  att  arbeta  med  eftersom  jag  lever  i  ett  olagligt
tillstånd.Jag tänkte att det inte kunde skada dock.Jag kan inte vänta med att leva i ett tillstånd
där jag fritt kan odla mitt eget ekologiska utgångsmaterial av högsta möjliga kvalitet, göra min
egen olja & läka mig själv och hela min familj...inklusive min snart 2-åriga dotter som har gått
igenom ett helvete det senaste året för att ingen kan komma på vad det är för fel på henne.

De tror nu att hon har en proteinstörning men det är bara en annan sak som de slänger runt för
att de inte har någon aning om vad som faktiskt är fel.Att få henne på oljan kanske bara räddar
hennes liv.Även om jag skulle älska att få en korrekt diagnos så att jag vet vad jag behandlar,
men slutsatsen är att jag bara vill att min bebis mår bättre och om det innebär att jag sviker det
konventionella samhället så är det vad jag kommer att göra.” Sara

"Oljen verkar komma till liv.Den lyser när den appliceras.Brände min hand (vil inte berätta hur
lol) men läkte den med oljan.Hade bara tillräckligt med ren olja kvar för 2 appliceringar, sedan
använd olja infunderadkokosolja.Hade ingen ont alls.Och inga ärr på slutet.Ingen paraffinväv,
inga infektioner, inga smärtstillande medel.Tack Rick igen för att du delar detta med världen.”
Carol

”Tack räcker inte för det du har gjort.Jag sitter här med olja på min giftek.Jag skulle ALDRIG ha
försökt utan dig.Det varade i över 2 månader och rörde nästan 100% av min kropp förra året på
grund av att någon startade en brushfire så jag kommer nu att få den överallt och värre säger
de eftersom vi inte bygger immunitet mot den här.

För en dag sedan dök den upp.Så oljan igår kväll stoppade inte kliandet alls.Men jag ser att det
läker ärr dagligen så jag tror på det.I morse, 24 timmar efter första appliceringen, ser jag att det
fungerade och läker all skadad hud från mina repor.Så med lite zinkoxidpasta över min olja tror
jag att jag kan ha hittat 1# hjälpmedlet för gift ek.Jag kan faktiskt inte vänta till nästa säsong för
att se om oljan kanske läker för att reparera problemet för livet.Jag låter dig veta.Skulle inte det
vara bra?Återigen, tack för allt du gör." Rebecca

-- Oljan kan fixa det också.Det är ett botemedel eller kontroll för alla medicinska problem.Ju
tidigare  det  appliceras  desto  snabbare  kommer  det  att  fixa  det  som behöver  fixas,  det  är
ungefär allt som finns.J B

"Giftmurgröna på min arm...utslag och brännskador borta inom 5 minuter...inga knölar,  inga
utslag,  ingen  smärta...Jag  använder  ett  riskorn  av  RSO  med  lite  kokosolja...BORTA på  5
minuter!!!Min olja!!!” Estelle

"Jag fick gift ek i ansiktet, efter den andra dagen var det från pannan till halsen, stora kliande
fläckar, råa och en del blödningar från repor.Jag blandade lite olja med lite kokosolja för att göra
det lätt att breda ut.Jag tog på mig den och omedelbar lindring från klåda och smärta, inom en
timme var  råheten och inflammationen borta,  nästa morgon var  det  inte synligt  om du inte
verkligen tittade.Det höjde säkert några ögonbryn och äntligen fick några skeptiker se vad jag
alltid pratar om.Cannabisens helande kraft!" Cindy-lee
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"Jag vill att folk ska veta att RSO rensade upp en stor blåsa som min man fick på hälen när han
låg i sängen så länge från att ha varit så sjuk.Jag satte oljan på den och inom en vecka var den
borta.Jag var helt  rädd att  det  skulle  utvecklas till  något  mycket  allvarligare.Det  täckte hela
hälen.Tack Rick Simpson för allt du gör.” Susan

"Jag gjorde en salva av bivax, olivolja, kokosolja och neemolja som botade min härskna fotlukt
som  jag  har  haft  i  över  25+  år...Jag  lade  till  lavendel  och  citrusoljor  för  att  minska
neemlukten.Och den fungerar  bättre än någon hudkräm jag någonsin köpt.Och hustrun har
aldrig varit lyckligare.” Robert

-- Jag skulle lägga till lite av oljan i blandningen, Robert.Det skadar aldrig att lägga till några,
plus att det säkert skulle fungera ännu bättre.Bara oljan kan göra detsamma, när den blandas
med hampfröolja, till exempel, och en fotmassage med en stark cannabissalva är något av det
trevligaste man kan uppleva i denna värld.Kan du föreställa dig hur bra för dina fötter det skulle
vara om du helt enkelt kunde doppa dem i ljummen outspädd olja i tio minuter?Kan du föreställa
dig hur effektivt detta skulle vara för personer med brännskador, diabetiska sår, hudcancer etc.?
Jag kan.J B

"Om kvinnor visste att  det  vände åldrande hud och reparerade skadad hud (som i  den här
personens fall) skulle stödet för legalisering av cannabis gå igenom taket!Hela ekonomin har
blomstrat på grund av undertryckandet av denna fantastiska naturmedicin och vi kommer alla
att  se den falla  samman när  fler  och fler  människor  blir  informerade och helt  enkelt  börjar
medicinera sig själva.” Gil

"Läste jag rynkor?Det hjälper RYNKAR?” Margie

F.Applicerar du det i ansiktet för rynkorbehandling eller tar du det oralt eller både och?” Toni

A.Både för bästa resultat, men lokal applicering kan också göra mycket.J B

”Jag behöver  receptet  på skallighet.Är  det  en del  hampaolja  till  tio  delar  hampfröolja?Hjälp
snälla!Min fästman håller på att tappa håret och jag vill verkligen inte behöva lämna honom... Vi
har tvillingar, så jag behöver lite att han stannar kvar, ha ha.” Jenna

-- Det skulle kunna fungera.Vi tillsätter gärna 20-30% olja till  hampfröolja,  96% alkohol eller
andra bärare men mindre än så kan också göra underverk när det används lokalt.Helst skulle
han naturligtvis ha en hink med oljan tillgänglig och han skulle använda den direkt.Eftersom
outspädd medicin fungerar bättre än utspädd medicin.Bästa hälsningar, JB

"Som mekaniker har jag använt oljan på några ganska dåliga snitt och du har 100% rätt...det
läker huden mycket snabbare än något annat." Cory

"Handlade mina könsvårtor med bara 3 appliceringar på 2 veckor.Jag hade haft flera mycket
smärtsamma  behandlingar  på  GUM-kliniken  på  sjukhuset  som  bara  gjorde  dem  värre.Jag
använde cirka 10 mg på varje vårta (jag hade 5) var tredje dag.Jag tvättade men undvek att
använda tvål i 3 dagar varje gång tills oljan hade absorberats, badade sedan och applicerade
igen.Vårtorna förvandlades precis till död hud som gnuggade av utan smärta och lämnade ny
frisk hud efter sig.Jag berättade detta för min husläkare och han kallade mig en lögnare?Jag
hade turen att ha en vän som gjorde mig lite olja av skugga och knoppblad som normalt skulle
ha varit avfall." Miles

"Jag håller just nu på att behandla en otäck mullvad som har blivit svart.Varje morgon applicerar
jag en generös mängd direkt på mullvaden och täcker sedan med ett plåster.Om 3 veckor kan
jag visuellt se att mullvaden krymper.Det fungerar.Jag äter också lite varje dag...vilken skillnad i
energinivå.MEDICINSKA LYCKOR GENOM CANNABIS!!!!!!!” Beau

"Jag känner mig skyldig för att jag vill prova det på mitt huvud för manlig skallighet." Robert
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--  Gör det inte, det fungerar och du kommer förmodligen att behöva små mängder av oljan
ändå.Naturligtvis kan du lägga på mycket av det och det skulle vara bättre, men om du löser ett
gram eller mer i 100 ml hampfröolja, tror jag att du kommer att gilla att se vad det kommer att
göra också, Robert.Lägg också till några mil av fröoljan och oljeblandningen till ditt schampo
och andra kosmetiska produkter du använder, du kommer också att gilla skillnaden det kommer
att göra.Ta bilder, du kan hjälpa många andra.Vi har bara några bilder på det, vi ägnade det inte
så mycket uppmärksamhet, förståeligt nog.Men det fungerar verkligen, ge det ett försök och
skäms inte för det en sekund.J B

"Jag erkänner det...jag är klumpig...Jag har en dålig vana att sticka in höjdgaffelns pinnar i min
fot.RSO direkt på plats, täck med plåster, smärtan försvann på några sekunder, läkt på 3 dagar.”
Ljung

"Jag har sett en mycket mindre potent balsamversion av oljan förstöra psoriasis på flera dagar,
minska äggstockarnas svullnad på 1:a dagen av mens på 20 minuter och förhindra ärrbildning
och smärta när den appliceras omedelbart på mindre brännskador.Får mig verkligen att undra
vad oljan kunde göra...” Beres

"Jag hade ett av de värsta fallen av fotsvamp när jag var 10, jag önskar att jag hade oljan.Men
jag har det nu.Allt är bra 47 år senare.Botar det mesta." Donald

"Min svärdotter friterade fläskkotletter och doppade i princip sina fingrar i den kokheta oljan upp
till första knogen och de blev vita som kokt kyckling.Vi satte RSO på dem och smärtan var borta
på ungefär en minut eller så, hon belade dem 2 gånger om dagen med RSO.De läkte väldigt
snabbt på bara några dagar och det fanns ingen hudförlust eller ärrbildning alls.

Det är fantastiskt att vi nu har lite i kylen i köket så om någon bränner sig (särskilt  barnen)
kommer vi att applicera RSO omedelbart, det finns ingen anledning att känna den typen av
smärta när vi har en naturlig växt som tar hand om den .” Debra

"Jag hade en liten sats med klumpar på armbågen, behandlade dem med oljan...En vecka
senare är min armbåge slät och inga knölar...Jag tror att de var vårtor, men eftersom jag inte
tror på läkare kunde jag inte säga det säkert. Carla

-- Oavsett vad som är fel på din hud, applicera helt enkelt oljan, täck den med ett plåster och
applicera igen oljan varje eller två dagar eller när plåstret faller av.Brännskador, vårtor, eksem,
psoriasis...Toljan bryr sig inte om vad det är och kommer att fixa det, bara ge det tid och olja.J B

"Jag gjorde en ''tvättning'' av olja jag hade gjort och bad en vän som har SVÅR psoriasis från
topp till tå och inte hade tagit en bild på sig själv på över 4 år att tvätta sig med det.1 GÅNG -
när hon tvättade sin kropp var jag i CHOCK när jag såg ALL den röda, fläckiga huden bli POF
och såg FANTASTISK frisk hud efter varje GÅNG hon torkade en del av sin kropp.Jag tog bilder
på henne den kvällen och la upp dem.Hon NJUTAR NU att få sin bild tagen ... DAGLIGT!

FLERA andra frågade hur jag blandade det och jag blev glad och förvånad att MS-patienter och
andra som lider av sjukdomar använde den i sina bad och en sa att han hade sovit som en
BABY utan smärta för första gången i sitt liv.” Traci

"Min vän hade en cysta i ansiktet och efter att ha tagit oljan i några dagar var den borta.Och han
fick i sig det utan att använda det lokalt." Jonathan

"Jag tar lite mer än en riskornstorlek.Jag har faktiskt satt upp en bit på näsan och mina allergier
är i stort sett borta.Jag bor i en husbil med två hundar och vi bombarderas med pollen från en
närliggande kulle med träd.Förra året tog jag benedryl varje dag.Jag har inte behövt ta några
den här säsongen och jag sover mycket bättre.” Judy

"Inte en cancerpatient men jag hade en infektion i hälen som inte svarade på behandlingen.Jag

- 35 -



hade till och med en sårvårdsteknik som jobbade på det...han fick infektionen att sluta sprida sig
men den läker  fortfarande inte.Jag smetade ut  oljan på den och på EN dag var  rodnaden
mindre.Dag två och rodnad borta.Dag tre och infektionen ser ut som hud igen!Underbar helande
olja!” Tammie

"Jag var vid den punkt då jag inte skulle lämna mitt hus.Jag fick utslag som läkaren sa var
perioral dermatit och allt de gav mig fungerade antingen inte eller gjorde mig sjuk.De sa att de
inte hade någon aning om vad som orsakade det eller hur man kan bli av med det för gott.Efter
att ha åkt till Vancouver bestämde jag mig för att försöka sätta RSO på utslagen och se vad som
händer.Dagen efter var det i stort sett borta.Jag tar oljan internt nu och jag har inte haft det här
smärtsamma utslaget sedan dess.Det här är fantastiskt.Jag ser nu en kvinna bota sin bröst- och
magcancer med dessa fantastiska saker som vi fått av ingen mindre än Gud själv!!!” Te

”Jag jobbade för ett pool- och spaföretag...jag är ljushy, ute hela dagen.Jag hade några galna
fläckar i ansiktet, huvudet och armen som alltid var utanför förarfönstret.Oljan rensade dessa
fläckar direkt på några veckor!Jag får nu i mig 0,5 gram ren THC varje dag för att bekämpa alla
sjukdomar och för att hålla mitt immunförsvar starkt.BTW ingen influensaspruta någonsin!Ingen
influensa sedan jag var liten." Jay

"Det fungerar fantastiskt på brännskador och solbränna.Spädd med olivolja.” Rachael

"För 18 månader sedan blev mitt  ben infekterat på grund av operation.Efter att  läkaren har
provat alla antibiotika och procedurer vet de att de i princip gav upp och skickade mig hem för
att vänta på att det skulle stänga.Först efter att ha börjat behandla mig själv med höga doser
cannabis kunde jag hitta förnyelse påbörjad!” Ariel

"Använde den på munsår och blåsor på läpparna, fungerade bättre än jag trodde att den skulle
göra.Jag visste att det skulle fungera men tiden för att läka var över natten till 24 timmar.Jag
tänkte på 1-2 dagar inte 6 timmar." Kevin

"Min mamma blev av med en fläck som hade varit i hennes ansikte i nästan 2 år på 4 dagar
med oljan!!Sedan sa vi, om det är vad det kan göra med de yttre cancerfläckarna, tänk bara på
vad det gör på insidan!” Bärnsten

"Jag hade en liten brunaktig fläck på vänster sida som blev större. Jag visade min pojkvän, som
duttade på lite olja. Kom ihåg, jag trodde inte att det skulle göra någonting. Fyra dagar senare
kollade jag, (jag hade glömt det) det var helt borta förutom en liten röd prick där fläcken var.
Ingentingmajor, men det gjorde mig till en troende." Carol

"Hej JB.Min dotter brände sin hand i ugnen igår.Hon kom ut och visade mig en brännskada på
handen som hade fått blåsor.Hon sa att det gjorde ont.Jag sa åt henne att gå in i huset och
hämta oljan och sätta lite på ett plåster och täcka brännskadan.Jag sa till henne att det skulle
läka utan ett ärr.Hon kom ut fem minuter senare.Hon sa att pappa smärtan har försvunnit.Jag sa
ja, det är vad oljan ska göra.

Min syster som var skeptiker till vad oljan kunde göra och ogillade att jag använde den som mitt
val av medicin.Hon misslyckades aldrig med att ta ett skott på mig när det kom till oljan.Men det
är okej!Eftersom vi alla har ljugit så länge så trodde vi på deras lögner.Min syster lider av en
komplicerad sjukdom läkarna.Att göra en lång historia kort.Hon har börjat ta oljan och gått ner
60 kilo under de senaste sex månaderna.Hon är nu en sann troende på oljan.Och delar det
öppet med alla.Tack för allt du gör för den här saken." Ron

"Jag vet att killarna här alltid säger att man använder den rena RSO, och jag är ett riktigt stort
fan av sånt.Men jag vill bara låta folk veta att en kokosnötsoljeinfusion gjord med sockerbladen
helt har ersatt neosporin för oss, jag har inte behövt köpa sånt på 2 år.Det fungerar bättre och
snabbare, och jag kan slänga det över människors händer och ansikte och jag behöver inte
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oroa mig för att de ska bli sjuka om de råkar äta upp det.” Tina

--  Tina,  inget  fungerar  bättre  och  snabbare  än  ren  RSO  men  jag  vet  vad  du  försöker
säga.Naturligtvis  kan  mindre  potenta  former  av  cannabismedicin  också  göra
underverk.Problemet är att framgången inte är lika tillförlitlig som med outspädd mest potent
RSO.

Cannabiskosmetika kommer snart att ersätta de flesta tillgängliga kosmetika, nämligen efter att
kvinnor  har  fått  reda på vad oljan  kan göra  för  deras  skönhet.Hampafröolja,  kokosolja  och
sheasmör är mina favoritbärare men man kan använda vad som helst som är populärt lokalt där
de bor och lägga till oljan till det.20-30% RSO i krämer fungerar underverk men 0,01-1% kan
också vara till stor nytta för mindre allvarliga tillstånd och vardagligt underhåll.J B

Produktionstips
“Aldrig utan ett fan!!!Det betyder aldrig." J B

"Vissa  fläktar  kan  vara  mycket  farliga,  därför  om  någon  inte  vet  skillnaden  (jag  är  en
elmotorupprullare) kan de och förmodligen kommer att  antända lösningsmedlet.Endast vissa
fläktar kan användas.Eftersom de flesta inte skulle veta skillnaden om de tittade på en fläkt hela
dagen, är detta ett bra råd.Övervägandet är att om elmotorn på fläkten skapar en intern gnista
vid  start,  som  du  inte  kan  se  från  motorns  utsida,  kommer  den  att  antända
lösningsmedlet.Inomhus är en mycket farlig plats att göra medicinen, som jag är säker på att de
flesta  av  er  vet!Anledningen  till  detta  måste  kännas  till  av  alla...Elektriska  spisar,  lampor,
strömbrytare, ugnar, varmvattenberedare, lampor och nästan alla elektriska apparater i ditt hem
skapar, vare sig du kan se det eller inte, en gnista som tänder lösningsmedel.Många av dessa
gnistor uppstår automatiskt och du skulle aldrig veta det!Även om du har gjort det framgångsrikt
tidigare i ditt hus, är det som en tidsinställd bomb som kanske inte tänds många gånger, men
någon gång kommer du att hamna i en explosion som skulle vara omöjlig att fly från, det händer
så  snabbt!Alla  i  ditt  hus  kommer  att  vara  i  fara!Snälla,  aldrig,  aldrig  ignorera  denna
varning.Jindrich Bayer har gett dig ett råd här, som förmodligen kommer att rädda ditt liv, om du
håller dig till det.Tack Jindrich." Anthony

"Jag håller med dig till 100 procent, eftersom jag också har kommit till samma slutsats just den
senaste helgen.Jag skulle också vilja tillägga att att använda ett kaffefilter för att sila naftan/oljan
med är också det allra bästa sättet att gå...Att använda ostduk eller något annat än ett kaffefilter
kommer verkligen att ge dig mer olja men det kommer att bli en svagare olja, eventuellt mer
grön i färgen vilket bevisar att duhar mycket växtmaterial i sig.Summan av kardemumman är
Använd nafta och ett kaffefilter, och krossa inte materialet längre då Rick säger.Enligt min åsikt
har Rick fulländat processen att göra ren olja för att bota cancer och göra den på något annat
sätt än det han säger till är ett värdelöst slöseri med tid och material." Marie

"Hej JB.Vilken är den kortaste tiden du kan låta knopp torka om du behöver det akut?Tack."
Priscilla
-- Tills det är bentört.Men jag skulle bara snabbtorka säg 5-7g knopp, det ger dig ungefär ett
gram olja, tillräckligt till att börja med, och sedan kan du avsluta det när det torkat ordentligt, om
någon vecka.Ju mindre du hanterar utgångsmaterialet innan du bearbetar desto mindre harts
kommer du att slösa.Så det är bäst att inte dekarboxylera utgångsmaterialet (som GW gör helt
utan anledning, du kan dekarboxylera oljan med mindre problem genom att värma upp den,
vilket du måste göra för att ta bort lösningsmedelsresterna ändå).Det bästa man kan göra är att
lägga knoppen i en hink för bearbetning direkt i torkrummet, utan extra hantering, när det är
möjligt.Ju mindre du rör knoppen desto bättre.J B

"Bryan, jag vet att förhållandena inte är idealiska men jag kommer att fortsätta sjunga samma
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låt ändå.Vad mer kan jag göra och varför ska jag ändra låten och sänka våra standarder när det
inte är  nödvändigt  att  sänka dem?Naturligtvis kommer det att  finnas olika kvaliteter  av olja,
några kommer att vara bra för lokal användning (till  60 %), några för rekreation (60-90) och
några för behandling (90 och högre), och bästa oljor kommer att vara 95-98 % THC och extremt
potent och lugnande, det är ungefär allt som finns.Men nu måste vi lära folk att det finns något i
stil med 95-98% THC-olja och att de ska sikta på bästa kvalitet och inte på mediokra produkter
som kanske fungerar men som kanske inte heller.

Jag personligen är inte särskilt intresserad av att forska om läkemedel som kan fungera ibland
och i vissa fall bara när vi har ett läkemedel till vårt förfogande som fungerar i praktiskt taget alla
fall.

All  den där juicen är bra och trevlig,  men du kommer att  upptäcka att  cirka 10-20-30% av
människorna kommer att  bli  allergiska mot  växtmaterialen eller  så kommer de inte att  gilla
smaken så att  de inte kommer att  använda den som medicin på rätt  sätt.Cannabis avgiftar
jorden den odlas i,  man vill  egentligen inte få i  sig  de växtmaterialen mycket  alls.Ibland ja,
nämligen när man vet var plantan odlats och hur, men jag skulle vara väldigt försiktig med att
dricka sådana juicer själv,  man vet  aldrig vad som finns i  det,  egentligen, och jag vet vilka
kemikalier  som  används  för  att  odla  cannabis.Så  jag  skulle  själv  vara  försiktig  med  att
rekommendera juicepressning.

Oljan  måste  dekarboxyleras  för  att  den  ska fungera ordentligt,  du  måste  koka  den annars
fungerar den inte som den ska och den passerar inte genom blod-hjärnbarriären, så en "icke-
psykoaktiv juice" kan helt logiskt aldrig fungera lika bra som dekarboxylerade oljor med 95-98%
THC.Återigen, prova det på hudåkommor och se skillnaden.

I princip samma sak gäller för CBD - igen, ja, det kommer att fungera, nämligen ibland och i
vissa fall, och det är också ett utmärkt läkemedel, till exempel när det tillsätts som en ingrediens
i tuggummin för barn, men förutom det skulle alltid vilja använda den mest potenta formen av
cannabismedicin i första hand.Skulle inte du?J B"

"Av min  personliga  erfarenhet  kan jag  inte  juice,  det  sliter  mig riktigt  illa.Jag har  också en
blodkoaguleringsstörning och det tunga klorofyllet är ett nej nej för någon som går på medicin
för att tunna ut blodet på grund av det höga vita K.” Dena

"Virginia, du måste inse att vi har sett många oljor och de flesta oljor kommer inte i närheten av
vad vi skulle vilja se patienter använda för sina tillstånd.Strategin "gör din egen" är den enda
som verkligen är vettig, du vill inte behöva vara beroende av någon för att göra oljan åt dig, du
vill vara din egen kvalitetskontroll och du vill veta vad som finns i det och hur det gjordes.Det
finns för många bluffartister där ute och de flesta av dem levererar inte adekvat kvalitet och det
är ett sorgligt faktum, och det enda sättet att förhindra det är att lära folk hur mangöra sina egna
så att de skulle veta skillnaden.Och ibland kan en liten skillnad i kvaliteten på olja göra en hel
del skillnad i någons liv.Det är därför vi hela tiden försöker driva på oljans kvalitet och styrka.

Som vi ser på det, om man kan göra en kopp kaffe, kan de göra oljan, det finns egentligen
ingenting med det.Och de som inte kan göra oljan själva behöver vanligtvis hjälp ändå,  så
någon kan alltid göra den åt dem om det behövs, plus att sådana människor borde kunna få 95-
98% THC RSO från ett apotek också.Eller åtminstone i den värld som jag skulle vilja leva i.J B

"1.)  Jag  malde  de  bentorra  knopparna  enbart  med  händerna,  ingen  kvarn
använde.Utgångsmaterialet såg ut som väldigt små knoppar på ca.5 till  10 mm diameter, så
oftast inget pulver.Eftersom jag nu har min egen erfarenhet av "matlagning", håller jag helt med
dig på alla punkter,  förutom punkt C.Jag har sett oljor gjorda med alkohol som vanligtvis är
mycket  mörkare då vattnet  i  alkoholen löser  upp klorofyllerna.Jag gjorde min  olja  med ren
petroleumeter  av labbkvalitet.Denna olja  är  mycket  ljusare  i  färgen (gyllenbrun)  och har  en
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utmärkt, utsökt kryddig smak jämfört med alkohololjan jag hade en chans att prova.Min poäng
här är att jag tror att nafta inte tar bort så många terpener och klorofyller som alkohol gör.Det
kokar också mycket mer kontrollerat och hanterbart som alkohol gör.Så min fråga här är, tror du
att det är möjligt att kombinationen malning/tvätt med nafta inte är så skadlig för en olja av god
kvalitet som att mala/tvätta med alkohol?

-- Slipa inte materialet först.All hantering av det torra knoppmaterialet gör att du tappar THC och
andra cannabinoider (det fina dammet på bordet  är det  som borde ha stannat i  hinken).Ja,
malning och nafta skulle vara "bättre" än malning och alkohol - den kombinationen är ett nästan
garanterat misslyckande, du kan helt enkelt inte göra bra olja på det här sättet.

Lägg knoppen i en hink, fukta den med nafta, krossa den med en pinne i två till tre minuter, häll
olje-lösningsmedelsblandningen i en hink.Om du arbetar med material av god kvalitet, gör en
andra tvätt och häll den andra blandningen i hinken med den första tvätten.Om du inte använder
material av hög kvalitet, använd den första tvätten endast för interna ändamål (och fortsätt leta
efter bättre material att arbeta med).

Eter producerar fantastiska oljor (vi gillar bärnstensfärgade oljor bättre än mörka oljor, men kom
ihåg att vissa stammar producerar mörkare oljor än andra).Vi gillar också bärnstensfärgade oljor
av praktiska skäl – vem vill ha svarta klorofylltänder?Men vi rekommenderar det inte mycket
eftersom det är ganska farligt att arbeta med eter, det är svårt att få tag på i de flesta delar av
världen, och vi är mycket måna om säkerheten för dem som producerar oljan.Det kan gå bom
mycket  lätt  vid  relativt  låga  temperaturer.Så  för  de  flesta  kommer  nafta  att  fungera  bra.Vi
använder vanligtvis nafta, men eter är det lösningsmedel vi väljer.

Den nuvarande listan över lösningsmedel som vi personligen skulle använda är: 1.eter, 2.ren
lätt  nafta,  3.99  %  isopropylalkohol,  4.livsmedelsgodkänd  alkohol  -  helst  99%,  men  det  är
vanligtvis svårt att få tag på och väldigt dyrt.När du arbetar med 96 % alkohol är de återstående
4 % vanligtvis vatten.4% av 10 liter är 4dcl, nästan en halvliter vatten som du måste koka bort -
och det tar tid som du kan spendera mer produktivt.

2.) Jag satte också den sista 60°C varma oljan i 1,5 h under vakuum för att helt ta bort alla
rester  av lösningsmedel.Som jag skrev till  dig  dekarboxylerade jag  oljan  35 gram senare...
Smaken på oljan innan dekarboxyleringen var mycket kryddigare, jag skulle inte säga värre,
men du har rätt angående rapningen.

-- Som jag sa förra gången var rapningen från överblivet vatten.Och vattnet var där på grund av
den "vetenskapliga" låga temperaturen du använde.Du måste dekarboxylera oljan ändå, så en
riskokare som stänger av vid 110°C fungerar alldeles utmärkt.Eller, naturligtvis, det bästa att
använda skulle vara enfortfarande - men återigen, många människor äger dem inte och vet inte
hur man använder  dem, och risken för  en explosion är alltid närvarande.  Om någon skulle
använda  en  felaktigt  utformad destillationsapparat  för  att  koka  bort  lösningsmedlet  kan  det
explodera och orsaka allvarliga skador och förstöra hela huset. Men om innehållet i en riskokare
skulle  fatta  eld på något  sätt  och processen utfördes utomhus eller  i  ett  öppet  välventilerat
utrymme.Sen om den som producerar oljan inte får panik bör de inte ha alltför stora problem
med att få elden under kontroll och ja att ha en brandsläckare till hands är alltid en bra idé.

När det gäller vakuum - såklart, varför inte.Om du har utrustningen och om du vet hur man
använder den på rätt sätt är det ingen dålig idé att avsluta oljan på detta sätt, om du vill vara
100% säker på att det inte finns några rester av lösningsmedel i den eller om du vill stänga
munnar på dem som är emot petrokemiska lösningsmedel.Vissa människor använder det med
stor framgång och jag är inte emot det.Men som ni vet äger majoriteten av människor inte den
här utrustningen och många av våra patienter kan eller hade inte ens råd med en riskokare och
en fläkt, så vi rekommenderar inte vakuum som en nödvändighet.
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Titta på hur lätt och enkel Ricks metod är och hur många frågor vi fortfarande har att svara
på.Föreställ dig nu vad som kommer att hända när vi lägger till information om andra metoder
för att producera oljan.Det kommer bara att skapa mer förvirring och jag kommer att behöva
ägna dagar och veckor åt att försöka svara på frågor från "förvirrade" människor, vilket jag ändå
inte kommer att göra mycket längre.

3.) Förklara varför du föreslår att du ska inta oljan direkt ur tuben, direkt in i  munnen, utan
kapslar?Något  absorptionsproblem?Jag äter  det  mesta  av  oljan  på cigarettpapper,  men jag
använder sällan några kapslar om jag måste lämna hemmet i fler timmar.Dessutom gillar jag
inte att ha det över hela tänderna, eftersom det är riktigt svårt att ta sig av...

-- På grund av flera skäl.Den viktigaste är att denna metod för intag har visat sig vara den mest
effektiva  och  fördelaktiga  för  patienterna.Det  förbättrar  munhygienen  eftersom  det  också
desinficerar munnen och hjälper sedan till med eventuella tillstånd i matsmältningskanalen eller
i halsen etc.Egentligen, när jag får ont i halsen, försöker jag smeta ut oljan bak i munnen och
sedan hålla den i munnen så länge jag orkar.I de flesta fall tar man hand om en influensa eller
halsont (eller dess symtom) över natten.

Som du säger, en del olja stannar kvar på dina tänder och under din tunga, så denna metod för
intag kombinerar faktiskt sublingual bearbetning av oljan (ala Sativex och andra sprayer och
tinkturer  under  tungan  som människor  använder)  och  bearbetning  i  magen  och  tarmar.Det
viktigaste är att få oljan i magen.Så om du har olja med en inte så god smak kan du lägga i en
bit bröd eller banan etc. (eller cigarettpapper, om du gillar att äta kemikalierna i det), vik det och
svälj det som ett piller och spola det med vatten eller te eller vad du vill.Borsta tänderna med
olja efter säg tio minuter eller så, det hjälper också med munhygienen.Många oljor har en utsökt
smak  (särskilt  när  utgångsmaterialet  inte  mals  upp  och  när  alkohol  inte  används  för  att
producera oljan.Klorofyll  smakar vanligtvis illa och kan orsaka mycket obehag, även när det
används lokalt - mörka oljor kommer att fläcka dina kläder, det vill du inte ha eller behöver.)

Kapslar - a) du måste köpa dem från Big Pharma, genom att försörja dem med dina pengar, b)
vissa människor är allergiska mot dem, c) vissa löses upp i dina tarmar och inte i magen, d)
återförsäljare lägger ofta mindre olja i en kapsel än vad det borde vara, e) de fungerar inte så
bra för så många tillstånd, f) det är svårt att få ut oljan ur dem när du vill göra en joint eller
förånga oljan för lungsjukdomar eller när du vill använda oljan lokalt.Jag säger inte att du inte
kan använda kapslar, allt jag säger är att det är bättre att lära sig att använda oljan direkt från
tuben.När du har fått mer övning kommer du att lära dig hur du använder oljan utan obehag
alls.Jag personligen gillar att äta oljan direkt från riskokaren, jag doppar bara fingret i den och
tar så mycket jag tror jag orkar.Tänk på att detta är mycket "oljekrävande" och du tar vanligtvis
mer  än från en spruta.När  oljan  är  bra  kommer  en "överdos"  bara  att  få  dig  att  sova,  big
deal.Men visst,  jag  kan  göra  det  på grund  av  min  erfarenhet  och tolerans,  jag  skulle  inte
ochrekommenderar inte detta till nybörjare eller de som inte har så mycket erfarenhet.Allt gott till
dig också, Stefan.Jindrich”

”Om  du  är  orolig  för  kostnaden  är  det  mycket  billigare  än  egenavgiften  för  de  flesta
cancerläkemedel  och  vissa  av  de  läkemedel  du  tar  hemma  mot  cancer  täcks  inte  av
försäkringen.Om någon i min familj behövde denna olja för cancer skulle jag hitta ett sätt.Lycka
till!!!!" Lisa

-- Jag håller med, Lisa, oljan är en mycket billigare behandling när man tar hänsyn till alla andra
kostnader och utgifter.Plus att det är ojämförligt säkrare än allt det medicinska systemet skulle
tillhandahålla, för att inte tala om att det fungerar mycket mer effektivt och tillförlitligt och det är
definitivt roligare att ta än gift eller strålning.J B

F.Varför  leder  malning av torrt  material  till  THC-förlust?Finns det  någon förklaring  till  detta?
A.Har du någonsin malt en riktigt potent knopp?Om du gjorde det borde du veta varför.Det där
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vita pulvret som finns runt bordet efter att du malt det är THC (eller trichomes) och det är det
som borde ha stannat i oljan.Plus, när den är mald är den för fin och du kommer att strippa
mycket av det du egentligen inte ville strippa i din olja.

Bearbeta bentorra hela knoppar efter att du fuktat dem med nafta eller valfritt lösningsmedel,
men rör inte vid det mycket innan du bearbetar det, för varje gång du rör vid det kommer du att
förlora några.Oljor framställda av malt material är betydligt mindre potenta än olja framställd från
knoppar som krossades efter att de fuktats.

Den första snabbtvätten är den mest potenta och tar bort cirka 70 % av THC som finns, den
andra remsorna cirka 20 % och den tredje cirka 5 %.När du maler den får du alla tre tvättarna
(faktiskt fyra) i din olja och det vill du inte ha.Kvalitet över kvantitet.J B

F.Jag vet att du rekommenderar att du gör RSO själv men ett apotek har några lokala och jag
undrade bara vad som borde vara ett rimligt pris på det?

A.Man behöver 4-7g högkvalitativ knopp för att producera ett gram olja, så det borde vara "rätt
pris".Låt oss inte diskutera de löjliga priserna på hampa, för mig är det rätta priset för en dos på
60 g 50-100 USD (eller mindre, om den odlats lagligt utomhus i stor skala).Jag säger inte att jag
vet var man kan få tag i  det  till  det  priset  för tillfället.Högklassig olja kostar  vad högklassig
material kostar där du bor.J B

"Var  bara  tvungen  att  uppdatera  och  meddela  att  jag  fortfarande  lever!Mår  bra  och  lever
fortfarande nästan två år efter att jag fick veta att jag hade 3 månader kvar.Tro inte på dina
läkare!Tack igen för att du hjälpte till att rädda mitt liv!" Lä

Dekarboxylering

"Jag dekarboxylerar för närvarande hela växten samt gör RSO och smör/oljor." Cheryl
-- Dekarboxylera inte hela växten.Gör oljan av supertorr knopp (klipp inte, rör inte vid den för
mycket, du kommer alltid att förlora den THC du är ute efter).Gör oljan och dekarboxylera sedan
oljan (ställ den i en elektrisk ugn inställd på 130° Celsius i ungefär en timme).Gör ingenting med
växterna innan du bearbetar dem till oljan.Ju mindre du rör vid dem desto bättre.J B

"För att avkola bara sätta in i ugnen vid 266 grader Fahrenheit (130 °C) i en timme kommer du
att få total kolhydrat på det sättet efter att du har bränt bort allt lösningsmedel i riskokaren eller
lerkrukan." Ryan
-- Jag skulle dock inte använda en lerkruka.Du kommer att bränna din olja en dag.En riskokare
kommer att stängas av, det är verkligen ett bättre alternativ, skulle jag säga.J B

"Rätt  dekarboxylering  är  en  mycket  viktig  del  i  perfekt  oljetillverkning  eftersom  den  råa
växtenger  inte  mycket  ren  delta9-THC  och  CBD  istället  har  syrorna  betyder  THCA och
CBDA.För att ta bort karboxylgruppen är uppvärmning proceduren.Gör detta mycket försiktigt
för att inte bränna bort dina värdefulla molekyler.Jag hittade i en Journal of Chromatography en
bra anteckning som borde vara den nödvändiga temperaturen och tiden för att värma oljan,
eftersom temperaturen kanske inte räcker till beroende på riskokaren.Så det är en bra idé att ha
din  olja  uppvärmd  i  minst  27  minuter  vid  min.  122  grader  Celsius.Kontrollera  alltid  din
värmeplattas temperatur med en digital mätanordning för att undvika att din olja överhettas.I
tabellen nedan ser du kokpunkterna för de stora cannabinoiderna som du aldrig bör nå annars
kokar du bort dem.Jag noterar dessutom att det är rätt vad Rick sa hela tiden i sina videor,
överhett inte oljan utan värme är nödvändig för att göra den helande oljan.En temperatur på
minst 106,2 grader Celsius är nödvändig för rätt dekarboxyleringsprocess under den angivna
tiden i diagrammet runt en timme.Om din olja bara har den sura formen av THCA och CBDA är
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den  inte  särskilt  effektiv  eftersom  syrorna  inte  passar  särskilt  bra  till  CB1-  och  CB2-
receptorerna.Så se till  att du gör det på rätt sätt för det som Rick sa är sant, bara den bäst
gjorda oljan kan göra jobbet när livet beror på.(…)

Ja, titta och tolka detta vetenskapsdiagram för att förstå att dekarboxyleringsprocessen pågår
hela  tiden  du  värmer  upp  cannabinoidernas  lösningsmedelsvätskeblandning  i  riskokaren.Så
graferna visar att  det är väldigt mycket att  få temperaturen till  130 grader Celsius tillräckligt
länge för att få maximal dekarboxylering.Allt en fråga om temperatur och tid för att nå de bästa
nivåerna.

Om du använder  ett  digitalt  temperaturmätinstrument  och lägger  det  på botten i  riskokaren
under hela processen för att förånga lösningsmedlet av, ser du att först i den sena fasen av
processen  när  vattendropparna  kommer  in  i  slutet  i  spis,  temperaturen  ligger  runt  100-
110°C.Men  tiden  i  detta  intervall  är  för  det  mesta  inte  tillräckligt  lång  för  hela
dekarboxyleringsprocessen.Efter detta värmer du oljan i en liten stålgryta på en värmeplatta
under längre tid.Så länge ingen aktivitet (inga fler gasbubblor) du värmer och väntar.Kontrollera
temperaturen  och  det  är  bäst  att  inte  gå  högre  än  130  grader  Celsius  i  ungefär  en
halvtimme.Kom ihåg att  THC har en kokpunkt  på 157 grader C,  så snälla  gå inte riskabelt
genom att överhetta, annars kommer dina önskade cannabinoider att förångas och blåsa bort...

I kärnan är det inte viktigt att få den maximala mängden dekarboxylering, så länge du senare får
tillräckligt med olja i kroppen.Intressant är värdet av ETT gram per dag eller mer du bör ta.Hur
mycket olja du behöver beror förstås på hur mycket delta9THC som verkligen finns i oljan -
menar hur effektiv dekarboxyleringen var.Om du följer Ricks rekommendation och se till att ha
oljan tillräckligt länge uppvärmd till 130 grader C - kommer allt att gå bra.Det är oberoende vilket
lösningsmedel du använder.” Stephan

Lösningsmedel
"Jag hängde på lösningsmedlet (nafta) tills jag fick reda på att vissa vanliga vegetabiliska oljor
(raps eller raps) produceras på ett mycket liknande sätt." Graeme

"Nafta  är  handelsnamnet  för  petroleumeter  så  försök  att  söka  efter  det,  petroleumeter  har
många industriella användningsområden, avfettningsmedel för att måla thinner." Al

"KOM IHÅG att THC och CBD är opolära ...och klorofyll och H2O är polärt...Så den bästa oljan
görs med opolärt lösningsmedel...den är ren...utan klorofyll." Michael

"En kemistvän till mig förenklade hela historien för mig och förklarade för mig varför nafta kan
vara  bättre  (även om han  inte  tycker  nämnvärt):  nafta  är  ett  opolärt  lösningsmedel  så  det
extraherar  opolära  molekyler  lättare  och mer  effektivt  (THC och CBD är  i  grunden opolära
molekyler) och utelämnar polära molekyler.

Isopropylalkohol (och eter för den delen) är ett svagt polärt lösningsmedel så det är väldigt bra
för detta ändamål, men kanske lite mindre än nafta - eftersom JB säger att de testade båda, och
de var mer potenta.EDIT: Åh, ja, jag glömde nästan: han sa också att det inte finns någon rädsla
för att nafta (eller iso) ska finnas kvar i slutprodukten om du följer receptet från Rick Simpson
(min vän sa dock att man inte skulle använda en plasthink, men ett glas eller rostfritt stål) och
om du är osäker är det bara att göra som JB alltid säger att du ska göra - tillsätt lite vatten och
sätt in det i ugnen så att det avdunstar helt.Han skulle dock använda isopropylalkohol, för du är
säker på att det är vad det ska vara...” Sandra

--  Sandra,  metoden  Rick  visade  världen  är  den  mest  grundläggande,  okomplicerade  och
prisvärda.Det är nästan idiotsäkert när man följer instruktionerna till ett T.Glas är bra men det
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går sönder och du vill inte att det ska hända, aldrig.Rostfritt är såklart ok.99,9% iso fungerar ok
men vi skulle fortfarande använda lätt alifatisk nafta själva, när det är möjligt.Eller eter.J B

”Jag rekommenderar också att få allt så kallt som möjligt innan extraktionen.De flesta lägger
alkoholen,  cannabisen,  behållare,  allt  som  har  med  utvinningen  att  göra  i  frysen  i  24-48
timmar.Du kommer att få en mycket renare produkt på det sättet.Din avkastning blir lägre men
du behöver inte lika mycket.Ursäkta för eventuella stavfel eller saknade ord, MS suger och jag
har inga mediciner, lol.Välsigna dig." kasta

-- Chuck, frysning är bra och bra men det är inte nödvändigt att göra det när du arbetar med
opolära  lösningsmedel  och  utgångsmaterial  av  hög  kvalitet.Dessutom  gillar  vi  inte  att  kyla
händerna, rumstemperatur fungerar alldeles utmärkt för oss och vi kommer inte att ha problem
med artrit efter några månader eller år av att frysa knoppen.Dessutom tillverkas ofta oljan på
platser där det inte finns några frysar.Så, ja, du kan frysa det om du vill men vi skulle inte göra
det själva.

Jag gillar inte själv frysta grönsaker, jag undviker att äta dem när det är möjligt, så jag förstår
inte varför jag ska göra ett  undantag och frysa in den grönsak som jag gillar mest av dem
alla.Men ja, det kan hjälpa när man måste använda alkohol för att utvinna oljan, så jag är inte
helt emot det.

Det är bara det att vi inte använder alkohol som lösningsmedel själva (eller bättre: det är inte ett
lösningsmedel av vårt  förstahandsval),  jag ser inte en enda anledning till  att  jag ska betala
staten en extra skatt  för  ett  lösningsmedel  som kommer att  avdunsta ändå (såvida du inte
använder en stillbild, vilket vi skulle göra när det är möjligt).Jag kan köpa en liter lätt nafta för
cirka 3-4 dollar, en liter 99% alkohol skulle kosta mycket mer och det skulle producera mindre
olja och den oljan kommer sannolikt inte att vara lika bra som oljor framställda med lätt nafta
eller 99,9% iso .

Så exakt var är fördelen med att använda alkohol som lösningsmedel?Jag kan inte se ett enda
rationellt skäl till att alkohol ska föredras framför ren lätt alifatisk nafta med låg kokpunkt, när
man betänker att det inte finns några rester av lösningsmedel i oljan som man skulle behöva
oroa sig för när oljan produceras på rätt sätt.När den inte tillverkas korrekt finns det eller kan det
finnas rester  av  lösningsmedel  i  oljan.Men skyll  inte  på oss  för  oljor  som inte  producerats
ordentligt, vi kan verkligen inte hållas ansvariga för bristen på kvalitet på oljor som tillhandahålls
av andra.Så enkelt är det.J B

"RSO  när  den  görs  på  rätt  sätt  kommer  inte  att  hålla  en  majoritet  av  lösningsmedlet  du
använder.Likaså eftersom RSO botar cancer och allt du äter/andas orsakar nämnda cancer.Jag
skulle inte vara alltför bekymrad över överflödiga rester kvar, om några alls.RSO:n kan i sin tur
fixa nämnda celler/DNA som kan ha förändrats under det initiala intaget.Om lösningsmedlet
kunde göra någon skada, kommer den faktiska THC inuti oljan att fixa eventuella skador som
orsakats av lösningsmedelsrester." Amanda

--  Amanda  fattade  rätt.De  som  är  tvångsmässigt  besatta  av  några  ppm  av  en
lösningsmedelsrester som kan finnas kvar i oljan bör helt enkelt vakuumrengöra oljan.Det är
inte alls svårt.De som inte gör det behöver ändå inte oroa sig så mycket.

Även om det fanns 0,1 % av lösningsmedelsrester i oljan (vilket skulle vara alldeles för mycket
ändå,vanligtvis finns det några hundra ppm, kanske, när oljan produceras ordentligt med ren lätt
nafta med en kokpunkt runt 80-100°C), skulle det finnas 0,06 g rest i en 60 g dos olja som skulle
ätas upp under en period av två eller tre månader.

Jag personligen bryr mig inte så mycket, det är säkert, det är långt under livsmedelsgränserna
och långt under mängden lösningsmedelsrester som du redan har ätit i din mat.Vad tror du att
de flesta vegetabiliska oljor tillverkas med?Med lösningsmedel, samma eller liknande kolväten
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som vi använder som lösningsmedel.

Låt mig bara fråga dig - tvättar du verkligen alltid händerna när du fyller på bensin i bilen?Om du
gör det, fortsätt att oroa dig för eventuella rester av lösningsmedel i korrekt framställd olja.Om
inte, eller om du minns minst en gång när du inte tvättade dem, vänligen hitta något annat att
göra, det finns verkligen många andra mer allvarliga problem att oroa sig för.

Det  är  mycket  mer  gift  i  varje  piller  du  får  i  dig,  det  är  säkert.Och  när  det  gäller
petroleumprodukter - tar du till exempel vitaminer?Visste du att de flesta av dem är gjorda av
petroleumderivat?

Och om du tror att du aldrig någonsin skulle stoppa in något tillverkat av petroleum i munnen, så
låt mig fråga dig - vad exakt borstar du tänderna med?Med en träbit eller en tandborste?Och
hur är det med andra tandvårdsartiklar och tillbehör som är tillverkade av petroleumbaserad
plast?Använder du inte eller har du inte använt någon av dem?Om du gör eller har, så finns det
andra saker att göra än att oroa dig för rester av lösningsmedel i korrekt producerad RSO.J B

"En mycket enkel förklaring till en aldrig sinande fråga ...Jag har personligen använt nafta, iso,
alkohol och butan för att göra olja...Och den överlägset bästa ... renaste ...starkaste...och den
bästa oljan var från naftan ...Jag förstår inte vad folk inte gillar ... Det finns inget bränsle kvar
alls när det görs på rätt sätt ...och naftan verkar ta bort mer från växterna också ...Det gör det
mycket snabbare...Så renare olja...(guld)...” Peter

"De här  människorna kom efter  mig  på deras  hemsida.Erins  grupp hatar  marken Rick  går
på.Och de slår alla som nämner Rick.För mig är det INTE vad healers ska stå för.

Hela  Naphtha-grejen  för  mig  är  en  ursäkt  för  att  tukta  Rick.För  i  slutändan  vet  alla  att
cannabisolja kommer att förneka toxiner i nafta.Rick förespråkar nafta eftersom det är lätt för de
flesta att hitta.Rick säger tydligt att han föredrar eter – och gillar en destillatör.Nafta producerar
en  potent  olja  –  det  är  nyckeln  –  en  potent  olja  –  något  som  nejsägarna
utelämnar.Spannmålsalkohol  producerar  ingen  potent  olja  –  och  de  som  slänger  Rick  vet
det.Naftan är en ursäkt för att förvirra människor – så att de kan säga att deras olja är bättre.Var
var dessa människor före Rick – var var du snälla?” Tom

”Lätt nafta är den fraktion som kokar mellan 30 °C och 90 °C och består av molekyler med 5–6
kolatomer.Tung  nafta  kokar  mellan  90  °C  och  200  °C och  består  av  molekyler  med  6–12
kol.Nafta  används  främst  som  råmaterial  för  att  producera  högoktanig  bensin  (via  den
katalytiska  reformeringsprocessen).Det  används  också  i  bitumengruvindustrin  som
utspädningsmedel, den petrokemiska industrin för framställning av olefiner i ångkrackare och
den kemiska industrin för lösningsmedel (rengöring).Vanliga produkter som tillverkas med det
inkluderar tändvätska, bränsle för lägerspisar och några rengöringsmedel."

"Lösningsmedel,  nafta,  petroleumdestillat...Låter  giftigt  som ett  metlabb  eller  något.Vänligen
utveckla en metod för att bearbeta med vatten.Är det möjligt?" Christian

-- Du kommer inte att producera samma ämne som vi och det kommer att kräva en hel del
onödigt extraarbete, med ett betydligt sämre resultat.J B

"Det är för dåligt.Jag önskar att det fanns ett sätt.Lösningsmedel och deras rester är giftiga och
farliga."Christian

--  Det  finns  inga  rester  som  du  skulle  behöva  oroa  dig  för  när  oljan  produceras  på  rätt
sätt.Skulle du snällt ta det som ett faktum?Vad tror du att de flesta vegetabiliska oljor tillverkas
med?J B

"Nafta har den kemiska formeln CnH2n+2.Lätt nafta har 5 och/eller 6 kolatomer, vilket kommer
ner till C5H12 och C6H14, även känd som pentan och hexan.Så det du letar efter är en nafta
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som är en ren blandning av pentan och hexan.” Wouter

"Jag ville bara skriva något om lösningsmedel.Jag gick till en vän till mig som har flera doktorer
och magister  i  kemi och frågade honom vad jag kunde göra för att  helt  ta bort  naftan från
oljan.Han sa: "Ta 5 ml isopropylalkohol och rör ner det efter att det har slutat bubbla för sista
gången.Det kommer att  avdunsta och ta med sig naftan.Giftigt lösningsmedel blir  då ogiftigt
lösningsmedel.Det här är inte mitt riktiga namn, det är synd att jag inte kan använda mitt riktiga
konto av rädsla för att bli sparkad eller anställd som sjuksköterska.” Bobbie

"För att hitta Naphtha i Storbritannien, leta efter 'paneltorka' eller 'snabb panelavtorkning'.Det är
en produkt som används vid reparation av bilkarosser för att rengöra metallen och lämna inga
rester.Svårigheten är att hitta en detaljerad lista över de exakta ingredienserna eftersom de kan
variera.99,9 % isopropanol borde vara lätt att hitta.” Em

"Vi har följt din process med VM&P Naphtha och allt gick enligt plan med undantag för de första
par  sprutdragningarna som kom ut  lite  mer  flytande än vi  förväntat  oss.Jag tillsatte  ett  par
droppar vatten och försökte igen och det verkar gå bra.Min enda fråga/fråga är smaken.Det
smakar  fortfarande lösningsmedel.Är  det  ok  eller  måste jag  göra något  mer?Mottagaren av
detta sover i cirka 12 timmar varje gång han tar oljan.Är det rätt tills han utvecklar en tolerans?
All hjälp är mycket uppskattad." Pamela

-- VM&P verkar inte vara ett bra lösningsmedel (även om vissa säkerhetsdatablad säger att det
borde vara samma ämne som det vi skulle vilja använda).Det verkar vara tung nafta och det
verkar inte koka bort helt och det verkar kräva ytterligare vård.

Jag skulle tillsätta lite vatten och sätta in det i en elektrisk ugn inställd på 130° Celsius i några
timmar, kanske över natten, eller tills lösningsmedlet är borta helt, vissa säger att det tar upp till
fyra  dagar  att  ta  bort  lösningsmedelsresterna.Det  ska  inte  finnas  någon
lösningsmedelseftersmak om oljan framställs på rätt sätt och oljan ska inte vara rinnig, den ska
vara  mer  som  ett  fett.Se  till  att  oljan  verkligen  filtreras  ordentligt,  eftersom  rester  av
lösningsmedel tenderar att fastna på växtmaterial.

Gör bara ett fingertest med det lösningsmedel du vill använda.Doppa fingret i det och se om det
avdunstar helt  inom 30 sekunder eller snabbare.Ju snabbare det avdunstar och inte lämnar
någon film, desto bättre.

Om du inte kan få ren lätt alifatisk nafta (kallas även bensin i Europa, fråga efter CAS-nummer
64742-49-0, den säljs under många olika namn, inte den typ som används som bränsle i bilar
utan den typ som används som lösningsmedel eller thinner), skulle jag välja 99 % eller ännu
bättre 99,9 % isopropylalkohol -- det verkar vara möjligt att hitta nästan var som helst i världen.

För närvarande föredrar vi lätt alifatisk (lågkokande, hydrerad) nafta, eftersom den producerar
bättre och mer potenta oljor än de flesta andra lösningsmedel som används för närvarande.Ju
mindre växtmaterial och klorofyll  i oljan desto bättre fungerar den som medicin, desto bättre
smakar den och desto mer potent är den.Hela tricket ligger i hur potent och lugnande oljan är.Ju
mer potent och lugnande desto bättre.J B

"Rätt  nafta säljs INTE i  USAInte på Tractor  Supply eller  Home Depot eller  Lowes eller  ens
Sherwin Williams.Men den säljs fortfarande i  Kanada.Jag har en vän som destillerar  det  till
100°F och sparar det lösningsmedel som lossnar för att använda för att göra olja." Steve

"Om du bor i USA kommer du inte att få rätt nafta, all nafta tillverkad i USA går inte att lita på på
grund av den lösa regleringen av ingredienser i denna typ av lösningsmedel.Du kommer aldrig
att  få ren nafta i  USA, även VM&P kan vara helt  inkonsekvent från en flaska till  nästa och
annonseras inte ens som ren.I Kanada gör de ren nafta och det är det bästa lösningsmedlet att
använda jämfört med ISO eller Grain alkohol, gör inte ett stort misstag och slösa med medicin
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eller  ännu  värre  gör  dig  själv  eller  någon  annan  ännu  mer  sjuk  genom  att  använda  fel
lösningsmedel.Var varning för den nafta som finns tillgänglig i USA kommer till och med att göra
en olja som ser helt ut som den ska men ändå kan den göra dig väldigt sjuk.” jaga

-- Det faktum att ren alifatisk nafta inte verkar säljas överallt i USA betyder inte att ren alifatisk
nafta med CAS-nummer 64742-49-0 och en kokpunkt runt 60-80°C inte existerar eller att det
gör det. inte producera en bättre olja än de flesta andra lösningsmedel, när de används på rätt
sätt.Om du inte kan få ren lätt nafta, skulle 99 % eller ännu bättre 99,9 % isopropylalkohol vara
vårt andra val.

Men jag skulle ändå inte ge upp – lätt nafta eller liknande lösningsmedel används för att utvinna
oljor  från  växter,  så  jag  skulle  kolla  med  producenter  av  vegetabilisk  olja  och  se  vad  de
använder.Där  jag bor  i  Europa kan jag köpa lösningsmedlet  i  praktiskt  taget  alla  järn-  eller
färgaffärer,  det  är  en  av  de  vanligaste  tekniska  vätskorna  jag  minns  från  min  barndom,  vi
använde den för  att  avfetta cykelkedjor  mm, och praktiskt  taget  alla  hade en flaska av det
hemma.Så hela den här oändliga debatten om lösningsmedel verkar lite löjlig för mig.När du
använder rätt lätt nafta finns det inga rester av lösningsmedel man skulle behöva oroa sig för,
kanske några ppm, precis som i  de flesta billiga vegetabiliska oljor  som ofta tillverkas med
nästan exakt samma lösningsmedel som det vi rekommenderar.J B

"Riskokare suger.En elektrisk stekpanna och en 9x13 pyrexform fungerar mycket bättre.Oljan är
mycket lättare att skörda från pyrexen och det finns inget teflon.Temperaturmodulering är också
mycket mer kontrollerbar.Du är djupt in i ditt ego JB.Du kommer att stöta på människor som är
smartare än du.Det är bara som det är.Lär dig av dem istället för att blockera deras kunskap ur
ditt sinne.Alla har en liten pusselbit JB.” Jody

-- Jody, naturligtvis, pyrex är bra, speciellt tills det går sönder och du tappar all din olja.Du måste
förstå att dessa är viktiga instruktioner avsedda för användning över hela världen med så lite
utrustning som möjligt.Många människor har inte råd eller ens hitta en riskokare i vissa länder,
det är inte så enkelt som alla tror att det är.

Naturligtvis kan vi visa dig ett mycket komplicerat och kostsamt sätt att framställa oljan, men du
måste lova mig att du skulle sitta här varje dag i ett år och svara på frågor om den.De flesta
människor har inte bemästrat en riskokare än och de skulle vilja arbeta med andra typer av
extraktion, mest utifrån sin tro eller för att de "tycker" att något borde göras annorlunda.

RSO produceras på detta sätt, det har testats på människor och det fungerar.När det gäller
andra metoder tror jag att vi har provat dem genom åren, tror inte att vi inte har gjort det.Men allt
jag vet att ingen annan metod har prövats på så många människor med sådan framgång.Och
kom ihåg att vi börjar där andra har slutat, våra terminala patienter behöver den bästa oljan de
kan få – och det är RSO.Gilla det eller inte.J B

"Lätt  alifatisk nafta fungerade bra smakade bra, ingen antydan till  lösningsmedel kvar i  min
olja.Om  du  följer  Ricks  instruktioner  till  punkt  och  pricka  ska  du  inte  ha  några  som  helst
problem.” Stack

"Det finns två huvudkategorier av nafta - lätt och tung.Lätt nafta innehåller INTE bensen, vilket
Raina  menade (inte  hexan).Även  om jag  inte  skulle  rekommendera  ens  lätt  nafta  om inte
cannabisextraktet kan testas efter att det har producerats för naftarester, kan det användas om
det är allt du kan få för ett lösningsmedel.Nyckeln är att se till att du kokar extraktettill ett tjockt
fetttillstånd  --  vid  den  tidpunkten  borde  det  mesta  av  naftan  vara  borta.Att  använda
destillationsutrustning  är  sättet  att  göra  den  renaste,  lösningsmedelsfria  oljan,  men  utöver
kapaciteten för de flesta genomsnittliga människor.Hoppas det hjälper." Mark

"Raina, jag tänker inte bråka med dig.Från Wikipedia: "Petroleumeter, trots sin synonym med
bensin, bör inte förväxlas med bensen eller bensin, och inte heller bör det förväxlas med bensin,
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även om många språk kallar det med ett namn som kommer från bensin, t.ex. "Benzin" (tyska),
" bensen” (nederländska) eller ”benzina” (italienska).Petroleumeter är en blandning av alkaner,
t.ex. pentan, hexan och heptan,  medan bensen är ett  cykliskt,  aromatiskt  kolväte,  C6H6.På
samma sätt bör petroleumeter inte förväxlas med klassen av organiska föreningar som kallas
etrar, som innehåller den funktionella RO-R'-gruppen." Min bakgrund är mikrobiologi -- där jag
studerade organisk kemi, en del biokemi / en del oorganisk kemi ... Jag kan verkligen inte allt,
men jag kan lite.Lätt nafta innehåller INTE bensen - period.Jag ignorerar din kommentar.Det
skulle vara i allas bästa intresse om du inte gjorde påståenden utanför vetenskapliga data.”
Mark

"Inte korrekt, kvarvarande lösningsmedel är oftast Gift!THC kan INTE fixa hjärtsvikt från gift.De
stora läkemedelsföretagen är de som behöver tillverka den här produkten eller personer som
har gått en certifieringskurs om säkerhet, INTE cannabisentusiaster på bakgården." Derek

-- De kan fritt  tillverka sin egen olja,  det har jag inga problem med.Det finns inga rester av
lösningsmedel du skulle behöva oroa dig för om oljan produceras på rätt sätt.J B

"JB, du är ett helgon för att stå ut med vad som verkar vara hundratals konstiga klagomål och
frågor dag efter dag.Jag vill bara tacka er för att ni är här och är aktiva för att stödja helande mot
strömmen av propaganda som försöker undergräva detta arbete.Skäms på dem, bra med DIG!”
Marilyn

"Vad skulle du vilja ge din pappa?Det bästa av det bästa eller något som liknar det men helt
enkelt  inte  har  rätt  effekter?När  du  gör  läkemedlet  enligt  Ricks  instruktioner  är  risken  för
misslyckande under behandlingen mycket låg.När du gör oljan enligt instruktioner från "experter
och forskare",  gör du en annan produkt.Och baserat  på vår erfarenhet  kanske det  inte gör
jobbet så bra som det vi rekommenderar.

Så skulle du vilja att jag håller käften och låter dem leverera lågvärdigt skräp?Eller vill du hellre
lära dig av mig/oss och veta hur du gör det rätt så att du får samma resultat som våra patienter
talar om?” J B

"Jag  håller  med JB.Ibland  måste  man komma på samma intellektuella  nivå  som dem och
använda  samma  taktik  som  de  människor  man  försöker  nå.Oavsett  om  det  är  bråk  eller
drama.Vissa  människor  reagerar  bara  på  dramatik  och  käbbel.Trist  som  det  är.De  flesta
människor är fortfarande omogna på det sättet.” Mitzi

"Jag använder 99% isopropylalkohol, det är det som var lättast tillgängligt för mig.Jag använder
krämen av mina grödor, odlad 100% ekologisk och inga bekämpningsmedel, välmanikyrerad
och  bentorr.jagblanda  upp  det  med  flera  indica-stammar.Jag  behandlade  en  patient  med
Hodgkins  lymfom,  han  var  i  stadium 4  och  inom 6  månader  efter  att  ha  tagit  oljan  enligt
anvisningarna är han nu cancerfri!!Tack Rick Simpson för de uppoffringar du gjorde för att göra
denna information tillgänglig för alla!Nyligen kontaktade en annan cancerpatient i stadium 4 mig
för  att  få hjälp, han har en tumör på en av sina njurar som inte fungerar.Ber om att  få två
bekräftade kurer i rad.Gud välsigne er Rick Simpson och JB, fortsätt att sprida ordet och utbilda
människor om denna underbara helande hampaolja.” GrowGoddess

-- Att blanda flera stammar är alltid en bra idé.Titta på det helt enkelt, du vet inte exakt vad en
viss stam är bra för, så när du blandar flera stammar får du ett mycket bättre täckeeffekt.Plus
sådana  oljor  kommer  att  ta  dig  mycket  högre  -  de  som  röker  potten  "rekreationsmässigt"
kommer att veta vad jag pratar om.Föreställ dig att sitta ner med dina vänner och låta var och
en presentera den bästa knopp de har.På ett par timmar kommer du inte att kunna göra så
mycket.Och det är den effekt du behöver för bästa resultat, så återigen, att blanda stammarna
är  vägen  att  gå.Bästa  hälsningar  och  tack,  GrowGoddess,  jag  är  alltid  glad  att  höra  om
människor som helt enkelt följer anvisningarna och får de resultat vi pratar om.J B
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"Jag använder isopropylalkohol vid noll grader Fahrenheit. Endast i rostfria behållare och ett
durkslag på en skärm för utsug. Sedan filtrerar jag igenom tre stora kaffefilter i ett durkslag på
en skärm över en andra panna. Slutresultaten är bara trichomer i filtret. Det här receptet är vad
jag tog för att besegra Hep C." Michael

"Hej JB, jag har ett problem med den elektriska riskokaren, allt jag har sett gå ner till 100ºC, jag
tittade på alla märken på marknaden och alla de har en termostat som stänger av när innehållet
når temperaturen.Vad rekommenderar ni?" Cristina

-- Cristina, exakt vad är problemet?Du kan alltid lägga oljan i en elektrisk ugn inställd på 130°C
(266°F) och lämna den där i ungefär en timme och dekarboxylera den på det sättet.J B

”När temperaturen når 100°C stängs den elektriska riskokaren av!Lösningsmedlet når inte fram
till 110°C.” Cristina

--  Lösningsmedlet  kan  inte  riktigt  nå  den  temperaturen  eftersom det  skulle  koka  bort,  tror
jag.Fortsätt att koka bort lösningsmedlet tills spisen stängs av för första gången (tillsätt några
droppar vatten till den sista satsen).Låt den sedan svalna och slå på den igen.Det är allt vi gör.J
B

"Tänder på igen och låt koka tills det återgår till?Stängs sedan av och oljan är redan färdig?"
Cristina

-- Slå på riskokaren, koka av tills den stannar för första gången, vänta sedan fem minuter tills
den svalnat, slå på den igen och vänta tills den stängs av för andra gången.Häll sedan oljan i en
kopp av rostfritt stål och sätt den i en ugn inställd på 130°C (266°F) i en timme och oljan är
klar.J B

-- Tack JB, du räddade mitt liv.Cristina

"Du andas in naftan när du gör oljan.Du andas GIFT när du gör det på det sättet.Om du kan
känna lukten är du redan död.Jag har känt lukten av Coleman-lägerbränsle, zippo-tändare och
nafta som används för rengöring och industriella tillämpningar hundratals gånger i mitt liv...Inte
död än.LOL.Allvarligt...Om du använder ett rent lösningsmedel (inga tillsatser), och kokar bort
lösningsmedlet ordentligt med lite vatten som har en högre kokpunkt tillsatt på slutet, vare sig
det är iso, alkohol eller nafta, kommer du att få ut allt.Du får i dig mycket mer nafta när du
pumpar din egen gas i din bil under ett år, än vad du skulle få från en livstid av användning av
rätt tillverkad olja.” Matthew

"Big  Pharms  enmolekylära  tillvägagångssätt  för  läkemedelsutveckling  är  INTE  baserad  på
hälsa, vetenskap om resultat... Den är baserad på patentvinster och har totalt förvrängt vårt sätt
att se på växtmedicin.De flesta av dem förekommer med naturliga buffertar, och att isolera en
förening är högst osannolikt att vara lika hälsosamt som att använda dem i de former som de
förekommer.Etnobotanister har 100% rätt när de säger att en nyttig växts form är den som den
har /förädlats/ till, även om det bara är genom att djurfoderare sprider frön och pollen från de
bästa växterna.Växter som används för medicin kommer att vara mest effektiva när de används
medicinskt  i  deras  naturliga  förhållande  av  kemiska  komponenter  -  titta  på  hampfrö  EFA-
förhållanden - de är optimala för människors hälsa.Varför skulle du dra ut en av de 3 EFA-
typerna, förfina den och kalla det ett undertillskott (när det också finns 2 andra som ignoreras,
vars kombination är DEN mest hälsosamma formen)?Det är dumt.” Alan

F.Hej JB, jag hittade denna nafta i mitt område...(länk) Det står inte Light Naphtha... skulle detta
fortfarande fungera?Tack igen för all hjälp och superinformation!

A.Det ska vara lätt alifatisk nafta -- kontrollera säkerhetsdatabladet för att se om det är ren lätt
nafta  utan  tillsatser),  shellit  i  Australien,  (tekniskt  eller  industriellt)  bensin  i  Europa  (bensin,

- 48 -



intebensenoch inte den typ som används som bränsle i  bilar).Den säljs  under  många olika
namn.Det används som färgförtunning, lösningsmedel, avfettningsmedel, det var förr ett mycket
vanligt  hushållslösningsmedel  eller  textilavfettningsmedel,  det  kan  även  användas  som
tändvätska etc.Kokpunkt runt 60-80°C, ju lägre desto bättre.

Smörj ut lite på en ren petriskål eller doppa fingret i den och om den avdunstar inom trettio
sekunder och inte lämnar några oljiga rester  bör den vara ok att  använda.Det finns många
leverantörer, jag kan inte säga vilken som är bäst eller vad vi skulle rekommendera för tillfället,
så vi ger bara allmänna instruktioner.

CAS-nummer 64742-49-0, rent, petroleumdestillat, utan tillsatser, om möjligt, och kokpunkten
ska vara så låg som möjligt.De flesta raffinaderier producerar det, fråga dem bara vad de skulle
rekommendera för örtextrakt.

Det  andra alternativet  är  99 % eller  99,99 % isopropylalkohol  eller  den mycket  dyra 99 %
livsmedelsgodkänd alkohol.Isopropylalkohol och livsmedelsgodkänd alkohol är inte lika effektiva
som lösningsmedel som nafta, och de tar bort mer växtmaterial och klorofyll i oljan, vilket gör
den mindre potent och smakfull, det är därför vi rekommenderar att du alltid använder nafta när
det är möjligt/tillgängligt.Bästa hälsningar, JB

F.Rick,  i  Mexiko  är  "nafta"  bara  ett  av  flera  produktnamn  av  naftatyp.För  att  undvika  ett
ödesdigert misstag, skulle du råka ha det vetenskapliga namnet för "naftan" du använder, tack?

A.Leta efter ren lätt nafta utan ytterligare ingredienser.Det är i princip samma sak som Coleman
fuel som du kan se på bilden nedan, men leta efter nafta utan rostskyddstillsatser som tillsätts
Coleman fuel.

Om du upptäcker att lätt alifatisk nafta är förbjudet i ditt land (vilket var fallet i Honduras, till
exempel), leta efter 99 % eller bättre 99,9 % isopropylalkohol, borde det vara lätt att hitta.99 %
alkohol är det tredje lösningsmedlet vi skulle använda, men vi skulle göra allt för att undvika att
använda det eftersom det tar bort för mycket klorofyll och andra oönskade växtmaterial.Vissa
gillar  att  frysa lösningsmedlet  och utgångsmaterialet  när  de använder  isopropylalkohol  eller
alkohol  som  lösningsmedel.Vi  personligen  använder  inte  de  lösningsmedlen  såvida  vi  inte
måste och vi gillar inte att få händerna frysta, så vi förespråkar faktiskt inte att frysa det, men
vissa säger att det hjälper till att förbättra kvaliteten på oljan.När du använder opolär ren lätt
nafta med låg kokpunkt behöver du inte frysa in något och du får ändå en bra produkt om du
följer instruktionerna.J B

"Jag är bara glad att folk studerar nya sätt att göra det på, det betyder att nyheterna kommer ut
där." Alicia

-- Låt oss hoppas att det inte är dig som oljan ska testas på.Jag skulle hellre använda det som
har visat sig fungera redan, särskilt  om jag hade en dödlig sjukdom, som de flesta av våra
patienter gör.Bästa hälsningar till alla experimenterande.J B

"För det första föreslår Rick Simpson att du använder NAPTHA.Det är allmänt erkänt som inte
ett bra val, och de flesta använder högtät alkohol, som Everclear, som lösningsmedel.

För det andra är min son två år gammal, diagnostiserad med terminal hjärn- och spinalcancer
när han var 15 månader gammal.Han har ätit  cannabisolja med hög THC-halt  i  8 månader,
INGEN cellgifter eller strålning, och hans tumörer håller på att försvinna!Faktum är att de flesta
är helt borta, bara en kvar!!Cannabisolja fungerar!” Suzetta

"Fantastisk!!!Jag ber att han blir helt återställd och det låter som om han är det.Varför kan folk
inte se det som en medicin snarare än en drog för att bli hög?Det är medicin och regeringen vill
inte att vi ska bli bättre, de vill hellre se oss dö.Jag har också haft cancer och många många
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medicinska problem.Vid det här laget, sedan augusti 2013, har cancern inte kommit tillbaka.Jag
tror  verkligen  att  detta  är  botemedlet  mot  cancer.Varför  kan  inte  alla  få  upp  ögonen  för
sanningen!!!” Linda

-- Oljor framställda med lätt alifatisk nafta är vanligtvis mer potenta än oljor framställda med
Everclear.Ju mer potent och lugnande oljan är desto bättre fungerar den som medicin.Så om
jag var du skulle jag ompröva lösningsmedlet du använder och jag skulle använda ett opolärt
lösningsmedel istället.Bästa hälsningar till dig och din son, JB

"Att använda Everclear ger en grönaktig nyans till oljan.Nu jagar vi efter 99,9 % ISO eftersom vi
inte kan få Light Aliphatic Naphtha i ren form här.” Sara

"Frys ditt lösningsmedel - Everclear 190 proof, 95% och ISO 99% bör ställas in i frysen över
natten och användas direkt efter att du tagit ut den ur frysen.Det är också en bra idé att frysa
knopparna.Om alkoholen är fryskyld och du gör en snabb tvätt 3-5 minuter - två gånger medan
alkoholen fortfarande är riktigt kall, borde den inte ha en grön nyans...” Jose

-- Ju mindre grönt i det desto bättre.Ju mindre växtmaterial i oljan desto mer potent är den.Sånt
är vettigt.Om du väljer att frysa in knopp och lösningsmedel skulle jag nog jobba i handskar.När
du använder ett bra opolärt lösningsmedel och bra knopp är det inte nödvändigt att frysa något
och du kommer fortfarande att producera fantastisk olja.J B

"Kan jag göra bra olja av hasch?Och använda mindre nafta?” Jon

-- Du kommer inte att göra bra olja.J B

"Intressant.Självklart tänkte jag tvärtom.Hjälp behövs snälla?” Tielman

-- Vilken hjälp?Det är det inte, du kommer inte att göra det vi pratar om från hash.Du kan lösa
upp den i lätt nafta och filtrera den så blir den mer potent än hashen men det blir det ändå inte
och du kommer inte att göra 95-98% THC-olja av den i alla fall.J B

"Jindřich Bayer, vad är dina tankar om att baka med Fenixtårar?Som att om jag skulle lägga det
i en jordnötssmörsbägare så är det något?” LinZy

-- Linzy, jag brukar säga åt folk att lägga oljan ovanpå vad de vill göra med den.På så sätt kan
du se hur  oljan  finns  där.Det  vi  rekommenderar  är  så  potent  att  du  skulle  behöva tänka i
mikrogram per portion ändå, så lägg bara en droppe av oljan ovanpå jordnötssmörskoppen om
det verkligen behövs.Du vet att vi föredrar när folk äter oljan direkt från sprutan, det har sina
fördelar.Att blanda det med mat kommer alltid att späda ut medicinen.J B

"Men fördöm inte din fanklubb eftersom bakningen och smörutvinningen har visat sig vara lika
läkande och mycket mindre undvikande...Vi är alla i den här kampen tillsammans, snälla fördöm
inte andra som försöker." Pamela

"Pamela, bakning och smörextraktion ger inte samma läkande och regenerativa egenskaper
som cannabisolja  PERIOD.Det  kommer  att  bota  cancer,  hålla  Crohns symptom borta,  bota
diabetes,  borrelia,  you name it!Smör eller  ätbart  går  inte  att  jämföra alls  om du inte skulle
använda phoenix-tårar i ditt ätbara KANSKE.Fred och kärlek." LinZy

"Pamela, jag kan inte rekommendera en mindre effektiv metod.Rak olja för bästa resultat, vänja
dig vid det och öka sedan dosen.Ätbara råvaror är ofta oförutsägbara, man vet oftast inte hur
mycket olja som finns i dem osv.” J B

"Jag är inte säker på om jag har en riskokare eller crockpot.Temperaturinställningen säger bara
låg med hej, finns det något sätt jag kan testa temperaturen?" Jeremy

"Det skulle vara en lerkruka.En riskokare har vanligtvis 2 inställningar.Koka och värm." Deb
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"Få en kötttermometer eller en laserpunkttermometer och testa temperaturerna med ett annat
medium som vatten eller olja.Det låter som att du har en crockpot som kan användas men du
måste hela tiden hålla koll på tempen, det vore bättre att skaffa en riskokare.” Luke

"Kan vi använda vodka?" Monica

-- För cocktails?Ja.J B

"Livsmedelskvalitet" betyder helt enkelt bedömd som säker av FDA.Inte mycket av hög standard
där.Så bara att säga "alkohol av livsmedelskvalitet" gör det inte bättre än, säg, vilken generisk
alkohol som helst.Och om du är paranoid om ett lösningsmedel bör du vara paranoid om dem
alla.” Ben

"Jag kan inte få isopropylalkohol eller nafta i mitt land!Så vad gör jag?Hur får jag tag i denna
olja eftersom jag inte kan göra den själv?” Ayesha

-- Gör oljan med vad du kan hitta och förånga den sedan, Ayesha, det skulle förmodligen vara
den bästa vägen att gå i sådana fall.J B

"För  saftpressning  är  det  enda  säkra  sättet  att  använda  att  bara  använda  EKOLOGISK
hydrofostrad cannabis, eftersom Jindřich Bayer har mer än rätt i  vad som kan gömma sig i
växten.Vi har alla våra "sällskapsdjur" heta ämnen som vi fruktar och ser upp för, men allt som
allt om vi antar säkra metoder, läser (med FÖRSTÅELSE) de vetenskapliga data som samlas in
och  LITAR  på  den  inre  försiktighetsrösten  som  vi  inom  rimliga  gränser  kan  skapa  våra
botemedel.

När RSO är gjort ordentligt visar labbresultaten INGET lösningsmedel i oljan.Helt enkelt kokar
det gjort att göra det korrekt med rätt lösningsmedel.Jag skulle älska att se ett kit tillgängligt
online som har ALLT som behövs från lösningsmedlet, gryta/panna, kokplatta/brännare etc. för
RSO så allt du behöver göra är att lägga till din cannabis.Jag tror att detta skulle uppmuntra
cancerpatienter att göra det själva.

Jag tackar Gud för min nuvarande hälsa, även med mina MRSA-utbrott, men jag vet att om det
värsta  kommer  kommer  jag  att  ha  modet  att  följa  Rick  Simpson  och  Jindrich  Bayers
instruktioner för att rädda mitt liv eftersom jag har för mycket att leva för (Älskande make och en
pojke som vi älskar) att kollapsa av rädsla.

Gud välsigne Rick och Jindrich för deras styrka.Jag ber också Gud att välsigna alla dem som
går denna väg på sin egen väg, för det är inte den lätta vägen, men det är den rätta vägen för
ett botemedel." Platypusmamma

-- Tack så mycket, PlatyPusMom.Meddelanden som detta ger mig energi att fortsätta denna
långa, men ytterst meningsfulla, kamp för allas rätt att använda denna medicin fritt.Jag slutar
inte förrän den här anläggningen är helt legaliserad över hela världen, det kan jag lova dig.J B

"Lösningsmedlen  kan  renas.Ibland  lägger  kemikalietillverkare  till  andra  föroreningar  av
tvivelaktiga  skäl.De  kan  vara  mycket  farligare  än  ett  lösningsmedel,  och  det  finns  liten
enhetlighet i hur dessa tillsätts i lösningsmedlen.De som förstår komplexiteten i att tillverka olja,
vilket är långt ifrån en fråga om lösningsmedel enbart, tycker att debatten är skrattretande.Hur
många kommentarer har du läst om kemiska bekämpningsmedel?Hur stor är procentandelen av
dessa du vanligtvis  hittar  jämfört  med ospinade lösningsmedel?Var  är  den debatten?Många
människor har reducerat  denna diskussion till  ett  val  av lösningsmedel.Det  är  löjligt!Gör din
egen forskning, var skeptisk, var cynisk och håll bevisen du accepterar som fakta till en hög
standard sir.” Paul

"Bror dig inte ens om att  argumentera med någon här,  använd en vakuumkammare om du
använder petrokemiska lösningsmedel och du kommer att ta bort resterna, jag är borta från det
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här inlägget.Cannabisolja botar cancer, och nafta kan tas bort, matspannmålsalkohol gör inte
lika  stark  olja  som  petrokemiska  lösningsmedel  gör.Jag  har  precis  gjort  satser  av  både
petrokemiskt baserade lösningsmedel (ren lätt alifatisk nafta) och livsmedelskornalkohol (95 %,
190 proof) och testade båda oljorna med patienter, ochResultaten var desamma gång på gång,
oljan gjord med ren lätt nafta är faktiskt starkare och mer lugnande än spannmålsspritoljan.Säg
det så här om du vill  använda ett  petrokemiskt lösningsmedel (nafta, butan, hexan, aceton)
ANVÄND EN VAKUUMKAMMARE I SLUTET AV PROCESSEN FÖR ATT SE TILL ATT DU HAR
DEN RENESTE MÖJLIGA OLJA!!!Jag  dammsugde livsmedelskvaliteten  också,  och  det  tog
ännu längre tid än naftan gjorde oljan att rensa helt (muffin och bubblar i vakuumkammaren) så
där  du,  fick  ett  petrokemiskt  lösningsmedel  och  oroade  dig  för  resterna,  gör  vad  de  gör  i
industrin och placera den i en vakuumkammare på 35 psi, och se resterna sugs ut!!Slut på rant
och faktisk UPPLEVELSE!!!!!” Ryan

"Om du  använder  rätt  nafta,  kommer  inga  rester  att  finnas  kvar  i  oljan.  Jag  testade  det  i
laboratoriet.  Ok,  det  var  lite  rester,  men muuuuuuch mindre  än vad du får  från en hektisk
stadsluft, eller på en bensinstation när du tankar eller målar något i din trädgård...” Hatt

”Vi har tillverkat olja i ganska många år nu och som de flesta började vi med spannmålsprit,
men  efterhand  lärde  erfarenheten  oss  att  använda  vattenfria  lösningsmedel.  Vid  korrekt
bearbetning kommer RSO att ha kvarvarande lösningsmedelsnivåer långt under 100 ppm och
samma sak kan åstadkommas med spannmålsalkohol eftersom det bara är alkoholen som mäts
men den bit som förbises är att spannmålsprit bär vatten och vatten bär liv. Vi har sett RSO
tillverkad med ISO och när den ses i mikroskop finns det inget liv men vissa oljor som kommer
ut från apotek, som insisterar på spannmål, är fulla av levande bakterier!

Jag har tillbringat mycket tid och pengar i laboratorier och är förmodligen den enda som har
tagit  in  spannmålsspritolja  till  labbet  och  låtit  testa  den  för  resterande  lösningsmedel  och
kvarvarande vattennivåer. I själva verket är jag säker på att jag är det eftersom det verkligen
inte finns ett verktyg för att mäta hur mycket vatten som finns i en olja. Jag var tvungen att få en
läkare att arbeta med en mängd olika verktyg för att urskilja ungefär hur mycket "löst bundet"
och "tätt bundet" vatten som återstod och även om han inte kunde sätta en exakt siffra på det
sa  han  att  det  skulle  mätas  i  procent,  inte  delar  per  miljon.  Så  det  var  ett  labb  och  en
vetenskapsman som övertygade mig om att aldrig använda olja som innehåller vatten. Det är
ironiskt att lösningsmedlet inte är lika oroande som vattnet, men räkna ut; vid 100 ppm kommer
du att konsumera 0,06 gram lösningsmedel under två eller tre månader tills du slår din sjukdom.
Att 0,06 gram, eller cirka 1,2 droppar,

Jag har också arbetat med min GI på min behandlingsplan. Vi körde siffrorna och vid 100 ppm
ISO var han inte riktigt  orolig och vid 10 gånger den nivån ökade hans oro till  möjliga lösa
tarmar och dålig andedräkt.  Det här är oljan som jag brukade rädda mitt  liv och är vad jag
använder  idag för  underhåll  men nu när  apoteken vill  ha vår  olja  måste vi  också använda
etylalkohol  och nu kommer  testsiffrorna tillbaka lite  lägre  samtidigt  som mängden retur  har
mycket ökade. Återigen, när vi började, kände jag att det var en bra idé att återta Ever Clear,
precis som jag kände att det var ett bra val för lösningsmedel. Vetenskapen och lagen visade att
mina "känslor" var fel; vetenskapen visade mig att vatten kan vara skadligt och TTB-staterna att
återta Ever Clear är ett brott.” Sean

"Jag tror att det Rick och JB försöker säga är att Ricks oljemetod har fått många människor bra,
och tills  vi  har  bevis  för  att  en annan extraktionsmetod är  lika effektiv,  håll  dig till  det  som
fungerar." Rebecca
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CancerOch bevis

"Den 4/22/13 fick vi resultaten av min mans senaste blodprov och även om han har kämpat mot
ett halsfluss de senaste veckorna mår han väldigt bra.Detta Indica Cannabis Oil Extract gör ett
underbart jobb med att läka sin leukemi!

Hans antal  lymfocyter  sjunker  stadigt  och hans blodplättar  är  inom normalområdet  så  inga
bekymmeralls  när  vi  fortsätter  med vår  nästa  batch av  olja,  är  det  en Indica-blandning  av
Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  och  Washington  Red.Välsignad  med  de  goda
vibrationerna  och  helande  tankarna  som  går  in  i  varje  droppe  av  denna  cancerläkande
medicin.Tack Cannabis." Debra

"Fungerade för mig.Livet är helt fantastiskt igen." Zed

"Kunde inte ha sagt det bättre!" Peter

"Rick  Simpson  Oil  har  full  vetenskaplig  trovärdighet  om  du  bryr  dig  om  att  läsa  den
vetenskapliga litteraturen" Robert Melamede, aka Dr. Bob

"Hämningen av cellöverlevnadsvägen leder till defosforylering av Bad och translokation av detta
Bcl-2-protein till  mitokondrierna och därefter till  apoptos." Ummmm, lekmans villkor tack???”
Chans

-- Det kan översättas till: "Cannabis dödar cancerceller", Chance.J B

"Från de många kommentarerna och videorna jag har sett om cannabisolja måste jag säga att
hampaplantan  verkar  innehålla  den  "standard"  eller  "optimala"  inställningen  för
människokroppen." Remi

"Allt  med  ryggrad  har  ett  endocannabinoidsystem.Vilken  skam  att  halva  befolkningen
fortfarande  är  omedveten.Det  endocannabinoida  systemet  borde  finnas  i  varje  enskild
vetenskaps- och medicinsk bok.Det är vad skolor borde lära våra framtida läkare.Hur kan folk
bara ignorera det på allvar, det är en del av hur kroppen fungerar.Det är korrupt att välja och
välja vilken "riktig" vetenskap som ska publiceras.Det är falsk praxis.lol” Chloe

"Det  fungerar  eftersom det  är  en potent  immunmodulator  som stärker  eller  fixar  ett  skadat
immunsystem.Det  reparerar  också  DNA-  eller  mitokondriella  skador  orsakade  av  DNA-
förstörande läkemedel som omvänt transkriptashämmare och proteashämmare.Genom att fixa
din kropp från skador orsakade av en ohälsosam livsstil  eller  andra orsaker och genom att
vända skadan som orsakas av arvsdroger, ja, du kan säga att det botar "hjälpmedel"."John

"Alla åkommor du har kan hjälpas om de inte botas helt av denna olja.Vilken fråga du än har om
vilken åkomma, kommer svaret alltid att vara ett rungande JA.” Kathy

"Det har botat degenerativa diskar i ryggraden, tumörer och nervskador för min vän och det
botade cancertumörer hos min hund." Sarah

”Jag  är  läkarstudent  och  studerar  inom  området  medicinsk  fysik  som  främst  handlar  om
cancerpatienter från sidan av medicinsk bildbehandling och strålbehandling.Allt jag kan säga är
ett väldigt stort TACK för att du väckte mig från en väldigt dålig dröm.Jag har forskat i oändliga
mängder information från alla möjliga vinklar och jag har inte en skugga av tvivel i mitt sinne om
denna medicin.Jag blev involverad i min kurs för att jag verkligen ville hjälpa människor med
cancer och någon annan form av sjukdom som jag kunde hjälpa till med, men ändå råder det
korrupta medicinska systemet.Det verkar som att det enda intresset (HÄR PÅ IRLAND) är att
blöda döende människor torra på sin sista slant på cellgifter och radda innan de kastar ner dem
i  ett  hål  när  pengarna  är  gjorda.Jag  har  sett  människor  dö.Under  hela  deras  sjukdomar,
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försvinner  gradvis,  medan jag fortfarande äter  cocktails  av piller  och sånt  och jag får  ont  i
magen av det.Hur kan jag vilja vara en del av ett system som gör detta?Inte längre.Du är inget
mindre än en inspiration och du (RICK) har berört mitt liv på ett sätt som jag vet att jag måste
följa, och tro mig, jag gör allt här på Irland för att se till att folk vet ditt namn.Jag behöver inte
ens kommentera den här medicinens fantastiska förmågor eftersom fakta talar för sig själva, för
alla som är villiga att forska i dem.

Du vet,  jag  läste  något  häromdagen och  visste  inte  om jag  skulle  bläddra  eller  skratta.En
ledande politiker i Irland (Micheal Martin) sa att användningen av cannabis för att behandla MS
eller  cancer  eller  någon  sjukdom  som  han  ansåg  (slå  upp  det)  inte  stöddes  eftersom
"DÄRFINNS INGA MEDICINSKA BEVIS ELLER FORSKNING FÖR ATT SÄKERHETSKOPPA
DET.” Jag var tvungen att läsa den några gånger innan den sjönk in.VAD är det för fel på det
här stället?Inga medicinska bevis??Jag är ledsen men jag vet inte ens hur jag ska fortsätta
detta utan att bli arg...” Brendan

-- Kära Brendan, jag är mycket glad att du ser oljan för vad den är och att du sprider ordet.När
det  gäller  Michael  Martin  låter  han  ungefär  som  resten  av  de  politiska  typerna  jag  har
träffat.Varför tillåter vi sådana korrupta dårar att styra vårt system?Jag hoppas när Mr.Martin får
cancer att han ska praktisera det han predikar och själv ta cellgiften.Tack för ditt stöd Brendan
och  fortsätt  med  det  goda  arbetet.Det  här  är  en  kamp  som  vi  kommer  att  vinna.Bästa
hälsningar, Rick Simpson

"Cannabinoider  hämmar  tumörtillväxt  hos  försöksdjur.De  gör  det  genom  att  modulera
nyckelcellssignaleringsvägar,  och  därigenom  inducera  direkt  tillväxtstopp  och  död  hos
tumörceller, såväl som genom att hämma tumörangiogenes och metastaser.

Cannabinoider  är  selektiva  antitumörföreningar,  eftersom  de  kan  döda  tumörceller  utan  att
påverka  deras  icke-transformerade  motsvarigheter.Det  är  troligt  att  cannabinoidreceptorer
reglerar cellöverlevnad och celldödsvägar olika i tumörceller och icke-tumörceller.

Cannabinoider har gynnsamma läkemedelssäkerhetsprofiler och ger inte de generella toxiska
effekterna  av  konventionella  kemoterapier.Användningen  av  cannabinoider  inom  medicin
begränsas  dock  av  deras  psykoaktiva  effekter,  och  därför  designas  cannabinoidbaserade
terapier  som  saknar  oönskade  biverkningar."  Manuel  Guzman  --  Med  andra  ord,
cannabisextrakt botar cancer.Allt  som saknas är mänskliga studier.Varför?Fråga din regering
och de som kontrollerar dem.J B

"Det botade mig från cancer... Steg 4 hjärnan... Så ja." Kristall

”Tanja, det fungerar och jag har ätit det.Stanna, titta och lyssna.Jag rekommenderar att du tar
oljan även om du inte har några sjukdomar.Det kommer att försvara dig från att komma överens
med att få dig att må mycket bättre än tidigare och din kropp kommer att tacka dig.Slutna sinnen
som  de  av  den  amerikanska  regeringen  orsakar  många  onödiga  dödsfall  från  negativa
behandlingar som kemo och strålning.Hade min mamma varit villig att prova oljan i stället för att
följa hennes läkares ordination för sådan "övning", känner jag verkligen att hon skulle vara med
oss  idag.Om inte,  skulle  hon  inte  ha  gått  igenom så mycket  lidande,  smärta  och  slutligen
drunknat i sin egen pluralvätska efter att samma läkare kastat in handduken efter behandlingar
för över 100 000 USD.Kemo- och strålningskliniker oroar sig bara för deras ekonomiska resultat
snarare än räddningen och komforten för en patient.Det finns en karuselldörrsmentalitet med
väntrum med endast ståplatser fulla av decimerade och mestadels kala individer som väntar på
sin tur på nålen.Jag har problem med både din och den förskrivande läkarens uppfattning.Ett
botemedel borde inte handla om monetär vinst.Det är ett tråkigt tillstånd som MÅSTE förändras
och förändras snabbt.Personligen avstår jag från att vara testperson för någon läkares "praktik".
Gör som du känner, Tanja, men jag önskar dig lycka till.Tack Rick Simpson för allt du gör och
har gjort.Vi skall kämpa den goda kampen; lagar eller inga lagar." Lewis
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"Att säga att det botar cancer är en ganska farlig och illusiv överskattning av en annars giltig
punkt som förtjänar mer forskning.Men nej, nej, nej.Cannabis botar inte cancer.Det finns inget
definitivt  och  inget  verkligt  botemedel  mot  cancer  för  tillfället,  och  endast  ett  antal  inbilska
medicinska, matsmältnings- och psykologiska ansträngningar kan bidra till att minska risken att
dö av cancer.Cannabis botar inte cancer, och patienterna måste veta detta.” Davide

"RSO dödar cancer, kompis...Röker det, nej, men RSO ja.” Kevin

"Hjälp mig här, snälla kompis..." Jeff

"För det första är "cancer" allt från en cysta till neuroblastom, så "botar cancer" är generiskt,
illusivt,  ospecifikt.Sedan  har  cannabis  en  mycket  god  effekt  på  cellduplicering,  vilkethjälper
säkert, men botar inte systematiskt tumörer.Återigen, alla typer av cancer är olika och cannabis
har på något sätt visat ett positivt svar på bröstcancer, som är en typ av karcinom, som också
behandlas brett och mycket effektivt med konventionell medicin.Som sagt, jag är HELT för att
legalisera cannabis, men även om jag är väldigt öppen för alternativa terapier måste jag inse att
jag inte håller med om detta pompösa påstående.” Davide

"Jindřich Bayer, hjälp, snälla!!!" Kevin

"Att säga att cannabis visar ett positivt svar när det gäller att bekämpa vissa typer av tumörer är
ett påstående jag kan acceptera." Davide

-- Davide, acceptera vad du vill, det är okej med mig.Ja, det finns väldigt lite hård data tillgänglig
om Rick Simpson-oljan, men det beror bara på korruptionen av det medicinska systemet och
deras pengamästare.Detta kommer att förändras mycket snart när Colorado och Washington
börjar leverera sina data.Plus, Israel och Nederländerna börjar testa oljan nu, Tjeckien kommer
förmodligen att ansluta sig mycket snart.

Så vitt vi vet, och från vår praktiska erfarenhet med tusentals patienter, verkar oljan fungera på
alla typer av cancer mycket bättre än något som för närvarande tillhandahålls av det medicinska
systemet.Om du vill  ha bevis,  gör lite olja och hitta någon med hudcancer och se vad som
händer när oljan appliceras på den.Bästa hälsningar, JB

"Om du vet sanningen om de rika bakom några av de stora välgörenhetsorganisationerna börjar
du inse vart dina pengar tar vägen.Du måste också titta på historisk information som hur på
1960-talet när poliovaccinet stördes till 230 miljoner amerikaner, de var inte medvetna om att
apviruset  sv40  fanns  i  dessa  vacciner.Sedan  1963  förklarade  president  Nixon  ett  krig  mot
cancer eftersom han blev medveten om att  en cancerepidemi skulle  komma.Se SV40 var i
aporna som de skördade antikropparna för det vaccinet av företagets skiva.Det kan ta upp till 30
år att presentera som cancer.Nu vid samma tidsperiod var privatiseringen av Amerikas sjukvård
och  Nixon  fick  bakom  en  privat  vårdgivare  att  göra  detta  i  vinstsyfte.Sanningen  är  att  de
skapade en industri som heter cancer och vill inte att den allmänna befolkningen ska veta om
RSO.” Matthew

"Gör det själv, vi frågade Rick om vi kunde få det och efter ett tag insåg vi att eftersom vi bor
långt borta från Amerika och vi inte kan resa någonstans för att få det på grund av ekonomiska
begränsningar,  tittade vi  precis på videon typ 100 gånger ,  praktiskt taget memorerade det,
hittade  cannabis  från  en  lokal  leverantör,  köpte  riskokaren,  alkoholen,  till  och  med  en
termometer för att vara säker på temperaturen.Det var lättare än vi trodde.VI GJORDE DET
SJÄLV.Min pojkvän har tagit det i 4 dagar nu...Vi kommer att vänta och se.Vi har läst medicinska
tidskrifter och sett många dokumentärer, alla deras resultat är desamma (kliniska prövningar
gjorda vid UCLA, Harvard ...) -- oljan dödar cancerceller!Så vi bestämde oss för att göra det för
du kan trots allt aldrig nu förrän du provat det!” Ioanna

”Älskling, fråga dina grannar...någon nära dig kanske redan har några.Fråga bara som du skulle
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be om en aspirin?Vinka en tjugo.” Sandig

"Själva det faktum att placebo läker vissa människor är anledning att kasta bort medicin för alltid
och studera konsten att placebo.Efter att ha sagt att du aldrig gör en placebostudie när du har
ett effektivt botemedel, du har rätt, det skulle döda hälften av dina patienter, sjuka och grymma.”
Christopher

-- Det skulle verkligen vara sjukt och grymt, Christopher, och det är därför jag personligen inte
kommer att  göra det.Andra kan om de vill,  men jag gör det inte.Jag vill  att  det medicinska
systemet ska börja använda oljan som placebo - om de bevisar att vad de än vill använda är
säkrare och effektivare än oljan (och roligare/behagligare för patienten), då kan de gå vidare
och sälja det .Om inte, så inte.Det är ganska enkelt  och väldigt rationellt  tycker jag.Och så
kommer det att bli i framtiden i alla fall, så varför vänta?J B

"Några  bevis  än?Verkliga,  verifierbara  bevis  på  att  cannabis  gör  någonting  för  cancer  för
någon?Anekdotiska berättelser betyder absolut ingenting vetenskapligt.Förlåt.Jag har upptäckt
att  det inte finns några bevis och jag vill  att  det ska vara sant.Men har det funnits NÅGOT
verifierbara bevis av NÅGOT slag?Kliniska studier?Något du kan lägga upp överhuvudtaget?
Bara nyfiken.Jag är ingen hatare.Jag är på din sida men...i alla fall...” Sí

"Det har varit många vittnesmål från människor som har cancer och har använt cannabisoljan
för att bota sig själva eller en älskad...gör lite research, Si.Om du behöver "kliniska" studier
kommer  du  inte  att  få  dem,  eftersom  de  företag  som  forskar  inte  kan  tjäna  pengar  på
avslöjandet av effektiviteten av THC, i dess naturliga form.Det måste först göras till en "kemisk"
formel och marknadsföras på det sättet.Allt handlar om att antingen använda din intuition & sunt
förnuft & komma till dina egna slutsatser eller ignorera vittnesmålen.Jag väljer att tro på dem!”
Cher

"Hej  Kim,  jag  utmanar  dig  att  BEVISA att  cannabis  som  en  giftfri  livräddande  medicin  är
"retorik."Lycka till med detta.Jag brukade låta precis som du gör.Sedan bestämde jag mig för att
jag skulle blåsa hål genom den här "retoriken" för det här MÅSTE VARA BULLSHIT...fan hade
jag  fel.Jag  menar  DÖDT FEL.Du  kan  inte  förneka  de  vetenskapliga  100%  JÄRNKLADDA
FAKTA.Jag kunde inte göra det och du kommer inte att göra det heller.FAKTA är FAKTA och
detta är FAKTA, Kim.AMA & Big Pharma är BROTTLINGAR.De har medvetet tillåtit att denna
underbara  gåva  från  Gud  demoniserats  och  ljugit  om  för  REN  VINST!De  har  tillåtit  dina
familjemedlemmar att lida och dö, Kim.Om du tror att dessa petrokemikalier som de säljer är
medicin, bör du tänka om.Du vill upptäcka lite "retorik", gå och prata med din doktor, gå och
prata med American Cancer Society, gå och prata med dina giftpillertillverkare.Vänligen notera,
Kim,  VARJE PILLER SOM DE HÅLLER ÄR "SÄKRA" inte är  det!Hitta  mig en som inte  är
GIFTIG, bara EN!Ändå har vi här en GIFTIG GRÖNSAKA som producerar den mest kraftfulla
medicinen på JORDEN som har bevisats BOTERA SJUKDOMAR och våra "sjukvårdspersonal"
och regeringen har ansett det lämpligt att förvägra oss denna livräddande grönsak, vilket gör att
vi kan lida och dö OCH bli satta i fängelse för att göra saker ännu säkrare i samhället...Vill du
prata om "RETORIK"???Jag hoppas att detta inlägg öppnar dina ögon för SANNINGEN.Om
inte, RIP Kim, finns det inget hopp för dig och din sort, du har "kliniska endocannabinoidbrister."
Kolla upp det, det är sant." Dan

"Tack så mycket Rick & JB... Tack vare er killar vet jag nu sanningen.Hälsa, frid och lycka." Tina

"Rick Simpson, du är så full av skit.Cancer kan inte botas!" Jason

"Jason måste arbeta för regeringen.Jag har sett det fungera med mina egna två ögon.” Matthew
"Om  du  tittar  på  Youtube-videon  på  RSO  så  är  processen  där.Jag  skulle  dock  använda
Everclear snarare än nafta, bara en personlig sak.Matthew, Jason kanske arbetar för regeringen
ELLER  så  är  han  väldigt  ung  och  tror  att  han  har  lärt  sig  varje  bit  av  data  som  finns  i
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universum.Först då kan han göra ett allmänt uttalande att något kan göras.Han skulle behöva
känna till varje jota av data.” Judie

"Du är lika dålig som propagandan som följer  efter  marijuana...det  du gör för  människor  är
fantastiskt  och allt  annat  än att  bota cancer NEJ!Lindra symtom och hjälpa människor med
smärta ja.Men dina extrakt är grova och långt ifrån rena.Jag jobbar inte för regeringen.Jag vet
bara skitsnack när jag ser det." Jason "Jag har haft en sömnstörning i 20 år, RSO-olja har hjälpt
mig att sova för första gången och jag är smärtfri när jag vaknar!Jippie!Jason, varför är du ens
här?Om du inte vill veta detta, lämna helt enkelt!” Bonnie

“@ Jason!!!Bevisa att det inte botar cancer eller STFU!!!” Jon

"Visa mig beviset?Och Jon roligt hur du måste återgå till vulgärt språk som "STFU".Visar hur
mycket intelligens du verkligen har!Inte konstigt att du är från Texas...” Jason

"Jason,  om  du  vill  fortsätta  så  här  måste  jag  blockera  dig  från  den  här  sidan.Gör  mer
forskninginnan du gör dina bedömningar." J B

"Banna mig för fan!Du är en lögnare och har noll bevis på något som helst!Du gör en jävla
forskning och slutar  ljuga för  dessa stackars människor!Din olja  är  rå över  tillagat  smutsigt
sopor!Du är i det för pengarna på något sätt!Så förbjud mig eftersom jag vet sanningen och
THC,  CBD,  etc.BOTERA INTE  EN  JÄVLA CANCER,  du  är  en  cancer  för  det  medicinska
marijuanasamhället!” Jason

"Adjö, Jason." J B

"Min man har rätt.Jag har 4 PET-skanningar som bevisar det.När jag var tung på oljan försvann
mina tumörer som galningar.När jag var tvungen att minska min dos är de mer stabila än att
krympa.Jag har synliga bevis för att grejerna fungerar." Maria

"Låter som en bluff för att tjäna pengar.Tror du verkligen att lagen kommer att låta mig odla
hampa för att göra lite olja?Skaffa dig en riktig kille.Jag fick leukemi och jag tror inte ett ord av
det du säger.Din jävla bluffartist som ber för sjuka borde fängslas.Om du är så säker på att detta
fungerar,  gör några riktiga kliniska prövningar.Många länder låter dig göra dem, använd inte
någon Lame Ass FDA-ursäkt!” Steven

-- Steven, ju tidigare du kommer på oljan desto bättre för dig.Klandra mig inte för bristen på
vetenskapliga studier om oljan, egentligen.Om det medicinska systemet verkligen gjorde vad de
ska göra, skulle bara dessa åttio vittnesmål ha varit allt de skulle ha behövt se för att genomföra
alla dessa tiotusentals eller hundratusentals studier som kommer att behöva genomföras.

Rick  och jag  har  verkligen inte  råd att  genomföra alla  dessa studier,  det  är  långt  över  vår
budget, plus att vi inte kan genomföra dem lagligt och på det sätt vi vill genomföra dem, så det
är verkligen upp till  andra att  göra sitt  jobb nu.Så vitt  jag vet finns det stater där medicinsk
marijuana är tillåtet, jag vet inte varför de inte har genomfört en studie ännu.Till exempel på
hudcancer, skulle det göras inom några månader, endast med lokal användning av oljan.Men
det verkar inte hända, eller så känner jag inte till sådana studier.

Men det finns vetenskapliga bevis för att backa upp allt  vi säger: denna studie publicerades
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594och  den  här  publicerades
nyligenhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Jag hoppas att det kommer att tillfredsställa dina vetenskapliga behov och jag hoppas att du
kommer på oljan innan dina läkare får en chans att döda dig med sitt kemiska gift, vilket aldrig
skulle ha varit tillåtet om det testats i en ordentlig och etisk medicinsk studie.J B

"Tack, Rick Simpson, för att du bekräftade min övertygelse om cannabisolja ...Jag har PTSD
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och jag tar inte mediciner längre på grund av att jag använder cannabis...Den riktiga saken...Jag
får motstånd från många men jag vet vad som fungerar och jag främjar det för andra...Det är
fortfarande olagligt här i MO...Men jag kanske kan hjälpa till att utbilda människor genom att
dela alla dina vittnesbörd...och kanske blir det lagligt snart...” Ale

"Jag håller med om, som en 12-årig veteran som nyligen separerats för PTSD har jag funnit att
ätbara produkter fungerar fantastiskt, och ser fram emot att göra lite olja denna skördesäsong."
Jon

”4 dagar utan att få ett nytt jobb.Inga biverkningar, abstinenser och att inte bita av folk!Där är din
forskning, lol.Sprid ordet!Vi behöver det här.Vi är skyldiga mänskligheten att göra världen till en
bättre plats.Det här är början.:)” Christina

"Forskarna drog slutsatsen: "Datan som rapporteras här är den första som vi är medvetna om
för  att  visa  den  kritiska  rollen  för  CB1  (cannabinoid)  receptorer  och  endocannabinoider  i
etiologin för PTSD hos människor.Som sådana ger de en grund för att utveckla och validera
informativa biomarkörer för PTSD-sårbarhet, samt att vägleda det rationellautveckling av nästa
generations evidensbaserade behandlingar för PTSD."

Men förvänta dig inte att  federala tjänstemän hjälper till  att  föra denna process framåt.2011
blockerade  federala  administratörer  utredare  vid  University  of  Arizona  i  Phoenix  från  att
genomföra  en  FDA-godkänd,  placebokontrollerad  klinisk  prövning  för  att  utvärdera
användningen av cannabis hos 50 patienter med PTSD.

Vetenskaplig integritet?Inte när det kommer till marijuana.Inte på långa vägar."

--  Snälla,  skyll  inte på oss för bristen på medicinska studier  om cannabisolja.Ju tidigare du
kommer att inse att ja, det finns en grupp människor som verkligen kontrollerar den här världen
och att de helt enkelt kommer att göra vad som helst för att fördröja återkomsten av cannabis
desto bättre för dig.Det betyder inte att vi inte kommer att driva igenom cannabismedicin, det
betyder bara att det kommer att ta längre tid än nödvändigt eller förväntat.J B

"Första gången jag rökte cannabis när jag var 15 kändes det som om min hjärna plötsligt hade
fått den försvunna kemikalien som jag hade behövt fram till dess. Min ångest och depression
var så mycket mer hanterbar att det gav mig ett tag nytt liv. Jag har alltid undrat varför något
som uppenbarligen är så bra för oss är olagligt men det är mitt svar i ett nötskal. Tack för att du
gör ett bra jobb, respekt för dig Rick och JB” Miles

"Jag har en vän som är en före detta marin- och krigsveterinär i Irak.Han lider av ett allvarligt fall
av PTSD.Cannabis är det enda som hjälper honom att leva ett lite normalt liv.Ingenting som VA
någonsin har gjort eller gett honom har någonsin verkligen hjälpt.Min fru och jag lider av stora
medicinska problem.Cannabis är det enda som hjälper oss.Det är på grund av dessa skäl som
vi gör allt vi kan för att försöka få denna fantastiska ört legaliserad här i Iowa.Många av våra
veterinärer skulle ha stor nytta av att ha konsekvent laglig tillgång till kvalitetscannabis.Jag tror
att total legalisering är det enda sättet. Precis inkommet

"Jag är på hampaolja under flera tillstånd och jag har aldrig sovit så bra eller mått så bra.Tack
Rick Simpson & JB för att ni fick ut budskapet att denna växt gör underverk för allt man kan
tänka sig!!GÖR det bara människor och se själva!!Det är det enda sättet att du kan bli en sann
troende, lita på mig!!” Val

--  Tack, Val.Det  är sant att  inget slår personlig erfarenhet av vad oljan kan göra.När du väl
provar det, till exempel på en brännskada eller ett myggbett och klådan och smärtan försvinner
på några sekunder, kan alla berätta för dig vad de vill och du kommer att veta att de kan berätta
vad de vill  men oljan  kommer fortfarande att  vara  den bästa  medicinen som finns.Och du
kommer att vilja ha en hink med det hemma, ifall något skulle hända.
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Du behöver  inte  lita  på  ett  ord  vi  säger,  bara  gör  oljan,  hitta  någon  med  en  brännskada,
hudcancer, diabetessår, applicera den sedan lokalt och se vad som händer.Kom sedan ihåg att
samma sak kommer att hända inuti din kropp när du får i dig oljan, och det är ungefär allt du
behöver veta, egentligen.J B

"I april förra året, efter att ha varit fri från bröstcancer i fem år, fick jag diagnosen igen.Den här
gången var det steg 4, terminal med mets till ryggraden, revbenet, lymfkörtlarna, bröstbenet och
bröstet.Jag erbjöds i princip palliativ vård och fick höra att de skulle försöka hålla mig borta från
för mycket smärta...Att gå hem och reda ut mina ärenden.Jag hade väldigt ont och de skrev ut
mer  och  mer  giftiga  smärtstillande  medel  med  MYCKET  otäcka  biverkningar,  (Percocet,
hydromorfon och dexymetason).Jag kunde inte fungera på dessa.

Min man började läsa det här på internet och jag var minst sagt skeptisk men tänkte att jag
bokstavligen inte hade något att förlora på att prova det.Tuggar en mycket liten mängd White
Widow  3  gånger  dagligen.Förra  veckan  fick  jag  beskedet  att  mina  benmets  helt  har
försvunnit.Idag fick jag vetaatt MRT visar BETYDLIG krympning av mjukdelstumörerna.Inte så
skeptisk nu och mår bra, ingen smärta.” Julia

”För 3 1/2 år sedan fick jag diagnosen bröstcancer, stadium 3, aggressiv.Gjorde en mastektomi,
cellgifter och strålning och tester kom tillbaka negativa för mer cancer.Tyvärr metastaserade min
cancer och det satte den till steg 4 aggressiv för bröstcancern.Jag hade nu skelettcancer och
hade en fantomfraktur där cancern hade ätit igenom benet i min vänstra höft och mitt vänstra
överben var fullt av cancer.Med att bli pekad i rätt riktning för RSO fick jag goda nyheter från en
skanning av bröstet,  buken och bäckenområdet -  ingen cancer där.Mina tidigare skanningar
visade 8 fläckar av cancer, 1 i vänster ben, 5 i ryggraden och 2 i nedre ländryggen, jag kommer
att  få en skanning/röntgen av det området snart  och förhoppningsvis kommer jag att  kunna
rapportera goda nyheter igen.Detta har räddat mitt liv!Det slog säkert orden från läkaren "Du är
dödlig,  få ordning på dina ärenden och vi  ger dig 4 månader kvar att  leva" och det var 16
månader sedan.(Jag ska tillägga att hon nu går med hjälp av en rollator och sover i en säng
vilket är något hon inte har kunnat göra på 3 år.Ett av hennes nästa mål är att vara bra/rörlig
nog att delta i en musikjam med mig.)”

"Hej Jindrich, igår läste jag klart Ricks bok.Bra saker!Ärligt talat så behöver jag verkligen inga
fler bevis om oljans verkligt magiska kraft!Jag har också gjort några experiment och varje dag
upptäcker  jag  något  nytt  som  denna  medicin  kan  göra!Fantastisk!Tyvärr,  även  om  jag  är
övertygad och även om min  flickvän är  övertygad,  kan hennes mamma på något  sätt  inte
"släppa taget" helt...och fortfarande är hon inte säker på om hon ska sluta med cellgifter... Jag
försöker hela tiden få fram bra argument men jag kan inte bestämma mig åt henne!Det är hon
som har cancer och hon är den enda som kan bestämma vad hon ska göra med sitt liv.Jag vet
att hon kommer att bli botad till slut eftersom vi kommer att stoppa i henne så mycket olja att det
kommer att vara omöjligt för henne att dö.Men jag tycker ändå att det är så dumt och så farligt
att leka med dessa jävla kemikalier, speciellt när man har tillgång till naturmedicin som har visat
sig bota cancer!Jag läste om din erfarenhet av cancer och medicinska system...Jag är verkligen
ledsen för din förlust... och nu förstår jag bättre din inställning till den traditionella så kallade
"medicinen"!" Luigi

-- Hej Luigi, tack för dina fina ord om boken och det är synd att du måste gå igenom.Det är
hennes val vilken behandling hon väljer men jag skulle inte gå i närheten av cellgiften - läs bara
min mammas berättelse för henne, kanske hon förstår att det aldrig är en bra idé att ta gift,
speciellt när det inte är underbyggt eller nödvändigt.Hennes chanser att bara överleva cellgiften
kommer att förbättras avsevärt om hon tar oljan, men återigen, varför orsaka ännu mer skada
på hennes sjuka kropp?Det är ingen mening alls. Bästa hälsningar, Jindrich
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"Detta är  kampen många bra  människor  måste ta itu  med,  en okunnig läkare som tror  att
han/hon vet mer utan att någonsin gå vidare med ny utvecklande och befintlig information om
cannabis,  dess  cannabinoider  och  förmågan  att  döda  cancer  utan  att  skada  patienten.Hur
vansinnigt  ur  vårt  perspektiv  att  de  skulle  kräva  gift  över  något  så  säkert,  varför?Är  det
okunskap eller springer de rädda?

Jag har träffat en läkare en gång på 5 år sedan jag lärde mig om denna olja för min IBS och det
var för något jag inte kunde göra själv.En ur led och jag använde oljan för att aldrig bli smittad,
tog bort stygnen utan lidande och varje gång jag applicerade den försvann smärtan omedelbart
på grund av att inflammationen togs bort.Det var helt läkt på 2 1/2 till  3 månader istället för
sjukgymnastik och cirka 9 månader till ett år för läkning.Jag har sett med mina egna ögon gång
på gång och det kan ingen ta ifrån mig.” Covey

"Läkare är INTE vetenskapsmän och utövar inte heller vetenskap.Om de gjorde det skulle de
kräva att regeringen skulle ge dem tillgång till marijuana.Anledningen är att en numera bevisad
del  av  kroppen,  det  endocannabinoida  systemet,  helt  har  ignorerats  av  det  amerikanska
medicinska  samhället.Medan andra  länder  forskar  mer  och mer  på marijuana och  specifikt
cancerbehandling, amerikansk medicinsk anläggning drivs av Big Pharma, stora försäkringar
och stora pengar.Läkarna har gett kontroll över sitt hantverk till icke-läkare och rädsla-baserade
politiker.De  kommer  att  ägna  flera  år  åt  att  försöka  hitta  alternativ  under  kontroll  av
patentadvokater, samtidigt som de hotar potentiella botemedel.

Om marijuana gömdes i någon djup djungel, kontrollerad av någon analfabet stam, skulle Big
Pharma  vara  först  med  att  kontrollera  sin  produktion,  patentera  dess  många  olika
cannabinoidföreningar och sedan vända sig till  läkare för att  "ordinera" det.Men den största
stammen i USA börjar redan skrika ut sanningen.Synd för Big Pharma att den här stammen inte
är till salu.” Bryan

"De bevisen finns hos oss.Och vi delar det.Det medicinska gänget [ska inte längre behandlas
med respekt] av drogpådrivare, som arbetar för incitament, avslöjas.De snurrar i plånboken.De
är medvetna om vad som händer och deras lekkamrat FDA åker med dem.Inte annorlunda än
någon form av tyranni vi har mött innan vi accepterade den här gången att det är inhemskt.Vi
gör det här mot oss själva.Det finns ett botemedel mot cancer, det finns inget botemedel mot
hur medicin tvingas på oss för tillfället om vi inte röstar med våra fickor och våra röstsedlar!”
Thielman

"Jag har sett släktingar och vänner minska och dö så snabbt efter att ha tvingats spendera
tiotusentals dollar för att långsamt dödas när botemedlet växer direkt ur Moder Jord.Kom igen
nu, vakna upp och lukta på skiten.Hoppa inte på stereotyper och gör några RIKTIGA research.”
Amy

"Jag hade en äldre kvinna med Alzheimers.Hon behövde vård 24/7.Hon satte eld på sitt kök och
försökte laga mat.Vi kommer, hon fick olja och kunde inom en månad känna igen sina barnbarn
igen och började återhämta minnet.” Janet

"Jag vet att jag hellre skulle ha RSO än cellgifter/rad... Roligt hur vissa människor kan avvisa
RSO när biverkningarna av allt annat kan lämna dig med väldigt liten livskvalitet." Kerry

"Det måste vara lätt att få tag på.Den MÅSTE finnas tillgänglig" Ju mer jag läser, desto mer
fascinerad är jag." Shelley

"Nästa gång du hör någon säga "Var är de peer reviewed-studierna?": En sökning på PubMed,
arkivet  för  alla  peer-reviewed  vetenskapliga  artiklar,  som använder  termen  "marijuana"  ger
nästan 20 000 vetenskapliga  artiklar  som refererar  till  växten och/eller  dess  beståndsdelar,
varav  nästan  hälften  har  publicerats  bara  under  det  senaste  decenniet.Som jämförelse,  en
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nyckelordssökning med termen "Tylenol"  ger  17 370 publicerade artiklar.En sökordssökning
med termen  "ibuprofen"  ger  10  500  publicerade  artiklar.En  nyckelordssökning  med  termen
"Ritalin" ger 7 012 publicerade artiklar, och en nyckelordssökning med termen "hydrokodon" ger
bara 630 publicerade artiklar." Lynn

"Ny  statligt  finansierad  cannabis-/cancerstudie  CHOCKER  vetenskapssamhället...THC,
cannabis  huvudsakliga  psykoaktiva  ingrediens,  kan  faktiskt  ändra  den  mänskliga  genetiska
koden, för att förhindra cancer och inflammatoriska sjukdomar.Vad?!!!!Va va!!!????

Rick Simpson och hans Chief Elf, den tjeckiske aktivisten Jindřich Bayer, har sagt detta i många
månader, och jag var artig men hånade i hemlighet åt tanken, eftersom det lät som ett gäng
hokuspokus för mig (och på grund av andra mindre tekniska oenighet jag har haft med deras
perspektiv)....Mediciner  kan  inte  förändra  DNA,  eller  hur?FEL,  tydligen!HELIG  [BLEEP]!!!!!!”
Alan

"OK, vad detta än betyder så ligger det här utanför min expertis.Det säger förmodligen något
som cannabinoider kan bota cancer, och de gör det via genmodifiering, på något sätt.Och att
det behövs mer forskning, som alltid.

Allt jag säger är att själva tanken på en sak är sakens minsta partikel och oljan kan fixa tankar
också.Generna är fortfarande för stora.Forskningen bör fokusera på vad cannabinoider gör med
de minsta partiklarna i våra kroppar, atomer, kvarkar, strängar etc.Det är där problemen börjar, i
de minsta partiklarna, det är vad du behöver åtgärda om du verkligen vill åtgärda problemen.J B

Endocannabinoidsystem
"Varje  organism  med  ett  endocannabinoidsystem  (aka:  ECS)  kan/kommer  att  dra  nytta  av
cannabinoider,  vilket  skapar  homeostas  (harmoni)  inom  den  organismen.Det  finns  tre
organismer på denna planet som inte har en ECS: svampar, maneter och politiker.Okej, kanske,
kanske, det är möjligt att det sista kan vara överdrivet, bara lite.” Steve

"Jag tror att förlusten av tumörhämmande gener spelar en avgörande roll inom cancer, och att
detta orsakas av endogen cannabinoidbrist." Matty

-- Generna är för stora, man måste gå till de minsta partiklarna, det är där problemet uppstår
och det är där det måste åtgärdas.Även DNA är för stort. J B

"Jag kommer att lämna vetenskapen till forskarna som jag inte är. Jag samlar min information
från vad jag ser och känner.Jag vet att jag är bättre och de jag har delat min kunskap med är
bättre eller återhämtar sig, och framför allt i fred är de inte rädda för sin sjukdom eller sjukdom
som gör återhämtningen desto bättre utan stress.” Kelee

"Det har dämpat mina attacker i flera år.Det har varit känt att lindra migrän av läkarkåren sedan
1800-talet, och Russo spekulerade 2003 att en underliggande klinisk endocannabinoidbrist var
felet." Tom

"PubMed  har  en  artikel  som  säger  att  IB,  migrän  och  fibro  kan  vara  en  klinisk
endocannabinoidbrist." Erik

-- Säker.Som vi ser på det är de flesta sjukdomar symtom på cannabinoidbrist och de flesta
sjukdomar skulle förmodligen inte uppstå alls om människor åt små mängder av oljan sedan
den dag de föddes.J B

F.Varför  ska  jag  förvänta  mig  att  läkare  ska  stödja  påståendet  att  cannabis  botar  cancer?
A.Jo, för att det botar cancer och det är allt som krävs.THC orsakar apoptos, så överraskande
nog orsakar det apoptos i alla cancerformer.Varför?Jo, för att dekarboxylerad olja kommer in i
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alla celler i kroppen på något sätt om den intas i rätt mängd.Det endocannabinoida systemet
reglerar immunförsvaret, så när du får immunsystemet att fungera rätt kan det också bekämpa
cancer.Inte mycket till det här, egentligen, det är verkligen offensivt enkelt.

Rätt  producerad högkvalitativ olja är den bästa chansen som patienten har ändå (operation
kommer  att  krävas  i  några  livshotande  fall,  kanske).Och  om  du  känner  till  ett
behandlingsalternativ som är säkrare, effektivare och roligare för patienten än oljan, berätta det
för oss.Det finns ingen.

Titta  på  vad  Mechoulam  och  Pacher  säger:  "Inflammation/vävnadsskada  utlöser  snabba
höjningar av lokala endocannabinoidnivåer, som i sin tur reglerar signalsvar i immunceller och
andra  celler  som  modulerar  deras  kritiska  funktioner.Förändringar  i  endocannabinoidnivåer
och/eller CB2-receptoruttryck har rapporterats i nästan alla sjukdomar som drabbar människor,
allt från kardiovaskulära, gastrointestinala, lever, njure, neurodegenerativa, psykiatriska, ben-,
hud-,  autoimmuna sjukdomar,  lungsjukdomar  till  smärta  och cancer,  och modulerande CB2
receptoraktivitet har en enorm terapeutisk potential i dessa patologier."

Och hur gör man allt detta?Jo, med oljan.Du balanserar nivåerna eller lägger dem i enöverväxel
vid behov.Du kan äta oljan, gnida på den, förånga den och ta den i stolpiller, och mellan dessa
fyra metoder kan du hitta ett sätt att hjälpa varje patient på denna planet.Senare kommer läkare
att injicera tumörerna med oljan och krympa dem på rekordtid på det sättet (rekommenderas
inte hemma).

Och varför föreslog jag hudcancer (eller diabetiska sår eller brännskador)?Jo, för man kan se
vad som händer där och det brukar inte ta lång tid att bota dem med oljan, några veckor max i
de flesta fall.Sedan helt enkelt inse att samma sak som händer efter topisk applicering på din
hud händer inuti din kropp när du intar oljan.Återigen, offensivt enkelt, men det är en väldigt
exakt förklaring i  slutändan.Och gå sedan tillbaka till  vad Mechoulam skrev:  "Förändringar i
endocannabinoidnivåer och/eller CB2-receptoruttryck har rapporterats i nästan alla sjukdomar
som  påverkar  människor,  allt  från  kardiovaskulära,  gastrointestinala,  lever,  njure,
neurodegenerativa, psykiatriska, ben, hud, autoimmuna, lungsjukdomar till smärta och cancer,
och modulering av CB2-receptoraktivitet har en enorm terapeutisk potential i dessa patologier."

– När jag vet allt det ska jag omedelbart gå och modulera min CB2-receptoraktivitet.J B

"Alla som tvivlar.Får jag be dig SNÄLLA, googla på orden Endocannabinoid System.Det finns i
varenda människa.Människor  producerar  bokstavligen cannabinoida ämnen i  sin  bröstmjölk,
detta  är  bevisat  medicinskt  faktum.Vi  har  bokstavligen  ett  enormt  system  i  våra  kroppar,
upptäckte  för  flera  år  sedan,  som har  receptorer  för  cannabisföreningar.Detta  är  också  ett
bevisat  faktum.Vetenskapen  har  bevisat  att  THC låser  sig  in  i  CB1-receptorn,  av  ENDAST
skadade,  ohälsosamma  eller  cancerceller,  och  TVINGAR  dem  att  dö  genom  Apoptos,
programmerad  celldöd.Cancerceller  producerar  ceramid,  THC  hittar  det  och  åtgärdar
problemet.Återigen, detta är ett medicinskt bevisat faktum som du kan hitta var som helst på
nätet, av ackrediterade universitet och andra forskningscentra.Detta är verklig vetenskap.INTE
vissa tjurmänniskor gör upp för att bli hög.

Jag vet att flera barn botade eller botade cancer med cannabis.Min son är en av dem.Tror du att
min tvååring vill bli hög?Tror du att jag vill ha mitt barn högt?Öh nej.MEN, jag kommer inte heller
att  ge honom cellgifter  som läkare har  sagt  att  vi  inte kommer att  bota honom.Och jag vill
absolut inte att han ska dö.Så...ja, jag ska använda det på honom och berätta sanningen för alla
jag vet.Och förhoppningsvis komma igenom till några av tvivlarna...Kanske en dag kommer det
här samtalet att rädda deras liv, eller någon de känner...” Suzetta

"Förändringar i lipidmetabolismen är intimt relaterade till cancer.Flera klasser av bioaktiva lipider
spelar  roller  i  regleringen  av  signalvägar  involverade  i  neoplastisk  transformation  och
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tumörtillväxt  och  -progression.Endocannabinoidsystemet,  som  består  av  lipidhärledda
endocannabinoider,  deras  G-proteinkopplade  receptorer  (GPCR)  och  enzymerna  för  deras
metabolism, håller på att dyka upp som ett lovande terapeutiskt mål vid cancer."

-- Det endocannabinoida systemet reglerar immunsystemet direkt, så ja, det spelar en stor roll
vid behandlingen av cancer.Det krävs ingen universitetsexamen för att ta reda på det här.

Och hur reglerar man det endocannabinoida systemets funktion?Med cannabinoider kanske?
Och vilken form av cannabis är den mest potenta?Tja, oljan.Och hur ska patienterna använda
det?Som de flesta andra mediciner kan de äta helt enkelt äta det.Tre gånger om dagen.Bingo.J
B"

Cancer vittnesmål
Motto: Spontan remission av cancer verkar inträffa förvånansvärt ofta i närvaro 
av cannabisolja
"Vän  har  skelettcancer.Började  precis  med  oljan  förra  veckan,  smärtan  är  borta,  han  mår
bättre.Onkologiläkarna är chockade." Joe

"Jag  såg  en  god  vän  dö  med  stadium  4  bröstcancer,  på  sina  sista  ben  efter  intensiv
cellgiftsbehandling.Jag gav henne speciella kakor, sedan tårar Fenix var fjärde timme.Hon läkte
och trivs!Sa att hon aldrig har mått bättre!” Charlene

"Du räddade så många liv...En av mina vänner botade hennes skelettcancer under 45 dagars
hampoljebehandling.” Gyan

"En bra nyhet igår.En man som vi precis hade gett lite olja till golvade sin läkare när det några
veckor senare konstaterades att tumörerna i hans lungor var borta liksom den på levern som
hade krympt till bara en punkt.Ett litet rör!Vi har några på gång och de mår alla bra.Jag hoppas
att det är bra.Phoenix Tears lever och mår bra.” Chris

"Jose:  Uppdatering  -  Min  81-åriga  vän passerade 3  tumörer  tillsammans från hans ansikte
(hudcancer) skivepitelcancer.De hade inte en chans mot världens bästa medicin.5 veckor på
oljan och han mår bättre än han har gjort på 15 år.Hans aptit är tillbaka!Han vinner striden!!!Vi
vinner kampen!

Steve: Intog han oljan och använde den också lokalt?

Jose: Båda

Steve: Fantastiskt.Är det inte fantastiskt att  veta att  vi kan göra skillnad i någons liv på det
sättet.

Jose: Han började gnugga 68 % THC-olja blandat med olivolja och kokosolja på kinden i 2
veckor innan den dök upp.Han får också i sig det utan olivoljan efter att ha gnuggat det på
insidan av kinden.

Jose: Hans doktor ringde mig igår och berättade att han också har hudcancer och att han skulle
vilja ha lite olja att prova på sig själv.

Steve: Nu är det fantastiska nyheter om att läkaren vill ha hjälp.Bra jobbat min vän!!!!Och jag är
glad att din 81-åriga vän är tillbaka för att njuta av livet igen.

Jose: Ja, det är verkligen fantastiskt!Dr P vi kallar honom, är en välkänd författare till ett par
böcker och en stor naturläkare och en läkare.Han har hänvisat 5 av sina patienter till mig under
de senaste 2 veckorna.Alla terminala cancerpatienter.”
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"För två veckor sedan gav jag en annan av min hud-/halscancerpatient/vän lite läkande olja att
inta och använda lokalt, tillsammans med lite kokosolja.I tisdags berättade han att huden på
kinden hade öppnat sig och att tumören var blottad.Jag sa åt honom att fortsätta applicera oljan,
men utan kokosnötoljan, bara den rena helande oljan.Han satte den läkande oljan direkt på den
exponerade tumören och han sa: "Guppet som stack ut försvann nästa dag.Det började rinna
av inom några minuter efter att man gnuggat på det.Det sipprade ut – oljan drog ut cancern som
en salva.” Cancertumören var där, nu är den borta...Två veckor!!!" Jose

"Hej Rick Simpson & Jindrich Bayer, jag ville dela med mig av några väldigt GLADDA GLADDA
nyheter.Mammas skanningar visade en "mätbar" minskning av storleken på ALLA tumörer  i
lever och bukspottkörtel.Dessutom är tumören i  hennes lunga nu HELT, 100% BORTA!!!Det
finns så mycket tack att gå runt men den nummer ett som förtjänar mest kärlek är Rick för att
han så öppet delade denna information med världen till att börja med.

Tack Jindrich för allt  du gör inklusive din stödjande vänlighet och instruktioner.Jag vet att  vi
fortfarande går på äggskal med hennes diagnos/prognos men om saker och ting fortsätter att
förbättras  (tumörer  som  krymper  eller  "löser  sig"  som  de  kallar  det  utan  ytterligare
metastaser).Jag kommer så småningom att skicka henne före och efter medicinska rapporter så
att du kan se att du hjälpte till att rädda livet på en otrolig, kärleksfull, aktiv, givande kvinna, som
är utomhus och planterar sin örtagårdsom jag skriver.Mycket kärlek, Barbara"

-- Hej Barbara, tack, du gjorde vår dag med din e-post.Säg hej till din mamma för oss och se till
att hon inte går på några andra skanningar eller röntgenbilder eller annat cancerframkallande
nonsens.Låt henne gå efter hur hon mår, hon bör äta 120-180g av oljan under sex månader
eller mindre.Om jag var hon skulle jag sedan äta oljan varje dag resten av mitt liv i alla fall,
cancer har väldigt liten chans när det finns olja i kroppen.Underhållsdoser är en extremt viktig
del av denna metod.Bästa hälsningar, Jindrich

"Min väns man blev botad från cancer vilket störde hans onkologer som informerade honom om
att  han  hade  3  månader.Detta  är  varningen:  eftersom  de  blev  förvånade  över  hans
mirakelläkning anmälde de honom till MRT med kontrastfärg var sjätte månad.På hans sista
MRT  reagerade  hans  kropp  på  färgen  och  hans  hjärta  stannade  vid  MRT  och  han  dog
nästan.Jag håller med JB.Testerna är lika giftiga som deras "botemedel".Var försiktig."Colette

"Min mamma botade sin småcelliga lungcancer i stadium 3 med oljan!!Nämnde jag att hon var
cancerfri bara fyra månader efter diagnosen?Tja, det var vad som hände." Gryning

"Min pappa har också cancer i bukspottkörteln som spred sig till hans lever och lunga under
kemoterapi  och  sedan  spred  det  sig  igen.  Han  mådde  mycket  dåligt  och  försämrades
snabbt.Han startade oljan för 3 månader sedan.Senaste skanningen på måndagen visar att alla
7 fläckarna har försvunnit och cancer i bukspottkörteln har minskat.Han mår 100% bättre och
har livskvaliteten tillbaka.Oljan är verkligen fantastisk." Lisa

"Min pappa är också på oljan för cancer i bukspottkörteln som spred sig till sju andra ställen.Han
har varit på oljan i 5 månader.Alla de sju fläckarna som dök upp under cellgiftsbehandlingen har
försvunnit  sedan man startade oljan  och cancer  i  bukspottkörteln  har  krympt.Oljan räddade
hans liv!" Lisa

"Hej, jag ville bara uppdatera dig.Pappa har genomgått en ny scanning sedan han började med
oljan för 5 månader sedan för cancer i bukspottkörteln.Senaste skanningen visade att cancern i
bukspottkörteln hade krympt och de andra 7 fläckarna som hade dykt upp medan han gick på
cellgifter  hade  försvunnit  sedan  han  startade  oljan.Nya  resultat  visar  att  cancern  i
bukspottkörteln har krympt igen och det finns inga andra fläckar vilket är fantastiskt med tanke
på att det är därför cancer i bukspottkörteln är så dödlig på grund av den hastighet den sprider
sig.Så 8 månader tillsammans 5 av dessa månader med oljepappa går utmärkt.Faktum är att
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han mår bättre nu än när han först fick diagnosen.Så tack igen Rick, JB och alla som hjälper till
att få ut denna information.Om det inte var för oljan hade jag inte haft min pappa!!” Lisa

"I  oktober  2013  fick  min  pappa  diagnosen  lung-,  lymfoid-  och
pankreascancer.Bukspottkörtelcancer  är  en  dödlighet  på  95  procent.De  gav  honom  2-4
månader kvar att leva.Vi satte igång honom på oljan direkt, så fort vi hörde talas om det här.Den
26 mars 2014 fick min pappa diagnosen cancerfri.Fantastisk!!Denna olja räddade min pappas
liv.Han sover bättre och äter också bättre." Melissa

"Min  pappa  var  också  stadium  4  i  bukspottkörtelcancer.Han  hade  också  10  fläckar  på
levern...det var i  slutet av november 2012.Han har nu 1 fläck på levern (0,08) och 1 fläck i
bukspottkörteln (8 mm).Vi slår det här.Hans läkare är chockade.Han går upp i vikt och känns allt
som allt jättebra.Cannabisinfunderad olja är också bra." Angie

-- Lek inte med utspädd medicin, Angie.Det är bra för lokal användning men du vill  inte ge
cannabisinfunderade  oljor  till  cancerpatienter  som  deras  enda  behandling.Full  effekt
fullspektrum attack fungerar bäst.

Speciellt för de som "måste" gå och ta en scan "för att se" hur det läker.Sådana personer bör
automatiskt lägga till ytterligare 60 g av oljan till protokollet eftersom de helt enkelt i onödan gick
igenom  en  mycket  cancerframkallande  procedur  "för  att  se"  hur  de  mår.Nyfikenhet  kostar
pengar,  förlåt  för  det.Grattis  och  lyckönskningar.Det  är  fantastiskt  att  se  framgången  för
människor som tänker annorlunda.J B

"Jag överlever stadium 4 av pankreascancer tack vare denna olja.Jag började med cellgifter i
december 2013, alla (över 200) andra i studien dog.Jag är den enda som tog oljan och var
tvungen att gömma den för doktorn.Nu när jag har berättat om oljan och han har förklarat mig
cancerfri den 5 juni, försöker han fortfarande övertyga mig om att fortsätta cellgiften.Jag vägrar!
Allt som den här läkaren har gjort visade sig vara fel men allt som Rick Simpson har sagt har
visat sig vara sant.Mina journaler visar vad läkarna sa, jag borde ha dött i januari men här är jag
i slutet av juni.Tack Rick!Oljan räddade mig från cancer, jag hoppas att den räddar mig från
cellgifter." Kompis

"Jag  är  ett  sakligt  bevis  på  att  RSO  har  en  direkt  effekt  på  MPNST och  NF1.Medicinska
journaler,  MRI,  PET,  CAT-skanningar  visar  på  betydande  minskning  av  tumörstorlek  och
aviditet." Kristyne

"Jag hade en tumör på 3,7 cm på min testikel.Jag gjorde ett gram per dag av RSO utan andra
mediciner och när jag kom tillbaka till läkaren var han förbryllad.Han sa att tumören är borta och
kunde inte förklara det.Så jag sa till honom att jag tog RSO.Han sa "Jag är inte alltför utbildad i
ämnet men jag kommer att säga att det måste vara den enda anledningen till att det är borta."
Jag har nyligen haft ytterligare en popup och jag tror att det beror på att jag inte gjorde en
underhållsdos.Så jag ska göra ett gram till om dagen i 30 dagar och se om det försvinner som
förra.Se sedan till att jag underhåller efter." Brandt

"Ok  mina  peeps.Idag  är  dagen  som  jag  bara  hade  hoppats  någonsin  skulle
hända.Biopsiresultaten är inne.Corrie Yelland HAR JUST FÅTT BEKRÄFTELSE ATT HENNES
CANCER ÄR 100% HELT BORT!!!!JAG ÄR CANCER FRIEEEE!!!!!Inte ens någon dysplasi än
mindre det stora C.

Till mina otroliga, fantastiska vänner som tillsammans var ansvariga för att jag hade råd med
medicinen=det finns absolut inga ord för att beskriva hur tacksam jag är mot var och en av er.Ni
är alla fantastiska!

Till  Heather  som  först  skickade  mig  RUN  FROM  THE  CURE  --  Den  videon  förändrade
bokstavligen mitt liv.Vem skulle ha trott det, hej?Jag älskar dig!Till Rick Simpson, till  Jindřich
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Bayer från djupet av mitt hjärta...TACK för din kunskap och ditt stöd.Jag lever idag på grund av
er alla!

Jag är verkligen välsignad som har så fantastisk familj och vänner.” Corrie

"Hej  Jindrich,  bara  ett  snabbt  meddelande  för  att  berätta  att  jag  träffade  min  läkare
idag.Rapporten säger att cancern (canalcancer) inte längre går att upptäcka.I höstas fick jag
veta att  jag  hade 2-4 månader  på mig om jag inte strålade.Jag valde att  inte  göra  någon
strålning och att prova RSO istället.Det är klart att det fungerade!Från djupet av mitt hjärta, tack,
tack, TACK till Rick och till dig själv!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, vilken cancer var det?Lägg oljan på ärret, det går säkert också bort.Hur som
helst, håll dig borta från läkare, inga fler skanningar etc., och se till att du äter så mycket olja
som underhållsdoser du kan.J B

"Jag fick en chans att prata med Rick för ungefär två månader sedan i ett radioprogram...Jag
berättade för honom om hur rso redan hade hjälpt mig så mycket...Jag hade samma cancer
som  Farrah  Fawcett...Analcancer...det  är  ganska  sällsynt...inte  att  förväxla  med  tjock-  och
ändtarmscancer...och jag har NEJÅÅÅÅÅA avsikter att någonsin sluta med oljan." Corrie

-- Jag skulle inte heller ha för avsikt att sluta använda oljan, det är ganska förståeligt.J B

"Min senaste framgångssaga.Det här är en kvinna i sena 50-årsåldern som fick diagnosen Steg
3,  men  mycket  nära  Steg  4  lungcancer.Idag  fick  jag  detta:  "Jo,  min  mamma  gick  på  sin
datortomografi för en månad sedan och fick tillbaka sina resultat för ett par dagar sedan.Det är
helt borta!Hennes läkare läste dem och sa att den större massan är klar och att det inte finns
något kvar...

Hon har fortfarande KOL men vi ska jobba på det och hennes rökning lol...Tack så mycket för
allaråd och kunskap om saker som vi aldrig var medvetna om.Allt kom ihop av en anledning och
vi är så glada.Gud välsigne dig och din familj." Corrie

-- Spontan remission av lungcancer tycks inträffa förvånansvärt ofta i närvaro av cannabisolja.J
B

"Efter bara 4 gram såg vi en drastisk förändring i blodrapporterna (ESR) och njurtestet av min
far som har cancer i urinblåsan, han sover gott, ler, jag hoppas bara att han återgår till  det
normala, tittar på Rick Simpsons engagemang och självförtroende, jag gick emot alla läkare och
lät inte min far gå igenom kemoterapi, hittills ångrar jag inte mitt beslut. Tack, Rick Simpson."
Arpit

"Fick precis  några FANTASTISKA nyheter som jag skulle  vilja  dela med er  alla.Jag har  en
kvinna här i BC, jag pekade i rätt riktning med bröstcancer.Det hade spridit sig till hennes lungor,
mage och hjärna.Hon har varit på medicin i en månad och träffade sin onkolog igår.Alla tumörer
har krympt, och hennes tumörmarkörtest är NORMAL.One more time Peeps – CANNABIS OIL
DÖDER CANCER!” Corrie

"Ok, alla mina underbara Peeps, det här kommer att bli en lång läsning, men jag tror att jag kan
ha slagit PAYDIRT igår.Jag har inte träffat min tandläkare sedan september förra året.Vid den
tiden var jag mitt uppe i att kämpa för mitt liv.Min tandläkare fick då veta att jag hade cancer.Vi
hade det vanliga samtalet, där jag sa till honom att jag inte strålade och gjorde en "alternativ
behandling".Då hade han frågat vad jag höll på med.Jag var tveksam till att berätta för honom,
eftersom han var känd för sin "stelhet", men sa åt honom att tittaSpring från kuren.Han ringde
mig faktiskt efter att han hade sett den.Han sa att han som läkare tenderade att vara i rutan, att
han hade en bror (en läkare) och en annan bror (en farmakolog) och att de ibland "inte har alla
svar."
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Snabbspola fram till igår.Han blev förbluffad över att se hur bra jag såg ut och för en stund
mållös  när  jag  berättade för  honom att  cannabisoljan  hade fungerat.Han började ställa  alla
möjliga frågor.Många av dem "vetenskapliga frågor" som jag inte kunde svara på.Han frågade
om kliniska prövningar, olika sjukdomstillstånd behandlade med cannabis etc.Han vill prata med
sin bror om mig själv, liksom cannabis som ett "botemedel" mot cancer, och vill också att hans
bror ska forska om cannabis som medicin.Skulle det vara ok om han tog mitt mobilnummer och
mejladress?

Det är här det blir stort.Hans bror, Dr. Jake Theissen, var tidigare dekanus och var pionjär inom
farmakologiprogrammet vid Waterloo University.Han är nu konsult  för läkemedelsföretag och
specialiserar sig på "New Approaches in Cancer Treatment." Han är starkt knuten till Canadian
Cancer Society.(Det är också han som har blivit ombedd av regeringen att leda utredningen av
den utspädda kemoskandalen.) John sa att hans bror ofta har sagt att det måste finnas något
bättre där ute för att behandla cancer.Något naturligt, snarare än kemiskt.Jag sa till honom att
"inte leta längre." Cannabis är det "något naturligt". Corrie

"Min man fick ursprungligen diagnosen prostatacancer för nästan 6 år sedan.Vi litade på det
medicinska samhället och gick in på den traditionella behandlingsvägen bara för att få veta att vi
var  ett  "katastrofiskt  misslyckande"  efter  4,5  år  när  cancern  kom  tillbaka.Jag  undersökte
konsekvent i nästan 2 månader alla alternativa behandlingar, inklusive din hampaolja, och inom
3 månader sjönk min mans cancerantal till hälften.Tio månader senare och hans PSA är nere på
.11 - ej detekterbar.

Det är mycket olyckligt att höra att vår regering vägrar att erkänna någon alternativ medicin,
inklusive  hampaolja,  vid  behandling  av  sjukdomar,  men  som  du  har  vi  inte  haft  annat  än
förlöjligande från "proffs" och till och med några familjemedlemmar.Alla "samhällen" där ute är
stora  läkemedelskontrollgrupper  men  jag  "förstår"  angående  att  avveckla  ett  system  med
miljontals människor anställda i en industri som är så korrupt som samlar in 20 miljarder dollar
per år att det aldrig kommer att finnas ett botemedel.Medvetet!!

Hela den här processen har exponerat mig för hur djupt kaninhålet verkligen går och jag håller
just nu på att skriva en bok om mina upptäckter med lämplig titel "anslut prickarna."Det är ett
historiskt perspektiv på genetiskt modifierade organismer, industriellt jordbruk och big pharma
och dess inverkan på varje individs hälsa.Jag kommer att fortsätta följa dig på denna webbplats
och önskar dig all lycka och god hälsa.Tack för allt du har gjort och fortsätter att göra.Med vänlig
hälsning K”

"En vän, i de sena stadierna av cancer, som led genom tortyrprogrammet med cellgifter och
strålning för leukemi, lärde sig genom vinrankan om "Run from the Cure" och bestämde sig för
att ge oljan ett försök efter att allt annat hade misslyckats med att bota hans sjukdom.Tyvärr
hade han lämnat det för sent för att rädda sig själv men hans kunskap och omsorg har räddat
mig.Det  var  oljan  han  inte  hade  möjlighet  att  använda  som  startade  mig  på  min
återhämtningsväg.” Stephan

"Min svärfar träffade sin onkolog Dr. i morse för hans kontroll.Dr. tystades.Min svärfar har haft
leukemi i 15 år.Han har varit på oljan.Idag har hans antal vita blodkroppar återgått till normala
gränser.Vilken cancer??CANNABISOLJA BOTAR CANCERMÄNNISKOR!” Karen

-- “Inget bättre än en doktor som har tystats!hehe älskar det!Gjorde min dag!" Jackie

"Hej igen Rick!Jag hoppas att det här e-postmeddelandet hittar dig bra.Jag skriver idag för att
fråga dig hur länge en patient ska stanna på oljan?Vi har en patient med en enorm tumör.Han
började 15 mars och har gått igenom 40 gram hittills.Han har gått på 1,5 gram eller mer/dag
sedan dag 2.Slutar du vid den terapeutiska dosen på 60 gram?Pengar är en faktor för denna
patient.Han har hittills inte betalat något för sin medicin.Deras Caregiver har donerat de första
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60 gram olja, men kan inte ge gratis medicin för alltid.Tack för din input.Jag värdesätter din
insikt.Med vänlig hälsning, Janet"

"Kära Janet, du säger att han har ätit 1,5 gram eller mer om dagen sedan dag två.Oljan jag
producerar är så stark att det vanligtvis tar en genomsnittlig person cirka 5 veckor att komma till
den punkt där de kan få i sig 1 gram om dagen.Det kan finnas ett problem med stammen som
användes  för  att  producera  denna oljehampa.  Hampastammar  kan  variera  en hel  del  i  sin
läkningsförmåga så problemet kan vara stammen.Vanligtvis är cancern borta när patienten har
fått i sig 60 gram olja.Men om det inte är det, skulle jag fortsätta att ge dem oljan tills den är
det.Tiden det tar och mängden olja som krävs kan variera mycket från person till person.Vi är
alla olika och vissa människor läker mycket snabbare än andra.Vanligtvis kommer personer
som har skadats svårt  av cellgifter  och strålning att  behöva en längre behandling och mer
olja.Oljan måste åtgärda all skada som dessa så kallade behandlingar lämnat efter sig.Mitt råd
skulle vara att  försöka producera oljan från en annan stark indica-stam men för all  del  håll
honom på oljan, det är det enda jag vet som kan rädda hans liv.Med vänliga hälsningar, Rick
Simpson”

"Cannabisoljan  kan  inte  rädda  dig  från  den  dödliga  kemoterapin.Oljan  kan  hjälpa  mer  om
patienten vägrar cellgifter.” Steve

"Jag är inte säker på om det här är en framgång, men jag räknar det verkligen som en!Ifall
någon undrar varför jag har en manlig röst så beror det inte på att jag rökte cigarett eller så –
jag rökte aldrig, utan för att jag fick min sköldkörtel borttagen.Jag är 51 (och ett halvt!) och har
använt olja sedan 20-årsåldern.Jag har alltid tyckt att det är underbart att förånga.För några år
sedan  började  jag  få  problem  med  att  svälja,  och  mina  läkare  hittade  noder  på  min
sköldkörtel.Noder på min sköldkörtel som jag var tvungen att gå för cancertestning.När de gör
det  -  sticker de bara en stor  rövnål i  halsen och går in i  noderna för  att  testas.De ger dig
ingenting - ingen bedövning - på grund av platsen.Så gör detta några gånger och se om du kan
sitta still.Hur som helst - efter att ha blivit knivhuggen 6x - och min sköldkörtel blivit så stor att
jag hade problem med att svälja och andas - fick jag bort sköldkörteln.Med all cancer i min familj
trodde  jag  att  jag  skulle  ligga  före.Ingen  cancer.Ingen.Jag  är  den  enda  i  min  familj  som
undkommit  cancer  hittills.Jag  har  sysslat  med olja  sedan  20-årsåldern.Jag  har  haft  nästan
varjecancertest  där  ute  på  grund  av  familjehistoria-  och  nada  hittills  Tack  gode  gud!Du
räknar :-)” Janet

"Jag delade Rick Simpsons Phoenix Tears på min Facebook-vägg många gånger... så en dag
låg en vän till mig på sin dödsbädd med lymfom.När hon såg mina inlägg om oljan började hon
genast ta oljan och är nu CANCERFRI!Hennes läkare är förvånade.De sa till  henne att hon
hade tre månader kvar att leva... DE HAR FEL.” Jamie

"Jag är behandlar en kvinna med TERMINAL cancer, med RS hampaolja och hon blir äntligen
bättre.DET FUNGERAR!" voodootattooo

"Gör samma sak nu.25% THC SKYWALKER OG, sista OG-oljan var min PSA 160.Efter 100
gram idag är det 7.” Jimmy

"Hej Chris, uppdatering...cancern försvinner...hon fick ett samtal från sin förvirrade onkolog i går
morse.Vanligtvis har vi ett möte ansikte mot ansikte men han ringde henne den här gången för
att informera henne om resultatet av alla skanningar som gjordes för några veckor sedan.Lever
-  cancer  kan  inte  längre  ses.Lungcancer,  en  lungcancer  borta  och  den  andra  lungcancer
minskat betydligt.Han nämnde dock inte bröstet...Så mamma ringer tillbaka honom för några
frågor och för att boka en tid så att vi kan gå in och prata med honom och se tidigare och
senaste skanningar.Jag är rädd att  hon blev lite  chockad när doktorn började prata om att
hennes lever- och lungcancer försvann och att hon glömde fråga om sitt bröstområde.
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Alla skanningar var för en förscreening för  en ny hormonbehandlingsprövning...men doktorn
säger att hon inte längre är en kandidat för den hormonstudie som en patient måste hatillväxti
cancerområdena  och  alla  hennes  områden  växer  INTE  utan  dör.Vi  är  över  månen  med
resultatet av oljan!!!När jag pratade med Rick för någon månad sedan angående min mamma
föreslog han att hon skulle gå på en andra 90 dagars behandling och så vi planerar på det i
början av september.Under tiden kommer vi att ge henne en underhållsdos. Wow!Hon visste
från början av behandlingen att  oljan verkade på hennes tumörer,  hon kunde känna hur de
krympte  och  försvann.Vi  är  alla  så  tacksamma  för  att  du  introducerade  mig  för  din
dokumentäridé och delade med dig av denna behandling.För evigt tacksam, Cindy"

"Hej kära Corrie...Ville bara berätta att jag gav oljan jag hade från min mamma till en väns vän
som har bröstcancer...Hon tog en månad och det är i remission...Vissa cancerceller är döda i
tumören...Och läkaren var förvånad och positiv och tydligen om hon får bättre resultat nästa
gång kommer de att börja göra något åt oljan.Jag är så glad och tackar Gud för att jag fick ge
den informationen om cannabisoljan till den här kvinnan..:)) Så önskade att min mamma kunde
ha tagit oljan varje dag...”

"Hej Rick, jag har goda nyheter.Min mamma kunde inte stå ut mer psykiskt med insikten om att
hon har cancer i bröstet, så hon genomgick operationen.Men hon åt 30 g av dosen, och hon
drack lite örtte från någon kille som har alla möjliga medicinska örter och hon satte bandage
från dessa örter också.Hur som helst, när läkarna tog ut den där cancern var den inte mer än 7
mm stor och av 100 % vävnad, bara 1 % var aktiv och malign och i döende fasen.3 läkare
tittade på det här, och de sa att de aldrig sett något liknande ...Så om hon gick mer 1 eller två
veckor utan operation, skulle allt vara borta.Nu tar hon oljan varje dag i 1 och ett halvt gram och
hon förstår nu att operationen var helt onödig.

Däremot är hon mycket lugnare nu än hon var, eftersom hon blev urskämd, så vi kunde inte
prata bort henne från operationen...men nu är allt  bra, och örterna och oljan gjorde sitt jobb
också.Hur som helst, de dumma läkarna gav henne 23 radioterapier, men hon sa att hon inte
skulle göra det och läkaren sa mellan raderna att hon har rätt.Det är otroligt hur långt dessa
läkare  går.Alla  säger  hej,  Rick.Tack  så  mycket  för  rekommendationen,  och  gestort  tack  till
Jindrich än en gång.” Sasa

"Rick...en vän fick precis bort en hjärntumör från hans huvud...han har prickar på lungorna...de
vill att han ska få cellgifter och strålning...skulle det vara bortkastat att ta oljan på cellgifter och
strålning?Att se hur han mår efter att hjärntumören togs bort är anmärkningsvärt, han är 80 %
bättre än han var förra veckan med den där saken i huvudet...Jag vill säga åt honom att inte
göra cellgifter och strålning och göra oljan men det är inte mitt val...” Sharon

-- Sharon, det skulle öka hans chanser att överleva.Men i själva verket, om han tar cellgiften
kommer  han  att  behöva  få  i  sig  120-180  g  av  oljan  efteråt  bara  för  att  åtgärda
skadan.Naturligtvis, det är om han överlever förgiftningen.Bästa hälsningar, JB

"För alla er chuckleheads som tror att Rick Simpson är en bedrägeri, ni borde veta att Michelle
Aldrich precis botade sin lungcancer i stadium 3 med cannabisolja, tillhandahållen av Valerie
Corral och WAMM!Varför kan inte media och läkare börja säga sanningen för en gångs skull?!
Cannabis botar cancer, för helvete!!!Och de oansvariga människorna är de som försöker tysta
ner  denna  verklighet,  inte  människor  som  jag  och  Tommy  som  vill  att  världen  ska  veta
sanningen om cannabis och cancer.” Steven Hager

"Jag  ville  bara  säga  ett  stort  tack  till  Rick  Simpson,  JB  och  alla  andra  personer  som har
förknippats med vad Rick har gjort under åren.Min fru fick diagnosen hjärntumör för nästan 18
månader sedan och onkologer gav upp henne direkt eftersom hon redan var i sitt  3:e år av
stadium 4.Vi startade oljan i början av 2014 och vi har haft både en minskning av tumörstorlekar
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och en ökning av hennes livskvalitet.Nästan 18 månader efter hjärntumördiagnosen kör min fru
fortfarande bil varje dag och kan arbeta 3 dagar i veckan för att hålla sig sysselsatt.Hennes
energinivåer återvänder också sakta och hon älskar det faktum att hennes hår växer ut igen!
LOL - inget av detta hade varit möjligt om det inte varit för det hårda arbetet och uthålligheten
från människor som du.Tack så mycket och fortsätt det goda arbetet." Barry

”Jag fick diagnosen för 5 veckor sedan med en tumör på 12 mm i min nedre högra lunga.Jag
placerade 1/3 g RSO som jag själv gjort som var en djupt gyllene färg, i en liten gelatinkapsel
och satte in den som ett stolpiller 2 gånger om dagen med hjälp av ett rörformigt "sprutliknande"
verktyg som hittats i en hona jästinfektion krämbehandling som fanns i mitt skåp.Detta var ett
extremt effektivt och enkelt sätt att sätta in suppositoriekapseln...Efter flera skanningar under de
följande 4 veckorna krympte tumören 1 mm i storlek och var inaktiv...vilket betyder DÖD!!!Detta
tog 4 veckor, och det är nu ett problem för cancern Dr.Tack för rådet JB...Det var absolut inte
euforiskt också.Utöver detta fick jag i mig 1 g av samma olja 3 gånger om dagen.1 MÅNAD och
det dödade min cancer!!” Gabriella

"Tack Rick Simpson!!Cannabisolja botade min 15-åriga dotters 8,8-åriga hjärncancerkamp på
månader!!!!Gud välsigne dig!!!!!!" Karen

"Hej alla, jag fick fantastiska nyheter.Frun fick sitt PET-skanningsresultat i måndags.Hon hade
cancer i 5 år efter 6 omgångar av cellgifter och en stamcellstransplantation, sedan kom det
ändå tillbaka.För 6 månader  sedan skulle  hon göra en ny transplantation men den avbröts
eftersom de  inte  kunde  hitta  någon  donator.Så  hon  började  på  oljan.I  måndags  berättade
läkaren att cancern var borta.Tack för oljan, Rick.Du är mannen, tack." Luc

-- Tack, Luc.Medicinsk dokumentation skulle vara mer än välkommen.Hon bör stanna på en
underhållsdos.Jag skulle äta så mycket olja som möjligt när det var möjligt.Låt henne hålla sig
borta  från  fler  skanningar,  om  möjligt.Ett  YouTube-videovittnesbörd  skulle  vara  bra.Bästa
hälsningar, JB

"Jag skulle älska att tacka (xxx) för oljan som donerades för min cancer!!Just nu finns det ingen
cancer att hitta i min kropp!!Det fungerar verkligen gott folk, alla bevis finns i mina journaler!Tack
så mycket och stor rekvisita till Tears!!!” Becky

"Tummen upp till  Jindrich,  han hade helt  rätt  i  att  topikal  applicering applicerades direkt  på
huden  snarare  än  på  bandaget.Skillnaden  var  som  natt  och  dag.”  Ronnie  Smith
--  Självklart.Tinkturer med 20-30-50% olja fungerar också utmärkt,  eftersom de lätt  kommer
under ytan.I vissa fall är hampfröolja (eller sheasmör) och hampoljeblandningar också mycket
fördelaktiga.Men logiskt, ju mer olja du får direkt på såret, desto bättre.J B

"Jag  skrev  tidigare  att  vi  hade  framgång  med  att  behandla  bröstcancer.Nu  sa  läkare  till
patienten att hennes resultat är så bra att hon måste gå till jobbet.Patienten sa TACK GUD och
läkaren sa att hon måste tacka honom inte till gud och jag frågar varför han inte gjorde något
annat än att fortsätta berätta för henne att hon måste ta cellgifter och strålning...galen doktor...

Men vi tog det till nästa nivå, vi läker någons ansikte eftersom det förstördes med piller för 5 år
sedan.Den här personen hade stora problem med tarmen och de tror att det var cancer först
och  de  ger  henne  några  starka  piller  som  än  förstörde  hennes  ansikte,  hon  var  som  en
groda.Då sa de att det kunde vara Crohns sjukdom och så vidare och så vidare.

Min poäng är att den här personen försökte läka hennes ansikte i 5 år utan framgång.Hon la
hampaolja i ansiktet i 5 gånger och igen kan vi inte tro hur hennes hud ser ut nu.OMG hon är så
glad nu att hon kan vara sig själv igen.

Jag försöker ta några bilder men var tredje dag men huden läkte så snabbt att jag inte kan visa
hur hennes ansikte såg ut innan, men med hennes tillåtelse kommer vi under följande dagar att
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visa hennes gamla bilder  (endast  hennes ansiktshud)  och ny så att  ni  kan se skillnaden...”
Jasmin

"Jag är en 39-årig kvinna med två år och har mött bröstcancer.Denna olja är min medicin och
botemedel.Dessa  människor  är  så  fulla  av  girighet.De  har  ingen  aning  om  smärtan  och
ångesten vi och våra familjer går igenom.Bara självisk girighet.Karma." Utfall

"Tja, två veckor...Läkaren sa att jag hade en tumör på 2-3 cm i urinblåsan.Ville ta mig direkt till
operationen.Fick  det  att  försvinna  på  mindre  än  14  dagar.Bekräftat  med  CT-
skanning.Diagnostiserad den 15/2, CT-skanning gjord den 29/2.” Gersh

"Denna datortomografi gjordes 14 dagar efter att en 2-3 cm tumör observerades, via scope, i
min  blåsa.På  bara  14  dagar,  med  endast  eterisk  cannabisolja,  observeras  ingen  tumör  i
urinblåsan.Bara cannabis ...  14 dagar  ...borta.Lagstiftare snälla  förstå detta.Ta inte bort  min
medicin.Det här är inte bara ett annat sätt att bli full.Den här medicinen räddar mitt liv." Gersh

"OK...Jag fick patologirapporten.Tumören i  urinblåsan hade krympt innan de tog ut  den.Sist
läkaren såg den mätte den ca 2,5 cm.När de tog bort  den hade den krympt till  0,5 cm.Jag
undrar vad den här läkaren kommer att säga om det." Gersh

"För  åtta  månader  sedan  hittade  de  tumörer  i  min  blåsa,  som  såg  ut  som  små  taggiga
borrar.Patologi rapport sa, de är hög kvalitet, mycket aggressiva maligna, karcinom.De kunde
skäras av.Jag provade några lokaliserade behandlingar, men var tvungen att sluta eftersom det
gjorde mig för  sjuk.Min andra operation i  december fann de fler  tumörer och en ny mycket
aggressiv malign cancer som låg platt på väggen, så de kunde inte klippa bort den.Denna typ
spred sig snabbt till andra organ.

Så därför när gårdagens operation visade, INGEN CANCER, och min läkare sa att min blåsa
var orörd, som hos ett barn, jag känner att det var ett mirakel!Nu, här är vad jag gjorde om du är
intresserad.Bli inte rädd, använd bara vad du kan och njut ändå av det du gillar med måtta...”
Michelle

"Min bror hade ett stadium 4 trycksår/sår.Av endast 4 stadier är detta stadium obotligt.Enligt
västerländsk medicin, när du väl når steg 3, kan du inte läka utan hudtransplantat.Ben och
vävnader  var  synliga,  men  topisk  RSO  i  3  dagar  gjorde  att  ny  hudtillväxt  uppstod!
Hospicesjuksköterskorna kallade det "ett mirakel". Det var bara cannabis!

Han arbetade sig upp från 0,2 till 1 helt gram om dagen.5 skulle verkligen störa mig men han
behövde mer för att få tillräckligt med smärtlindring från sin skelettcancer för att somna.Det är
meningen att du ska göra oljan med indica så varje hög dos bör bara få användaren att somna
så fort den sätter igång 1 timme till 1,5 timmar senare.Det försätter dig i en djup sömn och du
gör det mesta av din läkning när du får en skön djup REM-sömn.

Ju mer du tar är ingen obehaglig känsla.Det får dig bara att somna snabbare och djupare.Om
du råkar  vakna  ur  sömnen tidigt  kan  du  känna  dig  yr  som om du  är  full  men  inte  på  ett
obehagligt sätt.LOL

RSO tillät min bror att sova lugnt för första gången på månader efter att ha varit på sjukhuset.Att
förånga örten gav honom mer lättnad än hans 80+ mg Oxycontin och annan pk-cocktail.Han var
också på fentanyl IV, men ingenting slappnade av honom så mycket som RSO.Jag kommer
aldrig att glömma det!" Michelle

"Jag lever min RSO-berättelse nu.Kämpar mot en sällsynt typ av äggstockscancer.Opererades
och cellgifter och anammade en mycket hälsosammare livsstil,  ekologisk fullmat, kosttillskott
mm, men cancern kom tillbaka.Sedan hittade jag Run from the cure!Det tog ett tag att få saker
organiserade, eftersom cannabis är olagligt här i NZ.Men jag lyckades göra en liten sats olja
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och började använda den.2 veckor senare gick mina tumörmarkörer från 200 till 140, det första
fallet på ett år!!Jag fick slut på olja efter 5 veckor och det tog mig 2 månader att få tag på lite
mer.Tumörmarkörerna gick upp igen (262 vid senaste provet...) men vi är 3 veckor senare nu
och håller tummarna för att de kommer ner igen med nästa blodprov...

Jag tror på RSO och jag känner att vi borde göra det tillgängligt för alla som behöver det!Även
om min cancer inte botas av RSO (men jag tror att den kommer att göra det!) har den redan
gjort  mig  mycket  gott.Det  ger  mig  en  fantastisk,  vilsam  sömn!Och  det  reglerade  mina
tarmrörelser...Jag har enorm beundran för vad Rick Simpson har gjort för mänskligheten.Han
förtjänar Nobelpriset för bästa medicinska återupptäckt!Och för det du och din organisation gör!
Jag är bara en enkel laglydig medborgare och jag känner mig hemsk över att behöva göra
olagliga saker för att bota mig själv.Så fortsätt!När jag får tillbaka energin kommer jag att gå
med i rörelsen!” Diny

"På grund av Rick har jag bokstavligen sett resultaten av RSO.Jag jobbade på en klinik en kort
tid.När jag började där kom en man in med halskarcinom i stadium fyra.Han sattes på RSO.90
dagar senare var han helt botad.” Carl

"Behandlade  precis  min  pappa  som fick  diagnosen blåscancer.Tumörerna  var  döda efter  5
veckors behandling.Tack Rick Simpson för din kunskap, inspiration, beslutsamhet och din kärlek
till människorna.” Christine

"Jag  har  gjort  RSO för  två  personer  nu,  båda  gångerna  med fantastiska  resultat!En  hade
MRSA, han applicerade oljan lokalt i en vecka...HELAD!!Den andra hade basalcellshudcancer,
applicerad topiskt i 2 veckor ... LÄKT!Åh, och jag hade en fläck i ansiktet, jag trodde att det
kanske var hudcancer, så jag applicerade lokalt i 6 dagar...BORTA!!!” Mariah

"Fantastisk!Min  mamma har  kämpat  mot  bröstcancer  sedan februari  2011 och cancern har
långsamt spridit  sig i  hela kroppen inklusive hennes lungor som har behövt tömmas nästan
varje vecka i flera månader - 11 ml cancervätska dränerades nästan varje gång hon gick in.Tills
nyligen.Inom en vecka efter att hon tog RSO var svullnaden i hennes ansikte och hals borta och
hennes rosacea likaså.Hon slutade till och med ta sin blodtrycksmedicin som hon hållit på i 20+
år och vätskan i lungorna har gått ner till 6ml!!!Jag tror att detta är botemedlet!Det är underbart
att äntligen se det där silverkanten i en sådan fruktansvärd sjukdom.” Ängel

"Så kolla in det här!

- Hustrun fick diagnosen stadium III-b livmoderhalscancer den 14 december 2012.

– Frun började med cannabisolja mindre än en månad efter det.

– Fru började med cellgifter och strålning strax före februari 2013.(I Texas finns det inte mycket
att välja på)

– Frun fick veta att det knappt finns några tecken på cancer den 6 maj 2013.

Mindre än 5 månader och min fru har i stort sett besegrat en cancer i stadium III, allt på grund
av oljan!" hingst

"Kära  Rick,  Gud  välsigne  dig!Jag  har  förlorat  min  mor,  min  mormor,  älskade  mostrar  och
farbröder och vänner i cancer under åren.Men den som slog mig hårdast var min underbara,
intelligenta, underbara syster Kim.Hon diagnostiserades med lungcancer i steg 4 i juli 2010 vid
42 års ålder,  och i  februari  2011 var hon död.Jag vet  inte vilka behandlingar  hon använde
eftersom hon inte berättade för någon i familjen att hon var döende förrän för sent, och hennes
junkie ex-man klev in hos henne och låste familjen ute.Jag fick inte reda på oljan förrän den
senaste månaden, och jag har forskat hårt sedan dess.Först trodde jag att det var ormolja, som
mycket  annat,  men hittills  har  jag  listat  27 personer  som säger  sig  ha botat  eller  avsevärt
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minskat sin cancer med den.27 personer!!!Och det är bara på YouTube och onlinebloggar!Jag
önskar att jag hade vetat om detta redan 1997, när min mamma fick diagnosen, eller 2000 när
min mormor kom ut ur remission, eller 2010 när min syster blev tillsagd att gå hem och dö, eller
förra året när min bror -law fick diagnosen cancer i mun och svalg och var tvungen att få halva
ansiktet borttaget och rekonstruerat.Men nu gör jag det, tack vare dig.Gud välsigne dig och allt
du älskar, och tack för att du arbetar så hårt för att göra denna underbara medicin tillgänglig för
alla." Denise

--  Kära Denise,  vad ska jag säga?De dödade min mamma med cellgifter  på grund av tidig
småcellig lungcancer, så jag vet exakt hur du känner.Inget trevligt.Hela tiden borde medicinen
ha funnits och var inte bara för att någon vill tjäna pengar.C'est la vie, men alla kommer inte
bara att svälja det så fridfullt som jag har gjort.Det är en väldigt traumatisk upplevelse när man
får reda på vad all olja kan bota eller kontrollera och vad allt har använts istället för det.

Snälla  skicka  mig  listan  över  dessa  onlinerekommendationer,  det  kan  vara  intressant  och
användbart för andra som var lika hjärntvättade som jag innan jag träffade Rick och fick reda på
det verkliga tillståndet inom området "konventionell medicin." Tack för ditt stöd och för att du
hjälper oss att sprida budskapet om detta läkemedel.Efter två och ett halvt års arbete med Rick
kan jag bara säga att oljan som produceras och används på rätt sätt gör precis som han säger
att den gör.J B

"Hej Corrie!FANTASTISKA nyheter än en gång.Min vän ***** ***** du pratade med och skickade
till *** i Los Angeles, han har ätit cannabisolja i ungefär två månader nu och han gick för att få
sina medicinska skanningar gjort idag och det finns INTE MER CANCER i hans kropp!!!!!!!ALLT
KLART!!!!!!!Han är bortom tacksam mot dig för mig för att jag berättade för honom om dig och
bortom tacksam för att du berättade för honom om ****!!!TACK för evigt mer.Du är så så så bra
att hjälpa alla dessa människor du inte ens känner och rädda liv över hela världen!Jag ska köra
ner till  Los Angeles för att  jobba med ****och försöka stoppa all  min diarré och få mig från
toaletten från att gå 60-80 gånger om dagen.Vad sägs om detta för ännu en fantastisk rapport??
Vi ÄLSKAR det här!!”

"Jag vill  dela med mig av en kommentar från min läkare idag.Jag har haft  en blåsinfektion
LÄNGE! tid och doktorn har behandlat infektionen.Idag tog han en förstahandsblick med en
kamera (inte särskilt kul) OCH!!Det verkar som om jag har resterna av en blåsmassa (tumör)
som har DÖT på plats (hans ord, inte mina) och som gör att infektionen dröjer kvar.

OM IGEN!HANS ORD, INTE MINA; Doktorn sa "Jag har praktiserat medicin i över 40 år och har
aldrig sett en tumör dö på plats utan någon form av ingripande utifrån." jaghar tagit av och på
olja sedan mars men sedan min skörd kom in har jag dubbeldoserat olja i ca 6 veckor.Ska göra
en liten städoperation den 8 oktober för att se till att massan är borta (om jag inte klarar det
innan dess).

Jag tvivlade lite på oljan, men jag tvivlar inte längre.Jag har tillräckligt med knoppmaterial för att
göra upp cirka 5 eller 6 uns olja.Materialet som används är Sativa Blend Pineapple Kush, 25%
THC.Jag kan inte berätta hur nöjd jag är med resultaten hittills.Jag har inte berättat något för
min doktor än för i FLa kommer någon doktor då att vägra att behandla dig.Så för tillfället vet
han ingenting.” John

-- Men du vet mer än nog, John.Grattis.Jag skulle fortsätta att ta oljan och jag skulle lämna
operationen för senare.Inga fler skanningar om det alls är möjligt.Och jag skulle också ta oljan i
suppositorieform, man vill alltid få oljan så nära det ömma som möjligt.Försök också att göra
oljan från mer än en stam för bästa resultat, om du kan.Bästa hälsningar till dig, JB

"Fullständig överenskommelse där, JB.Och understryka förseningen av operationen.Allt invasivt
kroppsarbete tillåter infektioner i ditt system.Genom slarviga vanor och total respektlöshet för
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sina egna underläkemedel har vi nu antibiotikaresistenta köttätande bakterier som är utbredda
på de flesta sjukhus.RSO kommer att fixa det men vad sägs om ett kirurgiskt "botch-job"?Spring
från kurensäger allt." Tielman

“För tre dagar sedan behandlade vi en väns basalcellscancer med RSO.Vi kollade det idag och
det  hade nästan  gått.Vi  applicerade  RSO igen  och täckte  med ett  bandage.Vi  kommer  att
kontrollera det om ytterligare 3 dagar och förväntar oss att det försvinner att döma av resultatet
från föregående 3 dagar.Den här är på hans högra hand.Tidigare cancersjukdomar vi botade
från honom var på hans vänstra hand.Hurra, det funkar." Mark

-- Ja det gör det.Vi skulle inte göra det vi gör om det inte gjorde det.J B

"Min  mamma  fick  nyligen  diagnosen  stadium  4  hjärncancer  och  avslutade  precis  sin
strålrunda.Doktorerna är chockade över hur bra det går för henne!Hon mådde ganska dåligt i
början,  förlorade sin förmåga att  prata.Ända sedan vi  började ge henne oljan har hon blivit
bättre och bättre nu kan hon göra saker hon inte gjorde tidigare som att säga fraser istället för
bara  ett  eller  två  ord  och  gå  normalt.Vi  kan  också  säga  att  hennes  förståelse  är  mycket
bättre.Hon blev heller aldrig sjuk av den aggressiva strålningen och cellgiften hon gjorde.Inte en
dag av illamående eller kräks!Så att någon säger att det inte fungerar är en förolämpning!Ta
reda på fakta!Det är också VÄLDIGT lätt att göra!Alla känner någon som känner någon som kan
få  marijuana  åt  dig!Jag  har  instruktionerna  för  hur  man tar  behandlingen  så om någon  är
intresserad kommer jag att lägga upp det i en kommentar!” Diana

-- Diana, håll dig borta från den där cellgiften och strålningen.Oljan hade gjort jobbet mycket
lättare om läkare och deras metoder inte stått i vägen.120-180g högkvalitativ olja, så fort hon
kan ta det, inga fler cancerframkallande skanningar om det alls är möjligt.Bästa hälsningar, JB

”Jag heter George och jag skulle vilja ge dig mitt vittnesbörd.Vid 82 års ålder, den 22 december
2010, fick jag diagnosen esofaguscancer.Jag fick veta att jag skulle ha 6 månader till 2 år kvar
att leva och att jag eventuellt skulle behöva en snäcka i halsen någon gång efter strålbehandling
för att hjälpa till med att svälja.

Innan min diagnos fick jag problem med att andas och svälja mat, hade svullnad i båda benen
och blev trött av lätt aktivitet.Jag hade genomgått strålbehandling i början av 2011.I september
2011 hade jag svårt att svälja och tugga fast föda.Jag kände att jag höll på att kvävas.Min mat
fick skäras upp i små bitar.Jag åt hellre mosig mat och Boost shakes istället.Jag fick också
kraftiga gaser i magen.Gasen slet genom min mage som åska och blixtar.Jag började uppleva
yrselepisoder  med andningssvårigheter,  andnöd och  svettning.Min  balans var  dålig  och  jag
kunde inte ta mig runt  så bra.Det  var svårt  att  bära matvaror till  min svit  utan andnöd och
svettningar.

Senare skickade en allvarlig episod av yrsel mig till sjukhuset och läkaren satte mig på ett andra
blodtryckspiller.Kort  efter  min  sjukhusvistelse  kom en  främling  fram till  mig  och  erbjöd  mig
hampaolja för att behandla min cancer och hänvisade mig till Phoenix Tears hemsida för mer
information.Jag var först orolig och livrädd för att ta hampaolja, jag trodde alltid att cannabis var
en inkörsport som skulle orsaka ett beroende och leda mig till andra hårda droger.Efter att ha
undersökt Rick Simpsons hampaolja bestämde jag mig för att jag skulle ta behandlingen.Jag
insåg under och efter behandlingen att hampa/cannabisolja är "porten" till bättre hälsa.

Efter  min  första  dos  -1/2  riskorn  hampaolja  märkte  jag  att  det  verkade  i  min  kropp  direkt.
– Jag kände hur det rann genom min kropp från mina fingrar till tårna.Jag upplevde en känsla
av avkoppling, lycka och en förbättring av min humor.Mina ben kändes gummiliknande som
efter 6 timmar bleknade.Andningen var tystare under vila och även under sömn.

Efter  dagar/veckor:  Mina  högar/hemorrojder  försvann.Smärta  i  axeln  minskade.Andnöd
minskade.Från den andra dagen lugnades uppbyggnaden av gaser och magbesvär och blev
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mer regelbunden och behandlingen fortsatte.Jag minskade och slutade ta mina blodtryckspiller
eftersom mitt blodtryck blev för lågt.När jag slutade ta blodtryckspillerna normaliserades mitt
blodtryck.Svullnad i både ben och vrister minskade avsevärt.Dämpade min aptit och reglerade
min vikt - jag har gått ner 26 kilo hittills.Hudfärg förbättrad.Yrseln försvann.Hjärtslag verkar mer
regelbundet  och inte  så besvärande,  med tanke på att  jag har  haft  oregelbundna hjärtslag
sedan födseln.Tarmrörelserna blev mer regelbundna.Upplevde bättre, mer vilsam sömn.Balans
och  koordination  förbättrades.Kan  ta  sig  runt  bättre  utan  andnöd.Blev  mer  artikulerad  i
konversationer.Ändrade min syn på saker och ting och höjde mitt humör.Ändrade min syn på
marijuana.

I  allmänhet  försvann  alla  symtom  jag  upplevde  innan  jag  tog  hampoljebehandlingen.
Det tog mig 3 1/2 månad att slutföra behandlingen.Denna upplevelse var inte så obehaglig.Det
var dock en anpassning, när jag ökade doserna men efter en dag eller två var allt justerat.Jag
följde dosökningarna som Rick Simpson föreslog mer eller mindre.

Efter 2 månaders behandling var mitt besök hos onkologen överraskande.Han konstaterade att
min hudfärg såg bra ut, blodtryck och hjärtslag var normalt, och eftersom jag inte hade några
problem med att svälja behövdes det inte en stopp.Han sa också att röntgen från ett tidigare
möte såg bra ut och att jag inte behövde komma tillbaka på minst 6 månader.Normalt sett skulle
jag träffa onkologen var tredje månad...

Jag tror att hampaoljan dödade min cancer.Alla andra hälsoförbättringar som jag upplevde från
hampaoljan får  mig att  känna mig som en ny man.Jag är  helt  förvånad över  miraklet  med
hampaolja.Jag är så tacksam att jag bestämde mig för att ta hampaoljan.

Hampaolja förnyade min hälsa och förlängde mitt liv.Jag tackar dig Rick Simpson, Gud välsigne
dig!Fortsätt  med  de  goda  gärningarna!Jag  är  helt  övertygad  om  att  hampaolja  kan  rädda
liv.Tack." George

"Miniuppdatering för George....Hittills har han gått ner +31 pund, nu, för ett tag sedan, var han
tvungen att besöka sin tandläkare på grund av sin viktminskning (han vägde tidigare ungefär
280 pund).Han har lärt sig att han skulle kunna gå upp i vikt ganska lätt om han ville nu, men
han  väljer  en  hälsosammare  lägre  vikt  och  livsstil),  han  var  tvungen  att  få  sina  proteser
återmonterade/justerade.Hans tandläkare anmärkte hur bra han såg ut och att hans färg också
var bättre.

Jag måste nämna att George sa att han fortfarande har haft bra andning och inga problem med
att kvävas längre hittills, han hade en biff, potatis och grönsaker till kvällsmat tidigare i veckan,
och hans mat går ner mycket, mycket lättare än någonsin brukade före hans "behandling". Han
berättar  att  han  besökte  sin  husläkare(vanlig  doc)  tidigare  i  veckan...Hans  läkare  utbrast,
"WOW!Ärär du säker på att du är samma George som jag sett tidigare?” Hans läkare sa också
att hans färg har förbättrats.George berättar att han senare visade sin läkare hur mycket mer
vätska han tappade i båda sina ben och berättade för honom att han tror att  det nästan är
borta...Då sa doktorn, "George, du har inte längre ödem."

Han har skaffat några gamla medicinska informationspapper, och fick också veta (nu) att han
borde/kunde försöka få en gammal röntgenbild plus CT-bild (på en skiva) från sin onkolog vid
nästa besök (juni).Han försöker komma in på sitt onkologbesök tidigare nu...med sin husläkares
hjälp nu.Vid det besöket kommer han att be om en MRT.Han har kommit långt nu... men hans
enda verkliga problem just nu (annars säger han att han skulle vara bra!!) är att han har haft
oregelbundna  hjärtslag  sedan  födseln,  och  den  senaste  tiden  har  det  ökat  lite  mer  än
vanligt.Jag vet inte om hans viktminskning utlöser hans oregelbundna hjärtslag eller spänningen
från denna livsförändrande händelse eller vad det är som gör det här, jag vet bara att jag vill ha
det  här  fixat  för  honom.Han har  nu  en  remiss  till  kardiolog  angående  hjärtslag  mm.Också
nyligen blev hans färg ännu bättre, han har ett mer rött/rosigt ansikte, hans cirkulation ser ännu
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bättre ut också.Tja, det är allt jag kunde få för tillfället...Peace 1♥”Frihet

"Tack Rick/JB för  att  du svarade på mina frågor  igår.Jag känner en man vars mamma har
det.Jag ville ha något jag kunde skicka honom att titta på.Ni är fantastiska.Önskar att jag kunde
hjälpa mer.Denna information når många nu.Du har gjort ett så bra jobb med att berätta för
världen om det, Rick.Du kan betraktas som ett modernt helgon.Ingen skojar.Underbar man.Kan
inte säga tillräckligt bra saker till alla om dig Rick & JB som har hållit fast vid dig i allt detta.Tror
jag  kommer  att  köpa  5  böcker  varje  månad  för  att  hjälpa  Rick.Behåll  den  fantastiska
informationen, killar.Du är bäst.Frid och hälsa till alla.RSO.Guds medicin." Peter

"Tja,  Rick  och  Jindrich,  mitt  hårda arbete  och mitt  engagemang för  RSO har  äntligen  gett
resultat.Jag har följt Rick och Phoenix tårar sedan 2004 och jag trodde omedelbart på oljans
helande förmåga.Jag spred ordet och stod bakom det till  100% även när folk skrattade och
kallade mig galen.Jag har nu botat 3 personer med dödlig cancer och min senaste patient är jag
skyldig mycket tack för att jag faktiskt gick igenom det medicinska systemet och vägrade all
behandling  där  och  att  han  fick  det  dokumenterat  att  han  använde  RSO  för  att  bota  sin
cancer...båda hans lungor var fulla av cancer och de gav honom 3 månader kvar att leva när
han först fick diagnosen...5 månader sedan.

Idag är han officiellt  cancerfri  och han gick faktiskt upp 27 pund.Cancerläkarna är blåsta av
hans mirakulösa tillfrisknande på bara 5 månader med knappt någon hjälp från dem och säger
faktiskt att han är friskare än de är nu.LOL.Han åt oljan framför läkarna på sjukhuset och bar
runt på en Weed World-tidning med en artikel från Phoenix tears som visade den för alla andra
patienter och spred ordet om RSO.Jag kommer snart att ha kopior av all sjukhusdokumentation
om att RSO botade hans cancer...Det står precis på hans papper att han använde hampaolja för
behandling.

Jag kommer att sätta ihop en berättelse för honom så fort som möjligt för att hjälpa till att sprida
ordet så mycket jag kan.Jag vet också om 25 andra personer som har sett RSO-miraklet arbeta
för många olika sjukdomar och de arbetar nu med att bota sig själva också... ordet är ute!!!!:) På
de botade och snart  många andras vägnar i  mitt  område skulle jag vilja säga TACK för ert
fortsatta  hårda  arbete  och  engagemang  för  att  återupptäcka  universalmedlet...Ni  är
livräddare...Bokstavligen!!PEACE AND LOVE from PA” Steve

"Jag lät någon lägga oljan på en liten fläck på hennes hudcancer (ansikte) och efter en dag ser
det ännu värst ut.Reagerar hon eller drar oljan faktiskt saker ut och upp på hudens yta först?Det
ser helt grönaktigt ut som om det är infekterat, typ.Är det normalt?Ibland?" Miguel

"Ja, det här kan vara normalt!Det är ett gott tecken, om du känner att det kliar och ser oljan
fungera,  lägg  dåännu  mer  olja  på  den.Grönaktigt  kan  komma från  oljan.Är  oljan  ordentligt
gjord?” Anna

"Åh ja, det är inte grönt av oljan, det är en gyllene olja jag gör, det är det renaste man kan få när
man gör den här hemma.Det är verkligen som en infektion grön vitaktig.Jag var ganska säker
på  att  det  här  var  oljan  som  gjorde  sitt  jobb,  ville  bara  ha  lite  bekräftelse  från  någon
annan.Tack." Miguel

"Hej, jag måste berätta en historia om ett mirakel som hände igår.Jag har en vän och hon heter
Shannon O'Brien.Hon är en 17-årig hjärncanceröverlevande.Hon har haft en inoperabel tumör
som växer i ungefär ett år nu.Den hade vuxit till  nästan hela hennes hjärna.Jag delade med
henne  RSO,  och  igår  visade  hennes  MRI-resultat  att  tumören  hade  krympt  med  nästan
hälften.Hon har tagit det sedan februari.14.Du måste förstå att detta var en Hail Mary.Jag är så
tacksam att min själ hittade din berättelse och jag kunde föra den vidare." Nadine

"Min fru har använt RSO i 11 månader nu.Hon har stadium IV metastaserad bröstcancer och
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fick höra av onkologer vid MD Anderson Cancer Center att hon var för långt framskriden för
kemoterapi, strålning eller operation.Hon reste från vårt hem i ett olagligt tillstånd 26 timmar i
sträck  till  ett  lagligt  tillstånd  för  att  få  det.Hennes  tumörer  krymper.Om  hon  hade  den
tillgänglighet hon behöver (hon tar för närvarande bara 2 gram om dagen) tror vi att hon skulle
vara cancerfri  vid det här laget.RSO håller min fru vid liv och vi har också en handikappad
son.Gud vet att hennes arbete här inte är färdigt!!” Fredrik

"Tja,  Rick,  jag  mår  bättre.Varit  på  RSO  i  ca  30  dagar  för  hjärntumör  och  diabetes.Mitt
blodsocker sjunker.Jag slutade med insulin för två dagar sedan eftersom blodsockret sjönk för
lågt." Jeff

"Det rensade också en annan väns bröstcancer steg 1.Gick från en tumör i golfbollsstorlek till
mindre  än  en  ärta  på  två  veckor.0,4g  två  gånger  om  dagen,  råolja.En  annan  vän  med
hudcancer tog bort den med lokal lösning som gnides direkt på huden.

På mig själv har jag blivit av med infektion och svullnad i en dålig tand, rensat ut mina lungor
efter ett astmaanfall, och tagit bort två fula fläckar från min hud som kan ha varit cancer eller
inte...fick det aldrig kollas och det är borta... oj.Ingen cellgifter, ingen strålning, inga biverkningar,
inga problem.” Bruce

"Jag skulle vilja tacka JB för all hans hjälp!Som vissa vet har min fru stadium 4 bröstcancer som
sprider sig till hennes ben.Doktorn sa att hon hade så många tumörer att de måste sluta räkna
och  att  de  gav  henne  6  månader  kvar  att  leva!De  satte  henne  på  cellgifter  de  senaste  5
månaderna, jag gav henne 5 riskorn av RSO-olja i 1 och en halv månad!Jag har precis sett
livets mirakel!Hon fick precis tillbaka sin MRT och skanningar och de kunde inte hitta några
tecken på cancern!

Jag kan inte bevisa att oljan hade något med det att göra men jag är 99% säker på att det
hjälpte henne att komma över puckeln!Hon har inte ens avslutat cellgiftsprotokollet, hon har 4
månader kvar av behandlingen!2012 sa man att cancer i stadium 4 inte går att bota så som jag
sa måste oljan ha fungerat!Jag rekommenderar alla  som har cancer att  ta denna RSO-olja
ASAP.Det kan inte skada någonting!Som sagt tack JB för all hjälp!"

"Hur många droppar i risstorlek ska jag ge henne i underhållsfasen??" Jeff

-- 1-2 g per månad kan räcka, Jeff, en droppe på natten är allt de flesta patienter behöver som
underhållsdos.Men hon tog cellgiften, så jag skulle vilja se henne äta minst 60g så snabbt hon
kan för att ta bort skadan som cellgiften lämnade efter sig.Tack, JB

"Jag använde olja som jag gjorde själv med hjälp av Ricks videoinstruktioner och botade mig
själv  från steg 4 diffust  stort  B-cellslymfom,  en förmodat  "obotlig"  follikelcancer  på bara 58
dagar!

Sedan dess har jag fortsatt att göra oljan för mig själv och andra och sett över 10 bekräftade fall
av  lunga,  bröst,  prostata,  hjärna,  kolon,  leukemi,  bukspottkörtel,  patienter  bota  sig
självaanvänder mörkgröna oljor!!Jag gör olja med BÅDE blad och blommor på grund av de
speciella antiinflammatoriska föreningarna som ENDAST finns i de gröna bladen!

Jag förlorade hela min tjocktarm 1992.Jag har gjort en "påse" av min tunntarm som fungerar
som vanligt VVS i 20 år som borde ha maskat ut för 7 år sedan!Enligt min gastroenterolog på
PAMF; Han tillskriver den tunga användningen av cannabinoid till en hälsosam påse "i bättre
form än för 20 år sedan den dag den först lades i." Han har hört samma resultat från många
andra patienter  som använder cannabinoider och rekommenderar det  nu till  sina patienter!”
Craig

"Jag vill bara tacka dig.Efter 5 år av "Watchful Waiting" reser min mans follikulära lymfom upp
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sitt fula huvud.Han är 3 veckor i oljan och mår bra, även golf 4 dagar i veckan.Jag kommer att
hålla dig uppdaterad när vi fortsätter." Joyce

"Jag  gick  på  mina  2-åriga  skanningar  och  de  är  HELT  RENSA  FRÅN  CANCER  OCH
STRÅLNINGSSKADA DE SÅG LITEN FÖRRA GÅNGEN.JAG ÄR HELT SJUKDOMSFRI, RSO
OIL.VILKEN GUD SKÄCK RICK SIMPSONS OLJA HAR VARIT TILL SÅ MÅNGA...TACK FÖR
ATT DU GIVER VIDARE all information du gör.” Linda

"Min väns fru har tjocktarmscancer i sent skede.Läkarna har skickat hem henne och sagt till
henne att det inte finns något mer de kan göra för henne.Det har spridit sig till hennes lungor
och hjärna.Vilken dos ska hon få i sig?Hur lång tid skulle det ta henne att bygga upp tolerans?
Ska hon bygga upp sig för att ta 3 droppar riskorn per dag?Kemoterapin de gav henne har gjort
henne för svag...de kommer inte ge henne cellgift längre...Jag hoppas att oljan kan reparera
skadan innan det är för sent.De gav henne 4-6 månader kvar...” Simon

-- Simon, samma protokoll som för allt annat.När hon väl har vant sig vid medicinen, ju mer och
snabbare hon äter, desto bättre.J B

"Jag började för fyra månader sedan att tillverka cannabisolja till en kusin som hade gett upp på
att ens ta sig igenom 2014 efter att hans läkare, fyra gånger på mindre än ett år, kirurgiskt tog
bort massor av cancer inuti hans urinblåsa, gav honom flera cellgiftsbehandlingar och berättade
nästa steg var att ta bort urinblåsan.Han började ta oljan i januari och för två veckor sedan fick
han  reda  på  att  han  är  cancerfri.Han  tillverkar  nu  sin  egen  olja  och  tar  en  underhållsdos
dagligen.” Charles

"Hej, jag tänkte bara dela med mig av några goda nyheter.Cancerpatienten jag pratade med dig
om tidigare har nyligen genomgått en CAT-skanning.Det finns inga tumörer!!!Det fanns en tumör
på hans bröst som var ungefär lika stor som en baseboll.Den och de andra tumörerna är helt
borta!Det enda som återstår är lite ärrvävnad.Både han och jag prisar Gud för denna underbara
medicin.Cannabis, en fantastisk växt, en gåva som gavs till oss alla från Gud.Vi borde alla tacka
Rick Simpson och de uppoffringar han gjorde för att göra människorna medvetna om vad Guds
växt kan göra.Patienten har gått upp de 40 kilo han förlorat.Han ser friskare och bättre ut än jag
någonsin sett.Jag är 100 % säker på och en sann troende på att Rick Simpson Oil, när den görs
och används på rätt sätt, kan bota cancer.Nu efter 12 års kamp mot denna sjukdom är denna
patient cancerfri.Vi kan bara ge vår ära till Gud för detta.

Tack igen, Rick, för att du var en standup-kille som gjorde några mycket stora uppoffringar för
folket.Sedan ett år tillbaka har jag spridit budskapet om vad RSO kan göra.Nu är jag 100 %
säker på att allt  som sägs i dina videor är blått.Jag tar mig an ytterligare en cancerpatient i
stadium 4 och är mycket säker på att han kommer att bli  cancerfri om mindre än ett år.Jag
kommer  att  fortsätta  sprida  ordet  så  gott  jag  kan.Jag  ska  också  hjälpa  så  många  jag
kan.Sanningen  kommer  att  segra.Tack  för  allt  du  har  gjort  och  fortfarande  gör.Med  vänlig
hälsning, Grow Goddess"

"Dr. Rondeau berättade för mig före jul att den här svarta fläcken på min rygg var melanom.Jag
gick till honom efter att det började blöda.Jag kom hem och började lägga knoppolja på ryggen
och jag började också äta olja stadigt.Det  tog mindre än 2 veckor och fläcken på min rygg
klarnade upp och jag fortsatte att äta cirka 2 uns av oljan.Knappt ett märke på ryggen och jag
känner mig fantastisk.

Philip gjorde också sin ettårskontroll och han har varit cancerfri i över ett år.Så de kallar det
cancerfritt.Han behöver inte träffa en läkare på minst 3 år.Han tog ingen cellgifter och ingen
strålning, han tog cirka 4 uns cannabisolja och han äter fortfarande lite nästan varje dag.Det är
inte många som slår tarmcancer.Rick är vår hjälte." Flöjt trä

"Det är  bara svårt  att  tro på de människor som inte har haft  en chans att  bli  utbildade om
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cannabisoljans helande kraft... Jag bor i området där Rick Simpson kommer från, och vi har sett
den helande kraften i 10 år.Det botar cancer, diabetes, muskelsjukdomar, tandvärk, speciellt ett
mirakelmedel mot brännskador (man måste se det för att tro det).

Hittills är det inget som vi har sett som det inte kommer att fungera på, om det tas ordentligt och
regelbundet.Särskilt  bra  mot  hudcancer,  illamående,  kramper  i  magen,  och  vad  man  nu
behöver.En god natts sömn.Det finns inget som lindrar stress som cannabisolja, och de flesta
av våra inre problem orsakas av stress.Så där går du.Lycka till allihopa.Det fungerar verkligen,
du måste bara lita på det.Lita på Gud och Rick Simpson.” Terry

"Allt jag vet är att jag var redo att gå, orkade inte mer, lägg upp min historia här, och min ängel
klev  upp  och  kopplade  upp  mig  till  RSO-oljan.Jag  hade  slutat  äta,  och  med  bara  några
riskornstorlekar  av oljan kunde jag känna förändringen inom mig.Innan dess låg mitt  liv  på
soffan med värmedyna, höll ner drycker.Men den andra dagen var jag uppe, i islådan, letade
efter något att äta, tog en dusch.För vissa är det ingen stor sak, tills tiden kommer när du inte
kan  stå  tillräckligt  länge  för  att  duscha.Jag  höll  på,  gick  upp  i  vikt,  började  leva  igen,  fick
verkligen tillbaka mitt  liv.Ångrar bara att  jag inte visste om det  innan jag opererades.56,  vit
kvinnlig bröstcanceroffer Kathleen”

"Min far är nu 75 år gammal för cirka 18 år sedan fick min far diagnosen magcancer, genomgick
magborttagning, tillbringade 15 år med att lära sig att leva igen.För 3 år sedan fick han veta att
han  var  tvungen  att  ta  bort  sina  nedre  tarmar  och  en  del  av  tjocktarmen  på  grund  av
cancerskador.För 2 år sedan fick han veta att den nya cancern fanns på platser som inte gick
att operera...

När jag fick besked om detta gjorde jag en 24-timmarssats med olja (350 gram toppknopp i 1/2
gallon Everclear).Ett år senare när han gick in för en kontroll kunde doktorn inte hitta sin cancer,
tydligen gör oljan cancern osynlig och ineffektiv till döds...Han behandlar nu sin bästa vän Ellie,
hans labradorhund, som har tumörer...och hon svarar väldigt fint på oljan...Jag är ditt största fan
i USA.Mitt liv är denna olja.Tack Rick Simpson." Rebecca

"Jag måste bara dela denna fantastiska nyhet med dig och dina följare...Min frus arbetsvän
berättade för henne för några månader sedan att hennes mans cancer i bukspottkörteln hade
återvänt för andra gången, min fru och jag kände redan till din RSO så vi lade upp dem på din
sida för att lära dig mer om det osv. på det direkt och igår gick tillbaka till sjukhuset för resultaten
av hans senaste tester, sjukhuset sa i stort sett till honom att han behövde cellgifter igen, men
vad som faktiskt hände när de tittade på resultaten är att cancern definitivt hade blivit mycket
mindre än det var när de först märkte att det hade kommit tillbaka, nästan försvann faktiskt.De
var förbryllade över hur det kunde ha krympt (de borde lära sig om alla typer av medicin då va,
inte bara de giftiga).De sa att de ville ta bort det som finns kvar, men jag rådde honom att bara
fortsätta med samma doser som han gjorde tidigare, eftersom det uppenbarligen har haft en
positiv effekt, och inte bry sig om att låta de där slaktarna vara i närheten av honom.Jag blev
dock så glad över att höra nyheterna och kunde inte vänta med att meddela dig. :)” Mark

-- Bra jobbat, Mark, gå efter hur patienten mår, skanningar är inte nödvändiga i de flesta fall.Äter
han 120-180g under ett halvår så har han inte så mycket att oroa sig för verkar det som.J B

"Det finns tusentals dokumenterade bevis på att det verkligen botar cancer hos människor som
vägrade att ha något med läkare att göra, bara oljan.Jag hade cancer i stadium 4.Jag hade bara
3 månader kvar att leva och det var 14 månader sedan.” Tom

"Bara för att meddela dig, här är en uppdatering om min farbror Tom.Hans nya PSA-nivå är 0,1
och  stabil.Tack  för  att  du  gav  oss  kunskapen  att  rädda  hans  liv.Han  var  i  stadium  4
prostatacancer.Vi funderar på att göra en rekommendation.Gud välsigne dig." Sherri

"Tom, jag använde den här oljan för tre år sedan för att döda prostatacancer i stadium 4.Jag
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använde hormonbehandling till  att börja med, och fick sedan reda på RSO.Det fungerar.Jag
känner personligen dussintals människor som använder det varje dag för många åkommor.Det
är  en  enorm  hjälp  för  cancerpatienter,  men  jag  tror  att  min  mest  häpnadsväckande
uppenbarelse  har  varit  att  bota  någons  svåra  psoriasis  att  de  hade  över  90  %  av  sin
kropp.Genom  att  inta  1/4  till  1/2  gram  av  oljan  om  dagen  i  6  veckor,  har  denna  person
bokstavligen botat sig själv från ett tillstånd som de lidit av sedan barn.Jag skulle kunna fortsätta
i timmar om de saker jag har sett den här oljan göra.Du kommer att se, håll ditt sinne öppet och
gör som Rick instruerar, du kommer inte att ångra dig.” Dan

"Sedan min återhämtning från ulcerös kolit och cancer har min gastroenterolog nu ALLA sina
patienter på cannabisprodukter eftersom de är de mest kraftfulla antiinflammatoriska medel han
känner till...och de fungerar BÄTTRE ÄN NÅGON DROGER HAN KAN FÖRSKRIVA!!!” Craig

"Jag vet att det botar cancer...Jag botade min mammas 3 gånger och hon är nu cancerfri.” Mc
Jay

"Jag har använt oljan i 5 veckor och gårdagens husdjursskanning visade en markant minskning
av  bentumörer  och  inga  tecken  på  längre  hypermetaboliska  levertumörer.Jag  presenterade
ursprungligen steg 4 ben och levande cancer för 3 månader sedan...Jag skulle säga att det
fungerar.Och det var bara de första 8cc, dags att stänga av nästa 52!!” Laura

-- Bra, Laura, kul att höra det, men håll dig borta från fler skanningar eller röntgenbilder om det
är möjligt.Du vill inte utstråla en tumör, din onkolog ska kunna förklara för dig varför det inte är
en bra idé att göra det.Bästa hälsningar, JB

"Hör här, jag har undersökt det här i månader.Det backas upp av Harvard.De använder det i
Spanien.På grund av att det är olagligt kan jag tyvärr inte berätta något mer.Jag kan säga att
min man har cancer i stadium 4 med mets till hjärnan.RS säger att du inte litar på någon med
din hälsa.Så det gjorde jag inte.Jag "hoppade över månen" så att säga.Jag landade stadigt på
fötterna och min man mår bra.:)” Lisa

"Bästa  CureYourOwnCancer.com,  för  ett  tag  sedan  läste  jag  om  Rick  Simpson  Oil  och
bestämde mig för  att  försöka göra några.Jag har odlat  marijuana under väldigt  lång tid.Jag
använde några av mina bästa knoppar och gjorde upp lite premium hampaolja.Jag provade det
och kunde inte tro det.Det var så kraftfullt att det inte liknar något jag någonsin har haft.

Efter att ha provat det kände jag till en patient som hade kämpat mot cancer (Hodgkins lymfom)
i cirka 11 år vid den tidpunkten.Jag erbjöd mig att vara hans medicinska marijuanavårdare och
förse  honom  med  oljan  utan  kostnad  för  honom  så  länge  han  tog  oljan  enligt
rekommendationerna.På den tiden var han en främling för mig mer än mindre.Jag hade träffat
honom för ungefär ett år tidigare på ett möte i compassionklubben och fick då veta att han hade
cancer.Jag ville verkligen se om oljan kunde bota cancer, som nämndes i Rick SimpsonsSpring
från kuren.

Så, efter att ha kommit i kontakt med den här patienten och presenterat erbjudandet för honom,
lämnade vi in rätt pappersarbete till vår stat och började behandlingen.Vi satte upp den där han
skulle ha växterna, så till  slut skulle han kunna förse sig med oljan.Det var också en del av
avtalet,  att han lär sig att hjälpa sig själv.Vi började behandla.Först var det svårt för honom
eftersom oljan  var  så potent,  och att  ta  den tre  gånger  om dagen kan vara  ganska svårt.
Efter  tre  månader  började en tumör  på hans övre bröst  att  krympa.Efter  fem månader  var
tumören helt borta.Han gick sedan in för en CAT-skanning.Resultaten kom tillbaka att han är
cancerfri!Läkarna  har  försökt  bota  hans  cancer  i  minst  11  år.Kemoterapi,
benmärgstransplantationer  och  så  vidare.Allt  som  behövdes  var  ungefär  ett  pund
premiumknopp omvandlat tillhampa olja.Han har sina resultat före och efter CAT-skanning på
disken  (kommer  att  tillhandahållas  oss  snart).Han  har  trätt  fram  och  talat  offentligt  till
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folk.Faktum är  att  han  nu  är  en vårdgivare  som hjälper  andra  patienter  med den  helande
hampaoljan!”GrowGoddess”

"För ett år sedan sa min onkolog till oss att kontakta hospice snart, tjocktarmscancer var tillbaka
i  mina  lungor  och  tjocktarm,  hade  tagits  bort  från  tjocktarmen  09  och  levern  11.Min  man
insisterade  på  att  de  skulle  prova  en  omgång  cellgift  till.Samtidigt  som  jag  upptäckte
Cannabisolja började jag ta oljan samma dag som cellgifter.Min tumörmarkör var 17,6.Efter EN
behandling (och 2 veckors olja) var min tumörmarkör 10,6.I fredags efter 2 behandlingar och 5
veckors olja är min tumörmarkör 4,8.Min sjuksköterska sa till  mig att hon inte visste vad jag
gjorde, men den här cellgiften var inte tänkt att ge dessa resultat.Jag mår bättre än jag har gjort
på länge, länge." Diane

"Hej Jindrich, igår läste jag klart Ricks bok.Bra saker!Ärligt talat så behöver jag verkligen inga
fler bevis om oljans verkligt magiska kraft!

Jag  har  också  gjort  några  experiment  och  varje  dag  upptäcker  jag  något  nytt  som denna
medicin kan göra!Fantastisk!Tyvärr,  även om jag är övertygad och även om min flickvän är
övertygad, kan hennes mamma på något sätt inte "släppa taget" helt...och fortfarande är hon
inte  säker  på  om  hon  slutar  med  cellgifter...
Jag försöker hela tiden få fram bra argument men jag kan inte bestämma mig åt henne!Det är
hon som har cancer och hon är den enda som kan bestämma vad hon ska göra med sitt liv.

Jag vet att hon kommer att bli botad till slut eftersom vi kommer att stoppa i henne så mycket
olja att det kommer att vara omöjligt för henne att dö.Men jag tycker ändå att det är så dumt och
så farligt att leka med dessa jävla kemikalier, speciellt när man har tillgång till naturmedicin som
har visat sig bota cancer!Jag läste om din erfarenhet av cancer och medicinska system...Jag är
verkligen ledsen för din förlust... och nu förstår jag bättre din inställning till den traditionella så
kallade "medicinen"!" Luigi

-- Hej Luigi, tack för dina fina ord om boken och det är synd att det du fick gå igenom.Det är
hennes val vilken behandling hon väljer men jag skulle inte gå i närheten av cellgiften - läs bara
min mammas berättelse för henne, kanske hon förstår att det aldrig är en bra idé att ta gift,
speciellt när det inte är underbyggt eller nödvändigt.Hennes chanser att bara överleva cellgiften
kommer att förbättras avsevärt om hon tar oljan, men återigen, varför orsaka ännu mer skada
på hennes sjuka kropp?Det är ingen mening alls.Bästa hälsningar, Jindrich

"En vän satte mig ner för att tittaSpring från kurenför ungefär två och ett halvt år sedan tänkte
att det kan hjälpa min psoriasis.Vi gjorde oljan tillsammans - första gången för oss båda - inom
tre veckor var min plackpsoriasis borta.Jag har gjort oljan och ätit den sedan dess.Om jag får i
mig varje dag, och applicerar oljan lokalt på natten på de enskilda fläckarna som dyker upp
slumpmässigt,  är  psoriasisen  väldigt  kontrollerad  och  nästan  osynlig.På  grund  av  den  här
erfarenheten hoppade jag in med två fötter  och äger nu den första fullt  statligt  licensierade
Medical Marijuana Business i Colorado.Ett år in i min verksamhet fick min pappa diagnosen
stadium IV melanom - det hade spridit sig till hans lungor och lever.Hans onkolog gav honom 3
till  12 månader och sa åt honom att vara beredd på hospicevård.Jag satte genast igång en
RSO-kur för honom och fem månader senare är hans cancer borta.Borta.Världens lättaste!Tack
Rick, för att du återintroducerade denna fantastiska medicin till världen!:-)" Erica

"Jag gjorde en 2 veckor lång kurs med olja...Jag hade bara råd ungefär varannan dag eller så,
men psoriasisen på min kropp försvann nästan.jag ger7mitt kort till en utomhusodlare i år så att
jag kan få tillräckligt med råmaterial på en gång för att göra en 60-dagars batch för att läka
denna skit en gång för alla!!!” Sophie

"Cannabisolja botar cancer.Jag är en bröstcancerpatient i steg 3 och använder oljan för att bota
mig själv.” Adele
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"Ingen kemoterapi, ingen strålning...RSO & dietförändring...RSO botade min magcancer utan
något av det där..." Dale

"Hej Rick, jag pratade med dig för ett par månader sedan och har sedan dess provat oljan för
min depression.Det är svårt att säga om det var effektivt eller inte, eftersom ett uns (28g) bara
gav tillräckligt för cirka 10 dagar.Mot slutet av de 10 dagarna led jag lite av depression under
några dagar.Det fanns en stressfaktor inblandad i mitt liv men jag kunde fungera om än med
den deprimerade känslan.Så vem vet, det kan ha varit värre utan oljan.

Hur som helst, jag provade också lite olja på en av min väns hudcancer (76 år).Det var en riktigt
otäck cancer, cirka 8 mm av mycket gult centrum omgivet av en rodnad som sträcker sig cirka
75 mm i diameter.Han lämnade det bara på i  2,5 dagar eftersom klådan och lukten var för
mycket för honom.Men när överdraget togs bort (det var ett vattentätt förband) hade cancern
nästan försvunnit.Tyvärr har han många hudcancer och har inte råd med de pengar som krävs
för att behandla dem.Så han har bränt bort dem med mycket smärta.Han är av skeptisk natur
och för honom att berömma oljan är mycket betydelsefullt.

NÅGRA BRA NYHETER.Min son går på sitt sista år på universitetet med huvudämne i kemi och
berättade för sin professor i organisk kemi (en australisk född kinesisk gentleman) om resultaten
och han var ganska intresserad och kommer att undersöka och experimentera med oljan på
olika  personer  med hudcancer.Jag  är  inte  säker  på  hur  lång  tid  detta  kommer  att  ta  men
kommer  att  hålla  dig  informerad.Med  en  professors  trovärdighet  kan  vi  få  en  fot  innanför
byråkratin.Hälsningar, Warwick, Australien”

"Gjorde det, gav det till min 18-årige son... Inga tecken på cancer nu.Jag är skyldig dig ett stort
tack Rick Simpson.Min son diagnostiserades i oktober med synovialt sarkom efter att ha tagit
bort en tumör innan en biopsi...Fick veta att cancern fortfarande skulle finnas där och kunde ha
spridit  sig  till  hans  lungor  på  grund  av  den  aggressiva  typ  av  cancer  det  är...De  senaste
testresultaten,  de kan inte hitta några spår av det  till  sin förvirring...Cannabisolja  var en av
många saker jag började med honom nästan direkt efter diagnosen.” Amanda

"En nära vän till mig brukade få morfin mot hjärntumörsmärta.Morfinet i sig orsakade beroende,
abstinenser och det gjorde bara saken värre under användningen.Cannabis i sig var det enda
läkemedlet som gav lindring för abstinensbesvär, depression, smärta och själva cancern.Ditt
meddelande är det som räddade min vän.” Jaspis

"Jag är så exalterad över oljan.Den här förra månaden var första gången jag någonsin läst eller
hört talas om det.jag är hänförd...Mr. Simpson, många av oss tackar dig för det osjälviska och
kärleksfulla arbete du har gjort för hela mänskligheten.Du är min definition av en humanitär!!!
Jag har arbetat som volontär på Hospice sedan 1998, jag har sett många lida och gå bort, även
i  mina  armar.Att  tro  att  så  mycket  av  detta  lidande  kunde  ha  lindrats  är  bokstavligen
häpnadsväckande...” Cindy

-- Det är det verkligen, särskilt  när man betänker att all information om Rick Simpson-oljans
"mirakulösa  helande  krafter"  är  sann.Rätt  producerad  och  använd  olja  kan  verkligen  bota
cancer, diabetes och tusentals andra tillstånd.Det kan verkligen hjälpa mot smärta som morfin
inte  berör.Det  föryngrar  verkligen  kroppen  och  växer  musklerna  tillbaka.Orden
häpnadsväckande beskriver det inte fullt ut tycker jag.J B

"HERREGUD.Jag fick precis besked från någon som jag ger Phoenix tårar till som hade och jag
menar hade cancer i njuren.Efter att ha tagit oljan i 90 dagar visar den senaste PET-skanningen
att tumörerna är borta..Det här är otroligt.Jag har sett Phoenix Tears bota många sedan jag har
arbetat med det.Tack för att du hjälper mig att hjälpa andra att läka." Gregg

-- Grattis och tack för att du hjälper andra, Gregg.Inga fler skanningar, bara oljan.Skanningen är
cancerframkallande, det kan göra att cancern kommer tillbaka och vem vill ha det?J B
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"Hej  kära  söta  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  jag  hoppas  att  ni  både  mår  bra  och  är
lyckliga.Med tanke på hur mycket e-post du måste få är jag säker på att du inte kommer ihåg
mig från månader sedan så jag inkluderade våra tidigare korrespondenser.Mamma lever och är
väldigt frisk!Att säga att vi är så tacksamma är en underdrift.

Vid diagnos i februari 2012 (steg 4 pankreasadenokarcinom med metastasering till lever och
lunga) var hennes prognos 3 till 6 månader med förväntad allvarlig minskning av hälsan under
den tidsramen.Istället är hon vid liv, glad och frisk 10 månader senare.Jag vet att ni båda är
emot cellgifter och det gör vi också... Men när de sa 3 månader kastade vi ALLT på det inklusive
cellgifter tillsammans med att starta RSO direkt.Vi har fått höra att ingen håller sig så frisk som
mamma på så mycket Gemzar-kemoterapi som hon fick.RSO måste ha hållit henne frisk under
den tiden.Chemo slutade för 6 veckor sedan när hon bestämde sig för att hon kunde känna
början av cellgifter.Hon har nu varit ledig på cellgifter i 6 veckor och mår bra.

Sedan hennes diagnos i februari 2012, efter den första uppbyggnaden, har hon tagit ett gram
RSO om dagen (cirka 300 gram totalt hittills).Den senaste skanningen som gjordes måndagen
12-17-12 visade mer tumörkrympning inklusive dokumentation att några av tumörerna var för
små för att visualiseras via datortomografi.Det var otroliga nyheter!Sedan på tisdagen fick vi
resultaten från hennes labbarbete.Efter att ha fått så goda skanningsnyheter blev vi chockade
över att  höra att hennes tumörmarkörtest (CA19-9) hade ökat från 285 upp till  2100.Har du
någonsin sett detta hända förut?Har du någon förklaring till varför eller hur markörerna ökade?
Några idéer överhuvudtaget?Några förslag?Denna fråga har gått ut till flera RSO-tillverkare men
hittills inget definitivt svar.

Här  är  hennes  CA19-9  resultat  hittills.Normal  nivå  är  MINDRE  ÄN  37.  Det  gjordes  inget
tumörmarkörtest vid initial diagnos i februari. 4-30-12...23,568; 5-30-12...5,240; 6-18-12...4,458;
8-8-12...538; 10-8-12...285 (Sista kemoterapi var 10-29-12); 12-17-12...2 100.All input du kan
ha kommer att uppskattas av min familj!Mycket kärlek, B"

"Kära B, CT-skanningar ger en enorm dos av strålning och det är det som kan ha orsakat det,
plus att cellgifterna var helt onödiga.Jag skulle få henne att äta 180 g av bästa kvalitetsolja så
snabbt som möjligt.Inga fler datortomografier eller andra cancerframkallande trams, bara oljan
och  så  mycket  hon  orkar.Du  måste  åtgärda  skadan  från  kemo och  strålning  först  och  det
kommer att ta lite tid, det gjorde bara jobbet svårare för oljan.Som att ge ett motgift medan hon
pumpar gift i hennes ådror, det är ingen mening alls för mig.Bästa hälsningar, Jindrich Bayer”

"Jag blev kontaktad av en kvinna med bröstcancer för cirka 4 veckor sedan och lyckades få
henne att peka i rätt riktning.Hon har en ganska betydande tumör (jag tror att hon kan ha mer
än en) och kan känna den.Det har bara gått 3 veckor sedan hon började med oljan och redan
nu är tumören definitivt  mjukare.Inte illa på 3 veckor!Jag känner mig väldigt uppmuntrad för
hennes skull och jag VET bara att den här damen kommer att bli ännu en framgångssaga.En
kärlek." Corrie

"Min pappa är 89, har hudcancer i ansiktet.Tre gånger har jag tagit honom till sjukhuset för att
skära  ut  honom,  vilket  öppnar  upp  för  infektioner  för  att  inte  tala  om  att  ta  honom  från
äldreboendet och tillbaka det är jobbigt för honom.Jag har börjat med cannabisolja för ett par
veckor sedan.Några av dessa är lika stora som mitt babyfinger till min tumme.Det var 11 jag har
behandlat nu, det finns 4 av dem som är lika stora som tummen som babyfinger.De bara dör
och faller av huden läkt.Jag är förvånad liksom alla sjuksköterskor och läkare.”Steve

"Jag skulle  bara vilja  säga att  jag är  oerhört  glad över att  kunna meddela att  min svärfars
skanning för sin cancer har kommit ut helt  ren för andra gången efter att  den första visade
prickar  på  lungorna.Vi  startade  honom  på  oljan  direkt  efter  att  den  första  visade
prickar.Cannabis  har  tagit  hans lungor  och rensat  upp dem!Han fick  höra  att  han behövde
kemoterapi.Vi var emot det och satte honom på oljan istället.Cannabis botar cancer!!!” Karen
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"Det botar livmoderhalscancer också!Jag hade inte råd med behandlingar (inte ens EN...) och
gick ett år utan någon form av medicinsk hjälp...men jag rökte nästan varje dag...sedan ett år
senare vid min årliga tentamen blev läkaren och sjuksköterskorna blåsta...de kunde inte hitta
någonting annat än lätt ärrbildning där cancern hade varit...Jag är 100% cancerfri nu...tack vare
Marijuana...inte  läkare...inte  "medicin"...inte  behandlingar...men  på  grund  av  en  ren,
växtbaserad, NATURLIG växt...Jag är ett levande bevis...Läkarna sa att jag borde ha varit på
cancernivå  5  från  att  gå  utan  någon  behandling...men det  var  ändå  borta...utan hjälp  från
dem...de  blev  så  imponerade  att  de  skickade  mig  till  STATES  Sjukhuset  i  LITTLE  ROCK
(UAMS) för mer testning...och UAMS hittade inget annat än små ärr heller...de sa att det var ett
mirakel...Jag tror att det bara var marijuana...Legalisera det redan...hjälp människor...är det inte
vad mänskligheten brukade handla om?” Monica

"Jag  använde  Cannabisolja  för  att  behandla  basalcellscancer  på  mitt  huvud,  hals  och
ansikte.FRAMGÅNGSRIKT.Detta är en idealisk cancer att forska om.Det är tydligt synligt för
blotta ögat, och alla förändringar som sker är lätta att se.Jag har försökt väcka intresse för det
här här i USA, men FB har vem som helst, och det verkar som att alla är ärrade att röra vid.Se
vad du kan göra." Josef

"Jag har en klump i låret, den var hård förut, nästan 2 cm, nu är den mindre än hälften så stor
och blir mjukare (4 veckor)." Katri

"Och jag fick precis reda på att jag är cancerfri efter att ha varit på oljan i 5 månader i sträck!!"
Mimi

F.JB, har du något om att läka vissa tumörtyper som kallas hemangioblastom?Jag följer dina
inlägg, liksom andra.Jag har ALDRIG sett någon annan behandling av denna typ av tumör än
excision.Jag har ett gäng av dem." Graeme

A.Inte  personligen,  vi  har  verkligen  inte  haft  en  chans  att  behandla  alla  diagnoser  som
människan personligen känner till, men att döma av vad jag har läst om det nu ser jag ingen
anledning till att oljan inte skulle hjälpa.Så vitt jag vet kan de bara diagnostisera det med hjälp
av datortomografi, och som jag ser på det bör alla som tar en datortomografi äta minst 60g olja
efteråt.Och om de äter de där 60 g före operationen är jag säker på att operationen i de flesta
fall  inte  kommer  att  behövas  eftersom tumörerna  inte  kommer  att  finnas  där.Så  jag  skulle
definitivt prova oljan själv.Alla lyckönskningar, JB

"Själva det faktum att placebo läker vissa människor är anledning att kasta bort medicin för alltid
och studera konsten att placebo.Efter att ha sagt att du aldrig gör en placebostudie när du har
ett effektivt botemedel, du har rätt, det skulle döda hälften av dina patienter, sjuka och grymma.”
Christopher

-- Det skulle verkligen vara sjukt och grymt, och det är därför jag personligen inte kommer att
göra det.Andra kan om de vill, men jag gör det inte.Jag vill att det medicinska systemet ska
börja använda oljan som placebo - om de bevisar att vad de än vill använda är säkrare och
effektivare  än oljan  (och roligare/behagligare  för  patienten),  då  kan  de  gå  vidare  och  sälja
det .Om inte, varför inte.Det är ganska enkelt och väldigt rationellt tycker jag.Och så kommer
det att bli i framtiden i alla fall, så varför vänta?J B

"Det är aldrig för sent att acceptera det faktum att cannabis bara är medicin.Samtidigt är det
aldrig  för  sent  att  börja använda oljan som medicin,  oavsett  vilket  tillstånd du har eller  hur
allvarligt  det  är.Med användning  av  oljan  är  det  vanligtvis  en god  chans  att  patienten  kan
återhämta sig, eller så kommer oljan att ge dem maximal livskvalitet till slutet.Och det är också
viktigt.J B"

”När patienter som har tagit cellgifter börjar använda oljan är det första som oljan måste göra att
avgifta sin kropp.Så i vissa fall  kan patienten behöva få i sig ganska mycket olja innan den
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börjar angripa själva cancern.Det är verkligen ingen bra idé att ta cellgifter, särskilt när det är
helt onödigt med tanke på att sjukvården har känt till cannabis som ett botemedel mot cancer i
dussintals år.J B"

F."Terminal" cancerpatienter: Startar du dem aggressivt med 1 gram per dag eller arbeteklarar
de av det över en vecka eller så?Råd från erfarenheter?

A.Nej, vi börjar alltid med små doser och följer i stort sett instruktionerna.Självklart, om de har
tidigare erfarenhet av cannabis och vet att det inte finns något att vara rädd för, kan man ibland
börja med en högre dos.Men du vet aldrig hur patienten kommer att reagera på oljan, plus att
de vanligtvis går på en blandning av olika mediciner, så du kanske vill vara försiktig och titta på
patientens  blodtryck  etc.Den  allmänna  rekommendationen  är  att  följa  instruktionerna,  desto
mindre formell är - följ din instinkt och ditt omdöme och när patienten "ingenting har att förlora"
skulle jag inte tveka att ge dem en hög dos vid behov (akut ryggsmärta etc.) .Ett gram riktigt
högkvalitativ  olja  kan  få  en  oerfaren  användare  mycket  hög,  men  det  gör  ändå  ingen
skada.Ibland kan till och med en hampainducerad koma visa sig vara till nytta och jag är säker
på att den kommer att användas på det sättet för anestesi före operation förr eller senare i alla
fall, men just nu vill vi se patienterna stanna i sin komfortzon så mycket som möjligt.Jag hoppas
att jag förklarade det bra.Med vänliga hälsningar, JB”

"Corrie, min vän, du hjälpte mig med ***.Jag har gett honom medicin för hans neuroendokrina
tumörer.Han har gått på medicinen i 1 månad och det börjar krympa.Den var så stor att den
tryckte på magen men nu har det kommit så långt att han kan äta igen och hans läkare sa att
han aldrig sett en sådan tumör krympa så snabbt.Det skrämde honom och allt blodarbete kom
tillbaka normalt så en till på väg att bli botad och det är UNDERBART.Och du är FANTASTISK
och Gud är stor.”

"Jag har en vän som har hjärncancer och jag har Cml.Oljan fungerar för oss båda!!!Min vän är
förstahandsbevis i mina ögon att denna olja är ett mirakel ...Jag hade mina tvivel innan men inte
nu!Ta oljan, DET FUNGERAR!” Tyler

"Cannabisoljan  efter  ett  års  användning och enbart  användning av cannabisolja  förändrade
cancern från spindelnätstyp till tumörer där de nu kunde rikta in sig på en viss form av cellgifter,
hon ökade också sin dos av olja till 3 gram per dag.För 18 månader sedan fick föräldrarna veta
att  hennes hjärncancer var dödlig och att  hon hade cirka 18 månader kvar att  leva och att
cellgifterna bara skulle köpa henne några månader, så som svar på din fråga bidrog båda till
remission, jag hoppas att det svarar på din fråga. Michigan Cannabiscancerprojekt

"Jag blev tillfrågad förra året av min mammas vän om jag kunde göra en 6 månader lång kurs
med hampaolja till hennes mamma, av högsta kvalitet cannabis.Hon hade cancer i halsen.Jag
gjorde henne oljan efter Youtubes råd, jag postade den sedan till Ryssland.Hon använde den
första 6 månaders kuren med fantastiska resultat och bad om ytterligare en 6 månaders dos,
jag skickade en ny laddning till henne, och nu 14 månader senare är hon vid god hälsa.Du gör
ett fantastiskt arbete, Rick.Tack." Gareth

"Hej  jag  heter  Alysa och jag  är  16 år  gammal.2011 fick  jag  diagnosen steg 3  anaplastiskt
astrocytom.Vi (min familj och jag) tog beslutet att använda ett cannabiskoncentrat.University of
Michigan sa till oss att det inte var troligt att jag skulle överleva mer än ett par år och själva
cancern var inoperabel eftersom den var i en spindelformation.I januari förra året gick jag på
min vanliga MRT vid University of Michigan.Alla tumörer är borta."

"Min mamma har lungcancer i steg 4 och det gick till hennes hjärna men sedan hon har gjort
RSO cannabisolja har hon mått bra.Hennes blodprov kom tillbaka bra och jag känner dig väldigt
tacksam för jag känner att RSO har gett min mamma en chans att bekämpa denna cancer...”
Shannon
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"Jag är en 68-årig man som levde i vad jag ansåg vara ett normalt hälsosamt liv utan några
större problem och som underhöll mig själv med en årlig influensaspruta och kontroller.Mina
kroppsfunktioner var bra och allt  verkade ok tills jag vaknade en morgon med fruktansvärda
magsmärtor.Jag trodde att det var blindtarm eller bråck och min fru skyndade mig till akuten.Jag
opererades akut cirka 2 timmar senare, den 15 augusti 2012, och det fanns en massiv tumör på
min tjocktarm som togs bort tillsammans med 14 lymfa.knutpunkter.En vecka senare bröts mitt
inre upp och förgiftade mig och det ledde till en andra operation.

Började må bättre fyra dagar senare, jag var på benen och fick sakta rörligheten tillbaka och jag
började  blöda  ut.Tillbaka  för  operation  nummer  3  och  fick  en  dag  senare  en  mild
hjärtinfarkt.Strax efter det -33 dagar på intensivvårdsavdelningen - skrevs jag ut och fick en
stomipåse.Påsen  var  hos  mig  8  månader  och  en  vändoperation  gjordes  utan
komplikationer.Kirurgen sa att cancer inte hade spridit sig utanför noderna.

Trots det marscherade de mig till cancerkliniken och började diskutera kemoterapi och strålning
som en "uppföljning". Standardprotokoll sa de.BULLSHIT sa jag!Det kommer inte att stråla ut
min kropp eller förgifta den mer med kemoterapi eller strålning.Onkologen på Cancerkliniken
bråkade  inte  och  skisserade  uppföljningar  var  tredje  månad  under  ett  år,  vilket  innebar
datortomografi och blodprov.

Jag hämtade materialet enligt Rick Simpson och producerade RSO.Efter alla instruktioner för
extraktionsprocessen och använde Naphtha som mitt lösningsmedel, hade jag den färdiga oljan
i sprutor och började äta den två gånger om dagen, en liten mängd varje gång.Jag genomförde
min 4:e uppföljning på Cancerkliniken och de konstaterade att CT-skanningen INTE visar något
som skulle tyda på förekomst av CANCER.Blodarbetet visade CEA-nivån på 1,4, men vad fan,
alla har en cancercell eller två i sig.De anser att allt 5+ skapar oro.Jag förbereder nu ytterligare
en batch och kommer att äta dagligen som en förebyggande åtgärd.Till ALLA som nu lider av
cancer föreslår jag att du gör detsamma.Vi har INGET att förlora och allt att vinna.” Gerry

"Är det för sent att rädda någon som har steg 4 och som redan är hud och ben och knappt kan
gå längre på grund av förlusten av styrka??" Tumla

"Det är aldrig för sent.Många mirakel har setts med användningen av denna olja.Om det inte
kan rädda dem, är  det  minsta det  kommer att  göra att  lindra  deras lidande utan de svåra
biverkningarna av läkemedel.Observera att om de börjar på höga doser blir det mycket sömn
tills deras tolerans byggs upp.Det är väldigt potent." Nick

"En av de äldre i vår stad fick tre veckor på sig att leva levercancer i stadium 3.Hans familj
samlades runt gav honom en levande uppvaknande.Han provade denna olja.Det har gått två år,
han  mår  bra.Cancerfri,  läkare  testade  honom  längs  vägen.De  kommer  inte  ens  prata  om
detta.Det finns inga pengar i att hitta ett botemedel.Jag tror att det fungerar.......” Bobby

"Jag också, sköldkörtelcancerfri!!" Michelle

"Säg vad du vill om mig, gör mig vän, döm mig...Ditt argument är ogiltigt!Detta är den sista
skanningen som mamma någonsin kommer att få!!!CANNABIS DÖDAR CANCER!" Gryning

Stacy: Vilket stadium var din mamma?Jag vet att du har skrivit det en gång tidigare, men jag
glömmer det.Det är en fantastisk rapport direkt!!

Dawn: Stacy,  det  var steg 3 småcellig karcinom i  lungan.5 tumörer med små mets till  övre
lymfsystemet.

Debbi: Det är så fenomenalt!Jag har aldrig hört talas om någon som botar småceller, även med
alla vanliga protokoll.Detta är anmärkningsvärt!Du räddade inte bara din mammas liv, utan detta
kommer att rädda andra liv eftersom det är ett bevis på att cannabis fungerar.Tack så mycket för

- 86 -



att  du  delar  detta!
Dawn: Debbie, hon gjorde allt, cannabisolja - kemo - strålning MEN blev botad innan hennes
kemo-  och  strålbehandlingar  gjordes  så  hon  vägrade  den  återstående  behandlingen  och
fastnade för oljan...Vilket hon fortfarande tar och kommer att ta VARJE DAG för resten av sitt liv!

Steve:  säger  "det  här  är  mest  kompatibelt  med  förändringar  efter  strålning".Hade  hon
strålningterapi?

Dawn: Steve, ja det gjorde hon men hon blev aldrig klar...Dr är golvad!

Patient:  Linda  V.,  Servicedatum:  2013-11-16,  Procedur:  CT  CHEST  WITH  CONTRAST.En
datortomografi av bröstet gjordes...Jämförelse görs med tidigare CT från 7/8/13.INDIKATION:
Detta är en 64-årig kvinna med historia av lungcancer ...

FYND:  Det  finns  ökad  interstitiell  förändring  och  interlobulär  septalförtjockning  ...vilket  är
förbättrat  jämfört  med  tidigare  prov....Inga  definitiva  mediastinala  mjukdelsknölar  eller
mediastinala adenopati har påvisats.Det finns inga säkra bevis för axilliär lymfadenopati eller
hillar  lymfadenopati.Bortsett  från förändringar  efter  strålning i  den mediala aspekten av den
högra  övre  loben,  påvisas  inga  ytterligare  parenkymala  lungopaciteter  eller  misstänkta
lungknölar.Luftstrupen  och  huvudbronkerna  är  patenterade.Det  finns  ingen
pleurautgjutning.Hjärtstorleken är normal.Det finns ingen perikardiell effusion.De visualiserade
delarna av den övre delen av buken är omärkliga.Det finns ingen fokalt aggressiv lucent eller
sklerotisk benskada.

INTRYCK: Förbättring av förändringar efter strålning i höger hillum och mediala aspekten av
höger övre lob.Inga säkra bevis på återkommande eller kvarvarande sjukdom."

"Jag hade inoperabel havrecancer, det är småcellig cancer i den nedre loben av min vänstra
lunga. Jag fick på de mycket dyra cannabisoljorna och cellerna krymper. Jag var terminal och
fick veta att jag skulle vara död till julen 2013. Tja, jag är fortfarande här tack vare THC.” John-
Miachael

"Oljen vände alla strålningsskador och läkte bortom all tro...Medicinsk marijuana RÄDDAR mig
och håller mig borta från 5 apotek.Jag tappade min högra njure på grund av cellgifter och det
börjar dra ihop sig så att det gör ont att ha hud på mig...och inom några minuter efter att jag
konsumerat oljorna i en tinktur får jag anfallen att sluta och hålla sig borta i månader...

Fantastiskt och det är bara en av oljorna som vände ner nervskador i mina ögon orsakade av
kemo till där jag fick diagnosen glaukom, och vid mitt senaste besök för bara 6 månader sedan
visar inga tecken på glaukom alls och min syn är bättre när jag medicinerar. ..” Teresa

"Jag känner en man som hade steg 4 som spred sig som en galning.Han fick en chans på 10 %
att  leva  under  året  och  uppmanades  att  få  ordning  på  sina  affärer.Jag  sa  åt  honom  att
tittaSpring från kurenoch att ge medicinen ett försök.Inom ett år fick han diagnosen att han var
100 % cancerfri och är nu vårdgivare åt flera patienter och allt beror på cannabisens underbara
helande kraft och Rick Simpsons ledning.Så tack Rick." James

”Min moster, med glioblastom i stadium 4, gick från rullstol till promenad efter bara tre doser!
Hennes vänstra sida var förlamad i  över  en månad.Men nu fullt  fungerande!!Så exalterad!"
Nicolette

"Jag hade ett  glioblastom som har  en hög dödsfrekvens.Efter  6  månaders  kemoterapi  och
strålning, illamående och kräkningar, värkande njurar och allt känns förgiftat.Efter att äntligen ha
skickats hem och sagt att  vi inte kan göra något mer, ändrade jag min kost till  att  äta rent
ekologiskt odlad mat från min trädgård.Dricker gröna smoothies, tar vita C-shots.Jag tillsatte
sedan soursopfrukten.En vän fick mig sedan lite av Ricks olja.Tja, i fredags ringde min onkolog

- 87 -



och sa att jag är CANCERFRI.Så mycket kärlek från mitt hjärta till ditt.Det var en livräddare."
Tanya

"Min moster har tagit oljan i 6 veckor.Hennes terminala tumörer har minskat med över 50 %
nu.Det fungerar." Boosboys

"Fick en vän som jag sa detta till för 4 månader sedan eftersom hennes pappa gick på cellgifter
och blev sämre, nu är han nästan cancerfri... och mår bra." Ruth

"Det fungerar - det botade min frus cancer när cellgiften/radion fick den att sprida sig - de sa att
de skulle tittaför alternativ ... vi fick reda på oljan - cancern försvann på 3 månader / 90 dagar -
och betalade den nu." Chris

"Jag använder oljan i ungefär ett år för att förhindra återväxt av en gliom hjärntumör.Tacka Rick
vidare, behandlingen verkar hjälpa min allmänna hälsa och det har inte skett någon återväxt.Är
det  någon  som  vet  vad  en  bra  dos  skulle  vara  för  någon  som  försöker  förhindra  att  en
hjärntumör av WHO grad 2 återkommer?"Standard" råd är att det KOMMER att växa ut igen
och kräver kemoterapi.Min läkare föreslog att 50 % skulle växa tillbaka inom 3 år, vilket jag har
slagit med några månader.Än så länge är allt bra." Fyra tjugo

"Fick precis besked från en vän att en kompis till honom är botad från lungcancer i steg IV.9
läkare var överens om att han hade veckor kvar att leva och att det hade spridit sig till hans ben
och hjärna.4-5 veckor på oljan, och nu säger läkarna att de har feldiagnostiserat, det var en
mindre lunginfektion.Inga tecken på tumörer eller cancermarkörer i hans blod.Jag visade honom
på  Phoenix  Tears  och  visade  honom  hur  man gör  en  sats  med  mindre,  mer  överkomliga
mängder ört.Använd gärna detta, håll mig bara anonym.Tack och Gud välsigne."

”Jag arbetade på ett kollektiv och i många år och hade hudcancer på min vänstra arm på grund
av att jag hängde ut den genom fönstret när jag körde.Nu vet jag att ingen behöver tro mig men
jag började lägga RSO-olja på den varje dag och jag svär att  den är borta.Det  tog ett  par
månader men det har verkligen försvunnit där det har varit i flera år.” Kåt

"Jag har träffat en överlevande som valde att använda olja istället om livshotande cellgifter och
strålning...hon fick mindre än ett  år...hon har varit  cancerfri  i  5+ år  nu och aldrig  tappat  ett
hårstrå eller varit svag och sjuk av behandlingarna...naturlig icke-kemisk medicin!!Inte en bluff!!"
Gwendolyn

"Jag har precis skickat ett meddelande till en av mina Peeps.Hon hade Non-Hodgkins lymfom
stadium 4 och trippelträff (vilket betyder att det hade 3 förare var hur de förklarade det för henne
och sa att en av cancerformerna faktiskt skyddade den andra från att cellgifter fungerade), så
hennes  enda  medicinska  alternativ  var  en  benmärgstransplantation.Hennes  onkolog  hon
träffade idag hade sagt att hennes "cancer skulle vara tillbaka vid det här laget", eftersom hon
vägrade en transplantation.Detta är hennes meddelande: "Har precis träffat min onkolog.Mitt
blod är bra.Jag gör det rätta.Hooragh, bra resultat, goda nyheter, ingen cancer.” Cannabis dödar
cancerfolk!” Corrie

"Rick har visat mig hur man kan hålla sig vid liv nu i 3 år när han kämpar mot 4 olika typer av
cancer i mitt blåsområde. Jag är nere på 2 nu och kämpar dagligen med RSO:n. Vet inte om jag
kommer att vinna det här, men det har varit en bra kamp och jag är tre år efter reapern nu och
kämpar fortfarande.... Tack Rick och besättningen... Gud välsigne..." Gregory

"Vi  gör  RSO  för  min  man.Han  lider  av  reumatoid  artrit.Han  slog  också  precis  Hodgkins
lymfom.Vi  använder  99,9%  isopropyl.Vi  lämnar  det  inte  i  lösningsmedlet  längre  än  3-5
minuter.Det är inte grönt av klorofyll på detta sätt.Min man har INTE behövt ta några läkemedel
för sin RA.Han svullnar inte och har inte ont.Gud välsigne dig Rick och dina vänner för att du
delar med dig av denna fantastiska medicin!" Janice
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"Jag  har  personligen  sett  att  det  botar  båda  typerna  av  hudcancer  och  stadium  fyra  av
prostatacancer hos en farbror till mig. Jag har också sett det framgångsrikt slåss mot lymfom. Vi
behandlar även tumörer på vår hund med stor framgång. Tumörerna är till cirka 85 % borta efter
två månaders aktuellt intag av det tillsammans med maten. Ge den också till vår 9-åriga schäfer
för artrit. Hon älskar det och det har verkligen fört tillbaka hennes livskvalitet, särskilt bättre än
Rymadil som veterinären ordinerade för flera år sedan!” Jason

"Jag botade  mitt  stadium 4  ben-  och levercancer,  läkte  en otäck  brännskada på  min  arm,
reglerade mitt blodtryck, såg mina åderbråck försvinna, gick ner 90 kg, slutade ta smärtstillande
mediciner,  lindrade  en  solbränna  med  en  aktuell  olja,  botade  min  kompis  hund  av
skelettcancer...hmmm, vad mer...detartrit i fingrarna, jag glömde att jag ens hade det. Det är
VANSINNIGT att magin med denna växt är olaglig. Gissa." Laura

"Det här har förändrat mitt liv efter att jag fick diagnosen CML (kronisk myelogen leukemi) för
nästan ett  år  sedan och jag tittade på videonSpring från kurenom hur  cannabisolja  botade
terminala cancerpatienter.Tja, jag är ett levande bevis på att det fungerar.Det har förändrat mina
cancernivåer.Inte  botad  än,  men förhoppningsvis  en  dag  snart  kan  jag  säga  att  jag  är  en
överlevare, så om du inte har gått en mil i någon cancerpatients skor, börja inte gnälla över
något du inte vet något om.” Denise

"Jag tror.Min vän fick diagnosen 3 typer av cancer.Han fick 3 veckor kvar att leva.Nu 2 år senare
är han nere på en sort och gör gott.” Sandra

"Ni hjälpte till att rädda min mammas liv.Ett år cancerfritt!" Greightful

"Min  mammas  berättelse:  "I  september  2010  fick  min  mamma  diagnosen  stadium  4
äggstockscancer och fick 6 månader att leva utan behandling och ett och ett halvt år att leva
med behandling. Hon gick omedelbart i cellgiftsbehandling och cancern svarade ganska bra,
även om den härjade hennes 70-åriga kropp som bara var 85 % återställd från Guillain Barres
syndrom.

Hon fortsatte med mer cellgifter och var tvungen att genomgå en akut operation i december
2011 eftersom hennes mag- och magsystem och gynekologiska system var  sammanflätade
vilket resulterade i en allvarlig infektion.Så mycket cancer som kunde avlägsnas togs bort; hon
var mycket nära dödens dörr och klarade sig på något sätt genom operation och återhämtning
och kunde åka hem, fastän hon fortfarande inte var cancerfri.

Under tiden började en vän vidarebefordra information till mig om marijuana/cannabisolja och
dess användning mot cancer.Sakta började jag lyssna och göra min egen research; Jag blev
förvånad över vad jag började hitta och fortsatte att forska...

Under  nästa  år  genomgick  mamma  mer  cellgifter;  hon  tog  morfin  och  oxikodon  för
smärtan.Hennes livskvalitet försämrades, liksom hennes "ge aldrig upp, ärlig mot Gud, Okie från
Muscogee, attityd."

I januari  2013 hade hon gått  igenom sin femte cellgiftsomgång.Hennes föregående år hade
ägnats  åt  kamp;  hon  var  utmattad,  slagen,  gjorde  ont  och  kemoterapin  hade  ingen  längre
helande effekt.

Vi  fick  veta  att  cancern  hade  spridit  sig  till  hennes  urinblåsa  och  hennes  lever,  och  att
levercancern skulle vara det som drabbade henne; de kunde inte stoppa det, men de hoppades
att de kunde bromsa det och köpa henne lite tid.Vi var förbi den tidslinje som ursprungligen
gavs oss efter den ursprungliga diagnosen, men vi kände fortfarande att mer måste göras.

Hon var färdig och redo att ge upp; hon var klar med cellgifter; "inte mer!" Hon sa.Jag gick till
henne och började diskutera vad jag hade lärt mig under det senaste året plus om cannabisolja
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och dess användning mot cancer.Trots sin strikta uppväxt under 1950-talets fattiga, religiösa,
Texas jordbruksmark och panhandle, var hon öppen för att se en dokumentär eller två online om
oljan och för att höra mer om rapporterade framgångshistorier, etc.Efter mycket diskussion, och
att ge ett försäljningsargument som bara en son till en döende mor kunde ge, fick jag henne att
gå med på att prova oljan.

När hon påbörjade en dos som var mindre än hälften så stor som ett riskorn, svalt i tomma
vitaminkapslar, såg hon hennes narkotikaanvändning minska med 50 % inom två dagar och
denna minskning kvarstod under hela hennes tid på detta läkemedel.

Mamma hade aldrig haft en THC-produkt i sitt liv och detta var en stor justering för henne.Ibland
var effekterna mycket positiva, men oftast bara väldigt lugnande.Ibland var thc lite för stark, men
du kan inte skadas av någon överdos, så hon gick och la sig och bad tills det gick över.Sömn är
en del av läkningsprocessen, så den lugnande naturen är designad.

Snart  började mammas CT-tumörantal  att  stiga till  455 och hon började öka sin oljedos så
snabbt hon kunde hantera.På hennes läkares rekommendation träffade hon en gynekologisk
cancerkirurg  och  han  gick  med  på  att  gå  in  och  försöka  ta  bort  så  mycket  cancer  som
möjligt.Operationen var planerad till slutet av juni och när den kom var tumörantalet nere till 405
och mamma hade fått i sig över 100 gram av oljan.

När kirurgen kom ut från operationen för att prata med min far var hans exakta ord: "Det kunde
inte ha gått bättre!" De tog bort den stora cancer som de visste fanns där, men det fanns inga
mindre cancertumörer de förväntade sig att se.Mamma återhämtade sig från operationen och
hennes tumörtal har varit under 20 (normalt är 34) sedan juli 2013; hennes senaste catscan från
december bekräftar att hon fortfarande är cancerfri i juli 2014.” Greightful

"Min bror hade lymfom, mage, metastaserad till ryggraden.Drogerna de gav honom höll honom
vaken hela natten varje natt och dag och fick aldrig sova eller äta på flera veckor.Ett gram piller
olja  och  han  får  sova  i  18  timmar  och  äta  sig  mätt.En  vecka  senare  är  han  78  %
cancerfri.Läkaren  var  förbryllad.Vi  berättade  inte  för  honom  eftersom  han  var  i  ett  icke-
medicinskt tillstånd men cannabis räddade hans och vårt liv.Nu ett år senare slog MIN BROR
LYMFOM!Ingen gör det...utan cannabis.” Errl

"Jag hade mycket avsky för det för ett tag sedan.Jag skulle ta en droppe om dagen.Personen
som gav den till mig bad om den tillbaka.Det slutade med att han gav den till en kvinna som höll
på  att  försvinna från cancer.Hon kunde inte  äta,  dricka,  än mindre  faktiskt  leva.Hon vägde
mindre än 70 kg.Min  vän gav henne oljan...  voila!Hon började äta,  dricka och fortsatte  sin
kamp ... framgångsrikt.Tror fast på de läkande egenskaperna i cannabis." Tara

"Jag är mycket trogen när jag läser allt du skriver.Min pappa dog för att han hade cancer.De
skulle bara göra strålning.Han hade en behandling och de missade platsen, så i princip stekte
de honom.Han dog inom 2 dagar." Anita

”I dag fick jag besked från en man som jag skänkte en stor summa till.Han hade en cancertumör
i halsen.Han har sondmatats sedan början av april 2013.Den sjuke mannens fru ringer alla i
tårar.Efter 4 veckors intag av olja 2 gånger om dagen är det borta.Helt borta...Han har ätit fast
föda...Inga nya behandlingar eller  nya läkemedel,  bara RSO.Dela kunskapen,  rädda ett  liv."
Jared

"Jag är en canceröverlevande i stadium 4 som, medan jag gjorde cellgiftsvägen (ALDRIG igen),
kan jag berätta för dig att alla läkemedel som ordinerades för att bekämpa illamående, hjälpa till
med sömnen, etc. gjorde mig bara sjukare!!Först när jag gick över till medicinsk THC kunde jag
äta, sova, slappna av och orka!!Tack gode gud att jag bor i CA där det är lagligt, mitt hjärta går
ut till de som inte har tillgång!” Heinz
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"Snälla dela så att andra inte gör misstag som vi gjorde.Kosten är så viktig!!!!Och sedan, för
vissa,  som  damen  här  i  Saint  John,  som  för  4  år  sedan  diagnostiserades  med  Småcellig
karcinom i steg 4, och fick 2-3 månader kvar att leva, pratade jag precis med henne, hon mår
bra!!  !!!!!Och  hon  är  73!!!Förlorade  2  systrar  i  lungcancer.Och...det  var  hennes  son  som
berättade det för oss, FÖR ATT någon berättade det för honom!!!!” Bronwen

“Jag har botat cancer med RSO cirka 6 gånger inklusive hjärncancer, det snabbaste jag botat
någons cancer var 13 dagar!!!Lol, kittlar mig.Botade även diabetes, grå starr, IBS, artrit,  grå
hårstrån och högt blodtryck.Galet att tänka på hur mycket jag tvivlade på det här!!!Nu kommer
jag att tro på precis vad som helst.” Jade

"Ja det kan bota grått hår.Jag har förvandlat det till ett balsam tidigare och applicerat det på mitt
hår och ansikte.Wow, grejerna gör underverk." Brittney

”Jag har sett tre personer botas med oljan.En från ett diabetiskt sår på hennes fot, efter att
hennes  läkare  sa  att  foten  måste  amputeras.En  från  "terminal"  levercancer.Och  en
frånöverkänslighetspneumonit, utvecklad efter att ha sköljts med Agent Orange i Vietnam.Hans
VA-läkare sa till  honom att tillståndet var "hanterbart" men skulle till  slut döda honom.Några
månader senare lades den här mannen in på sjukhus med influensa och hans läkare beordrade
en CAT-skanning.Han beställde en andra skanning efter  att  han trodde att  den första hade
blandats ihop med en annan patient.Sedan frågade han min vän "vad i helvete är det som
händer" -  ärrvävnaden i  hans lungor  hade läkt  och han hade "i  huvudsak lungorna hos en
normal person" - från ett tillstånd som var tänkt att vara irreversibelt." Bås

"Min man säger att han inte känner sig annorlunda med att ta oljan för sin nu borta cancer.Han
har  hållit  på  i  3  månader  nu,  precis  när  han har  nått  underhållsnivå  och  allt  är  bra!Vilken
mirakelört!” Deborah

"Steg IV neuroendokrina i huvudet av bukspottkörteln.Diagnosdatum maj 2012.Startade olja dec
2013.Tumören krympte 20 %.Tumörmarkörer ner från 73 till 23 (normalt intervall 0-30)." Joanna

"Jag  är  en  TERMINAL canceröverlevande  på  grund  av  hampaolja.2008  fick  jag  diagnosen
mjukdelssarkom.Jag hade 5 veckors strålning, en 8,5 timmars operation.och 8 veckor senare
fick jag veta att jag var dödlig eftersom cancern hade spridit sig så snabbt till mina lungor.Den
var obrukbar på grund av att det var mellan 25-40 meter.Chemo var inget alternativ.Jag fick 3
månader  till  ett  år.1  månad  senare  började  jag  med  oljan  och  1  år  senare  visade  en
datortomografi inga tecken på cancer i mina lungor.Det här fungerar!Rick Simpson räddade mitt
liv!" Salobrena

"Jag har tagit RSO sedan den 23 december 2013 eftersom jag fick diagnosen kolorektal cancer
stadium 4 i  november 2012.Mina tumörer har inte växt  under de senaste 3 månaderna.Jag
känner mig säker på att oljan fungerar.” Susan

"Jag är i  remission efter en månads användning av oljan.Tack!Ord kan inte förklara hur jag
känner.Jag kan resa igen.Och äta mycket bättre.Livräddare är vad du är....Tack igen.Min pappa
gick från cancer, så önskade att jag hade vetat om det då.

Dessutom  bara  för  att  nämna.Jag  är  en  tvåfaldig  canceröverlevande.Klarade  det  nästan
inte.Önskade att jag hade vetat om det då också.Skulle aldrig ha gått den konventionella vägen,
vilket  nästan  dödade  mig.Kemoterapi,  strålning,  3  operationer  och  en  iliostomi  med
vändoperation.Kan inte äta eller  lämna mitt  hus på länge.Tack!Tack!Och.Tack igen.Jag lever
igen." Karin

"Jag har personligen botat människor från leukemi, cancer, borrelia, halscancer, hudcancer, alla
möjliga saker, med hjälp av cannabisharts.Jag använder cannabisharts hela tiden och jag bryr
mig inte om vem som kan det.Ja, polisen, om du lyssnar så använder jag cannabisharts hela
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tiden och jag bryr mig inte ett dugg om vad du tycker om det.” Max Igan

"Jag har  personligen sett  lupus i  stadium 4 och cancer  med flera  inoperabla  tumörer;  ges
mindre än två månader, botad, fortfarande här efter 3 år.Anfallssjukdomar borta.Diabetes botad,
Crohns  sjukdom  och  flera  andra  tarmsjukdomar  botade.Hep  C.Leversvikt,  njursvikt.Alla
smärttillstånd inklusive fibro och neuropati.Inte på YouTube tusentals vittnesmål.Men folk jag
känner räddade.Botad och tillbaka till att ha en livskvalitet.

Jag är medlem i en organisation som behandlar patienter som använder medicinsk marijuana
för  olika  sjukdomar.Alla  vi  hittade  och  använde  Rick  Simpson
hampaolja.Marijuanaextraktion.Det  finns  otaliga  tillstånd  som  detta  behandlar  och  botar.Är
något  som  kan  erhållas  i  alla  lagliga  stater  från  din  trim  och  knopp.Och  processer.Jag
personligen använder eller bryr mig inte om apotek utan till var och en sitt.Jag bara älskar att
kunna ta hand om mig själv och andra jag älskar genom denna livsåterställande medicin.

Denna växt finns i bibeln.Något vårt land säger sig vara grundat på.Men tar bort det och förstör
vår planets resurser för att ersätta allt det var och är bra för i första hand.Hittadin röst.Säg till
och sluta inte förrän det är helt lagligt.Hampafält återställs för all icke-medicinsk användning och
människor  behandlas  som människor  igen.Välsigna  alla.Jag  önskar  att  detta  var  det  första
protokollet.Inte  cellgifter  eller  stora  läkemedel  som  orsakade  fler  hälsoproblem  än  vad  jag
ursprungligen behandlades för.Lycklig läkning.Varför inte försöka?" Bristy

"En vän till mig slutade ta cellgifter och började ta oljan och han mår bättre.Läkarna sa att det
var obotligt men säger nu att han är ren!!!!” Katie

"Jag gjorde  18 månader  av  cellgifter  innan  någon gav mig  Rick  Simpson-olja.Den obotliga
dödliga sjukdomen är borta.Jag behandlar fortfarande skadorna av cellgifter med oljan.Slutade
med cellgifter för nästan tre år sedan.Kemoterapi var ett slöseri med min hälsa.” Enoch

"Tack tack Rick, jag fick det precis i tid och jag är cancerfri idag och jag ser bättre ut än jag
någonsin gjort också." Randa

"Whoot Whoot, Rick Simpson Oil är FANTASTISK!!Tack för att du delar med världen hur man
gör denna underbara kur till alla.Jag fick min vän Carmen att ta oljan när hon fick diagnosen
Hodgkin lymfomcancer.Hon har varit CANCERFRI i ett år nu!!!Och min Addisons sjukdom är
BORTA utan spår av den och läkarna kan inte förklara hur eller varför eftersom detta ALDRIG
har hänt tidigare.MEN jag kan och det gör jag!!!Cannabiskurer!!!” Amy

"I dag för ett år sedan berättade någon mycket nära mig att han hade dödlig cancer.Han fick
veta att han har 8 månader kvar att leva.Inom 5 dagar gav jag honom lite cannabisolja att inta
genom att  äta hälften av en riskornstorlek av oljan.Inom 6 veckor var det  en minskning av
storleken på hans tumör och det fanns inga tecken på att den skulle sprida sig som de sa att
den skulle göra.

Jag är glad att kunna säga att tumören var storleken på en stor grapefrukt och idag är den
storleken på en ekollon.Cannabisoljan har räddat hans liv.Han kommer att fortsätta äta oljan tills
den är borta.Det botar inte bara hans dödliga cancer utan det har också haft en fantastisk effekt
på hans hälsa.Han var pre-diabetiker och överviktig och han är nu nere i perfekt vikt och är
gladare  än någonsin!Jag uppmuntrar  alla  att  titta  på cannabisoljeterapi.Se RICK SIMPSON
"RUN  FROM  THE  CURE"-video  på  Youtube...Det  kan  bara  rädda  ditt  liv  eller  någon  du
känner.Ge dem livets gåva!" Jose

"Ja....Tack Mr. Simpson, din fantastiska uppfinning hjälpte mig att besegra cancer.Diagnosen
7/2007 med 20% chans eller mindre att överleva, sedan började jag behandlingarna efter att ha
träffat Rick på ett event.Användningen av oljan räddade mitt liv.Min leukemi är i remission och
jag blir fortfarande bättre varje dag, och tack vare oljan kan jag dela sanningen med dig.....Fred
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och kärlek." Michael

"Igår var en vacker dag för att göra livräddande medicin för Janice (mormor).Hon har tagit RSO i
ca 6 månader nu.Hennes tumör är borta, svullnaden bakom ögonen är borta, hon har gått ner
106 kg, njursten är borta, blodtrycket normalt.Men vändningen i hennes allmänna hälsa har varit
inget mindre än ett mirakel.När hon kom hem till mig för 6 månader sedan kunde hon knappt gå
upp för trappan, nu springer hon upp och ner för trappan och cirklar runt mig!Om du vill lära dig
mer om hur man behandlar Pseudo Tumor Cerebri med cannabisolja, skulle Janice eller jag mer
än gärna prata med dig om det!En kärlek.peaceloveCURE.Jag älskar dig farmor!!" Debra

"Läkarna  sa  till  mig  att  jag  hade  6  månader  kvar  att  leva  om  jag  inte  tog  deras
cellgiftsbehandling..........det var 11 år sedan nu...Hade det inte varit för oljan hade jag nog bitit i
dammet.Jag är frisk som en oxe nu och behövde inte tappa håret!!Tack för att du förde detta till
världen." Craig

“Min bästa vän som bara skulle ha 6 månader kvar på hösten är nästan cancerfri nu!!!Han hade
40 metastaser i levern från tjocktarmscancer.Tack Rick för all din forskning och erfarenhet och
för att du delar med dig av det!Du hjälpte till  att rädda ett liv i Holland också!Kärlek från en
naturläkare som inspirerades av dig.” Marloes

"Min vän fick diagnosen lungcancer stadium 4 för 3 år sedan och mår bra.Han svär vid det här."
Richard

"RSO fungerar.Jag är ingen anekdot.” Tielman

"Rick  Simpson,  tack  så  mycket.  Jag  lever  på  grund  av  kunskap.  Slår  lever-,  skelett-  och
prostatacancer.Inom  månader  efter  att  ha  börjat  med  olja  var  lever-  och  skelettcancer  i
remission, kunde inte se mer på skanningen."Louis

"När cancerforskning kom till min dörr och samlade in sa jag till dem att jag skulle ge dem mer
än pengar, jag skrev ner Rick Simpsons namn och sa åt dem att Google det. Gud välsigne dig."
Jane

"Endast människor kan vara dumma nog att tillåta en annan att hindra dem från att bota sig
själva naturligt...Jag menar hur löjligt är det?Okunnighet är människans värsta fiende.” Sol

Ytterligare tips för lungcancerpatienter
F.Den här låg på oljan en tid och var fortfarande tvungen att använda smärtstillande medel, så vi
letade efter fler sätt att hjälpa patienten.

A.1) Gör en till sats olja och försök blanda den med den du har, leta efter den mest lugnande
oljan som möjligt, du vill inte ge patienten energi.

2)  Försök att  producera oljan från mer än en stam åt  gången,  den har vanligtvis en bättre
täckeffekt på det sättet och kan behandla många tillstånd mer effektivt. Återigen, leta efter det
mest kraftfulla lugnande Indica-knoppmaterialet med 20 % THC eller mer från de olika indica-
stammarna som finns tillgängliga, för att producera den mest effektiva medicinen som möjligt.

3) Det vore bättre om hon slutade använda oljan i kapslar.Du vill ha lite av det i munnen för
ytterligare sublingual absorption (du kanske upptäcker att det har en bättre smärtstillande effekt
på det sättet)

4) Gör 0,3-0,5 g stolpiller med kakaosmör och låt henne använda dem minst två gånger om
dagen, hon kan använda det analt såväl som genom munnen.

5) Låt henne förånga oljan flera gånger om dagen - hosta önskas, hon måste hosta ut det som
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inte hör hemma i hennes lungor, inklusive de där tumörerna (de ska helt enkelt krympa och
sedan falla isär och hon kommer att hosta ut dem).

6) Gör en oljetinktur med alkohol (20-30-50%, beroende på hur mycket olja du har; 1-2ml av
oljan i 4ml 96-99% alkohol) och applicera den på platsen där hon opererades med en pipett
räcker vanligtvis en eller två droppar, och du kan spara mycket olja på detta sätt.Naturligtvis kan
du också applicera lite olja direkt på platsen och täcka den med ett bandage och upprepa det
var tredje dag eller när bandaget faller av.

7) Gör en salva med sheasmör eller lös upp lite olja i varm hampfröolja eller extra virgin olivolja
av hög kvalitet  och gnid in  den på området  flera gånger  om dagen.Detta bör hjälpa till  att
eliminera smärtan i hennes revben och du kan också använda den för liggsår och allt på hennes
hud.

8) Inkludera hampafrön, hampahjärtan och hampfröolja i hennes kost - åtminstone en handfull
frön/hjärtan, eller 1-3 matskedar hampfröolja.

9) Försök att byta ut smärtstillande medel och plåster mot oljan så snart som möjligt.Om du
börjar  applicera  oljan  lokalt  bör  det  hjälpa  en  hel  del.Stolpillerna  gör  också  underverk  för
lungsjukdomar.Ju mer olja hon får i sig och ju snabbare hon gör det, desto bättre.Hon bör hålla
sig på ett gram eller mer om dagen tills hon övervinner sjukdomen och sedan stanna på en
underhållsdos på 1-2 g i månaden." J B

Artrit, smärta, muskler

"Min vän skar flera av senor i hans händer som leder till hans fingrar vid en olycka.Han använde
oljan på den omedelbart efter operationen för att hjälpa dess läkning och den läkte så snabbt att
de var tvungna att ta bort stygnen tidigt, det var faktiskt smärtsamt för honom eftersom de redan
hade fäst sig vid hans hud, de var inte upplösbara stygn.Hans kirurg och sjukgymnast blev helt
imponerade av det men han berättade inte för honom vad han gjorde förrän vid sitt senaste
möte.Jag vet inte om de trodde på honom eller inte men jag vet vad jag såg med mina egna
ögon och han vet vad han upplevde.” Tina

"Behöver du några bevis?Min syster skickades hem med ett par månader kvar att leva.Kunde
inte ta sig ur sängen med den i lungorna.För 5 veckor sedan började hon på olja.För 3 veckor
sedan och hela den här veckan och förra veckan är hon nu tillbaka ute och körde sin bil, gör sin
trädgård och lol hon är fetare än någon av oss hennes andra 4 syskon.Detta är verkligt tack
vare Rick.Älskar dig man." Andy

"Uppdatering:  Förra veckan nämnde jag en bror som hjälper sin bror  genom att  skaffa det
nödvändiga  materialet  för  att  göra  Rick  Simpson  Oil  för  att  behandla  hans  försvagande
reumatoid artrit.Han ringde ikväll för att berätta för mig att hans bror var uppe och åt, skrattade,
pratade i telefon med vänner och familj efter att ha sovit genom en 2 dagars snöstorm och
Super Bowl.Han ville veta om han kanske gav honom för mycket eftersom han aldrig beter sig
så här.DUDE!(skrattar) Det låter för mig som att han gör det bra förutom Super Bowl-grejen, han
släpper ut ett långt andetag och säger, "Tack man, det är skönt att ha min bror tillbaka, han
skrattar igen." (Det gör det hela värt folks)

Detta är efter bara tre dagar, det känns så bra att veta att VI KUNNE VERKLIGEN HJÄLPA
NÅGON SOM HADE ABSOLUTELY INGET HOPP.Detta är den andra personen med reumatoid
artrit som jag känner för ett 1 på 1 ansikte mot ansikte faktum att Rick Simpson Oil har hjälpt.Vi
är inte utbildade läkare - vi är bara killar som hörde talas om oljan, fick några som provade den
och fick reda på att den fungerar, vi är bara vanliga människor som du som vidtog åtgärder för
att hjälpa en älskad - inget mer." Michael
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"78  dagar  på  olja  nu  och  ser  några  positiva  resultat!!!Jag har  RA och  har  inte  haft  några
uppblossningar  sedan  jag  började  med  denna  hampoljebehandling.Inga  astmaanfall,  inga
nässelutslag, inga klagomål!!!” Beverly

"Jag har haft RA i flera år.Eftersom jag har behandlat det med cannabisolja har jag inte fått
något bloss och en del av ledskadorna försvann faktiskt.Jag har smärtor men inget som jag
hade innan jag upptäckte mediciner.Jag var en långvarig toker ändå, men rökning räcker inte för
kroniska sjukdomar och tung smärta.” Mark

"Ge en man en fisk, han kommer att äta för en dag (såvida det inte är riktigt fisk, bara en sojabiff
med fiskolja).Lär en man hur man fiskar och han har en full mage för livet.Tack för att du ger oss
det de flesta skulle ta betalt för.Jag använder för närvarande inte RSO på grund av ekonomiska
skäl, men när jag kunde kontrollerade det min nervstörning (RSD) totalt.Kunde inte bota men
jag var nöjd med att kontrollera symptomen.Det ersatte att ta 9 piller om dagen.Tack." Säker

"Hej Rick & JB, jag ville rapportera ett annat bra resultat av att personligen ta oljan: Det här
handlar om dag 8 eller så på oljan.Jag tar det minst två gånger dagligen, cirka 1/4cc till 1/2cc
per dag.Jag hade exceptionell framgång i häl/fot/ankelvärk – för varje dag blir det bara bättre
och bättre!Flexibiliteten återvänder till min skadade axel och i går kväll – jag märkte, under en
massage, att den ENORMA knuten i min vänstra axel/nacke som orsakade så mycket smärta i
den  axeln  faktiskt  hade  MINSKAT i  storlek  till  ungefär  lika  stor  som en  pistage  istället  av
storleken på en valnöt.Detta kan vara anledningen till att min axelvärk avtar så snabbt.Jag är
inte säker på vad knuten är/var, men jag är verkligen glad att den försvinner.Har tester någonsin
kommit fram till att cannabinoiderna faktiskt krymper vävnadsinflammation och ökar ledrörlighet
och muskelelasticitet?Jag bryr mig inte ens om vad testerna säger - jag är såld och jag har inte
känt mig så här braår!!!

Jag var helt orolig att jag inte skulle ha någon energi och bara ville sova, sova, sova medan jag
tog det.Men ---  det  är  tvärtom för  mig  --  jag  har  ökad  energi  och  har  ingen  slöhet  under
dagtid.Jag önskar att jag kunde ge dig en ENORM kram!!!” Ljung

"Jag lyckades sluta med cellgiftsmedicinen jag fick för reumatoid artrit.Hur jag kom hit var dock
en lång resa.1997 var jag i en allvarlig MVA som gjorde mig handikappad och beroende av
läkemedel.Under 14 år hade jag över 10 operationer på båda benen, gick igenom depression,
ilska,  fibromyalgi  (som  jag  läkte  min  utan  de  traditionella  läkemedlen  från  läkare),  år  av
sjukgymnastik,  alternativa  meditationsformer,  akupunktur,  Reiki,  etc.Fick  mig  till  den  fysiska
punkten att jag kunde gå på korta vandringar igen, simma varv i poolen och tillbaka i ett vanligt
träningsprogram som jag fysiskt kunde klara av.Under decenniet plus tiden gick jag på steroider,
smärtstillande mediciner av alla slag, antiinflammatoriska läkemedel och så vidare.För två år
sedan ökade smärtan och skilde sig från vad jag hade upplevt med min artros från mina skador
på flera ställen över kroppen, nacken, bröstkorgen i ryggen och ländryggen samt både ben och
knän.Mina  händer  och  fötter  var  så  smärtsamma  och  svullnade  liksom  mina  händer  blev
deformerade  av  skadorna  från  reumatoid  artrit  och  efter  många  tester  och  resor  till  en
reumatolog fick jag diagnosen och sattes på en störtflod av läkemedelsprövningar och protokoll
som inkluderade att jag började omedelbart på Metotrexat en kemomedicin för att behandla RA,
6 månader efter det satte de mig på ett annat läkemedel tillsammans med kemomedicinen som
hade hemska biverkningar men jag var tvungen att lida igenom protokollet innan jag kunde gå
vidare till ett annat bättre och dyrare läkemedel (i huvudet på Big Pharma) hela tiden fortfarande
på kemoterapi, så efter ett och ett halvt år av kemoterapi och ytterligare RA-mediciner hade jag
en vän som introducerade mig för videon "Run from the Cure", en berättelse om RSO .Tja, för
mig från första gången jag såg den videon och många, många fler sedan dess, har det totalt
förändrat livet.Jag började den sista veckan i november 2012 och snart började jag märka några
bestämda förändringar i mitt välbefinnande, jag sov mycket av oljan men det betyder bara att
jag läkade, det tog ett tag för min aptit att återvända men så småningom gjorde det det, mitt hår
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var en stor förbättring, det glänste igen och blev inte tunnare och ramlade av.” Wendy

"Oljan botade min gikt på 5 timmar.Det är vad det handlar om!INGEN MER SMÄRTA!" Michael

"Jag använder det för att behandla de negativa effekterna av en hjärnskada och även kronisk
smärta i hela kroppen.Stress gör mina symtom värre men marijuana hjälper mig att hantera
stressen mycket effektivt.Det hjälper till att lugna både mitt sinne och kropp, vilket gör att jag
kan fokusera bättre på uppgifter och inte bli upprörd, irriterad, raserianfall, depression, etc.Jag
tycker  att  det  förbättrar  mitt  humör  och  mina  reaktioner  på  yttre  stimuli  är  mer  mätta  och
begränsade snarare än en impulsiv handling.Jag hoppas att  denna information är  till  någon
hjälp för dig.Jag har inte körkort och har blivit förtalad genom att bli kallad och behandlad som
en narkoman.Detta i sig matar min depression och gör det omöjligt att bli frisk och tillbaka till
jobbet.” Fred

"Här är vad hascholja i allmänhet har gjort för mig.På fyra år har jag gått från att ta så mycket av
alla ångestpiller och smärtstillande medel (inklusive heroin) jag kunde få tag på till att bara ta
1/8thav ett smärtpiller två gånger dagligen.Jag har muskelspasmer som känns som att jag blir
knivhuggen och jag började nyligen få anfall när jag fick slut på olja.Jag får även migrän och har
fått diagnosen ett antal psykiatriska störningar.Jag har ingen aning om hur många syntetiska
droger en läkare skulle skriva ut till mig.Men oljan tar hand om det hela.Jag bör också nämna att
jag tog IQ-tester med och utan påverkan av hasholjan.Fick 148 med, 122 utan.Betyder det att
det  blev  smartare...  nästan  till  en  geninivå?Jag  kanske  nästan  är  geni  med  ADHD  och
hascholjan  behandlar  tillståndet?Jag  klarade  mig  verkligen  bättre  på  college  när  jag  tog
onlinekurser så att jag kunde medicinera under lektionen.Hur som helst, hascholja är svaret på
de flesta av världens problem.” Jimi

"En  annan  uppdatering  om  att  ta  oljan  mot  häl/fot/ankelvärk.4  dagars  intag  av  olja  oralt
3xdaglöste min smärta och gav mig full rörelseomfång igen med min högra fot/häl/fotled.Igår
glömde jag att ta min morgon- och eftermiddagsdos och vid slutet av dagen kunde jag knappt
gå, lederna stelnade igen och jag mådde illa.Jag kom hem, åt lite olja och inom 15 minuter
började jag få tillbaka flexibiliteten och smärtan avtog, haltandet slutade.Överraskande nog tar
det bort all min stelhet i min axel från en gammal skada från bilolycka för 20 år sedan och för att
lindra smärta från axeln, tar det sedan bort all min nacksmärta från musklerna i min axel som är
spända och drar ryggraden ur linje. .Ingen mer huvudvärk av stelheten i axeln heller.Detta var
en fullständig bekräftelse för mig att oljan fungerar för smärtlindring tillsammans med flera andra
magi."

"Det är inte ett botemedel mot cancer eller något, men jag ville berätta för Rick att jag har haltat
på min högra häl i nästan ett år nu, inte säker på vad som är fel med det och vet att doktorn
kommer  att  ge mig  medicin  som jag gör"  Jag känner  mig  inte bekväm med att  ta,  så  jag
hanterade bara smärta.

Vi  introducerades  nyligen  för  RSO genom en  vän,  Charles,  och  vi  har  börjat  göra  det.De
senaste två dagarna har jag fått i mig oljan några gånger/dag och i morse vaknade jag och
haltade inte.Min man märkte det direkt.Han noterade att  oljan måste ha sin magi!Tack Rick
Simpson![:)] Jag mår bra!” H

-- Kära H, tack för de goda nyheterna, vi gillar alltid att höra om dem.Jag skulle blanda oljan
med hampfröolja eller olivolja och göra en tinktur och använda oljan lokalt också.Naturligtvis är
att äta oljan nyckeln till den verkliga läkningen och alla instruktioner om hur man använder oljan
finns på vår sida.Med vänlig hälsning, JB (från ett FB-meddelande)

"Jag bröt benet för två veckor sedan och får mer lättnad från olja och cannabis än från hillbilly-
opiater, bara att säga att Big Pharma gör nada för mig." Michael

"Bräckte min rygg på två ställen 1987.Drack alkohol och poppade piller fram till 1994.Lämnade
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partiet och gjorde NA och AA-grejen, blev drog- och alkoholrådgivare.Kronisk ryggsmärta fick
mig att omvärdera smärtstillande medicin.Jag blev beroende av LA, morph och heroin.Började
röka pot för dåligt emfysem och slutade med alla opiater.Studier visar nu att cannabis minskar
abstinensen av opiatberoende och minskar antalet milligram som krävs med över hälften om det
används tillsammans med cannabis.Det är ett underbart botemedel alltihop.:)” John

"Jag  skadade  min  rygg  i  början  av  20-årsåldern.Jag  plågades  av  ischias  i  nästan  2
decennier.Senast jag förvärrade det var för 5 år sedan och det var det värsta någonsin.Under
en 4-månadersperiod fördubblade det mig så långt att jag var på väg att komma till en punkt där
jag inte kunde ta mig fram och tillbaka till badrummet längre.Jag hade varit på smärtnivå 10 i
över 2 månader och var tvungen att ligga på soffan stödd på kuddar.Jag kunde inte räta ut mig
tillräckligt för att ligga i sängen.

En ung dam som var vän med mina pojkar sa till mig att jag skulle prova medicinsk marijuana
eftersom det hjälpte hennes mamma med hennes MS.Jag skrattade åt henne och sa till henne
att  det  var för  cancerpatienter  och människor som var värre än mig och att  jag inte kunde
kvalificera mig.Jag visste inte det men den här unga damen visste ganska mycket om ämnet
och efter ytterligare ett par veckors försämring antar jag att hon var trött på att se mig lida i
onödan så hon tog med sin mamma för att prata med mig.Hennes mamma sa till mig att jag lätt
skulle kvalificera mig, vilket jag senare gjorde, och att det skulle hjälpa.Hon sa åt mig att äta lite
knopp tillagad i lite olja vid låg temperatur på rostat bröd.Jag var desperat och gjorde det.Min
familj sa att jag sov och dreglade ungefär 15 minuter efter att ha ätit cannabis...hihi.

Jag vaknade nästa morgon, vilket var lite konstigt eftersom jag inte hade haft en minnesvärd
sömn på över 2 månader, och det första jag märkte var en signifikant minskning av smärtan,
ungefär 20% skulle jag säga,  och ungefär samma sak förbättring av rörelseomfång.Jag var
överlycklig och mycket förvånad.Jag fortsatte att äta cannabis och under nästa månad stod jag
upprätt  igen.Så  här  hittade  jag  Rick  Simpson.Jag  googlade  helt  enkelt  cannabis  anti-
inflammatoriskt  och  Spring  from  the  cure  var  i  några  av  de  första  undersökningarna  jag
någonsin gjorde om ämnet.5 år senare och min rygg känns som detskall.Jag äter cannabis
regelbundet och det håller nere inflammationen till ingenting.Skadan finns kvar.Om jag kliver i
ett hål eller något så gör det ont, men det tar inte lång tid att återhämta sig och min rygg gör
aldrig ont om jag inte gör något dumt.” Jody

”Fixat min artrit och mitt blodsocker, ångest, depression och sömnlöshet. Jag säger artrit, men
dess svåra degenerativa disksjukdom. Jag kan bokstavligen inte gå utan oljan (har tagit den i 2
år nu). Jag brukar gå igenom 120 narkoser var 14:e dag. Jag har inte ens fått ett smärtpiller på
över ett år. Jag tog det ursprungligen bara för artrit och biverkningar rock (bra sömn och inga
rynkor). Jag är i mitt livs bästa form. 45-årig mormor. Trebarnsmamma.” Everglade

"Efter att ha tagit allt från oxikodon till att använda fentanylplåster i 3 år följt av 160 mg morfin
dagligen i  ytterligare två  år  och sedan fått  veta att  jag behövde implantera en smärtpump,
bestämde jag mig för att det var nog.Slutade med cold turkey (jag skulle aldrig rekommendera
att  göra  det)  och  började  med  cannabis.Även  de  dagar  som smärtan  fortfarande  är  utom
kontroll, vilket är få, uppmärksammar mitt sinne inte ens det.” Michael

"1981 var jag i en MVA.Jag fick min högra axel ur led.Min högra arm var förlamad från nerv till
ryggraden som sträcktes.Jag kunde inte få någon lindring från den fruktansvärda smärta jag
led.Jag skulle vakna mitt i natten och gråta av ångest.Det kändes som att man tryckte nålar
under  naglarna  och  sprang  rakt  upp  på  armen.Jag  tog  de  första  $400,00  som
försäkringsjusteraren  gav  mig  och  fick  min  kusin  att  ta  med en  vän  till  sjukhuset  med en
MJ.Efter att ha rökt MJ var smärtan helt borta och jag kunde somna om.Detta är sagt.Jag tror
att Ricks sätt att inta oljan skulle fungera bättre än att röka eller förånga även om jag tycker om
att göra båda.Skål." Ron
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"Jag vet att efter en 3 dagars behandling av RSO, jag kunde springa... smärtfritt!Första gången
på  15  år  på  grund  av  en  ryggradsfusion  som  gav  permanenta  nervskador  och  konstant
smärta.De kokosnötsolja-infunderade kapslarna fungerar också utmärkt.Jag har inte haft lusten
och inte heller tagit min Percocet sedan jag började med oljekapselkuren.Det minskade till och
med lusten att röka marijuana också genom att ta kapslarna.” Terry

"Uppdatera, herregud!Jag brottades med min son!Jag brukade brottas med mina pojkar hela
tiden, särskilt min yngste son.Jag har inte kunnat brottas med honom på bokstavligen år!Han är
22 nu, jag är 52.På grund av smärta i hela kroppen på grund av artrit har det varit extremt svårt
att röra sig, än mindre brottas!Men det gjorde jag idag!Och jag hade nästan honom också, men
började skratta, lol.Jag kan inte uttrycka för dig hur spännande detta är!!Även efteråt har jag
ingen smärta, jag mår bra!!!” Casey

"Jag har ett diskbråck som trycker på min ischiasnerv vilket gör att svår smärta skjuter från min
nedre del av ryggen ner i mitt vänstra ben till mina tår.Jag tog 3 ibuprofen var fjärde timme bara
för att jag skulle kunna gå upp ur sängen och kunna gå.Jag började ta oljan för nästan två
veckor sedan för smärtan och inflammationen.Jag behöver nu inget ibuprofen, jag sover bättre
än jag kanske någonsin har gjort, mina medarbetare har kommenterat mitt bättre humör och
min totala lycka.JAG MÅR BRA!" Jennifer

"Även om du inte har cancer, tänk på förebyggande underhåll i din kropp.RSO i små mängder
som  används  dagligen.Du  tillåter  din  kropp  att  bekämpa  alla  möjliga  otäcka  virus  och
buggar.Jag har inte träffat min "primärvårdsläkare" på 15 år på grund av cannabis och alla dess
helande egenskaper.Oavsett  vad som går fel med mig är RSO en av de första sakerna jag
sträcker mig efter.

Jag har förresten brutit  ryggen 3 gånger.Fick byta kotor  och diskar från L-4 ner till  S-2.Var
tvungen  att  fästa  ryggraden  på  mitt  bäckenområde  igen...var  tvungen  att  ta  bort  min  AC-
led.Hanterade levercancer och Hep C.Jag behandlar mig själv till 100% med cannabis.RSO är
bara ett verktyg i min arsenal.” Stack

"Tack så mycket för ditt arbete.Jag är en 25-årig ryggmärgsskada som har haftbesvär med sår
och svullnad i ben och fötter.Jag provade en liten mängd på ett dåligt sår på toppen av min fot
och inom ett par dagar hade det en betydande förbättring.Svullnaden verkar inte heller vara lika
illa.Min fråga handlar om utgångsmaterialet som satsen gjordes av.Den var hög i hartsinnehåll
och tillräckligt mogen, men var inte helt härdad och luktade lite unken (även om de var potenta
stammar) Tror du att det kommer att påverka den övergripande kvaliteten på oljan?Dessutom
lämnade jag den återstående  oljan  på  en kaffemuggsvärmare mycket  längre  än ett  "några
timmar" jag lämnade den där i cirka 7 timmar.Tror du att det skulle påverka kvaliteten också?
Den färdiga produkten ser ut som du sa att den ska.Precis som axelfett med en mörk gyllene
bärnstensfärg.BTW, jag har börjat ge den till min gamla hund som har haft enorma smärtor och
har svårt att ta sig runt.Han har också visat betydande förbättringar.Tack igen för allt  du har
delat och gjort.Jag var lite skeptisk först, men nu är jag förvånad!” XXX

-- Arbeta med det du har och leta efter bättre material.J B

"Det har gått nästan ett år nu sedan jag började använda cannabisolja för behandling av min RA
och jag fortsätter att se positiva resultat och kan ärligt säga att enligt min åsikt är min RA i
remission.Har  också  sett  flera  andra  positiva  biverkningar  som  viktminskning,  normala
blodtrycksnivåer  (blodtrycket  sjunkit  med 30 poäng),  puls  mellan 50 och 60 slag per minut,
ingen mer depression och bäst av allt inga mer giftiga receptbelagda läkemedel." Tom

"Kan nu gå upp ur sängen direkt efter att ha vaknat istället för att känna att jag är 90.Lederna
rör sig mycket lättare, lider inte längre av smärta.Avsluta vissa mediciner för gott!En verkligt
fantastisk växt som måste sluta anklagas för att vara DÅLIG.” Carol-Ann
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"Jag tror att det är regenerativt att våra kroppar behöver det för att återuppbyggas och läka, jag
led av artrit, det har lindrat smärtan och förnyat flexibiliteten i mina händer för ett år sedan, jag
kunde inte ens skriva utan allvarlig smärta.Det är borta nu är mina händer normala och flexibla
igen, jag kan skriva och sy.Och min ögonläkare har blivit förvånad över att mina ögon faktiskt
blir bättre för varje gång jag går.” Kelee

"Jag har genomgått operationer och otaliga ryggmärgstryck på ett ställe på min nedre rygg.Allt
detta har orsakat ett tjockt ärr som kan kännas och kotan blir inflammerad och det gör verkligen
ont.Jag har haft mycket ont, desperat efter lindring.Så, Gayle gnuggade en liten (1 droppe) RSO
(cannabisolja) på platsen och lät mig ligga där för att det skulle dra in.Tja, oljan kändes lite pirrig
men förutom det tyckte jag inte att det gjorde så mycket.Nåväl, 20 minuter senare var smärtan
borta och jag svimmade till morgonen!Jag sov fantastiskt och när jag vaknade kändes ryggen
bättre och ärrvävnaden är inte lika tjock.Det är vilt för mig, men oljan verkar bryta ner den gamla
ärrvävnaden.Cannabisolja är fantastiskt och om jag inte hade läst andra berättelser precis som
denna, skulle jag tro att jag var galen!” Musse

”Min  flickväns  mormor  har  svår  artrit  och  kan  inte  öppna  händerna.Vi  provade  ett  litet
experiment med lite Rick Simpson-olja och sa åt henne att gnida den på händerna.Inom några
minuter efter applicering började hennes händer att lossna och med några fler kunde hon börja
röra på fingrarna igen utan smärta.Det var verkligen fantastiskt att  se något sådant hända."
Duane

"Det råder ingen tvekan om att det fungerar.Jag märkte omedelbara resultat.Jag hade redan
gjort Plan A.Oljebehandlingen var plan B.Önskar att jag hade provat olja först.Jag gick igenom
år av smärta som jag inte behövde.Jag tog ett värktabletter var 4:e timme.Det har bara gått två
veckor  med  oljebehandlingar  men  jag  mår  så  mycket  bättre.Använder  också  alkaliskt
vatten.Fantastisk!!!" James

"Rick Simpson Oil är speciell.Jag har använt cannabis för att hantera symptom på smärta i flera
år men täckte bara knappt mina symtom.Jag visste att  min skada inte var helt  läkt.När jag
började ta Rick Simpson Oil hade jag redan provat att äta olika extrakt gjorda av cannabis och
de hade alla kortvariga effekter men fick mig att känna mig antingen hög eller utbränd ellerdet
skulle  bara inte vara tillräckligt  länge.Jag har  aldrig  känt  mig perfekt.Jag hade till  och med
provat en produkt som hade sålts till mig som Rick Simpson Oil som var otäck och ineffektiv -
akta dig för de lågkvalitativa extrakten som inte gör något och bli inte avskräckt av det eftersom
den verkliga affären enkelt uttryckt är ett mirakel.Jag tog snabbt ökande mängder opiater.Rick
Simpson olja hjälper till att absorbera opiater men det är också en mycket stark smärtstillande
medel i sig.Det håller hela dagen och jag märker inte längre några höga eller biverkningar av
dosen jag tar.Jag kan göra så mycket mer som en smärtfri person och jag kan känna hur mitt
rörelseomfång ökar och jag vet att jag läker.Faktum är att min allmänna hälsa har varit otrolig –
jag  har  alltid  haft  många  sjukdomar  eller  infektioner  och  har  haft  en  anmärkningsvärt  ren
hälsotillstånd sedan jag startade denna olja.Jag går nu ner på mina smärtstillande opiatpiller
igen samtidigt som jag känner mig bättre.Under tiden har jag ibland provat andra olika typer av
extrakt som hascholja eller ätbara varor.Jag tycker att smärtlindringen från Rick Simpson Oil är
en storleksordning starkare än någon annan cannabis oavsett om den äts eller röks.Det är i sin
egen liga av symptomlindring även jämfört med de starkaste cannabisvaxextrakten.Jag tänker
en dag sluta helt med opiater nu." Mikrofon

"Jag använder den här oljan.Jag har muskeldystrofi och jag har pågående hälsoproblem från
Stevens Johnsons syndrom/TEN.Det här fungerar.Det fungerar bättre än något läkemedel på
marknaden.Det är säkert och effektivt.Jag skulle inte kunna fungera utan den.Det gör att jag kan
vara  produktiv.Jag jobbar  heltid.Innan jag  tog oljan  använde jag  tunga  läkemedel  som inte
gjorde något annat än att förvandla mig till en zombie med en mängd biverkningar.
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För att avsluta mitt "rant" låt mig säga så här: Till de som tror behövs ingen förklaring.För de
som inte gör det är ingen förklaring tillräckligt bra.Jag är ett levande bevis på effektiviteten av
detta.Och det måste göras lagligt och tillgängligt för alla.” Laurie

Diabetes
– Oljan föryngrar bukspottkörteln och, tro det eller ej, börjar den ofta producera insulin även
efter år av inaktivitet.Många patienter kan sluta ta insulin efter flera veckor på oljan.Oljan hjälper
också till att bota eller kontrollera alla andra diabetesrelaterade problem i kroppen.

Jag skulle  äta oljan och/eller  använda den i  ett  suppositorium.Rökning eller  förångning kan
också hjälpa till att minska blodsockernivån, men effekterna är mycket begränsade jämfört med
att inta oljan.Jag skulle använda oljan topiskt för diabetiska sår, applicera helt enkelt oljan, täck
den med ett  bandage och upprepa detta var  tredje dag tills  såret  är  läkt.Jag skulle  blanda
hampfröolja  med  extraktet  och  använda  det  för  massage,  vilket  kommer  att  främja
blodcirkulationen  och  hjälpa  till  att  förhindra  svullnad  och  andra  obehag.Jag  skulle  också
inkludera hampafrön och hampfröolja i min kost.J B"

"Typ två  är  nästan borta,  av  med nästan all  medicin,  kämpar  mot  sarkoidos med det,  det
fungerar." Jeff

"Kokosolja  hjälper  också  till  att  stabilisera  blodsockernivåerna  vid  diabetes!!Min  lokala
butiksinnehavare provade det och det fungerar som en charm sa han!!Han mår också mentalt
mycket bättre [mer energi] och har också gått ner i vikt!!Allt väl!!" Robin

"Mitt  blodsocker  höll  på att  bli  galet  (upp till  400+-  i  månader  -  mycket  farligt)  och det  har
bokstavligen slagit ut mig.Jag nickade bakom ratten - så jag slutade köra - riktigt dåliga grejer!
Läkarna förbjöd mig till och med att flyga till NYatt träffa min mamma till jul.

Tja - läkarna provade ett insulin, sedan två - gjorde absolut ingenting.Så - jag sa till dem till slut -
nog!!Jag går på oljan (jag berättade aldrig för doktorn att jag gjorde det tidigare) och jag höjde
min dos till varannan timme.Nåväl - du gissade rätt - mitt socker dök tillbaka till det normala
intervallet.Min läkare är en av de där häftiga Harvard-killarna - och han är chockad.Gör ett för
barbarerna!!!!Så - nu har vi ett fullt dokumenterat Diabetesfall där ett liv räddades - Jag!!!!!!-- :)”
Janet

"Dramatisk förändring, jag är av med nästan allt insulin.Ibland måste jag använda Lantus, under
lång tidverkande insulin, men inte ofta.Jag började använda RSO av många anledningar men
en  var  i  hopp  om  att  jag  skulle  kunna  sluta  med  insulinet  och  äntligen  se  en  mer  stabil
blodsockernivå.Jag använde 300 enheter Novolog om dagen, korttidsinsulin och 200 enheter
Lantus och 4 Metformin-piller om dagen.Jag går fortfarande på p-piller men jag kan leva med
det eftersom jag inte längre behöver använda insulinet.Inte längre att sticka min mage med en
nål 6 till 8 gånger om dagen!Mina sockernivåer är lättare att kontrollera och jag ser inte längre
avläsningarna i 2 till  5 hundra.Jag ser inte längre de dramatiskt låga sockernivåerna på 30-
talet.Det har varit en gudstjänst och det första som faktiskt har hållit mitt sockernivå." Dena

"Mina blodsockernivåer före diabetes var över 140 och nu är jag på 100.Kontrollera ditt blod
innan du tar lite olja, ge det cirka 10 minuter och kontrollera det igen och det kommer att ha
sjunkit mycket.Min gjorde så mycket när jag var tvungen att dricka lite Gatorade för att backa
ut." Michelle

"Jag är insulinberoende diabetiker och med en omgång på 60 gram olja har jag gått från 100
enheter dagligen till 50 enheter insulin." Leslie

"Det har helt balanserat mina nivåer.Jag fick "METFORM" att ta oralt och har aldrig tagit ett

- 100 -



piller sedan det allra första och jag vaknade igen och tänkte, "Nej, öka oljan nu när jag får
diagnosen typ II-diabetes." Mina nivåer hoppar ungefär mellan 3,4 och 7,2.Det absolut högsta
jag  har  kunnat  pressa min  sockernivå  var  8,1  efter  att  ha  ätit  bokstavligen  en påse  godis
inklusive en chokladkaka som ett experiment.Jag gjorde en extremt liten klick olja när jag tryckte
den till 8.1 och började kolla mina nivåer var 10:e minut för att se om jag kunde få dem att
sjunka.10 minuter efter oljan sjönk jag till 7,3 och när jag testade vid 20 minuter efter oljan hade
jag sjunkit till 4,8.” Michelle

"Jag kan bara använda små doser olja.Det gör att jag får hypoglykemi på full styrka.Men det är
bra  eftersom  jag  började  med  45/10  sprutor  av  lång-  och  kortverkande  insulin  för  åtta  år
sedan.Jag gjorde lite forskning om min nya åkomma och marijuana dök ständigt upp som ett
naturligt botemedel tillsammans med andra kryddor som kanel så jag började använda hashlock
tills "riktig" olja fanns tillgänglig.De var så starka att jag trodde att jag skulle dö första gången jag
åt en haschmössa.För att  inte tala om en laddningsdos av RSO.(Men RSO var inte ens ett
alternativ för mig då) Men när det var oljeanvändningen (spannmål om dagen) gjorde att min
kropp  var  överkänslig  för  insulininjektionerna  två  gånger  dagligen  och  jag  satt  fast  vid  en
vägskäl för att välja RSO eller skott.Jag stoppade skotten och fortsatte med oljan.

Tillsammans med dietförändringar och ökad daglig aktivitet (träning) har jag nu 5,7 A1C, gått ner
60 kilo och har inga mer fantomsmärtor (diabetisk neuropati).Efter några månaders behandling
fick jag gå över till glycerin- och alkoholtinkturer och bara göra årliga oljebehandlingar.För att
mitt socker började sjunka för lågt.

Den har mirakulösa diabetikerläkningsförmåga.Hur cannabis verkar på det endokrina systemet i
kroppen bör noteras och undersökas noggrant.Jag skulle hellre bli zonkad en månad om året på
en oljebehandling än att göra 730 skott av genetiskt modifierat gris-DNA.Jag använder sativa
växtsorter för att  extrahera mina oljor och göra mina tinkturer av.Det fungerar bäst för mina
symtom.Jag provade indica och konstaterade att jag bara inte kunde fungera och ville äta mer
och kände mig kall hela tiden.Sativan satte fart på min ämnesomsättning och puls, dämpade
min aptit och fick mig att få hysteriska skrattanfall (min favoritbiverkning).

Om ditt socker är högt, börja med låga konsekventa doser.Du vill fortfarande känna vad som
händer med din kropp.(Ett problem jag hade var att inte veta om jag var yr av oljan eller lågt
socker  så  du  ska  gå  igenom  några  teststickor  den  första  månaden  tills  du  vet  vad  du
känner).Och  du  kommer  att  bli  en  väldigt  törstig  person.Vatten  är  din  kompis  med  dessa
behandlingar.Högt socker gör att du är törstig hela tiden och det gör oljan också, så ta hänsyn
till det också.

Och oroa dig inte för mycket om att ditt socker sjunker i början.Det är inte som ett påtvingat
insulinfall.Oljan går bara in och gör det jag gillar att tro som att starta alla dina organ och det i
sin tur hjälper dem att rena blodet och den har också en bra relation till nervsystemet och jag
tror att din hjärna har en bättre känsla för din kropp genom dessa kanaler och vet att skicka alla
sina naturliga helande förmågor till  stressade delar.(I  mitt  fall  min bukspottkörtel,  njurar  och
blod.) Kom nu ihåg att det bara är min teori och jag är ingen vetenskapsman, jag pratar bara om
hur det fungerar för mig och det bästa sättet jag rationaliserar dess effekter.Det är bra att föra
dagbok och ha regelbundna hälsokontroller och blodprov för att markera dina framsteg.När din
A1C väl kommer i schack och din njurfunktion är bättre vet du att du är på rätt väg och då är det
bara att  hålla dig på den nivån du kommer att  arbeta på och det är inte på något sätt  lika
kraftfullt som att ta sig dit.Det kommer med största sannolikhet att krävas bara låga konstanta
doser  och  en  livsstilsnäringsförändring  som  diabetiker  inte  är  främmande  för.(Det  tog  mig
ungefär sex månader att gå från en A1C på 11 ner till en 7 och några fler justeringar i kost och
träning för att komma till 5-intervallet.(Vattenträning har låg effekt och fungerade fantastiskt för
mig). Anthony
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"Jag använder 1 gram olja om dagen för svår degenerativ perifer neuropati och lättnaden är
fantastisk!" Laurie

"Min man har ätit Cannabis i flera år och RSO-olja nyligen för sin diabetes.Det har inte bara
stabiliserat  hans  blodsocker  utan  det  vänder  också  om  hans  kroniska  njursjukdom.Han
diagnostiserades med en CKD i stadium 3 och de satte upp honom för att listas på en lista över
njurdonatorer.Han  började  få  i  sig  tinkturer  och  RSO-olja  och  nu  är  han  i  stadium  1
CKD.Läkarna sa till honom att detta inte är möjligt.Vi gjorde oss av med de läkarna och fick en
ny!RSO-olja  har  också  sänkt  hans  blodtryck,  stabiliserat  hans  anemi  och  hans  diabetiska
retinopati (han skulle vara helt blind vid det här laget, säger Western Medicine).Tacka den Store
Anden  för  den  vackra  Cannabisplantan  och  allt  hon  ger!!Tack  Rick  Simpson  för  att  du
tillhandahåller informationen om hur man gör Cannabis eterisk olja och vittnesmål från dem som
gör det!” Julie

"Min  partner  har  typ  1  och  att  äta  en  liten  bit  olja  hjälper  till  att  stabilisera  hennes
sockernivåer.Det är verkligen en gåva...” Spaceleaf

"Jag fick 4 metformin och 4 diamikroner om dagen, mitt blodsocker var 12% efter ett 12 timmars
snabbt blodsockertest.Min läkare, som såg lite besviken ut, sa: "Ja, jag antar att du inte behöver
några  fler  piller  för  din  diabetes."  9  månader  efter  kuren.Alla  mina  symtom,  njurar,  artrit,
kolesterol, blodtryck, alla mycket bättre på oljan än på piller.Det är ett mirakel.

Mitt blodsocker sjönk som en sten precis runt den 6:e veckan av kuren.En natt vaknade jag och
kände mig rolig, mitt blodsocker låg under 4%-strecket, 3,2%.Jag slutade ta de 8 tabletterna om
dagen jag fick för typ 2-diabetes.Det var 17 månader sedan.Sammanlagt åt jag 15 piller om
dagen, nu inga.Så, Michael, gör behandlingsnivån.3 månader, 60 gram [följ anvisningarna på
Ricks webbplats], din diabetes kommer att vara borta." Peter

"Cannabisolja är det enda som skulle stoppa smärtan av min neuropati.Även Oxycontin kunde
inte ta bort all smärta som CBD i cannabisolja blandad i en kräm gjorde.Det är en underbar växt
för alla möjliga medicinska användningar, och äntligen känner folk igen den.” Fjättra

"Rick räddade mig indirekt från ett öde som var värre än döden efter det jag gick igenom med
hjärtspecialister.14 månader, över 22 olika tester på 4 sjukhus och ett medicinskt center."Du är
ett värsta scenario, en sida av ditt hjärta är död, du kan behöva en hjärttransplantation." Sedan
efter 14 månader kunde de inte göra några fler tester, de gjorde en bypass.

2 år senare gick jag in för en uppföljning av en ny kardiolog som sa: "Det är ingen skada på ditt
hjärta alls, vem sa till dig att det var skador och att du hade en hjärtattack?Det är inte sant." Jag
spelades för en soss.Så när läkaren skickade mig till  en diabetiker som skickade mig till  en
njurspecialist hade jag hellre tagit en tupplur i en snövall och sedan gått igenomnågot liknande
hälsospecialister igen.Sedan kommer oljan med.Nu är jag friskare än jag har varit på 20 år.”
Peter

”Jag  är  en  kvinna  på  79  år  och  bor  i  Frankrike.Jag  vill  dela  med  mig  av  min  personliga
erfarenhet av hampaolja.Min man Jerome hade för några månader sedan ett brutet svanskote
och höft på grund av ett fall.Från det ögonblicket gick allt fel, led av stor smärta och smärtan
svävade  starkt  över  honom.Mitt  barnbarn  berättade  att  han  kände  till  en  mycket  effektiv
naturmedicin som kunde hjälpa dig i detta smärtsamma tillstånd.Vi använder hampaolja i hans
sår och läkte men svullna, och gav oralt en liten mängd dagligen.

Jag måste säga att återhämtningen var fantastisk, men det är något annat du behöver veta, min
man led  för  länge  sedan  av  erektil  impotens  så  jag  bestämde  mig  för  att  ge  utöver  olja,
applicera den på hans penis, resultatet var det mest fantastiska som jag har sett under hela mitt
liv, nu är min man perfekt kapabel att ha intensivt sex flera gånger om dagen, plus att storleken
på hans penis ökar mycket till den storlek jag hade min man när jag var ung.Det kan tyckas
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ovanligt för en person i min ålder att ge detta vittnesmål, men jag tror att hälsa är lika viktigt som
ett bra sexliv.Tack Rick." Rochelle

--  Tack,  Rochelle.Ja,  hälsa är  lika viktigt  som ett  bra sexliv,  och ja,  oljan gör precis  det  du
beskrev.J B

"Vilka stammar hjälper manlig impotens, JB?Män behöver veta det här...” Tomas

--  Det  är  en  bra  fråga,  Tomas.Gå bara  till  en  webbplats  för  stamgranskning  och sök  efter
stammar med rapporterade afrodisiakumeffekter.Skaffa sedan några, testa det genom att röka,
och om du gillar effekten, gör oljan och använd den.Det är ungefär allt som finns.Vissa stammar
gör dig kåtare än andra och vissa kombinationer av stammar kommer att vara mer effektiva än
andra kombinationer av stammar eller oljor.Det är ungefär allt jag kan säga för tillfället.Prova
oljan, om den inte har den effekt du letar efter, gör eller skaffa en till sats tills du hittar rätt.Det är
så det ska vara.J B

"Mina fötter mår bättre än någon gång under de senaste tio åren på grund av neuropatin." Leon

"Jag skulle säga att  chansen är stor att  problem med psykisk ohälsa existerade före någon
cannabisanvändning;  att  obehaget  av  den  psykiska  sjukdomen  fick  dem  att  försöka
självmedicinera.Jag har C-PTSD och var i ett aktivt beroende från (minst) 12 tills jag blev ren vid
33.Det är 5,5 år sedan.Jag provade nästan alla droger jag kunde eftersom jag inte kände mig
"rätt". Att bli ren för mig innebar psykiatriska mediciner och rehab och några års terapi.

Efter att ha hittat cannabis (igen) för ett år och lite sedan, och använt det för diskproblem, blev
jag chockad när jag upptäckte att jag inte längre behövde flera av de psykiatriska medicinerna
jag hade tagit i  minst 3 år.Jag fick också diagnosen typ 2-diabetes kort innan jag upptäckte
medicinsk cannabis.Det var ett direkt resultat av några av psykmedicinerna!Nu har jag vanligt
blodsocker och jobbar på att sluta med de två sista medicinerna (antidepressiva som långsamt
måste avvänjas) inom 2 år." Jenn

"Jag hade typ 2-diabetes också.Genom att använda cannabis dagligen kunde jag sluta använda
flera receptbelagda läkemedel som bokstavligen dödade mig inifrån och ut.Denna förändring
gav mig energi och en känsla av klarhet som jag inte hade haft på länge.Ökad energi gjorde att
jag faktiskt VILLE gå på promenader.Jag började gå på vattengymnastikkurser.

Gjorde  ett  par  enkla  förändringar  i  min  kost.En  förändring  är  att  jag  började  äta  mer
cannabis.Vanligtvis i form av choklad gjord med cannabisinfunderad kokosolja (super hälsosam
olja, mycket fördelaktigt för att avgifta levern och hjälpa till med viktminskning).

Under det första året jag använde cannabis dagligen gick jag ner lite över 40 kilo.Jag har fått
tillbaka lite, men jagJag är inte alls bekymrad över det eftersom jag vet att jag är under lite mer
stress på sistone, och att  genom att  använda (särskilt  äta!)  cannabis dagligen kommer min
kropp gladeligen att ta hand om sig själv, som den är designad.” Jenn

"Jag vet inte om du visste detta men 2011 var min diabetes dålig, mina njurar läckte 12 gram
protein om dagen, mina knän gjorde så ont att jag knappt kunde gå.Senorna som jag slet i
höften år 85 kom tillbaka med en nästan outhärdlig smärta.Jag vägde 220 kg.Läkaren skickade
mig till en diabetesspecialist som skickade mig till en njurspecialist.Jag kunde inte ens spela
gitarr längre.Jag slutade bry mig.

Jag gjorde en del efterforskningar efter att mike i det här inlägget berättade för mig att en kille
som heter Rick Simpson botade ett gäng människor från cancer med potolja.Jag trodde bsmen
jag kollade på det.Och fick reda på att det också fungerade på typ 2-diabetes - vad jag hade.

Jag följde Rick Simpsons anvisningar som han har på sin sida om hur man gör det och hur
mycket man ska ta osv.det gjorde mig illamående, jag trodde att jag hade influensa, jag fortsatte
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med det, och runt den 6:e veckan sjönk mina blodsockernivåer. Jag slutade ta de 8 tabletterna
om dagen jag tog och mitt blodsocker höll sig i mål.

Jag gick ner 30 kg, min rygg gjorde inte lika ont.Jag gick in på min 3 månaders kontroll och min
läkare stod där med sin käke öppen.Alla mina vitals var normala.Det var 2 år sedan, jag väger
173 kg mitt blodsocker är fortfarande normalt inga piller. Jag gjorde ytterligare ett 24-timmars
urintest för att se hur det gick för mina njurar så mycket jag kunde få ut av min läkare var "Jag
vet inte varför din njurarna har blivit så mycket bättre." Jag har ingen smärta i knä eller rygg om
jag inte överdriver, men det går tillbaka till det normala efter några dagar.Jag röker knappt gräs
längre, jag gillar inte riktigt att röka det.Det var vad oljan gjorde för mig.” Peter

"Inte säker på att du kommer ihåg mig, jag tar 1 g/dag för svår idiopatisk neuropati.Ringde High
Noon en dag, Rick och Janet sa åt mig att se till att jag höll dig uppdaterad...3 månader in och
jag var chockad ikväll...satt i soffan, insåg plötsligt att min hund var under mig, jag hade klappat
henne i,  jag har ingen aning om hur länge, med baksidan av vaderna.OCH HON KÄNDES
MJUK!!!Jag  har  haft  TRE  kirurgiska  ingrepp  under  knät  under  de  senaste  10  åren  utan
bedövning,  eftersom  jag  inte  kunde  känna  det.En  av  dessa  operationer  var  en
SURALNERVBIOPSI!DET är chock och vördnad människor!!” Laurie

"RSO-oljan har varit ett sånt underverk för mig, jag har kunnat äta igen, min smärta har varit
hanterbar för tillfället, och inga narkotika, jag har flera problem för många för nämn, narkotika
förtärar mina sammanväxningar som har mina tarmar klistrade ihop, läkarna kommer inte att
göra något om jag inte har ett hinder, jag har inte kunnat äta annat än vätska tills för två dagar
sedan, 4 dagar på RSO, jag hade en grillad ostmacka och igår en halv tonfisk smörgås, läkarna
kan inte göra något för mig, så jag är ensam, jag väger 110 pund och det är inte min normala
eller hälsosamma vikt för mig, jag har sjunkit så lågt som 98, med sina mediciner, det gjorde de
ta upp mig med teskedsfoder, 24/7, härlig, skulle hellre äta mat som vi var tänkta att...Befria
växten som Gud gav oss...” Joyce

"Sanning.Mina blodsockernivåer är nu i normala intervall och jag har kommit av med 2000 mg
Metformin om dagen och äter nu nära noll gluten och tittar på min kost.Ingen fettfri skit, eller
dietskit,  eller  frysta  Weight  Watcher-måltider  heller.Har  du  sett  natriumhalten  i  de  frysta
måltiderna?Skandalös!" Cheshire

-- Gillade du smaken på maten när du provade dem på oljan?J B

”Jag gillade dem inte innan, men sedan oljan eller min ålder har jag blivit glutenkänslig.Jag har
mer migrän, mer fibrobloss, akne, magkramper, för att nämna några.Plus att natriumet får mig
att svälla upp som en ballong.Sedan jag främst blev cannabisanvändare och med oljan, äter jag
nu mer hampa, frukt och grönsaker, mindre fett, mindre örter på maten.JAG ÄLSKAR DET!Men
denglutenrelaterade livsmedel som pasta och bröd, jag ÄLSKAR oavsett om det är på oljan eller
inte.Resultatet är att min kropp inte gillar det och jag mår bra med det.” Cheshire

"Hej Greg, jag har en ren hälsoräkning på min blåsa.Så säger doktorn tack vare Chemo.Han sa
att jag är i total remission nu.Men sanningen var att jag tog totalt cirka 19 gram RSO från och
med den 13 oktober 2012 och senare och torsdagen den 19 december 2012.Gick för en penis
scope  genom  min  prostata  och  in  i  min  blåsa  och  har  nu  en  total  remission  av  min
blåscancer.Helt friskt rosa och inga tecken på cancer.Min läkare säger att jag ser ut som om jag
aldrig haft cancer tidigare.Han var förvånad över hur bra jag såg ut.Jag kämpar fortfarande mot
dessa  droger  och  vet  att  RSO  kan  hjälpa  mig  att  sluta  med  dessa  piller  innan  de  tar  in
mig.Hoppas fortfarande att minska mina cystor i var och en av mina njurar också, höger och
vänster.

Mina sömnmediciner har minskat enormt de senaste månaderna och jag är också borta från
min Cymbalta HELT nu och har också dragit ner på mina Baclifin, Lyrica och OXYCOTIN och
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försöker fortfarande få bort dem helt, vilket förvånar mina läkare hur FAST jag jag skär ner och
hur detta kommer att ge mig en chans att ha ett lite NORMALT LIV.

Jag tackar rökning för medicinsk marijuana för att jag höll mig vid liv genom denna narkotiska
del av mitt liv.Läkarna skrev av mig för LÄNGE sedan.Denna RSO har gjort det möjligt för mig
att börja gå upp i vikt efter att ha nått det lägsta någonsin på 135 vid 6 fot hög i oktober förra
oktober och jag väger nu 149 -- det är en 14lbs ÖKNING, precis medan jag tog RSO.Min stela
rygg har avtagit i smärta och jag har haft mer rörelse också under de senaste månaderna min
nackoperation har också lagts på is i höstas också sedan mitt RSO-intag.

Min psoriasisartrit i mina fötter har också avtagit och jag ber att jag inte får fler steroidsprutor i
fötterna  längre  och  ber  detsamma  för  min  rygg  också  mina  senaste  spinal  tap  epidurala
steroidskott  i  min  ryggrad  var  i  höstas  och  hoppas  min  smärta  nivåerna  hålls  nere  för  att
förhindra att mer händer.

Min läkare säger att min kropp inte klarar av fler (OM JAG VILL LEVA) byta shots och piller för
livskvalitet.BULLSHIT, SÄGER JAG.Ta RSO för att hjälpa till med alla dina åkommor och för att
minska din smärtstillande medicin och för att döda cancer för alltid.Jag har inte tagit särskilt
mycket och inte särskilt länge om det kan göra detta på så kort tid för mig, tänk bara om hela
världen kunde veta om detta.Guds botemedel!!!” Tony

"Min pappa fick diagnosen bukspottkörtelcancer för 6 månader sedan.Under kemoterapi spreds
det till njurar och lungor.Han hade prickar överallt och han försämrades mycket snabbt.Jag läste
om oljan och bestämde mig för att han inte hade något att förlora.Vi gjorde några och han har
varit  på  det  varje  dag i  tre  månader.Resultaten från skanningen kom fram igår.Doktorn var
förvånad.Bukspottkörtelcancer har krympt och andra fläckar har helt försvunnit.Min pappa är så
mycket bättre.Inget illamående, har gått upp i vikt, sover inte på hela dagen längre och han är
ute och går igen.Verkligen fantastiskt.Vi är över månen." Lisa

--  Bra,  Lisa,  men  inga  fler  skanningar  tack,  bara  olja.Du  behöver  verkligen  ingen
cancerframkallande undersökning för att se att han mår bra.Som du säger, du hade inget att
förlora, så förlora inte det här spelet genom att ta onödiga skanningar som lätt kan göra det
värre.

Strålningseffekter  ackumuleras  i  kroppen.Ju  färre  skanningar  en  cancerpatient  tar  desto
bättre.Det är bara sunt förnuft, inget annat.Generellt sett är det verkligen bättre att äta ytterligare
60g olja när du inte är säker på om du är 100% frisk.

Dessutom gör alla dessa tester och läkarbesök vanligtvis patienter väldigt nervösa och utsätter
dem för mycket stress.Stress och ångest är svåra att undvika när man har att göra med en
sjukdom, så undvik stress och ångest så mycket du kan - och oljan kan hjälpa mot stress och
ångest bättre än något annat ämne jag känner till.J B

"Jag har använt cannabis i flera år för min diabetes.Jag har alltid känt mig som en skit.I min
familj på min mammas sida var diabetes dålig, att förlora fötter, ben, syn och sedan döden.Mina
mostrar, farbröder, farmor.Och alla mammor har gått från diabetes.Min mamma var 55.Min ålder
idag.Min unga syster här poäng är över 570 per dag, 3 skott om dagen, men som för mig själv,
ingen diabetes, i många år.Jag är ganska frisk.

En god vän, i 70-årsåldern.För ungefär sju månader sedan kom till mig.Hans poäng var i mitten
av 500-talet, han var riktigt sjuk.Tja, efter att han använde RSO, bara från trimning, gick hans
ner  till  180-talet.Om  bara  några  månader.Infunderad  med  hampaolja  tas  två  kapslar  om
dagen.Nu är han tillbaka och jagar, fiskar och hugger ved.76 år gammal, och han ser 15 år
yngre ut.Jag vet att cannabis är anledningen till  att jag inte tar skott idag.Jag är fortfarande
diabetesfri.Jag är den enda i min familj.Jag önskar att min syster skulle utbilda sig, hon skulle
må så mycket bättre.Som att ta sig an en Grizzly varje morgon.” Ron
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"Jag kan säga er på riktigt, att i mitt fall har en kombination av cannabisolja och byte till honung
som sötningsmedel sänkt mina sockernivåer till  acceptabla (läs normala) nivåer.Jag behöver
bara använda motsvarande en mängd ungefär lika stor som långkornigt ris.Jag lider av perifer
neuropati, sömnlöshet, kronisk nack- och ledvärk, en dålig lever (det är tydligen en medicinsk
term), lågt antal blodplättar, kronisk EBV och en större mjälte än en brödlåda.Jag kan inte (inte
för att jag skulle) opereras utan att det är stor sannolikhet att jag kommer att få blod.

Nu skulle jag INTE föreslå någon annan att göra detta, men jag har varit sjuk i tio år.Det blev
värre ju fler mediciner och procedurer de fick mig genom.Till slut sa jag "NOG".Inga receptfria
produkter, ingen kommersiell medicin, allt växtbaserat eller livsmedelsbaserat.Jag använder min
ND för att begära tester för mig, sedan går jag över det med henne och kan be om förslag på
modaliteter.Men!Jag har sista ordet.Och jag mår bättre." Hoody

"Typ 1-diabetes munchies eller inte mitt blodsocker steg alltid snabbt.Eftersom jag har använt
oljor förblir mina sockerarter normalt.För första gången sedan jag fick det vid 20 är mitt a1c-test
nu 6,8.” Eugene

"Jag har en vän, mer än en, men hans sockerarter var 20+.Vi rökte länge 35+ år, så vi fick lite
olja.Ingenting som doktorn gjorde fungerade.Hans sockerarter är nu 10.Fortfarande hög, men
han gillar Pepsi." Donald

"Oljan har totalt dödat min smärta från bensporrar och svaga lungor som verkar bli starkare för
varje dag!Och jag har precis startat oljan nyligen!Jag är både förvånad och tacksam!” Evergreen

"Otrolig.Det är en mirakelväxt.Det verkar försöka normalisera ditt system oavsett vad som är
fel." Zed

"Min fru har ingen längre neuropati i fötterna.Vi hade slut på olja för ungefär två månader sedan
och under de 20 dagarna började neuropatin komma tillbaka de senaste dagarna.Fyra dagar
tillbaka på oljan och inga fler nålar.Hon har inte längre högt blodtryck och har gått ner nästan 30
pund,  helt  enkelt  genom  att  lägga  till  cannabisolja  i  hennes  rutin.Hon  har  även
förmaksflimmer.Ingen arytmi sedan oljan började." Kompis

"Mitt  socker  gick  utom  kontroll.Jag  fick  maximala  insulinmängder  och  oral  medicin  utan
resultat.Jag hade gått  upp massor  av vikt  av dessa mediciner  och var olycklig.Jag började
använda olja, gick upp droppe för droppe, testade mitt blod 8 gånger om dagen för att vara
säker  på  att  jag  var  okej.Det  fungerade!Vid  en  lätt  dos  sjönk  mina  sockerarter  till  det
normala.Två år senare lever jag,  tappade 67 kilo,  ingen dietförändring och hjälper Rick.Om
mina siffror går upp (jag är dålig ibland) ökar jag min olja.” Janet

"Hej Mr. Simpson, jag är Aaron, jag är 17 år gammal.Jag har använt din receptolja för att hjälpa
min typ 1-diabetes.Jag borde ta fyra insulininjektioner per dag i höga doser men eftersom jag
har använt ditt oljerecept behöver jag bara ta en på natten och jag skulle personligen vilja tacka
dig.Det  finns  inte  många människor  som du  själv  på denna  planet,  och  nu har  du  enmer
supporter bakom dig.Med vänliga hälsningar, Aaron”

"För denna berättelses syfte är mitt  namn Alexis.Jag är diabetiker sedan 1994.Hösten 2010
drabbades min vänstra fot av vad som verkade vara ett enkelt slitet ligament, och medicinsk
behandling uteblev och den lilla behandling jag fick var försumbar.Jag fick veta att jag kan ha
Charcots  fot  som  vanligtvis  inte  känns  igen,  särskilt  i  den  akuta  fasen,  tills  allvarliga
komplikationer  uppstår.Tidig  erkännande  och  diagnos,  omedelbar  immobilisering  och  ett
program för förebyggande vård kan minimera sjukligheten i samband med denna förödande
komplikation av diabetisk neuropati.Om den hanteras felaktigt kan Charcot-foten få katastrofala
konsekvenser inklusive amputation.

I december hade jag ett ulcererat sår längst ner på min mycket svullna fot.Efter att ha sökt akut
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ortopedisk vård diagnostiserade läkaren det snabbt som "kronisk Charcot med osteomyelit." Min
fot  hade  luftfickor  och  en  allvarlig  infektion  i  benet.Han  berättade  att  den  enda  möjliga
behandlingen var omedelbar amputation av foten.Jag hade svår smärta fysiskt, känslomässigt
och andligt.Läkaren gav mig en vecka på mig att hantera det psykologiskt.Jag fick en rullstol
med instruktioner om att jag inte kunde bära vikten på min fot.

Vi  vet  alla  att  Gud  arbetar  på  mystiska  och  underbara  sätt.Han  förde  till  mig  två  av  sina
mänskliga "läkande änglar" med medicin som han gav för länge sedan.Med ingenting att förlora,
förutom min  fot,  tog  jag  medicinen,  som de kärleksfullt  förde till  mig,  både sublingualt  och
applicerade den direkt på det öppna såret.I slutet av veckan kunde jag och de som tog hand om
mig se förbättring bara med sårets utsida.När jag träffade läkaren igen, gav han mig ytterligare
en vecka med en lång rad rekommendationer  om vad jag skulle  hålla  utkik  efter  som han
kallade  ett  "OMG  ..."  ögonblick.Jag  fortsatte  troget  att  administrera  den  medicindos  som
föreslagits.Jag började må bättre, och ännu viktigare, såret började läka.I april fick jag gå på min
fot i 10 minuter om dagen.Ett litet kirurgiskt ingrepp behövdes för att avlägsna en del försämrad
benmassa som bildades.

Jag fortsätter  med medicineringen och min läkare är försiktigt  optimistisk att  jag får behålla
foten.Infektionen i mitt ben var mycket allvarlig och kommer att ta ett tag att klara upp, men det
läker.För närvarande överväger läkaren möjlig konstruktiv operation av min fot inom ett år om
det fortsätter att förbättras.” Alexis

"Jag är en av vännerna "Alexis" nämner.Jag har skickat henne en länk till det här inlägget och
hon kanske vill avslöja sig själv när hon ser det, det överlåter jag till henne.Jag har länge varit
en förespråkare för legalisering av marijuana för rekreationsändamål och jag var medveten om
att det effektivt kunde lindra smärta och ångest.Men det har bara varit under de senaste 8 eller
9 månaderna som jag verkligen har  blivit  medveten om cannabisens helande kraft.När  jag
pratade med Alexis i februari och hon berättade om den föreslagna amputationen, hade jag sett
Ricks "Spring från kuren” video men var verkligen skeptisk.Min partner och jag hade diskuterat
möjligheten att göra hampaolja och prova det som ett botemedel, och vår gemensamma vän
Alexis verkade vara en utmärkt kandidat.Hon gick med på det, och vi gjorde en sats olja den
kvällen och började administrera den nästa dag.De första resultaten var lovande men jag var
fortfarande mycket skeptisk.Men som jag sa till Alexis, "Vad har du att förlora?din fot?läkaren vill
redan ta det!” Jag var aldrig stoltare än den dagen hon gick in i mitt vardagsrum.Och fastän hon
på grund av sin operation sitter i rullstol igen ett tag.hennes läkare har sagt till henne att det är
en "högsta prioritet" för Alexis att dansa på hennes bröllop nästa maj.Detta från mannen som
ville skära av hennes fot fyra månader tidigare." Bås

"Tack Rick,  jag  gjorde oljan  för  att  hjälpa människor  som inte hade någon aning om dess
förmåga att  läka.Fall  ett  -  diabetiker  i  dialys,  5  dagar  i  veckan,  6  timmar  åt  gången.13  %
njurfunktion och stor smärta.Smärtan försvann första dagen.Tre månader in i behandling ned till
2  gånger  i  veckan  på  dialys,  3  timmar.Och  54%  njurfunktion  tillbaka.Fem  månader  in  i
behandlingen inte  längre  dialys  och 98 % njurfunktion  tillbaka,  och inga  fler  receptbelagda
smärtstillande mediciner alls och har sitt liv tillbaka efter 25år av helvete.Oh yah, ingen kostnad
för oljan och jag älskar varje minut av att kunna hjälpa henne.De andra vi behandlar har också
liknande framgångar, så tack för att jag fick vara en del av detta.” Dan

"Min man har typ 2-diabetes och har tagit  cannabis och han har minskat från 3 sprutor om
dagen, förutom 5 enheter på natten till 5 enheter på natten, så det hjälper.Han har bara tagit det
i en och en halv månad.” Gladys

”Jag  har  också  botat  5  personer.Mina  vänner.Diabetes  typ
2.Äggstockscancer.Fetma.Hudcancer.Och det botar min HGG svåra morgonillamående.Jag gör
den själv.På min bakgård.Jag lär min 4-åring.Jag förstår hur viktigt det är." HempGirl
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Matsmältning och Crohns sjukdom
"Oljan hjälper Crohns sjukdom.Det stoppar inflammationen i dina tarmar.Jag hade en tumör och
1/3 av min lever och gallblåsa borttagen innan jag fick reda på oljan.Nu har oljan läkt alla otäcka
efterverkningar av cellgifter för min hep C och operationerna.Jag har gått ner 18 kg och jag mår
bra.” Michelle

"Jag fick en liten summa att testa.Wow.Jag åt som jag inte har ätit på flera år!Min aptit kom
tillbaka!Nu vet jag att det inte är billigt men det fungerar för alla typer av problem.Tack!" Danny

"Jag har hittat samma sak!60 pund lite mer än för ett år sedan från 205.Nu är jag tillbaka till 180
och stabil.Jag blir helt sugen, och inte bara munchies.Jag äter faktiskt en hel måltid om dagen
nu.Innan?2 tuggor och jag ville...Nåväl, låt oss inte bli för grafiska." Hoody

"Och  naturligtvis  var  dietförändringen  också  orsakad  av  RSO...Jag  är  sugen  på  mycket
hälsosammare mat nu än jag någonsin gjort...Jag hade ett chokladproblem...nu räcker det med
1 bit och det behöver jag inte ens för det mesta!!!Jag vill äta hälsosamt, LEVA hälsosamt!!!”
Laurie

"I  ett  Crohns sjukdomsforum kände jag mig praktiskt taget "mobbad" för att  ta reda på vad
denna "RSO" var.Och bara två korta veckor efter det räddade det mitt liv, och det gör det varje
dag.Upptäcktes 29/12/12.Livet räddat 1/11/13.” Sarah

"Jag hoppas att du inte är avstängd, jag hittade dig precis!Jag låg i sängen förra månaden med
en säker dödskänsla över kroppen, som jag har känt tidigare.Bara 2 veckor innan hade jag stött
på ditt namn och arbete på ett Crohns forum.Den här killen upprepade ditt  namn så många
gånger att jag nästan kände mig "mobbad" för att ta ner ditt namn.En liten stund senare sökte
jag  ditt  namn  och  oljan.Mycket  information  kom  upp  så  jag  började  med  en
internetradiopratshow som heter "Red Ice Radio" och en inspelning av en intervju med Rick om
ämnet oljan.När det var över grät jag.Jag gick hem och berättade allt för min man.

FF till Jan.11 dagen jag skulle ha dött.Min man hade precis köpt det vi behövde för att göra olja
den  10:e  och  hade  planer  på  att  göra  olja  på  någon  dag.Den  11  mådde  jag  illa  på
morgonen...som jag gör de flesta morgnar.Sjukdomen sköljde över mig snabbt och starkt.Jag
låg i sängen för att dö...jag visste att det var dåligt när jag inte kunde förmå mig att ringa min
man på jobbet.När han kom hem började han på oljan direkt.Jag åt en boll av havregrynsgröt
och kunde känna hur min kropp vänder sig om inom en timme så jag åt en ny boll och 2 timmar
efter det kunde jag gå på egen hand till badrummet.Nästa morgon kände jag knappt symptomen
från dagen innan, och gick till jobbet!(veckoslut jobb-långsamt och lätt) den 15:e täckte jag och
extra dag och sista minuten ombads att täcka resten av veckan.JAG KOMMER ATT BETALA
FÖR VÄRLDEN OM RSO!

Jag  glömde  nämna  att  jag  har  Crohns  sjukdom,  kolit  och  biokemiska  brännskador
(appendixläckage) från lungorna och neråt.Min blindtarm läckte i 5 1/2 månad sen dec.2008 till
19 maj 2009.Ta bort 1 liter smittsamt avfall.

Jag har tagit denna olja varje dag nu i 39 dagar vid en kornstorlek med havremjöl 3 gånger om
dagen.Jag behöver inga mediciner längre och röker det knappt.Jag dricker också Aloe Vera
juice 95%.Det gör att  oljan fungerar ännu bättre.Jag loggar allt.Jag kommer aldrig att  ta ett
annat konstgjort ämne igen." Sarah

"Pot  är  det  enda  botemedlet  som  tvingade  min  svåra  Crohns  sjukdom  till
remission.Cannabiskurer.” Alicia

"När  jag  säger  att  cannabis  läker  Crohns  menar  jag  det.Jag  levde  i  30  år  med  den  här
sjukdomen, okänd för mig, och fick reda på det först efter att jag slutat använda all fritidsbruk av
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marijuana.Det var ett långt uppehåll och min Crohns sjukdom kom inte tillbaka till kontrollerbara
nivåer  förrän  jag  återupptog  cannabisanvändningen.Ursprungligen  dödade  jag  bara  mitt
illamående, men fann sedan att det hjälpte av Crohns.Ser inte tillbaka!" Sean

"Bra jobbat!När jag arbetade på apoteket hade jag turen att träffa en ung man (18) som hade
ganska långt framskriden Crohns.Han använde inte RSO vid den tiden, bara några mediciner vi
bar.Han gick in för utforskande operation och kunde inte använda sin cannabis.Han blev ganska
sjuk på sjukhuset, feber, infektion, gick snabbt ner i vikt på en ram som redan var för tunn.Hans
läkare gick till slut med på att ge honom ett dagspass så att han kunde komma till oss och få lite
medicin.

Hans läkare var mer än förvånad när han gick in för att kolla på honom nästa morgon, och han
satt uppe i sängen med ljusa ögon och buskiga svansar, efter att ha ätit en god måltid kvällen
innan, och bara stoppade i sig sin frukost.Senast jag pratade med patienten hade han precis
hört talas om RSO.Jag tvivlar inte på att han kommer att bli helt  läkt från alla problem från
Crohns på nolltid alls." Jenn

"Jag har Crohns.Tack vare Rick Simpson har jag fått tillbaka mitt liv!” Kathleen

"Det  botar  Crohns,  vet  jag  själv.Du  måste  få  i  dig  det.Jag  rökte  i  flera  år  också  för  att
återuppleva smärta... Läkningen kom inte förrän jag fick i mig oljan.Prova det, du har inget att
förlora än en outhärdlig sjukdom.” Sara

"Cannabisolja hjälpte till att läka min Crohns så att jag kan hantera det!Nu har jag fått livskvalitet
igen tack vare Rick Simpson oil och Shona Banda oil.Jag skulle ALDRIG ha kunnat göra något
liknande vid den här tiden förra året...Jag kunde knappt gå och handla mat utan rädsla för att
behöva vara nära ett  badrum.Jag var tvungen att  ständigt  backa från konstutställningar och
målarspelningar på grund av hur dålig min Crohn var.Tack och lov blev jag introducerad till
cannabisolja och hittade så småningom rätt olja för mig.Jag lever och älskar livet igen...seriöst
förra året vid den här tiden kunde jag inte ens gå till en bondemarknad...livet sög!CANNABIS
LÄKER!!!!

Att läsa Shona Bandas ~ Live Free or Die gav mig styrkan att stå upp och ha modet att LEVA
FRITT och läka.Läs Rick Simpsons bok!Det är en underbar självbiografi full av information som
är värdefull  att känna till.Båda böckerna hjälper till  att  väcka ditt  sinne så att  du inte längre
behöver vara en del av fåret.Lär dig sanningen.Googla det." Linzy

"En av de största känslorna jag inte känt på länge är att känna den UNDERBARA värmen från
att äta jalapenos med sriracha i pho…..Utan ont i magen!Tack och lov för CANNABISOLJA!Jag
brukade ta smärtan bara för att kunna unna mig själv….min favoriträtt någonsin…..Nuförtiden
kan jag äta det och INTE KÄNNA SMÄRTA eftersom cannabisolja hjälper till  att hantera min
Crohns sjukdom!!!Åh vad jag saknade smaken av pho och den varma bränningen från heta
kryddor!Jag kommer aldrig sluta ta min olja.Mmm mmm inte på något sätt!" Linzy

"Jag har Crohns och det gör underverk!!!Fungerar bättre än något piller de någonsin gett mig.”
Andrew

"Behandlar min rumskamrat för kolit med RSO för närvarande.När han förstörde sin motorcykel
bröts han upp och låg på sjukhus i en månad.När vi var på sjukhuset fick vi veta att han hade en
massa i tjocktarmen och att det med största sannolikhet var cancer.Han har lidit av kolit sedan
han var17 år gammal, han är nu 29.

Efter att ha varit livrädd och inte vetat vad som pågick pratade jag med min vän om att prova
RSO.Han gjorde Rick Simpson Oil åt min vän och han har tagit den sedan oktober.Läkarna
säger att massan har reglerat sig själv, den normala färgen har återvänt och de tror inte längre
att det är cancer.Vi har effektivt stoppat blödningen i hans tarmar nu sedan oktober, utan ett
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enda bloss!Inflammationen är minimal.Vi kommer ALDRIG sluta använda RSO i min familj!!!”
Chris

"Jag använder olja för kolit.Det fungerar.Enda problemet är att jag inte har ordentlig belastning,
så jag blir lite yr av det.Men vem bryr sig, jag mår bra av det." Igor

"Jag har en vän med kolit och det hjälper i en otrolig takt.De hade honom på alla genetiska
droger där ute tror jag, han var väldigt nära en klausulpåse.Har sett flera läkare, han är väldigt
öppen för frågan, detaljer etc.Jag skulle kunna försöka få lite mer detaljer." Precis inkommet

"Jag har kolit från strålbehandlingarna...narkotika är värdelösa.Cannabis är det ENDA som har
gett mig någon lindring från smärtan.” Lä

"För personer som tittar på stammar som fungerar med kolit, är många ost- och Chemdogg-
lutande korsningar det som verkar fungera bäst för dem jag känner som använder det." Chris

"Jag har använt RSO sedan mitt tidiga 20-tal för att förhindra ulcerisk kolit från att utvecklas.Jag
har en helt normal matsmältningskanal vid 41.Min far led separat av Crohns sjukdom och det är
enligt min ödmjuka åsikt att det var oljan som hindrade mig från att också drabbas av samma
öde.” Todd

"Jag använder cannabis när jag har en uppblossning av divertikulit, det är det enda som ger mig
verklig lindring, hjälper mycket mot magsmärtor och hjälper musklerna i magen att slappna av,
bättre än receptbelagda smärtstillande medel som bara maskerar smärtan för en liten stund!"
David

"Jag använder RSO för mina Crohns också.Det har varit ett mirakel för mig." Bobby

Hjärta, blodtryck
"Hjärtat är ett livsviktigt organ och oljan föryngrar vitala organ.När patienter börjar använda oljan
drar de vanligtvis ner sina doser av sin hjärtmedicin, och de flesta slutar använda medicinerna
så snart de känner att de kan sluta använda dem.Oljan är mycket välgörande för hjärtat, men
jag tycker att patienten verkligen borde rådfråga en läkare när han slutar med dessa mediciner
som ordinerats till dem.

Oljan  kan  reglera  blodtrycket  och  i  vissa  fall  arytmier  mycket  effektivt.Det  brukar  sänka
blodtrycket, så de som använder blodtrycksmediciner bör vara försiktiga med användningen av
oljan tills de vänjer sig.En kombination av blodtrycksmediciner och oljan kan driva ner trycket för
lågt, så det är en bra idé att övervaka blodtrycket med en blodtrycksmätare.I många fall kommer
patienter också att upptäcka att oljan också ökar hjärtfrekvensen något.

Detta område kräver mycket mer forskning, så patienter bör följa sitt sunda förnuft när de börjar
med oljan, men de bör också hålla kontakten med sin läkare eftersom de kan uppleva vissa
problem  med  att  sluta  med  dessa  mediciner.Hjärtpatienter  bör  kontrollera  de  elektriska
ledningarna i sitt hem eller sin anställning.Hjärtat arbetar på elektromagnetiska impulser, och
därför bör de undvika att vistas i elektromagnetiska fält så mycket som möjligt.

Jag skulle äta oljan och jag skulle också använda den i stolpiller.När det gäller lokal applicering
så skadar det aldrig men jag kan inte säga hur nyttigt det verkligen är för tillfället.Som alltid
skulle  jag  använda  hampa  ialla  möjliga  sätt.Jag  skulle  också  inkludera  hampafrön  och
hampfröolja i min kost, både frön och oljan är kända för att ha mycket gynnsamma effekter på
många hjärtsjukdomar.

Om jag var läkare och skulle göra en hjärtrelaterad operation eller transplantation etc. skulle jag
försöka föryngra organet med minst 60g av oljan först.Om 60g inte skulle få patienten till ett
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tillräckligt hälsotillstånd, skulle jag ändå fortsätta att ge dem oljan.J B"

"Jag minskade och slutade ta mina blodtryckspiller eftersom mitt blodtryck blev för lågt.När jag
slutade ta blodtryckspillerna normaliserades mitt blodtryck.Hjärtslag verkar mer regelbundet och
inte  så  besvärande,  med tanke  på  att  jag  har  haft  oregelbundna  hjärtslag  sedan  födseln."
George

"Jag fick en hjärtattack dagen efter min födelsedag den 2 april 2012.Doktorn försökte berätta för
mig att det bara var artrit, och det var bara hjärtinfarkt.De gillar inte att jag använder Cannabis,
fick ett stort slag här nere mellan en läkare som bara är farmaceut och trycker på piller, och en
naturalist farmaceut, min reg Doktor dödade mig också, jag var 100% blockerad på ena sidan
och 80% på andra sidan trodde jag att jag skulle bli krympling för, jag ber om din hjälp förra
veckan, och den enda tröst jag hade var cannabisen, letar fortfarande efter olja, jag har artrit,
den här sa de var en änka Tillverkare, jag hade tur, jag gick till akuten, de berättade för mig att
jag satte in en stent och väntade på vad jag skulle göra med den andra, tack Rick, du gör en
fantastisk grej och du är mycket uppskattad.Hej, jag är fortfarande här, och en annan notering:
min man går inte till doktorn, dricker inte eller röker, bara använd cannabis i alla dessa år.Han
har  blodtryck  precis  som  en  tonåring,  frisk,  Gud  välsigne  dig  och  oss  alla,  Barbie  toking
fortfarande (@ O@ ) för smärta." Barbie

"Min  hund  som  har  hjärtsvikt  håller  fortfarande  på  och  hon  har  ätit  olja  sedan  mars
också.Fredskärlek och RSO!!” Jenna

"Mitt blodtryck gick från 139/99 till 114/80, det har aldrig varit så lågt.Tack Rick." Jayson

F.Hej, jag har en fråga.Jag var nyfiken på om det fanns några vittnesmål för oljan som hjälper
ARTERFIBRILATION?En oregelbunden typ av hjärtslag.Tack!!!!" Mary

A.Kära Mary, ja, självklart.Se till att oljan produceras och används enligt våra instruktioner och
var noga med att kombinera den med hjärtmediciner.J B

"Nu  kommer  jag  att  dela  med  alla  min  historia  och  långa  kamp  mot  högt  blodtryck
(hypertoni).Sedan 25 års ålder har jag alltid haft en utmaning med högt blodtryck, men 2008
eller så betalade jag inte premien på min livförsäkring i tid.Jag fick höra att jag behövde en
fysisk  för  att  bli  återinsatt.Företaget  skickade  mig  till  en  lokal  sjuksköterska  som  tog  mitt
blodtryck.Det var 180/120.Hon sa till mig att jag var en "walking stroke" och rekommenderade
att jag skulle gå direkt till akuten.Tja, jag gillar inte särskilt sjukhus så jag gick hem och gick på
en disciplin av naturläkemedel - som alla inte gjorde någonting.Jag kollade mitt blodtryck ofta för
att se vad som fungerade inklusive träning.Det var fortfarande ganska högt och stannade där.

Efter ett år och BP över 180 sa en vän att jag borde gå till en läkare, vilket jag gjorde.Jag fick
någon medicin som gjorde lite, men som också gjorde mig väldigt yr och dimmig.Jag slutade
med drogerna och hittade en MLM-produkt som var "garanterad" för att rensa ut artärerna på en
månad.Jo,  jag  gjorde  fyrdubbla  doser  och  hade  fortfarande  svårt  högt  blodtryck  efter  9
månader.Den senaste oktober steg mitt blodtryck till 235/135 (farligt högt)och jag kände att jag
var på väg att tyna bort, så jag gav till slut upp och åkte till akuten på sjukhuset.De kopplade
upp  mig  och  provade  två  mediciner-  Lisinopril  och  Diltazem,  som  sänkte  blodtrycket  till
150/110.Jag tog drogerna tills jag tog slut på en månad.När jag gick tillbaka till min läkare för en
kontroll  om en månad och mitt  blodtryck var fortfarande uppe kring 160/110.Jag var väldigt
frustrerad eftersom jag fortfarande var ett "walking stroke".

I  januari  introducerades  jag  för  Aamann,  från  Colorado,  som  arbetade  specifikt  med
cannabisolja.Han berättade för mig att oljan har gjort underverk på MS-patienter och smärta,
vilket min fru har.Han sa också till mig att se filmen -Spring från kurensom specifikt använde
cannabisoljan för att läka många cancerformer.
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Min fru efter att ha blivit såld och lite mer öppensinnade var fortfarande ovillig att ta det, så jag
tog min dos för att se vad det gjorde för mitt blodtryck.Aamann sa att jag skulle börja med en
mycket liten dos och arbeta mig upp till min tolerans.Jag började med ett riskorns storlek och
mitt blodtryck på morgonen utan annan medicin låg på 138/90 – en stor förbättring.Jag hade
också fått slut på den gamla medicinen när jag började.Jag fortsatte med den låga dosen men
de dramatiska effekterna slutade inträffa tills jag höjde dosen till två korn.Otroligt nog kom BP
direkt ner igen.Jag är fortfarande i experimentläget på min egen kropp, och under de senaste
dagarna har mitt blodtryck varit normalt och jag har upprätthållit det genom att ta cirka 3 korn
innan  sänggåendet,  och  ingen  receptbelagd  medicin.Jag  har  inte  heller  märkt  några
biverkningar och tänker hålla det under tröskeln att "bli hög".

När jag ansökte om ett läkarkort sa läkaren att det inte fanns någon tidigare medicinsk historia
av  cannabisoljemedel  mot  blodtrycket.Jag  kunde  fortfarande  få  godkännandet  på  grund  av
ledvärken jag har haft i flera år.Gissa vad?Det fanns en annan stor biverkning/fördel - ingen mer
ledvärk.

Många människor, inklusive jag, gillar inte rök."Grythuvuden" som inte kan fungera och som
missbrukar denna dispens har gett branschen svart öga.Jag hoppas att staten inte kastar ut
barnet med badvattnet på denna underbara medicin."

F.Hur mycket tar du för daglig kontroll av blodtrycket?Joe

A.Det är alltid bäst att ta minst 60g behandlingen enligt instruktionerna och sedan sjunka till en
underhållsdos.J B

"Under tiden jag tog det för cancer, hade jag ett fullskaligt blodprov... läkarna var förvånade över
mitt kolesterol, blodsockernivåer och blodtryck!De sa att det var som en tonåring.Och jag är 49!"
Lindsey

"Jag vägde 240 kg och pre-diabetes.Förlorat lukt- och smaksinne, inflammation och svullnad i
underben och fötter, stickningar i fingertopparna.Har även svår artros.Efter ca 6 månader på
RSO 2 riskärna/dag är alla symtom på diabetes borta och ingen kronisk smärta från OA.Har gått
ner över 40 kg.Jag har gjort oljan själv." Ron

"Jag vet inte om mitt kolesterol men jag vet att jag började gå ner i vikt efter en vecka av att äta
mindre  än  ett  riskorn  värt  varje  dag.Vid  vecka  två  är  magfettet  borta  och  jag  har  tappat
huden.Vecka tre stramar den lösa huden upp igen...” Daniel

"Mitt kolesterol sjönk till normala värden och jag slutade med medicinerna från läkarna.Långt
innan sa de att jag skulle ta medicin resten av mitt liv.Mitt socker är också normalt, jag var 126,
nu 80-talet 90. Jose

"Jag tog ett blodprov för ett par månader sedan och doktorn gnällde om att jag inte tog mina
kolesterolmediciner, vilket jag slutade för cirka 10 månader sedan.Jag frågade honom hur mina
kolesterolvärden var och han svarade med låg röst att det var ok men gick efter mig att mitt
dåliga kolesterol var högre än mitt goda kolesterol var men så har det alltid varit så jag tror att
det  är  så  min  kropp  är  .Jag  har  gått  på  RSO  i  ett  år  nu  och  har  gått  ner  30  kg  och
sockernivåerna har sjunkit så jag är inte så orolig och har slutat med flera andra mediciner så
jag gillar verkligen oljan." Al

"Jag var väldigt skeptisk när jag läste vittnesmål på webben.Men efter att två av mina vänner
har använt det regelbundet och jag kände till deras hälsoproblem innan och jag ser dettaotrolig
förbättring av deras liv och hälsa, jag önskar verkligen att marijuana togs bort från listan över
förbjudna ämnen.Alla ska få odla sitt eget.

Det fanns en tid i det förflutna då jag var mycket emot marijuana men några vänner ändrade
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min uppfattning.Den ena led ganska länge av högt blodtryck - hon gick på tabletter (hon var
emot  det  väldigt  länge också) tills  någon övertygade henne att  bara ge det  ett  försök i  en
vecka.Det  gjorde  hon  och  effekten  chockade  henne,  eftersom  hon  från  vanliga  cirka  200
enheter sjönk till 140 enheter.

Någon annan vän kämpade med hals- och magsmärtor och sårrelaterade problem i mer än 4
år.Efter några veckors regelbundna doser av marijuana som te, rök och droppar ser han mycket
bättre ut.Han sover bättre, han behöver inga piller längre.” Alex

Astma, andning, lungor
"Jag mår nästan perfekt, inte mer astma, har gått ner i övervikt utan träning och jag mår bra
varje dag.Nämn ett piller som kan göra det?” Edward

"Tack för  oljan,  den hjälpte mig att  övervinna en allvarlig lunginflammation.Oljan gjorde vad
NyQuil  och  antibiotika  från  läkare  inte  kunde  göra.Och  jag  blev  botad  över  natten!!!Rick
Simpson lade till lättnad och helande i mitt liv och för det kommer jag alltid att vara tacksam för
Rick Simpsons arbete och hans olja.Fortsätt läka!" Joe

"Man skulle förvänta sig att förångning av oljan skulle vara effektiv vid behandling av astma och
andra andningsproblem.Men överraskande nog har vi  funnit  att  hampoljestolpiller är  extremt
effektiva  för  att  öppna  luftvägarna.Vanligtvis,  inom  30  minuter  efter  att  en  patient  tagit  ett
stolpiller, rapporterar de att det känns som om deras lungor öppnade sig och att de kan andas
mycket lättare.Naturligtvis, som med alla andra sjukdomar, skulle jag få i mig en standarddos på
60 g under tre månader och jag skulle stanna på ett gram om dagen tills jag kände mig helt
frisk.Sen skulle jag såklart ta en underhållsdos resten av livet.Jag skulle använda oljan oralt,
topiskt på min hals och bröst och i form av suppositorier.J B"

"Jag fick diagnosen kronisk emfysem 2002.Fick veta att  jag hade lungorna från en sjuk 90-
åring.Slutade röka tobak och rökte  bara  bra  cannabis  rejält.Lungfunktionen är  bra  idag.Har
precis börjat använda olja dagligen för smärta i ryggraden." John

"Jag har haft  astma i  21 år,  rökt  cigg och mmj sedan 14.Jag har inte behövt  använda min
inhalator  sedan  jag  experimenterade  med  marijuana  93.Jag  har  fortfarande  en
räddningsinhalator men det behövs INTE.Ta INTE mina muskelavslappnande medel,  800mg
ibuprofen, antidepressiva eller två andra för migrän.Jag älskar MMJ.Det räddade mitt liv." Kari

"Min första gång med RSO tog jag 1,7 gram i ett piller.Jag kunde inte gå rakt, jag kände att jag
var utvecklingsstörd men resultatet av detta var att jag blev botad från en svår lunginflammation
dagen efter!!Skulle göra det igen, lol." Joe

“Började använda hampaolja mot mitt  eksem och astma och allt  är borta!Jag använder inte
längre min steroidinhalator eller steroidkrämer.Trodde aldrig på en miljon år att det någonsin
skulle försvinna.HAMPA FÖR SEGER!Jag trodde ärligt talat aldrig att jag skulle finna lindring för
mina problem förrän jag fick reda på att  växten som jag alltid blev tillsagd att  inte använda
eftersom den var dålig för mig, faktiskt var bra för mig!" Matt

"Olje fungerar för lungorna!Förångning hjälper också.Inom de första 5 dagarna efter att du tagit
oljan  kommer  dina  lungor  att  börja  driva  ut  slem  och  om  du  kämpar  mot  lungcancer  bör
tumörerna börja krympa medan olja dödar cancercellerna.60-80 % av tumörerna är fyllda med
Candida så de svampdödande egenskaperna hos THC hjälper denna process tillsammans med
cannabinoiderna som utlöser den kemiska processen i ditt immunsystem!Cannabis till skillnad
från  cigaretter  öppnar  dina  lungor  och  vidgar  dinaluftrören  samtidigt  som du  för  din  kropp
tillbaka till  ett  tillstånd av homeostas.Många människor  med lungproblem såväl  som många
andra åkommor borde ta bort vete och socker från sina kostvanor eftersom vetet i dag är 95 %
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GMO och människokroppen inte vet  hur  man bearbetar  det,  så det  lagras  och kan orsaka
immunsvar av inflammation eller histamin i någon del av kroppen!Något att tänka på!" Matthew

F.Hej JB, har du haft tillfälle att behandla någon, med hjälp av oljan, som led av KOL?Emfysem?
Astma?Shawn

A.Ja, alla dessa.En av mina första patienter med KOL och angina pectoris kunde inte gå uppför
sex trappor (inte sex trappor, han kunde knappt gå eftersom han inte kunde andas).Om två
månader spelade han badminton igen.Oljan hjälper till med alla dessa tillstånd mycket effektivt
och säkert.Jag skulle äta oljan, använda den i stolpiller (de fungerar också bra för lungtillstånd),
jag skulle förånga oljan flera gånger om dagen (det kommer att främja hosta, och det är vad du
vill, du måste få bort all kontaminering från lungorna, och det gör du genom att hosta ut den),
och jag skulle också använda oljan lokalt på halsen, bröstet och ryggen.Bästa hälsningar, JB

"Jag har KOL, jag var i slutskedet och funderade på att bara dra ur kontakten.Jag har tagit
cannabisolja i en månad och nu är jag på väg att bli frisk!” Gordon

"Det ser ut som att My Gramps inte är den enda Gramps som kunde dra nytta av medkänsla!
Den här gamle mannen botade sitt emfysem med cannabisolja.My Gramps kunde också få bort
syre- och astmainhalatorer (även om han höll på att dö i slutstadiet av lungcancer) genom att
använda den eteriska oljan från cannabisväxten.Det är den enda medicinen som min Gramps
använt de sista 8 veckorna av sitt liv...På något sätt kunde han sparka lunginflammation utan
antibiotika, trots att han hade KOL och emfysem & lungcancer.Mina Gramps klarade med 100 %
syrenivåer, behövde INGEN HJÄLP från andningsmaskiner eller ytterligare mediciner.” Lindsay

"Jag har själv sett resultat med: Leukemi hos barn & vuxna ~ Leversjukdom ~ Kronisk smärta ~
Diabetes  ~  Fetma ~ Astma ~ Kronisk  bronkit  ~  IBS ~  Inflammation  ~  Appliceras  lokalt  på
artritiska händer - smärtan försvann på ungefär en minut.Applicerades på brända fingrar och
smärtan försvann på ett par minuter...BORTA Jag trodde säkert att all hud skulle lossna och
bara en fläck på långfingret tappade huden.Nu när fingrarna kom ur den kokande rapsoljan var
skinnet vitt som kokt kyckling!Inget bättre för brännskador.Jag kommer att ha en burk i köket
från och med nu!Tack Cannabis!” Debra

-- Tack, Debra.En erfarenhet av vad oljan kan göra för brännskador är allt som krävs för att en
rationell person ska vilja ha en burk av den i köket, det håller jag med om.Det ska finnas en burk
med olja nära varje spis, öppen eld, ugn etc.För säkerhets skull.J B

"Tillbaka i slutet av 70-talet och under hela 80-talet brukade jag gå till min doktor (Hashmi) och
få piller för bronkitattacker minst två gånger om året (på hösten och på våren, när luften alltid
var fuktig).Jag slutade röka cigaretter 1990 och började röka mycket mer pott (det var då jag
började växa mycket mer, och jag skulle behålla ungefär 5 kg knopp för mig själv, nu använder
jag mycket mer på grund av att jag tillverkade olja och lagade mat med det.) MEN sedan 1990
har  jag  inte  varit  tillbaka  till  doktorn  för  bronkitpiller.DET  ÄR  22  ÅR  UTAN  ATT BEHÖVA
BRONKITPILLER...FÖRSÖK INTE BETALA MIG ATT ATT RÖKA CANNABIS INTE ÄR BRA
FÖR DINA LUNGA...FRÅGA MIN MAMMA, JAG GARANTERAR ATT HON INTE KOMMER ATT
LJGA FÖR NÅGON...” Flöjt

"Ett gram om dagen av RSO är vad jag tar för min KOL och det fungerar som en het tusan.Jag
gör  upp det  till  kapslar  och tar  250 mg var  sjätte  timme.Jag rökte  tobak i  60  år.Apotekets
inhalatorer är bara skräp som faktiskt gjorde det värre.Min läkare är dum eftersom han sa till
mig att det inte finns något botemedel och att jag skulle gå på syrgas när puffarna inte skulle
fungera längre.Upp på rumpan med en pinne med spikar i om du förstår vad jag menar.Jag
startade oljan i december.Det är häpnadsväckande hur jag rör mig som en normal människa
igen istället för det nedgångna och patetiskagammal varelse som jag snabbt höll på att bli.Jag
hade typ snubblat på den här behandlingen efter att ha använt RSO för min obestrålade och
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obehagliga magcancer som jag hade fått diagnosen i november 2011.Jag överlevde bara hela
scenen genom det som är bevis på "Luck of the Irish" i aktion.Min advokat hade hört talas om
min situation.Han resonerade helt riktigt att jag var på väg att lämna denna värld.Han hade fått
kännedom om RSO mm.Informerade mig och här är jag.Min advokat är mycket mer utbildad i
dessa saker än min craaker.Hur som helst, tack igen Rick och alla människor som hjälper oss.”
Dal

"Jag använder RSO för min KOL...Jag utvecklade ett munsår som alkohol & H202 inte hade
hjälpt på 2 dagar.Jag la en prick olja på den på morgonen & senare på dagen och i morse var
den  borta?Jag  kände  över  mina smala  gamla  läppar  och  det  fanns  ingenting  där...Blir  jag
galen???Jag går in i badrummet & översvämmer platsen med ljus och efter att ha sträckt och
dragit så bryter jag den ÖPPEN där den hade läkt rakt över...jag sätter en prick till på den och
jag tror aldrig att  jag har tittat  på den medvetet någonsin igen...En högst fantastisk medicin
RSO...” Dale

"Mamma har  lungcancer.Hon  sa att  jag  inte  gör  cellgifter.Jag sa vad ska  du  använda då?
RSO.Hon sa va?Hon gav mig länken och den var vidare därifrån.Hon har gått ner 60 kg på 4
månader.Tar inga apoteksdroger och mår bra och ser bra ut och surrar runt på stan nu!Nämnde
jag att  hon hade emfysem?Hon behöver inte ens sina syrgastankar längre.Tack till  alla som
delar.Rick --  min Fkn-hjälte inget  skämt!JB -- stoppa inte brorsan.Detta kommer att  hända."
Räkningen

"JB, jag har visat PT-video för min man och har delat de tusentals vittnesmålen med honom
under  de senaste två åren.Han håller  i  princip  med om allt  oljan  gör.Vi  hade dock en het
diskussion förra helgen.Jag vet inte ens hur ämnet att röka hampa kom upp...Jag röker det inte
eller vill röka det.Han hävdar (och jag har ingen aning om var han hörde detta b/c att han inte
läser något som skulle utbilda sig själv!) att det frigörs ammoniak när man röker och andas in i
lungorna, och hävdar därför att det är giftigt vid den tidpunkten...Jag har aldrig hört talas om
detta och hade ingen comeback för honom.tankar?” Pam

--  Att  röka  vad  som  helst  är  inte  det  bästa  för  dina  lungor.Att  röka  hampa  har  förvisso
hälsofördelar som lätt överträffar alla negativa effekter det kan ha, men det är fortfarande bäst
att inta oljan.Om någon vill förånga oljan för rekreation eller andra medicinska ändamål bör det
vara  upp  till  dem.Att  förånga  oljan  är  en  del  av  protokollet  för  behandling  av  lungtillstånd
inklusive cancer, man vill att patienterna ska hosta ut allt som de inte ska ha i lungorna.Som jag
ser på det, om rökning av cannabis orsakar skada, kan det fixa det att äta oljan, så var exakt är
problemet? J B

"Min mamma har lungfibros...Hon kan göra en transplantation om hon går ner 70 kg men det är
nästan omöjligt om du inte kan andas för att träna...Jag tror ärligt talat från forskning jag har
gjort att hon kan bli botad men inte av läkare och vi har ont om tid...Jag är desperat efter någon
att prata med om detta...Jag har sett video av personer med samma tillstånd som har använt
RSO för att slå det...Jag ska göra allt för att rädda min mamma...Läkare har gett henne talet
"tillbringa tid med din familj", men jag vet att hon har för mycket att ge världen, hon är bara 55
och en underbar kvinna full av hjärta." Angela

-- Angela, ge henne på oljan, hon kommer att gå ner i vikt och oljan kommer förmodligen också
att  fixa det  där lungtillståndet.Låt  henne äta det,  använd det  i  stolpiller  och låt  henne även
förånga oljan flera gånger om dagen, du vill att hon ska hosta ut det som inte hör hemma i
hennes lungor.J B

”Jag fick diagnosen idiopatisk peritoneal fibros 2009. Jag kom in på intensivvården i slutskedet.
Blodtryck 223 över 130, njursvikt 90%, läckande aorta, oregelbundet hjärta 140-40. Fibrerna var
packade bakom min magvägg och pressade alla mina bålorgan, vilket orsakade extrem smärta.
Jag överlevde. Nästa 12 månader en misslyckad mängd kemomediciner. Sedan startade jag
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Rick Simpson Oil.  Det  gavs till  mig eftersom jag inte hade råd med det.  6 månader till  av
långsamtdra sig tillbaka från cellgifter medan du tar oljan. Att plötsligt stanna skulle krascha mitt
immunförsvar. Även med oljan. Snabbspola framåt och lämna mycket utanför. För två månader
sedan sa mina läkare; de kan inte hitta några spår av de idiopatiska fibrerna i min kropp. Jag
har fortfarande problem med vad cellgiften gjorde med min mage och tarmar, men även det
löser sig stadigt. Läkarna kallar det ett medicinskt mirakel. Även om de är medvetna och gör bra
anteckningar, när jag pratar om min användning av Rick Simpson Oil. I. Gör och ta också en
vegetabilisk glycerintinktur. Min primärvårdsläkare rekommenderade cannabis inom den första
månaden efter min terminala diagnos. Han sa faktiskt att det var det enda hoppet han visste
om. Det finns för många detaljer för att lägga in det här svaret. Jag hoppas det här hjälper."
Enoch

"Weed räddade mitt liv från ett astmaanfall.Jag blev utskrattad i flera år för att jag berättade om
det - hur kan rök hjälpa astma, skulle de säga?Jag vet inte hur, jag är ingen vetenskapsman
men det fungerade och jag lever på grund av det.” David

"Många människor står i vägen för denna medicin.Om de bara visste att de och deras familjer
behöver det själva för att bekämpa eller förebygga så många sjukdomar så lätt.Om de bara
visste vad deras familjemedlemmar kommer att berätta för dem när de får reda på den verkliga
sanningen om de många underbara effekterna av denna medicin.Om de bara visste hur mycket
smärta  och lidande de själva  gick  igenom i  frånvaron av  oljan.Jag tror  att  de  skulle  agera
mycket snabbare och jag tror att de äntligen skulle göra något åt  det, inte mot det.Endast en
dåre  eller  en  oinformerad  person  kunde  stå  emot  ett  läkemedel  med  så  många
användningsområden.J B"

"Sedan slutet av 2011 när jag fick diagnosen magcancer, har jag mestadels varit stadig på RSO
för min KOL också...De andra sakerna som den har tagit hand om är fantastiska...Syn, hörsel &
hud  är  inte  som  de  flesta  75ers...Åderbråck  har  dragit  sig  tillbaka  med  ungefär  50%
åtminstone...Tjejer skulle gilla det...Det får mig bara att känna mig frisk...” Dale

"När  fler  kvinnor  inser  att  det  har  anti-aging  egenskaper  kommer  de  att  storma
parlamentet.LOL."  Lupus
-- Det kommer de säkert att göra, Lupus, det tvivlar jag inte på.J B

"Jag har använt det och har blivit av med alla läkemedel och även besegrat KOL.Min artrit fick
mig på så många mediciner att jag andades dåligt.Fick syrgas i över 5 år och efter att ha slutat
med alla smärtstillande mediciner andas jag bra.Har fortfarande artrit men livet är värt att leva
nu.” Laurel

"Det dödade en långsamt växande hudcancer på min mammas rygg inom två veckor som hon
har haft större delen av sitt liv...Behöver jag säga mer!Det har hjälpt många människor vi känner
med många olika åkommor och vi ser nu att det hjälper enormt med KOL!Prisa Gud för denna
mirakelväxt!” Bonny

-- Hudcancer borta, kronisk obstruktion av lungsjukdom borta.Allt jag vet är att läkare vanligtvis
har stora problem med att behandla båda dessa.Inte konstigt, de har inte de rätta verktygen för
sitt  jobb  när  de  inte  kan  använda  cannabis,  en  av  de  äldsta  traditionella  medicinerna  i
historien.De borde vara de första som frågar efter det.J B

Hepatit
"Hep C, borta, högt blodtryck och tarmproblem, borta." Janet

"Diagnostiserad Hep C - 2006.Kliniskt prov.1 av 1000 över hela världen.Albuferon + Ribavirin -
juli 2007 - dec 2007.Inom en vecka efter att jag började med denna kemiska cocktail hade jag
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svår smärta och fick morfin, började gå ner i vikt, utslag osv.I slutet av försöket hade jag gått ner
47 pund och hade svår smärta 24-7.Jag tvingades gå i pension vid 47 och kämpade mot mitt
företag för funktionshinder i två år och den kanadensiska regeringen i fyra år.Jag fick veta förra
året att den kliniska prövningen avbröts på grund av dödsfall och biverkningar.

Förra  sommaren  2012,  i  juni,  började  få  anfall,  oförmögen  att  svälja,  förlust  av  balans
också.Lång  historia  kort,  jag  hamnade  i  rullstol.Vid  det  här  laget  skickades  jag  för  alla
skanningar, röntgen och tester och neurologen ansåg MS???MRT omärkligt...

Familjedoktorn sa att jag kanske fick mini stroke.Båda skickade hem mig för att leva med det
eftersom de inte skulle göra några ytterligare tester!Jag sparkade dem båda.En vän vände mig
sedan mot Mr.Rick Simpson i augusti förra året och jag började jaga efter indicaknopp.Den 29
dec var dagen då jag tog upp mina 60 gram och även den natten fick jag mitt sista anfall och
nästa morgon började jag på Heavy Oil-programmet.

Jag har aldrig sovit så bra sedan min cellgift, jag hade turen att få 1-2 timmar...Nu 7-8.Overkligt i
sig.Jag tar inga receptbelagda mediciner och åt alla opiater, sömntabletter och antidepressiva,
allt med dåliga biverkningar.Det har också hanterat min smärta bättre än något annat.

Jag är nu klar och letar efter nästa stam för min livstids underhållsdos.Mina diagnoser från de
västerländska läkare jag sparkade är följande ...Hep C, Fibromayalgi,  Raynauds,  IBS, CFS,
depression, extrem ångest, MS???Jag är receptbelagd läkemedelsfri, inga anfall och hanterar
min smärta...Testa det med piller!Håll dig stark – kämpa vidare.” Roy

"Jag var framgångsrik i min karriär och hade ett fantastiskt liv ... fint hem, bilar, båtar etc.Jag har
en kandidatexamen i mental hälsa och är fortfarande skyldig 28 000,00 för det.Jag har gjort
enorma misstag... ENORMT!Och jag fick ta konsekvenserna.Jag förkunnar inte att jag är över
någon, inte heller under.Vi har alla en historia, en resa som är unik för oss.

Jag valde inte  att  bli  sjuk.Men jag gjorde.Jag valde inte att  vara på SSD,  men det  var  ett
alternativ som jag var tvungen att använda.Jag skäms inte, inte heller stolt.Jag lever på bara
980,00 i månaden, mindre än många, mer än vissa.Jag försöker att inte klaga, men jag gör
det.Jag får  matfrimärken och Medicare.Jag bor ensam med min valp.Ibland känner jag mig
hopplös, värdelös och desperat.Jag tappar intresset för saker som jag älskar,  dagar smälter
samman och jag vill ofta inte gå upp ur sängen.

Som  sagt,  jag  är  också  kärleksfull,  snäll,  medkännande  och  jag  bryr  mig  verkligen  om
människor.Jag har väldigt lite att erbjuda annat än kärlek och stöd till mina vänner, men ändå
har jag blivit offer för många som har stulit från mig och använt mig till sin fördel.Jag gnäller inte,
det  påstås  bara.
Jag lider av kronisk smärta och trötthet varje dag.Varje dag måste jag tvinga mig själv att hitta
en anledning att gå upp och ur sängen.Det är oftast min valp som får det att hända.Men mina
vänner  är  fantastiska!Och  de  vet  nog  inte  ens  att  jag  vaknar  av  dem.Ja,  jag  är
deprimerad.Smärta, kronisk smärta kommer att göra det med dig.

Jag är hyper, lite galen...men jag är jag, GUD skapade inte skräp.Jag säger det här, för att
berätta det här…..Jag har provat alkohol, piller, droger…..Jag har ordinerats följande: Oxykotin,
Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  många  antiinflammatoriska  medel,  Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin och Gud vet hur många andra som jag har glömt.

JAG  ÄR  EN  MEDICINSK  MARIJUANA-PATIENT.Varför?Tja,  inte  för  att  jag  vill  bli  hög.
Jag arbetar med min vårdgivare på mediciner som fungerar för mig.Det är en process.Jag vill
inte bli stenad.Jag vill tänka klart och vara fri från smärta.Jag vill inte orsaka ytterligare skador
på min lever.Jag har hepatit  C och har i  många år.Så, alla dessa recept ...  ja,  de gör bara
ytterligare skada.Jag tar Rick Simpson Oil och använder mediciner som har hjälpt till att minska
min inflammation och hjälpt mig att slappna av.Jag sover sällan på grund av smärta.Men att
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arbeta med min vårdgivare ger bättre sömn!Jag upptäcker fördelarna med cannabis och hittar
en väg genom smärtan med hjälp av människor som är medkännande, kärleksfulla och vänliga!
Jag behöver inte vara ett offer för receptbelagda läkemedel.

Så, de av er som är slutna för okonventionell medicin måste utbilda er själva innan de fäller
dom.Jag  vet  att  många  av  er  bara  kan  se  det  negativa.jag  förstården  där.Och  kanske  är
medicinsk  marijuana  inte  för  dig...och  det  är  okej.Men för  de  av  oss  som inte  vill  skadas
ytterligare av konventionell medicin ... ja, snälla ... stödja vårt beslut och utbilda er själva innan
dom fälls.Jag är  ingen stenare,  jag är  en människa med smärta...och jag  drar  nytta av de
många användningarna av cannabis.

Jag  har  upplevt  människor  i  MM-gemenskapen  som  är  kärleksfulla,  vänliga  och  genuint
omtänksamma och jag har varit så mycket välsignad.Jag har också sett skadan som gjorts av
medlemmar  i  samhället  som  är  i  det  för  pengarna  ...  och  inte  ger  något  mer  än
gatubeteende.Det  är  inte  en  perfekt  värld.
PS jag var, jag är rädd för att skriva detta.Men för vårt  samhälles skull  ...  lägger jag ut det
där.Fred." Cathy

"Oljan hjälper Crohns sjukdom.Det stoppar inflammationen i dina tarmar.Jag hade en tumör och
1/3 av min lever och min gallblåsa togs bort innan jag visste om oljan.Nu har oljan läkt alla
otäcka efterverkningar av cellgifter för min hep C och operationerna.Jag har gått ner 18 kg och
jag mår bra.” Michelle

"Jag  hade  Hep  C  i  35  år.Gick  igenom  interferoninjektioner  och  andra  hemska
behandlingar.Nästa år tog de bort ett hemangiom och 1/3 av min lever också.Och jag hade en
sjuk gallblåsa som de tog bort.Jag har använt oljan i 3 år.Fortfarande virusfri, levern regenererar
och oljan håller mitt blodsocker normalt.Jag har också gått ner cirka 45 kg sedan maj.Jag satte
också oljan på mina diabetessår och de läkte alla.Utan ärr." Michelle

"Jag gör min egen version, alla de bästa knopparna, mer smärtlindring och lite mer psykoaktiv
THC tillsammans med några bra CBD-siffror.Smärtlindring 90mg morfin kunde inte sluta.Min
olja stoppar smärtan på 3 minuter.Inte 20 som morfin.Och det varar 4 timmar och inte 2 som
morfin.Men håller med om att din version lägger till andra funktioner.Men det fungerar bättre för
mig, jag har provat RSO också.Jag kan sätta några av mina på en tandpetare under tungan och
få över 5 timmars smärtfri dans.Bra medicin för alla som behöver det är min tanke.” Jim

"Det räddade min mans liv.Hep C-behandlingen dödade honom.Kunde inte äta, gick ner 70 kg,
5 skript för illamående, inget av dem fungerade.Tack och lov att vi bor i Arizona och jag hade
fantastiska omtänksamma människor i kooperativet som hjälpte oss på 24 timmar.Han höll ner
maten och kunde avsluta behandlingen.Hep C fri och använder droppstilla för aptiten.Drogerna
dödade bra saker.Att äta är viktigt när man tar behandling.Det fungerar och vi är tacksamma för
att  vi  hade  så  många  hjälpsamma  fantastiska  människor.Tack  gode  gud  för  cannabis  och
Arizona och bra människor.” Julie

"Goddag Rick, vill bara säga tack.Jag har levercirros från hep c, och jag gjorde precis lite olja av
6 oz chemdog, men jag använde 4 liter isopropylalkohol.Den är så stark!Jag hade en bit lika
stor som ett riskorn och herregud, jag svävade på ett moln...LOL.Jag behöver bara justera mina
mängder.Hur som helst, för första gången på över 18 månader av hemska leversmärtor, har jag
ingen smärta.Detta var efter den första dagen av att ta oljan.Det är verkligen en gåva från Gud
till människan...Välsignelser från Australien...:-))” Nigel

"Goda nyheter.Pappas leverenzymer är normala och han har haft HEP C i över 10 år.Han har
tagit RSO i 2,5 månader, doktorn sa inte att HEP C är borta men hans leverenzymer är normala,
vilket är en förbättring!Och pappa har druckit hårt med Hep C de senaste 1-2 decennierna, hans
lever blev skjuten och nu är den läkt!” Uppfattat
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"Även om du inte har cancer, tänk på förebyggande underhåll i din kropp.Genom att inta RSO i
små mängder som används dagligen.Du tillåter din kropp att bekämpa alla möjliga otäcka virus
och buggar.Jag har inte träffat min "primärvårdsläkare" på 15 år på grund av cannabis och alla
dess helande egenskaper.Oavsett vad som går fel med mig.RSO är en av de första föremålen
jag sträcker mig efter.Jag har förresten brutit ryggen 3 gånger.Fick byta kotor och diskar från L-4
ner till S-2.Var tvungen att fästa ryggraden på minbäckenområdet...var tvungen att ta bort min
AC-led.Hanterade levercancer och Hep C.Jag behandlar mig själv till 100% med cannabis.RSO
är bara ett verktyg i min arsenal.” Stack

"Jag  vet  att  det  fungerar  inte  bara  för  cancer,  jag  hade  hep  c  och  var  på  oljan  i  fyra
månader.Inget mer hep C, levern är som ny, läkarna är förvånade.Tack för den här gåvan, Rick,
du är verkligen en livräddare.” Jason

"Hep C och cannabisolja: Min släkting har Hep C, fick just reda på det i maj '13.Kontrakterad
från ett smutsigt sjukhus under/efter operation.Skrämde honom ända ut.Verkligen knäppt med
sinnet.Gick på oljan direkt och han har varit på den sedan dess med en tid under vilken han
slutade ta oljan!Och var en riktig knuff om det.Tänkte att han skulle göra interferon (kolla upp
biverkningarna på det!Hemskt!Och det botar det inte!!!), pratar om att dö och att "inte vara här
nästa år".Sinnet är så kraftfullt.

Han har tagit 5  blodprover för att se var hans levernummer är.Sedan maj '13 har hans siffror
sjunkit  från höga 108 till  för  närvarande 63 (normalt  intervall  är  0 -  41)!Det  här  är  otroliga
nyheter!Han är över månen och långsamt över senhösten och in i nutiden har hans humör lyfts.

Jag ska visa dig vad oljan började göra, sedan gick han av den och sedan tillbaka på den med
verklig  gust  och  följde  riktningen.Dessa  nummer  är  ALT  (normalområde  0-63)  /  och  AST
(normalområde 0-41).Dessa testar  levern för  dessa enzymer:  maj  '13:  99/93,  juli  '13:  84/79
(faller  snabbt!Goda  nyheter).Aug  '13:  108/99!(Inte  bra.Du  kan  se  de  4  veckorna  som  han
slutade helt med oljan och var väldigt deprimerad).nov '13: 87/78!(108:an skrämde skiten ur
honom!hahahaa!tillbaka på oljan).feb '14: 72/63!!!(Nästan hemma!).

Dessa siffror är fenomenala!Ropa ut det till världen, om du eller någon du älskar har Hep C,
skaffa dem på cannabisolja ASAP.Säg bara NEJ till Interferon!Jag förväntar mig absolut att han
ska vara inom normalområdet i maj 2014 (bara 1 år från diagnosdatum)!Sedan underhållsdos
för livet.” Kathy

Barn
"Jayden har gjort det bra, vi har honom ner till 8 piller från 22 piller.Och vi har honom nere på 1
topamax per dag från 10.Det är fantastiskt innan CBD skulle vi ta honom av 1 topamax och han
skulle få anfall i en timme i en vecka.Han mår jätteglad och förstår mycket bättre genom att göra
olika ljud och mycket bättre ögonkontakt.Han fick 1 anfall denna vecka och det var bara 1 minut
långt och jag behövde inte använda valium.Tack Gud.Inom de närmaste dagarna kommer vi att
ta bort Jayden från hans sista Topamax-piller, det kommer att vara första gången på fyra år utan
det.Snälla lägg Jayden på era böner att han gör gott efter att ha tagit bort honom från detta
skräp.Tack."

"Jag fick reda på oljan för tre månader sedan när jag sökte på internet efter ett botemedel mot
akne och rosacea.Det klarade upp det direkt!Jag tillsätter isoolja till kokosolja och fortsätter att
använda den i ansiktet och på halsen en gång om dagen.Min man säger att jag ser 15 år yngre
ut!Tack så mycket för att du delar med dig av denna information.Gud välsigne er alla.Fortsätt
så." Toni

"Jag har tvillingar som föddes vid 23,6 graviditetsvecka som bara väger lite över ett kilo.De är
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mirakel och tur att vara vid liv!De är nu 2 år gamla och är utvecklingsmässigt försenade med
cirka 1 år trots all sin terapi (yrkesmässig, tal, fysisk, utvecklingsmässigt varje vecka).Jag har
läst att hampaolja botar många åkommor inklusive cancer och hjärnskador...Min fråga är - kan
hampaolja hjälpa mina mirakelbebisars utveckling?!?Och i så fall, hur mycket administrerar jag
dagligen?Tack så mycket för hjälpen!" Jenna

-- Bästa Jenna, börja med minimala doser (0,005 - 0,01 g), tre gånger om dagen.Barnen borde
ha varit på oljan från dag ett, om läkarna visste vad de gjorde.Jag är säker på att du kommer att
sestora  förbättringar  mycket  snart.Jag  skulle  också  inkludera  hampafrön  och  hampfröolja  i
deras kost, och jag skulle också lägga till en tesked hampfröolja och hampaolja i deras bad - det
gör ett bra jobb för deras hud och håller eksem och utslag borta.J B

"Hej, jag undrade hur många gram olja som finns i sprutan som jag fick till min dotter?" Marie --
Ett gram är cirka 0,9 ml.J B

"I slutet kontaktade jag Cashys mamma och hon föreslog att jag skulle gå för strålning och det
gjorde jag eftersom oljan inte har kommit  in  ännu och hon kippade efter  luft.Så hon fick 4
strålbehandlingar  och den har krympt och hon kan äntligen andas igen.Jag slutar  inte med
oljan,  jag  ger  henne  fortfarande  ett  gram  om  dagen.Så  nu  ska  det  förhoppningsvis  börja
fungera...Jag vet att  ni  säger ingen strålning men vad skulle jag göra?Om det inte vore för
strålning skulle hon vara död just nu...För att tumören växte helt i halsen...” Marie

--  Hej  Marie,  du gjorde vad du var  tvungen att  göra.120-180 g  högkvalitativ  olja  under  de
kommande sex månaderna borde åtgärda skadan.Jag skulle hellre ha matat patienten med fem
eller tio gram olja per dag, men vi kan inte ångra det ändå.Bästa hälsningar, JB

"Ja, hon är bara 7 månader gammal.10 gram om dagen verkar alldeles för mycket för en bebis
eftersom hon har svårt att hantera 1 gram om dagen.”Marie

--  Jag  vet,  Marie.Det  är  verkligen  svårt  att  ge  denna  rådgivning  över  internet,  utan  att  se
patienten, känna till kvaliteten på oljan etc.Du gjorde vad du var tvungen att göra, jag är okej
med det.Allt jag säger är att se till att hon äter mycket olja nu för att ångra skadan som har
gjorts.J B

"Hej, undrar bara om jag kan injicera lite olja i min dotters tumör?Eftersom den växer igen, sitter
hennes tumör på underläppen och på insidan av båda kinderna...Den goda nyheten är att hon
äntligen har slutat med hydromorfin och även om det börjar växa igen har hon ingen smärta...Så
jag såg att de injicerade lite olja för bröstcancerpatienter och det fick mig att undra om jag skulle
göra detsamma för Kaylie?Om så är fallet, hur mycket ska jag injicera henne med och ger jag
henne fortfarande lite med ng-slangen?”Marie

-- Hej Marie, jag skulle använda det lokalt, det borde räcka.En tinktur kommer att göra ett bra
jobb,  eller  rakt  på den.Jag skulle  inte  injicera  området  av tumören för  mycket  om det  inte
verkligen var nödvändigt.Naturligtvis,  ju mer olja du får i  dig och ju närmare tumören desto
bättre,  men  i  det  här  fallet  tror  jag  att  topisk  användning  duger.Ta  bilder  eller  filmer  och
lyckönskningar.Jindrich

"Jag tror inte att oljan kommer att fungera för Kaylie.Det börjar bli riktigt stort igen...Det kommer
snart att göra som förra gången, tumören kommer att blockera hennes andning...Hon tar nu
över 2 gram om dagen och fortfarande ingen förändring...Hon kunde inte tolerera 5 till 10 gram
om dagen eftersom hon inte ens tål  2  gram om dagen ...och plus att  det  kostar  oss 200$
varannan dag, det finns inget sätt att vi har råd med 5 gram om dagen, vi har fortfarande 2
andra döttrar som vi måste försörja också ...Vi lever en mardröm..."

--  Tja,  du har  inget  att  förlora,  dra  tillbaka dosen och börja  injicera  sedan.Det  kommer  att
krympa snabbt, så slösa inte tid om du vet vad du gör, och det hoppas jag att du gör.Bästa
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hälsningar, JB

”Jag skulle behöva mer instruktioner om hur man injicerar, med vad blandar jag oljan i för att
göra det och etc.?...Jag skulle älska det om du kunde skriva alla instruktioner åt mig om du
kan.”

--  Ja,  jag  har  aldrig  gjort  det  själv  om  jag  ska  vara  ärlig  -  vill  du  fortfarande  ha  mina
instruktioner?J B

"Ja...Du måste känna någon som har provat det?”

-- Jag skulle inte lösa upp oljan, jag skulle injicera den precis bredvid tumören.Du måste värma
upp sprutan så att oljan blir rinnig.Injicera sedan så mycket du kan, kanske säg ett halvt gram,
vem  vet.Eller  börja  med  mindre.Men  återigen  -  en  läkare  borde  göra  detta  i  en  idealisk
situation,det vet vi båda.J B

"Ok...Kaylies läkare vet inte om att hon var på oljan...Jag har nålar här som sjuksköterskorna
gav mig för att dra ut medicin...Om jag injicerade lite bredvid hennes tumör, måste jag ändå ge
henne lite till hennes ng-slang?”

-- Prova det, se hur hon svarar och kombinera de två.Jag tror att en injektion en gång om dagen
räcker, men det är verkligen svårt att ge dig detta onlineråd.Ju mer olja det är i henne, desto
större  chans,  vissa patienter  tog  en hel  sond och sov  i  tre  fyra  dagar  men deras tumörer
inkapslade under tiden, jag vet verkligen inte så mycket mer vad jag ska säga.J B

"Kan Robunol ges medan hon är på oljebehandling?Eftersom hennes slem är riktigt dåligt och
om jag inte skulle ge Robunol tror jag att hon skulle kvävas av sitt slem.Men jag är rädd att oljan
inte krymper hennes tumör ännu på grund av det..."

-- Oljan kommer att ta hand om hennes slem, så jag skulle inte ge henne Robunol.J B

"Det  har  det  inte  än,  jag  får  inte  få  en  bra  olja  då  för  ingenting  fungerar..."
-- Det är också möjligt.J B

"Min dotter dog i fredags klockan 4 på morgonen."

-- Marie, du gjorde så gott du kunde.Jindrich

“4 ÅR GAMMEL MED HJÄRNTUMÖR.Åh ja, återigen är det DÄRFÖR jag inte håller käften om
att Cannabisolja dödar cancer.Följande är en uppdatering från mamman till en 4-årig pojke med
en hjärntumör i slutstadiet som är lindad runt hans ryggmärg.För ungefär 6 veckor sedan R.fick
2 månader kvar att leva.Han är förlamad från midjan och ner från tumören.I en tidigare rapport
hade mamma sagt att han rörde sin vänstra fot lite.Följande är en uppdatering som jag just nu
fick.==

Hej Corrie, hur mår du?Allt är bra här!!R.verkar ha det bra!Att hålla vikten på att äta bra och lite
smärta som S.och jag och sjukgymnasten tror det är svaga muskler i bålen!!Han sover skönt
och kan sitta i sin rullstol några timmar åt gången.Jag känner mig väldigt positiv att allt går åt
rätt håll!!

Han sitter i 3 timmar åt gången och smärtan är väldigt liten!!Han kanske vaknar på natten för att
be oss rulla honom eller massera hans fötter ibland men så är det.Han klagar inte på smärta där
tumören satt och vi ser inget som buktar ut!!!Han slocknar direkt ca 3 timmar efter att jag gett
honom hans dos och sover i typ 4 timmar.Vi jobbar fortfarande på att komma till 1 gram om
dagen men vi har passerat halvvägs!!!Vi är mycket välsignade att ha träffat dig vid den tidpunkt
vi gjorde!!Jag tror verkligen att det var meningen!!R.är planerad till sin MRT den 22 april!!!Behåll
tron människor.CANNABIS DÖDAR CANCER." Corrie Yelland
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"Mammar  borde  äta  oljan,  det  skulle  vara  bättre  för  dem  och  deras  barn.Att  röka  detta
läkemedel är inte alls lika effektivt, 90% av de medicinska effekterna går upp i rök.Och om du
frågar mig om barn ska använda oljan som medicin så säger jag ja, absolut, helst varje dag.Vad
mer skulle du vilja ge ett barn som medicin?J B"

"Gav precis min son en ryggmassage med tea tree-olja med cannaolja inblandad.Han klagade
på lägre smärtor.Så medicinen kom ut.Det fungerade inom två minuter.Han sa att smärtan är
helt borta.Han är tillbaka utanför och gör ett byggprojekt med sina traktorer.” Jose

"Min  dotter  har  epilepsi,  fick  sitt  första  anfall  vid  13  års  ålder.Hon  är  31  nu  och  går  för
närvarande på 5 typer av mediciner som hon tar 3 gånger om dagen i stora doser.Hon har
också  ett  VNS-implantat  (vagusnervstimulator)  som  hon  fick  i  april  2000.På  den  tiden  var
hennes anfall så illa att hon var en icke-fungerande person som var tvungen att spännas fast i
en  rullstol.Jag måste  erkänna VNShjälpte  otroligt  mycket  med det!Men hon har  fortfarande
anfall och mellan dessa och alla mediciner kan hon inte ha ett liv.Hon har haft fler häftklamrar,
stygn och brutna ben än någon någonsin skulle behöva ta itu med.

Hur som helst, förhoppningsvis får du bilden.Min son och bror använder båda marijuana för
bipolär  och smärta.De  har  frågat  mig  några  gånger  om jag  någonsin  har  undersökt  några
studier som handlar om att använda det för anfall.Jag började äntligen titta på det och det var
då jag hittade Fenix-tårar.Jag är inte helt säker på att oljan skulle fungera för henne, men jag
började ta den själv i söndags för smärta i hela kroppen och massiv sömnlöshet.Det har hjälpt
MIG mer än jag kan säga!

Men i min forskning stötte jag också på historien om Jason och Jayden.Jag antar att du är
bekant med det, men för säkerhets skull behandlar en man sina söners anfall med en hög CBD-
tinktur.Jag började också undersöka det och bestämde mig för att prova det för min dotter.Hon
fick sin första dos söndagen den 30 december 2012.Från och med idag ger jag henne 1/2
dropper 5 gånger om dagen.På mindre än en vecka har hon gått från flera anfall i stort sett
dagligen till inga de senaste två dagarna!Jag skriver ner allt och mitt mål är att få bort henne
från medicinen och strikt på tinkturen.Om min dokumentation hjälper på något sätt skickar jag
den gärna till dig.Jag är oerhört tacksam för det arbete du och Rick Simpson gör!Tack." Casey

-- Hej Casey, tack för nyheterna.Detta är ganska typiskt, folk får inte mycket anfall när de är på
oljan.Det  bästa  vore  om  hon  tog  behandlingen  ordentligt  enligt  instruktionerna  på  vår
sida.Självklart  blir  det  jättebra med dokumentation, liksom Youtube-klipp eller  liknande.Bästa
hälsningar, Jindrich”

F.Finns det någon ålder där de kan börja med detta?Min son är 3 och har dåligt eksem och det
är kallt en stor del av året här.” Roxanne

--  Roxanne,  det  är  absolut  säkert  att  ge  oljan  till  barn,  även till  nyfödda,  speciellt  när  den
används lokalt i en blandning med hampfröolja eller sheasmör.Det är en bra strategi att blanda
hampfröolja med oljan (1% av oljan duger, men 20-30% skulle vara idealiskt) och sedan lägga
till några droppar av det i badet varje dag.Det kommer att lämna en tunn hinna på hela kroppen
och  det  är  oftast  allt  som  behövs  (eller  åtminstone  för  underhåll).Ta  bilder  och  filma,
förbättringen bör börja ske mycket snabbt.Klådan och irritationen försvinner på några sekunder
eller minuter, och eksemet borde helt enkelt försvinna inom en vecka eller mer.Bästa hälsningar,
JB

"RSO har varit den överlägset bästa terapin för min autistiska son som var grupphembunden
eftersom jag blev misshandlad och mitt hem förstördes.Jag har provat dieter, kelatbehandling,
hyperbar syre, metyl b 12-sprutor och många läkemedel som dödar och ingenting har fungerat
bättre än cannabisolja.

Det är svårt att få ett medicinskt kort för en minderårig om du bara ringer upp och frågar om de
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kommer att ge ett kort till en autistisk minderårig.För föräldrar som har det svårt, ring medan ditt
barn är rasande så att de kan höra hur allvarlig situationen är.Jag fick nej 3 gånger innan jag
bestämde mig för att ringa medan han slog hål i sina väggar och skrek...då sa de att de skulle
ge honom ett kort." Robin

"Tack Rick Simpson oil...Jag kunde inte tacka dig nog!Du ger min sjuåriga lilla flicka som lider av
Akut Lymfoblastisk Leukemi styrkan att fortsätta!Gissa vad mer?!Hon gick i remission en vecka
efter att hon tagit oljan i kapselform!!!(Hon har ett OMMP-kort för att lagligt använda cannabis
för hennes leukemi som rekommenderas av hennes läkare)

Tack för att du gav oss möjligheten att inte fylla vår lilla flickas kropp full av livsförändrande
narkotiska läkemedel.Tack för att du gav henne godbitarna...när normala barn får ont i magen!
Tack för att du satte ett leende på hennes läppar och lät henne inte ha en enda härdsmälta
under sin långa månad med högdos steroidbehandling.

Den enda nackdelen med att använda Rick Simpson-olja för oss...är en elak biologisk pappa
som aldrig har varit i hennes liv förut håller inte med och vill ta vårdnaden om henne.Men jag
tror på de helande krafterna som du besitter och jag kommer att stå högt för oss och medicinsk
marijuana och kämpa för det faktum att detta är den allra viktigaste delen av mina små flickors
behandling.” Erin

"På måndagen fick Brave Mykayla sina laboratorier kontrollerade för att se om de var tillräckligt
höga för att återuppta hennes kemoterapi (hon har varit försenad på grund av ett lågt antal
neutrofiler sedan den 4 juni)...till min sorg var de fortfarande väldigt låga.

Jag  oroar  mig  för  henne...hennes  kropp...hennes  hälsa...hennes  framtid...hennes
välmående.Jag vill det allra bästa för henne och att se hennes kropp i så dålig form krossar mitt
hjärta.Ni ser alla leenden och en energisk halvfrisk glad 8-åring (vilket är fantastiskt och jag
kunde inte vara gladare över det) men i verkligheten om ni såg hennes labb...och vad cellgifter
gör  med  hennes  kropp  du  skulle  känna  känslan  jag  känner.De  små  små  bitarna  av  mitt
krossade  hjärta  smulas  sönder  när  färgen  glider  från  mitt  ansikte...det  bildas  en  klump  i
halsen...och mina ögon sväller av tårar.Hon är så vacker...hon är så glad och frisk...hon har
ingen  cancer...och  hon  har  den  bästa  naturliga  medicinen  som  finns  för  att  bekämpa
cancer...Jag kan inte stå ut med det här och vad det här gör med henne.Jag vill att det här ska
göras snart...men dagen innan vi åkte till Hawaii fick vi slutdatumet för behandlingen den 13
november 2014.Jag var väldigt tacksam att det tar slut 8 månader tidigare än jag trodde men i
verkligheten...skulle du kunna tänka dig att  ta cellgifter dagligen i  över 1,5 år?!Och intensiv
cellgiftsbehandling varje vecka i 10 månader innan dess?!

Underhållskemoterapi förklarades för oss som en lättare period av kemoterapi...och det har inte
varit lätt alls.De säger att deras neutrofilantal kan förbli lågt under långa perioder medan de
bekämpar ett virus...ändå är det meningen att jag ska skicka henne till den allmänna skolan
utan att få virus?!Det blir omöjligt...de sa till oss att hon förmodligen har ett virus *även om hon
inte visade några symtom...hennes lillasyster var mycket sjuk* och här är vi 20 dagar senare
fortfarande med ett mycket lågt antal.

Snälla vänner, be för modiga Mykayla att finna styrkan att övervinna allt som orsakar denna
långa period av låga värden.Snälla  gud läka hennes kropp och ge den energin att  uthärda
kemoterapin  utan  biverkningar  eller  långvariga  biverkningar.Snälla  gud  skydda  henne  för
mig...Jag kunde aldrig föreställa mig en dag utan hennes vackra leende och varma tröstande
kram.Vi kommer att kolla labbet igen på tisdag nästa vecka... och jag kommer att hålla er alla
uppdaterade.peaceloveCURE.” Modiga mamma

-- Det är svårt att beskriva vad det här gör med mig.Och det är svårt att föreställa sig vad allt det
giftet gör med Mykayla.Utan någon annan anledning än girighet och korruption på de högsta
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nivåerna i vårt samhälle.

Mykayla behöver en medicin som stärker hennes immunförsvar, inte ett gift som kommer att
orsaka irreparabel långvarig skada.Vet hennes läkare verkligen inte detta?Vilken kvalifikation
har de för att administrera gift utan anledning?Har de gangsters som tjänar på att ge gift till barn
också tillstånd att döda?Vem gav det till dem?

Igår pratade vi om att få kvinnor att agera.Här är din sak.Så här ser det ut i praktiken när läkare
inte gör sitt jobb som de borde.Och det är upp till er kvinnor att ändra det.Du skyddar dina barn
hela ditt liv, så gör det som måste göras.Vidta åtgärder nu, vänta inte, varje dag är viktig.J B

"Du  vet...Häromdagen  tog  vi  in  Mykayla  till  läkarna  och  de  körde  de  vanliga
laborationerna...Hennes hemoglobin låg på ett mycket kritiskt lågt 5,2 (vilket tekniskt sett knappt
är tillräckligt med blod för att din kropp ska fungera...läkaren sa till oss att det genomsnittliga
barnet nästan inte svarar på den här låga nivån) Mykayla hon studsade från väggarna, hyper,
fick  problem  för  att  ha  hoppat  på  sin  säng,  pratsam,  leende  och  glad!!!Läkarna  undrar
varför...väl doc vad som är annorlundamellan Mykayla och dina andra barn...hon har cannabis!!!

Naturligtvis tillskriver läkarna ALDRIG saker som detta till cannabis...men de borde.Läkare och
medicinska  forskare  och  läkemedel  får  vår  ras  att  lida  onödigt  lidande  och  det  är
förödande.Även om någon inte kan botas av någon eller annan anledning...deras livskvalitet
kan förbättras avsevärt med cannabis.Din morfar är ett bevis på att hans cancer var mycket
framskriden och spreds i hela kroppen...men titta vad cannabis gjorde för honom!

När Mykayla var liten dog hennes mormor i cancer...en mycket snabb och aggressiv cancer.Hon
använde  inte  cannabis.De  lade in  henne  på  ett  hospicehem och pumpade henne  full  med
morfin...berättade faktiskt för oss att det var för att hålla henne smärtfri och för att påskynda
dödsprocessen.Det  här  är  grymt...ovanligt...  och  elak...och  det  råkar  vara  STANDARD
MEDICINSK BEHANDLING.Jag skulle aldrig någonsin vilja sitta fast på ett morfindropp för att
lida tills jag dog.Det här är grymt...och jag ber varje dag för att denna korruption ska upphöra.”
Modiga Mykayla

"Mina två senaste inlägg har genererat många frågor och några krav på "bevis"...Jag skulle vilja
dela  med  mig  av  all  vetenskap  mellan  cannabis  och  cancer  i  immunsystemet
(leukemi/lymfom).Denna information är specifik för Jurkat leukemicellinjer...som är en CD4+ t-
cell akut lymfatisk leukemi...EXAKT samma härstamning som Mykaylas leukemi.

Modiga Mykaylas specifika cancertyp har en extrem mängd bevisad vetenskap bakom cannabis
som  en  effektiv  behandling  eftersom  forskare  upptäckte  att  immunsystemets  celler  har  en
SPECIFIK cb2-receptor på sig som orsakar apoptos (celldöd).

THC  inducerar  apoptos  i  Jurkat-celler  (t-cells  akut  lymfoblastisk  leukemi)  via  tre  olika
mekanismer.(1)  THC  binder  till  CB1  och  CB2  och  leder  till  ceramidsyntes  genom
serinpalmitoyltransferas.(2) Ceramid kommer in i mitokondrierna och resulterar i att cytokrom c
läcker in i cytosolen.(3) Cytokrom c kombineras med Apaf-1, kaspas 9 och bildar apoptosomen.
(4) Apoptosomen omvandlar prokaspas 3 till  aktivt  kaspas 3, vilket resulterar i  apoptos.THC
aktiverar  också  den  yttre  vägen  (kaspaserna  8  och  10)  och  hämmar  Raf/Mek/Erk-
vägen.Hämningen av cellöverlevnadsvägen leder till defosforylering av Bad, och translokation
av detta Bcl-2-protein till mitokondrierna, och därefter till apoptos." Modiga Mykayla

--  Ju  mer  olja  hon  får  i  sig  desto  bättre,  särskilt  med  tanke  på  de  onödiga  medicinska
behandlingar hon fortfarande har och har fått gå igenom.Bästa hälsningar till Hawaii, modigaste
Mykayla, det är fantastiskt att se att din dröm har gått i uppfyllelse.Med lite hjälp av oljan.J B

"Den där röken är INTE hälsosam för barn eller mamas ... dumma mamas och vad säger du till
dina barn?Olja eller nada!Speciellt för barn!" Naia
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-- Jag skulle inte vara så radikal, rökning eller förångning har också positiva effekter, till exempel
mot illamående hos gravida kvinnor.Det skadar inte barnet.J B

”Rök är inte så bra...särskilt om man har tendenser till allergier...säger det bara.Jag klarar inte
rök!Dessutom kan barn inte veta när de ska sluta ...  om det är socker, koffein, mat, etc.Du
måste  vara  deras  guide.Jag  tror  inte  att  det  är  en  bra  idé  för  tonåringar  att  förespråka
cannabisrökning.Säger bara.Bara min åsikt utifrån vad jag har sett.Kan också distrahera från
skolarbete och viktiga frågor.” Naia

--  Jag  brukade  bli  distraherad  från skolarbete  och  viktiga  frågor  också,  och  vi  hade  ingen
cannabis tillgänglig alls.Allt  som behövdes för  mig var att  se en snygg tjej  någonstans runt
omkring och det var det för skolarbete och frågor som var viktiga för andra men inte för mig.

Om du kontrollerar  hur mycket  te dina barn dricker,  gå självklart  vidare och kontrollera hur
mycket cannabisde ska ta eller förtära.Lycka till med det.Det är en fåfäng ansträngning men jag
är säker på att det kommer att hålla många människor sysselsatta under de närmaste åren tills
de inser  hur  säkert  cannabis  är  och att  det  verkligen är  praktiskt  taget  omöjligt  att  dödligt
överdosera det.

Så vem bryr sig om hur mycket någon får i sig?Jag gör inte.Jag bryr mig inte ens om hur många
koppar  te  eller  kaffe  folk  dricker  om dagen,  tänk  dig  det.Varför  skulle  jag?Det  är  inte  min
sak.Och  det  är  ingen  angelägenhet  hur  mycket  av  denna  livräddande  och  förebyggande
medicin någon får i sig.

Ju mer olja du har i dig och desto oftare desto bättre för din hälsa.Det är den enda regeln som
verkligen gäller.Till människor i alla åldrar, inklusive barn och gravida mammor.Om du inte gillar
den här idén, kom över den,  lär  dig att  leva med den, det är det bästa du kan göra.Ingen
reglering av cannabis kommer att fungera, den går helt enkelt inte att reglera ändå.Dessutom
finns det ingen riktig anledning att reglera det.J B

"Jag rökte hela min graviditet fram till fyra veckors förlossning.Min läkare gjorde drogtest varje
läkarbesök också.Så hon var medveten om att jag rökte knopp.När barnet föddes föddes han
frisk, 10,6 pund och testade negativt för THC.Jag ammar också och jag fortsätter fortfarande att
använda knopp.Och gissa vad, han utmärker sig på varje milstolpe.Det är raka motsatsen till
hjärnskada.Hjärnan behöver  cannabinoiderna för  hälsans grovmotoriska utveckling,  så  sluta
hata." Nessa

"Min son föddes 8 lbs 1 oz.5 dagar ÖVER hans förfallodatum.Det är de två största "problemen"
jag någonsin har hittat med rökpott under graviditeten, låg födelsevikt och för tidig födsel.Min
son är nästan 9 månader, gjorde precis en bayley-bedömning för att bedöma hans kognitiva
utveckling samt motorik och språk.Han fick högt snitt och mycket överlägsen i alla kategorier.Så
ta dina dumheter och blåsa ut det från dig.” Ashley

"Det är  regeringen som är brottslingarna här...Jag har multipel  skleros och det  har min son
också...han måste få 26 injektioner i  hjärnan varje vecka för  att  döda smärtan i  nerverna i
hjärnan...

Jag har 3 barnbarn och är inte en "DRUGGIE" ELLER ÄR MIN SON, SOM tog examen i toppen
av sin  klass  och fick betalt  för  att  vara klasslärare på grund av sin  intelligens.Hans njurar
stängdes av, hans kolon fungerade inte och smärtan var så intensiv att han var orörlig.Han drog
aldrig droger eller drack sprit, bara ibland, i hela sitt liv, innan han utvecklade MS.

Hans kusin lade ner en kastrull  i  sina brownies när han hade honom på middag, okänt  för
honom...och gissa vad?Hans njurar började fungera igen, skakningarna avtog och han kunde
faktiskt sova på natten, när han tar tinkturen.Det lugnar skakningarna och han kan sova på
nätterna...Han måste fortfarande få 26 nålar i hjärnan varje vecka på grund av smärtan i nerven
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i hjärnan...

Vem är du att döma denna otroliga medicin...?????och förresten, jag hade ett barn innan jag
fick hepatit B-vaccin, och hon är MS-fri, men inom en vecka efter att jag fick vaccinet var jag
tvungen  att  skaffa  glasögon  och  sedan  inom  2  veckor  var  jag  helt  blind  på  mitt  vänstra
öga ...Jag var 17 år och höll på att bli blind.Rädd?Ja...Om det inte vore för den här medicinen
skulle jag fortfarande sitta i rullstol...

Jag skulle aldrig önska någon den här sjukdomen...men du borde ta din bedömning någon
annanstans...varför  tror  du att  GUD satte  denna medicin  på planeten?Eller  tror  du att  Gud
gjorde ett misstag?

Jag hoppas att dina barn aldrig behöver gå igenom det som min familj har...ser ditt barn dö
framför  dina  ögon...ta  bilden,  herr...Harper  gjorde  det  straffbart  att  odla  en  planta  i  din
trädgård...Jag antar att hans familj aldrig har gått igenom MS eller cancer heller...eller RCMP
antingen.Det är dags att lagarna ändras till förmån för folket istället för läkemedelsföretagen.”
Laurel

"Så min dotter hade den mest djupgående känslomässiga helande upplevelsen av cannabis
den  här  veckan.Att  säga  att  hon  har  ett  känslomässigt  temperament  skulle  vara  en  grov
underdrift.Hon föddes med en fosterskada som har extrema utmaningar med sig.Av respekt för
hennes privatliv  kommer jag inte att  prata om detaljerna i  det,  men låt  oss säga att  det  är
extremt.Och att leva med henne är en utmaning som har skakat min värld oftare än inte.En
fysisk utmaning hon har är migrän.Allt hon egentligen kan göra när de kommer på är att lägga
sig ner, kokongera i täcket och gå och sova.Det är det enda som verkligen hjälper.

Så för några månader sedan fick jag henne att äntligen prova en wafer med cannabisolja och
inom 15 minuter är hennes migrän borta.Så den här veckan skulle jag lägga mig tidigt en kväll,
och hon trodde att hon kan få migrän senare, eftersom hon kan känna hur de kommer...så jag
gav henne en liten behållare med några rån i att hålla vid hennes säng så om hon kände en
komma på när jag sov så kunde hon ta en.Tja, hon tog fyra den natten.De var fast tillsammans,
och hon bara tog dem alla.Och hon hade en upplevelse.Och en halv.

Hon sov större delen av nästa dag och natt och nästa morgon.Jag visste att hon hade någon
slags erfarenhet...Jag kunde se hennes tankar sväva omkring och visste att hon gick igenom
något.Vad jag inte var beredd på var de fullständiga 180 min dotter har upplevt.Hon är glad, söt,
omtänksam  och  en  fröjd  att  vara  runt.Visst,  jag  har  gjort  några  stora  förändringar  kring
situationen också.Men detta var nästa dag, så det går inte att förneka hur fantastiskt skiftet från
cannabisen har varit.Det finns inget sätt att jag någonsin kunnat få henne att ta så många.Hon
skulle ha tvekat till det.Och jag skulle inte ens ha tänkt på det för att vara ärlig mot dig.Jag vill
bara böja mig i uppskattning.När jag berättar att jag gick på lina med henne, skämtar jag inte ett
dugg.Skiftet  och  öppningen  som  inträffade  för  oss  på  grund  av  en  "olycka"  är  ingen
tillfällighet.Jag har aldrig gett henne en flaska med något att ta medicin från.Det jag gjorde den
natten är ett mirakel."

"Jag är så glad över att äntligen kunna meddela att min söta pojke använder cannabis för att
bekämpa biverkningarna av kemo och strålning OCH för att säkerställa att han inte får några
nya tumörer!Denna medicin har hjälpt honom oerhört.Innan han fick den här medicinen kräktes
han konstant, han ville inte äta, han var väldigt slö och arg...nu äter han, han håller ner maten,
han går upp i vikt och alla som har varit runt honom vet hur glad han är.”

-- Tja, utan giftet i kroppen skulle barnet klara sig mycket bättre.Det är verkligen ingen mening
att använda cellgifter och strålning tillsammans med oljan, det är som att ge patienten ett motgift
samtidigt som man pumpar in gift i deras ådror.Endast olja för bästa resultat.Läkare borde veta
detta, det är inte så svårt att förstå att det inte är en bra idé att ge barn gift när det inte är
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nödvändigt.J B

F.Jag är en 29 år gammal ensamstående mamma.Min son är nu 8 år och lever med måttlig
autism.Jag skulle inte byta ut min mini mig mot någonting i den här världen, förutom för att göra
hans liv lite lättare.Jag undrar om du har haft några andra föräldrar som kommit till  dig och
frågat om oljan?Eller några framgångshistorier med autism/Asperger?Om jag bestämde mig för
att gå den här vägen, vilken typ av dosering skulle jag titta på?Jag uppskattar all info!Tack.Från
en frustrerad mamma & liten pojke.

A."Oljan  är  ungefär  det  enda  som  kan  fungera",  sa  Rick  när  jag  läste  detta  för
honom.Doseringsanvisningar och annan info om hur man tillverkar och använder oljan finns på
vår sida och i de böcker som finns där.Jag har hjälpt en hel del autistiska barn tidigare, och den
här medicinen gör underverk för dem.Barn älskar att ta denna medicin, de är inte fördomsfulla,
de vet inte att de "gör något fel", och föräldrar tycker mycket om det när de har lite tid för sig
själva.För bästa resultat, som alltid, skulle jag börja med en standardbehandling på 60 g, inga
piller, och sedan skulle jag hålla barnet på en underhållsdos i en valfri mängd under resten av
hans  långa  och  fridfulla  liv.Och  barnet  från  videon  borde  göra  exakt  samma  sak,  om
allsmöjlig.Bästa hälsningar, JB

"Mary  Jane  hjälpte  mig  mycket  när  jag  var  gravid  och  påverkade  aldrig  mina  två  barn."
Samantha

"Hej  Rick,  nyligen upptäckte vi  att  jag  hade en medelhög till  hög risk knöl  på mitt  vänstra
bröst.Jag är 34 år och min dotter är bara 1 1/2 år - jag var livrädd!Jag led också av postnatal
depression efter min dotters födelse - så allt detta kändes för mycket.Men lyckligtvis bor jag i
Sydafrika, där cannabis (eller dagga, som vi kallar det här) även om det fortfarande är olagligt,
växer här i överflöd och det är ganska lätt att få tag i hyfsat ogräs till ett rimligt pris.

Jag började omedelbart göra oljan - juryn är fortfarande ute när det gäller knölen i mitt bröst,
eftersom  jag  bara  går  tillbaka  till  min  nästa  kontroll  om  två  månader  -  men  post-natal
depressionen är nästan borta efter en månads behandling olja.Jag känner mig stark, motiverad
och kan åstadkomma vardagliga  saker  -  vilket  bara  var  en dröm för  inte  så  länge sedan!I
Sydafrika får vi för det mesta bara Sativa-stammar eller blandade sativa-stammar.Jag ville bara
berätta om min historia, eftersom det finns så många människor där ute som lider i onödan av
depression, som tar otäcka läkemedel som påverkar dem negativt, medan oljan faktiskt verkar
fixa allt som behövs fixas utan ansträngning utan någon otäck sida effekter!Jag känner mig som
mitt gamla jag igen och det känns BRA!Fortsätt med det goda arbetet så fortsätter jag att sprida
budskapet här!Mycket kärlek, Kelly"

-- Tack för detta fantastiska vittnesmål, Kelly.Jag är säker på att det kan hjälpa många andra
mammor.Som jag ser på det bör mammor få i sig små doser av oljan under graviditeten och
fortsätta använda den efter födseln, om de verkligen vill ge sitt barn det bästa.Det kan tyckas
kontroversiellt men vilken annan medicin än något så naturligt som oljan skulle du vilja ge till en
mamma och hennes barn?J B

"Jag rökte och åt under hela min graviditet och min son är en av de smartaste och friskaste små
pojkarna jag någonsin träffat.Jag försökte ta illamåendetabletter och sådana mot huvudvärk och
ingenting hjälpte.Min ischias klämdes konstant och min kropp skulle värka (förmodligen för att
han var 10 kg och 23 tum lång när jag födde barn, så för alla skeptiker som säger att  det
hämmar tillväxten, du hade väldigt mycket fel.) Jag åt godsaker eller hade en liten bloss skulle
jag få nästan omedelbar lättnad.Jag måste hålla med om att det är den säkraste medicinen som
finns. Sarah

"Graviditet med min andra var tortyr!Jag hade tappat 20 kg i slutet av första trimestern, kräktes
varje dag, ingen aptit alls.Jag höll på att förlora henne utan tvekan.Jag försökte röka och fick
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skuldkänslor!Men det räddade hennes liv...Jag åt och vilade bättre än någonsin!Hon är frisk
glad och helt underbar!Nu 9 år gammal, inga hälsoproblem alls.” Jennifer

”Mamman kan inte hålla nere maten.Vilken effekt har det på fostret under utveckling?Det är
mycket skadligt för fostret.Så hur får man mamman att kunna hålla nere maten?Du använder
den  medicin  som  är  minst  sannolikt  att  orsaka  skada.Cannabis.Alla  andra  läkemedel  mot
illamående som läkare kan använda har biverkningar.Den enda bieffekten av cannabis är en
känsla av välbefinnande och sömn.” Gersh

F.Min fru har svåra ländryggssmärtor på grund av att hon var gravid i 7-månaden, hon beskriver
det som en nervös ryckning som är extremt smärtsam.Jag försökte titta runt på din sida och
här.Kommer RSO dramatiskt att hjälpa smärtan?Har du en länk till ett tidigare ämne om detta
ämne?Jag är orolig om de sätter henne på kodein kommer det att skada barnet

A.Låt henne få i  sig små doser av oljan och applicera oljan topiskt på ryggen.Ge henne en
massage med en blandning av oljan och hampfröoljan.Ja, det finns en god chans att kodein kan
skada barnet.Oljan kan och kommer inte att skada barnet på något sätt.J B

"Min son diagnostiserades i oktober med synovialt sarkom efter att ha tagit bort en tumör innan
han gjorde en biopsi.Fick veta att cancern fortfarande skulle finnas där och kunde ha spridit sig
till hanslungorna på grund av den aggressiva typ av cancer det är.De senaste testresultaten, de
kan inte hitta några spår av det till sin förvirring.Cannabisolja var en av många saker jag började
med honom nästan direkt efter diagnosen.” Amanda

"Vilken är den yngsta personen du känner till som behandlas med RSO?Finns det ett pediatriskt
behandlingsprotokoll?Medan vi  hittills  har misslyckats med att  svaja mormors åsikt  & kunna
bota  morfar.Jag  har  en  2-åring  med  okända  magproblem  (ja  hon  har  varit  i  "medicinsk"
behandling  i  över  ett  år  och  alla  piller,  krämer,  lotioner  och  Big  Pharma-drycker  har
misslyckats.De  lutar  nu  åt  ett  proteinsyndrom.Uppenbarligen  kan  ett  barn  på  25  pund  inte
hantera samma dos som en man på 175 pund, så rekommenderar du det överhuvudtaget för
pediatriska tillämpningar?" Sara

-- Gravida mödrar bör använda oljan och sedan öka dosen när de föder barn.Efter födseln bör
mammor äta små doser av oljan för att säkerställa att barnet utvecklas på ett optimalt sätt.

Så om du frågar mig så var min yngsta patient minus åtta månader och mår fortfarande bra, han
är den bäst utvecklade ungen på sin dagis och började prata tidigare än de flesta andra.Hans
mamma använde oljan innan hon födde honom, och ungen fick också oljan efter vaccination
med ett hexavaccin för att se till att de farliga kemikalierna spolas ur hans kropp så snabbt som
möjligt.

Cannabisolja är en säker medicin för människor i alla åldrar.Om du har problem att fatta detta,
se vad oljan gör för eksem eller blöjutslag och kom sedan tillbaka och berätta att du aldrig skulle
ge cannabis  till  ditt  barn.Allt  du  skulle  höra  från mig  är  att  en  förälder  som inte  skulle  ge
cannabis som medicin till sitt barn antingen är dåligt felinformerad, eller så är de psykopatiska
sadister som tycker om att se andra lida.

Vet du hur effektiv oljan är mot tandvärk?Skulle du ge barnet oljan för att bekämpa smärtan i
samband med att tänderna växer?Jag skulle.Utan att tveka alls.

Dosering  för  barn  är  i  princip  densamma  som  för  vuxna,  när  man  behandlar  något
allvarligt.Börja med en minimal dos tre gånger om dagen, vänja patienten vid det, öka dosen var
fjärde dag eller som det är lämpligt, och försök alltid få in så mycket medicin i  patienten så
snabbt som rimligen möjligt, samtidigt som de ser till att de stannar kvar. i sin komfortzon.J B

"Om du har ett barn och vägrar att få de "rekommenderade" vaccinationerna, var beredd på att
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ditt  barn  tas  ifrån  dig  med  våld  av  staten  du  bor  i.Det  händer  oftare,  i  en  alarmerande
takt.Googla på det och titta på ditt  tillstånds "krav". Socialarbetare visar mer "Gud komplex"
varje dag och tror att de vet bättre än någon förälder vad som är bäst för varje enskilt barn.Var
försiktig även när du pratar med din husläkare om ämnet." Platypus

"Jag känner två personer vars barn aldrig har fått några vaccinationer.Båda är kiropraktorer.Ett
av barnen går i en privat skola.Jag tror att det inte spelar någon roll om du är hemmaskola.Vet
inte." Lorinda

"Jag ser små barn och bebisar med cancer, före behandling ser de bra ut, efter operation och
cellgifter ser de ut som om de är döende, och gör det ofta.Det krossar mitt hjärta hur människor
tvingas lida och dö tidigt, när denna olja botar så mycket.Jag har gått en vecka på oljan, och jag
mår bra, jag tror att det krymper min tumör på njuren, jag har inga bevis än men snart kommer
jag att göra det." Lannah

"En sjuksköterskevän använde den på blöjutslag på stadium 3, borta över natten!" Alice

--  För  dig  som tycker  att  barn  inte  ska  använda  cannabis.Vilken  annan  medicin  skulle  du
viljagillar att ge dem om inte denna äldsta, säkraste naturmedicin som har använts i tusentals
år?Eller kommer ni att se er barn lida av alla dessa eksem och utslag utan anledning?Det är
inte en trevlig sak att göra, skulle jag säga.Speciellt när det finns en så enkel lösning på alla
dessa hudproblem.

Är det ok att se dina barn skrika av smärta när du helt enkelt kan ge dem en droppe av oljan
och de skulle vara smärtfria?Hm?J B

"Kan administratören vänligen ge råd om vilken typ av dos som ska ge till en 8-åring som har
skickats hem för att dö?" Ricardo

-- Börja med en liten dos, se hur barnet reagerar och öka sedan dosen så snabbt som barnet
kan ta det.Tre gånger om dagen.Vanligtvis är de fulla med piller när de skickas hem för att dö,
så du vill avgifta dem först eftersom du inte vet vad interaktionen kommer att göra, vanligtvis är
det inte särskilt trevligt vad interaktionen med de där dödliga kemikalierna gör.Men det är för att
oljan försöker rengöra bordet så att det kan börja fungera.

Eller, om du inte har något att förlora, kan du också börja med en stor mängd olja och försätta
patienten i ett tillstånd av kontrollerat koma på det sättet.Det skulle jag nog göra, men det är upp
till föräldrarna vilken behandlingsriktning de väljer.

Allt jag vet är att aggressiva sjukdomar ska behandlas aggressivt.Och jag vet också att generellt
sett, ju mer olja du lyckas få in i patienten och ju snabbare du gör det, desto större är chansen
att lyckas och överleva.Men jag vet också att doseringsanvisningarna nämns av en anledning.

Om det var mitt barn skulle jag fylla honom med olja, jag vet att barnet skulle simma i det och
jag skulle med största sannolikhet inte låta någon läkare komma nära honom eller henne.Men
det är jag och jag vet vad jag ska göra.Bästa hälsningar, JB

"OK,  jag  vänder  mig  ut  just  nu.Daves  doktor  satte  honom  på  Lyrica  för  att  behandla  sin
bältrossmärta.De senaste två dagarna (och det har blivit värre) har Dave hallucinerat.Som i, han
sa bara, "killen med det röda håret borde inte leverera här." När jag sa, "Vad?", var Daves svar,
"Åh, strunt i, jag är säker på att han inte är här." Jag hade precis ett samtal med honom, och
han sa att han insåg att det var något fel på gång, för när han tittar ut genom ögonvrån kan han
se en djungel utanför vårt fönster.WTF!!!Han har tagit Cannabisoljan ett tag nu och aldrig haft
något liknande.Mindre än en vecka på Lyrica och han har tappat nästan all motorkontroll och nu
hallucinerar han.Jag satte bara lite cannabisolja på bältrosskadorna (med DMSO) och smärtan
slutade.Jag ringde doktorn och tar in Dave DET FÖRSTA PÅ MÅNDAG.BTW, jag kollade precis
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på Lyrica-webbplatsen, "onormalt tänkande" och "hallucinationer" är en av biverkningarna." Kim

"Spencer har haft en fantastisk vecka alla!!Han träffade en kusin för första gången, och fick
träffa sin farbror och moster från Georgia!!Han blev totalt FÖRÄLSKAD i sin moster Sara, han
valde till och med henne över mig eller pappa!!Det bästa var att se honom HÅLLA EN KRITA I
HANDEN OCH FÄRG, medan han var i sin mosters knä!Han gjorde till och med en överföring,
från sin högra hand till sin vänstra hand!!Han målade en träbil med total precision med sina tår!
Ska försöka ladda upp hans video snart!Han fortsätter att säga nya ord och vara helt charmig!Vi
kunde få honom att bära vikt på benen med mycket stöd!Han hade den bästa tiden att dras runt
i sin rollator...Jag kan inte beskriva den glada hjärtesorg jag kände när jag såg min bebis göra
det.Den rena glädjen i ansiktet när han kan leka med de stora pojkarna...de åkte alla på cyklar
och skotrar, och allt han kunde göra var att titta längtansfullt...Jag kunde se lusten att vara med i
hans ansikte och inte förstå varför han inte bara kunde springa och leka med dem...Och sedan
började hans kusin Jason, med ett hjärta av guld, dra honom direkt och berättade för de andra
pojkarna att de borde köra snabbare, annars skulle polisen få tag i dem, dra Spencer efter dem i
sin rollator och göra sirenljud medan de andra åkte runt och runt.Om du bara kunde ha sett
hans ansikte...äntligen, äntligen, var han en av pojkarna!Det krossade mitt hjärta i miljarder bitar
och drog sedan ihop det direkt igen med bara en glimt i ögonen och fnissandet i rösten.Bästa
veckan på länge.Spencer måste bli en stor pojke, och jag älskar det!Får mig att vilja pressa
hårdare, kämpa hårdare, be längre, för detta lilla mirakel som vi kallar Spencer.”

"Och hans tumörer krymper med hög THC cannabisolja!!Spencer har ansetts som terminal av
Loma Linda onkologi.Men en nyligen genomförd MRT visade minskning av tumörstorlekar!!Hög
THC-olja  är  hans  enda  medicin!Hög  CBD-tinktur  är  vad  som  har  visat  sig  vara  det  som
förbättrar hans armfunktion, och läker i huvudsak nerverna som förstördes under hans hjärn-
och ryggkirurgi.” Suzetta

"Jag  kan  fortfarande  inte  tro  vad  oljan  gjorde  med mig.Diabetes,  njurskador,  artrit,  ischias,
trasiga senor, fetma är borta och viss neurogenes hände definitivt.Plus att jag skulle ha fått höra
att  jag  hade  ADHD  om  jag  var  ett  barn  nu.Jag  var  ett  galet  självdestruktivt  monster.Jag
tillbringade mer tid med att vandalisera skolan än att gå till klassen.Jag satte mina föräldrar i
helvetet.Tills jag började röka pot.Jag gick från ett snitt på 30 i skolan till över 80-talet, till och
med 90-talet i några ämnen.Och ingen mer vandalisering.Roligt att de tycker att potten är dålig
för barn.Jag måste inte hålla med." Peter

"Vi behandlar vår 6-åriga son med AA3 hjärntumör och en sällsynt genetisk sjukdom.Läkare kan
inte erbjuda någonting och sa att han bara har månader kvar att leva.Än så länge inga anfall
och nästa MRT kommer att berätta mer.Senaste kontrollen, förutom hjärntumören, är han vid
PERFEKT hälsa.Han har inte fått cellgifter, ingen strålning och ingen operation.BARA olja!!!”
Penne

"OMG, jag sitter här med läckande ögon och försöker ta till sig nyheterna från ett telefonsamtal
jag just fick.För drygt 2 veckor sedan pratade jag med en pappa i öst vars 5-åriga dotter precis
hade fått  återfall.**** diagnostiserades med steg 4 högriskneuroblastom (barncancer) -  dålig
prognos (MYCN förstärkt).De fick höra att det inte fanns något hopp och i princip att ta hem
henne och njuta av sina sista dagar med henne, att hon hade lite tid.Pappa var förståeligt nog
extremt upprörd när han ringde mig.Vi fick honom att peka i rätt riktning och de började **** på
medicinen.De  har  precis  avslutat  ett  möte  med  onkologer  på  sjukhuset.****s  tumörmarkör
urinanalys är HELT NORMAL!!!Hon har gått från 80, sedan klättrat till 90 veckan efter och är nu
nere på 8,7.(Mellan 2 och 9 är normalt).Det stämmer gott folk, INGA TECKEN PÅ CANCER.På
2 veckor har detta barn gått från dödligt/kritiskt sjukt till en klar hälsotillstånd.Onkologen sa att
de aldrig har sett något liknande förut." Corrie

"Min 11-årige son har haft cellgifter de senaste 10 månaderna (och han hade strålning också i 6
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veckor under den tiden) och vi har gett honom oljan under de senaste 4 månaderna och det har
verkligen hjälpt på så många sätt .” Angela

"Oljan  har  räddat  mitt  liv.Bokstavligen.Jag  har  svår  hjärtsvikt,  osteoporos,  artros,  lösa
ledbandssyndrom  och  regionalt  smärtsyndrom.Jag  tar  inga  andra  mediciner  och  min  hälsa
förbättras stadigt.Min 11-åriga autistiska/epileptiske son har inte haft medicin på månader och
fungerar mycket bra på grund av Ricks utbildning om olja.Tack för att du räddade våra liv." Maria

"Jag  har  märkt  att  det  gör  ett  par  saker,  för  min  lille  när  han  slår  i  huvudet  på  grund  av
stenkastning eller vad som helst och får en klump, försvinner oljan den inom en dag!Det verkar
också fungera för att täppa till hål i huden efter akne eller bölder eller till och med cystor.Jag får
ibland bölder i ansiktet och de rinner av med lite ichthammolumsalva men ibland blir det ett
hål.Jag började nyligen lägga cannabisoljan i hålet och skulle du inte veta att den tätade ett stort
hål på ungefär en millimeter i diameter!Och nu är området jämnt med min hud!Det enda det inte
har gjort är att bleka området på min hud som är lite mörkare, men det finns andra saker jag kan
använda för det.Jag är bara glad att det försluter huden!” Mahndisa

"Min bästa vän gav den till  sin son och han slutade få anfall.Jag är ledsen min vän att  jag
tvivlade på dig.Du visste vad som var det bästa för ditt barn och du hade rätt.” Mary

"Vet du vad som kommer under huden på mig?Dessa föräldrar är okej med biverkningar som
njursvikt, koma, utvecklingsförseningar och möjligen död.Men när den möjliga biverkningen är
"hög" blir alla helt galna.Så illa hjärntvättade är de.Döden är på något sätt en mer acceptabel
bieffekt än hög.Ofta är dessa också utbildade, intelligenta människor.Det är otroligt." Missy

"Återigen, barn behöver THC i sina mediciner också.Reglera cannabis exakt på samma sätt
som du reglerar majs eller te.Det är allt som behövs.Inga extra skatter, inga speciella licenser,
inget ingenting.Det är den enda rationella vägen att gå.30 % THC-kosmetika fungerar bäst, kom
bara ihåg att när du börjar fundera på hur du "reglerar cannabis". Det är ett slöseri med tid och
ansträngning  att  ens  försöka  "reglera  det."  Vi  är  redan  tillräckligt  överreglerade,  skulle  jag
säga.”J B

Suppositorier
"Suppositorier  med  Rick  Simpson  Oil  (RSO)  är  en  välsignelse  för  alla  kvinnor  med  PMS-
relaterade problem såväl som för alla med hemorrojder, Crohns, tarm- och tarmproblem etc.De
är också bra för andning och för lungtillstånd, för att inte tala om influensakontroll.De ger en
mycket behaglig långvarig känsla i kroppen.Jag har inte sett någon som inte gillade att ta dem
efter att de övervunnit sina första tvekan.”J B

"Hej JB, jag vet inte att det här är användbart för någon så låter dig bedöma det.Jag drabbades
nyligen  av  något  slags  tarmobstruktionsproblem,  det  diagnostiserades  aldrig  helt.En  inre,
mycket smärtsam svullnad som nästan blockerade tarmen.När det var som värst kunde jag inte
sitta  eller  ens  stå  på  grund  av  smärtan  och  kunde  bara  ligga  på  sidan  för  att
lindra.Allmänläkaren uteslöt tydligen cancer från expressblodprover men hade inget att hjälpa
mig mer än en konsulttid om några veckor.Jag prövade dumt på apotekshögbehandlingar som
efter en kort lugnande gjorde saken värre.

Någon månad innan detta hade jag köpt en stolpillerform på eBay så jag bestämde mig för att
prova.Jag blandade kokosolja (fast vid rumstemperatur) med RSO & tillsatte några droppar tea
tree-olja.Lugnandet  var  omedelbart  &  inom  24  timmar  kunde  jag  känna  förbättringen,  en
bestämd  läkande  känsla  &  svullnaden  hade  minskat.Inom  7  dagar  var  jag  tillbaka  till  det
normala och kände mig helt läkt, slutade använda suppositorierna.Detta var lite för tidigt och
efter  ytterligare  7  dagar  kom  svullnaden  tillbaka.Jag  gick  direkt  tillbaka  till  att  använda
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suppositorierna  och  fortsatte  den  här  gången  i  14  dagar  (så  länge  som  möjligt)  efter  att
svullnaden hade gått.Jag håller tummarna när jag säger detta men det verkar ha fungerat och
oljan  har  räddat  mig  från  en  läskig,  smärtsam  upplevelse  i  väntetiden  för  att  träffa  en
specialist.Jag känner mig nu väldigt sårbar när jag inte har en tub olja i kylen.

För att lindra min smärta & läka mig själv snabbt, spara värdefull tid för en specialistläkare är jag
tydligen en lagbrytande brottsling!Vilken konstig värld!" M

Hur gör man suppositorier?
Smält kakaosmör,  tillsätt  olja,  ca 1-2g olja per 100g smält  kakaosmör till  att  börja med.Öka
sedan  dosen  var  fjärde  dag  tills  patienten  använder  cirka  0,33  g  av  oljan  i  varje
suppositorium.1g  (totalvikt)  stolpiller  för  barn,  2g  för  vuxna,  3g  (bollar)  för  vaginala
problem.0,01-0,02 g olja fungerar bra för nybörjare.Om du sätter igång någon med 0,05 g i en
suppo kommer de förmodligen inte att känna det så mycket heller, men det är bättre att börja
med en liten dos (för de som aldrig har provat hampa tidigare etc.).Den verkliga RSO är mycket
potent och du aldrigvet exakt hur en patient kommer att reagera (blodtryck etc.), men stolpiller
skulle vara ett bra sätt att vänja folk vid oljan.

Det intressanta med stolpiller  är hur de verkar öppna lungorna och göra andningen mycket
lättare inom säg 20 minuter - en dröm som går i uppfyllelse för många med KOL eller astma
etc.Patienter har också använt dem för att behandla psoriasis, högt blodtryck, Crohns, PMS-
kramper etc.

Du kan även tillsätta andra naturliga oljor till stolpillerna, det beror på vad du vill ha dem till och
vad syftet är.Gå helt enkelt till några naturmedicinsajter och läs vad olika eteriska oljor gör så
kan du experimentera så mycket du anser nödvändigt.

Dessutom är stolpiller ett utmärkt sätt att behandla patienter som inte kan äta oljan eller av
någon anledning inte kan behålla den i magen.För mig är, att döma av effekterna, att ta oljan i
stolpiller det bästa och trevligaste sättet att använda hampa.Det låter och ser roligt ut till  en
början, det erkänner jag, men de som provat håller med.Kanske öppnar det chakran nerifrån
och upp, vem vet, men det känns verkligen jättebra.

Kvinnor skulle älska att ta stolpillerna - de hjälper också till med alla typer av bakteriella och
virusinfektioner,  "partnerutbyte  av  mikrobiologisk  information",  allergier  mot  kondomer  och
smörjmedel  som används på dem,  etc.Nämnde jag hur  effektivt  oljan tar  hand om (nivåer)
hormonella obalanser?Bästa hälsningar, JB

"Suppositorier med RSO kan också användas för alla typer av vaginalproblem, inklusive men
inte begränsat till svampinfektioner, HPV, kondylom, herpes och många andra sjukdomar eller
infektioner som man inte nödvändigtvis behöver lida av.Speciellt när de kan tas om hand så lätt
om oljan används.J B"

"RSO  hampoljestolpiller  fungerar  utmärkt  för  alla  typer  av  anala  eller  vaginala  problem,
hemorrojder,  Crohns,  tarm-  eller  tarmproblem,  leukemi,  lungtillstånd  inklusive  astma,
hjärntumörer, blodtryck, hormonbalanskontroll etc.J B"

"Kan du ge mig råd om huruvida hampaolja är säker att använda under graviditeten?Det finns
inte mycket information där ute som jag kan hitta.Min vän har precis fått höra att hon har en
navelcysta  som  kan  orsaka  blodproppar  som  leder  till  att  hennes  barn  dör.Jag  har  sett
effekterna av hampaolja och hur bra den kan göra, jag är bara osäker på om det är säkert under
graviditeten.” Christine

-- Kära Christine, självklart är det säkert att använda det, hampa har använts under graviditeten
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och för förlossningsvärk också, i århundraden.Jag rekommenderar att  hon gör stolpiller med
0,01-0,06g olja i varje (börja med 1-2g olja per 100g kakaosmör).Cystan försvinner vanligtvis
inom några veckor.Tre gånger om dagen, och inga bekymmer, kommer oljan inte att  skada
barnet.Bästa hälsningar, JB

"Har  du  migrän?Ta  en  mängd  cannabisolja  i  storleken  riskorn,  akaRSO,  och  ta  några
blinkningar.Inget bättre, låt mig berätta!" Sarah

-- Bra råd, Sarah.Det fungerar verkligen.Får jag tipsa om att prova det i stolpiller, ganska nära
omedelbar lindring och fungerar även förebyggande om du tar det religiöst varje dag.Migrän kan
vara så försvagande.(Jindrich utbildade mig om stolpiller och han hade rätt på alla punkter.)”
Tracey

"Jag  fick  som  jag  ville  tack.Jag  ville  att  du  skulle  erkänna  att  olja  är  medicinskt  oavsett
styrka.Olja behöver inte vara 95-98% för att ha medicinskt värde.Det är inte bara "skit" om inte
den högsta möjliga procentandelen.För mig verkar det skadligt att ha så många människor som
vänder  sig hit  för  att  få  information för  att  få  felaktig  information om att  cannabis kan vara
skit.Det är en helig ört och har definitivt värde i vilken form som helst.

Jag skulle tro att en insmord spruta (utan nål förstås) med lätt uppvärmd olja skulle kunna sättas
in och appliceras direkt inne i tarmarna.Skjut den rakt in där.Det verkar som att utspädning är
mer meningsfullt för aktuella applikationer över stora områden." Blake

-- Om det är vad du ville så missar du fortfarande poängen, Blake.45% THC-olja är skit jämfört
med den bästa extremt potenta och lugnande 95-98% THC RSO och den kommer aldrig att ha
samma eller jämförbara effekter.Var det det du ville höra?

Smörj nu gärna lite olja på din ändtarm om du vill bevisa din poäng ännu bättre, på så sätt får
du mer praktisk erfarenhet av hur du använder den på rätt sätt.Oljan kommer snabbt att visa dig
varför den är bättre att använda i suppositorieform och det är bättre att lyssna på än välmenade
råd.Oljan kan fungera som lim om du fortfarande inte fattade tipset.Njut av experimentet, gör en
video om det så att andra inte behöver upprepa detta nybörjarmisstag.Bästa hälsningar, JB

–  Levern  får  det  mesta  av  sin  blodtillförsel  från  matsmältningssystemet  så  att  den  kan
vidarebearbeta proteiner, andra näringsämnen och giftiga ämnen.Därför ger intag av Simpson
Oil  säker  och  snabb  leverans  till  levern  och  sedan  till  blodförsörjningen  och  resten  av
kroppen.Dessutom kommer en del av oljan att ta sig direkt till tjocktarmen för att komplettera
läkemedlet i ditt blodomlopp.Lycka till!" Steve

"Du,  ett  suppositorium av  cannabisolja  har  ÄNTLIGEN lindrat  min  intensiva  magsmärta!Jag
kände mig inte alls stenad heller!(Jag föredrar att ha ett val med det) Jag kunde äntligen sova
utan smärta och vaknade upp och kände mig så mycket bättre.En vän gav mig en artikel som
förklarar biotillgängligheten av cannabisolja för olika administreringsmetoder.Den är lång och
vetenskaplig men jag läste allt.

När  det  tas  oralt  minskar  magsyrorna  absorptionshastigheten.Människor  får  den  där  riktigt
"höga" eller "stenade" känslan när de sväljer oljan, och i sin tur tror de att oljan måste "verkligen
fungera".Men med den orala vägen absorberas det faktiskt inte i högre hastighet, det upplevs
bara på ett psykoaktivt sätt.

Jag har tagit  cannabisolja  oralt  i  nästan 2 år  och jag har haft  en fantastisk läkning.Rumpa
(ordlek), efter att ha provat 2 dagars suppositorier är jag övertygad!Jag mår så mycket bättre!
Mindre inflammation i mina leder, inte så stel, nervsmärtor och muskelspasmer är så mycket
bättre och inga magsmärtor!Till  sist!Sjukdom och kronisk  smärta är  hemskt.Jag känner  mig
ännu mer positiv till denna olja nu.Jag behövde verkligen lite hopp med det.Jag började tro att
den hade gjort allt den kunde, nu känner jag mig hoppfull om det."
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"Biotillgängligheten för den rektala vägen var ungefär dubbelt så stor som den orala vägen på
grund av högre absorption och lägre first-pass metabolism." Musse

--  Suppos är  bra  för  så  många förhållanden.Jag  gjorde  dem populära  i  CR,  och tusentals
människor använder dem med stor framgång.Så grattis, Musse.;) J B

"Det verkar som att  man skulle kunna ta mycket större doser med stolpiller och inte ha ett
negativt psykoaktivt svar.Finns det en mättnadshastighet för absorption via rektal väg?Mening,
skulle jag kunna påskynda min läkning genom att göra suppositorier med större doser?" Musse

--  Var  lika  försiktig  med  doseringen  som vid  oral  användning.Upp  till  5  mg  per  suppo  för
oerfarna,  cirka  10  mg  tolereras  vanligtvis  mycket  bra.Med  högre  doser  vet  du  aldrig  hur
patienten kommer att svara, så det är bäst att öka dosen gradvis också.Men när du väl har
byggt upp din tolerans kan du fritt experimentera.Jag personligen gillar suppos med 0,3-0,5 g
olja -- men det skulle vara för mycket för de flesta andra, så prova det inte om du inte vet vad du
gör och inte har något emot att sova två dagar eller något liknande.;) J B

"Jag förstår varför hon känner sig lite rädd på grund av hur oljan kan få dig att känna,speciellt
om du aldrig har upplevt det förut.Min mamma var 62 år när vi startade henne på oljan, hon
hade aldrig ens rökt marijuana förut.Hon var väldigt svag och yr och kunde inte äta på ett tag
MEN det är biverkningarna av oljan.Vi gör nu stolpiller och skillnaden är fantastisk.Hon kan nu
ta hela sitt gram uppdelat i 3 kapslar om dagen.Hon känner fortfarande när det slår in men det
är inte lika tungt som när hon tog det oralt.Vi blandar också i samma förhållande hampfröolja
och än så länge fungerar det bra.Jag hoppas att jag förstod något." Nikkita

"Hej JB, min mamma har lungcancer (stadium 3) och jag har pressat oljan på henne, det är
hennes tionde dag nu och vi är nästan på 1 gram om dagen.Du hade rätt, hon vande sig och
Zombie-effekter på dagen är bättre, hon sover 10-12 timmar på natten.Så ska jag göra stolpiller
med mamma också?Tack." Rio E

-- Ja, Rio, varför inte.Hon kommer att njuta av att ta dem, de ger verkligen en väldigt behaglig
känsla i kroppen.Samma dos som hon är van vid att ta oralt, blanda den med kakaosmör.Hon
kan ta det mellan doserna som ett tillägg, om hon kan, eller istället för den orala dosen, upp till
henne.Rektalt eller vaginalt har kvinnor en liten fördel gentemot män i detta avseende.

Och om kvinnor visste hur mycket stolpiller med oljan kan hjälpa till med premenstruella och
hormonella problem, skulle de alla ta dem, det tvivlar jag inte på.

Dessutom är suppositorier med 0,005-0,01g olja i dem ett utmärkt sätt att starta en behandling
för nybörjare, patienter brukar inte bli höga på stolpiller med små doser av oljan i och de verkar
njuta  mycket  av  upplevelsen.Men,  som  vi  fick  reda  på,  är  att  ta  stolpiller  ofta  ett  mer
kontroversiellt ämne än att använda oljan i allmänhet.

Ändå är verkligheten att hemorrojder kommer att fånga dig förr eller senare, och när de gör det
kommer  du  gärna  att  ta  ett  eller  två  cannabisoljestolpiller,  det  kan  jag  garantera  dig.För
lättnaden är omedelbar och tro mig att endast få människor är tuffa nog att inte ta suppositoriet i
sådana situationer.Så mycket för fördomar mot cannabis, hemorrojder kan sortera dem mycket
snabbt.J B

"Du sa hormonella problem...Jag går på Estrogel eftersom jag inte har någon hormonell orsak
till min stora operation.Hjälper det för det?” Elizabeth

"Visst gör...Jag är 55 och använder den dagligen.” Christy
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Matningsrör
"Jag behandlar min mor.Hon har cancer i halsen och har successivt administrerat den genom
sin sond.Värm den lite och blanda den med kokosolja!Har aldrig täppt till röret!” Steve

"Jag ger det till min son genom hans matningsrör när han inte vill svälja det - jag häller väldigt
varmt vatten på oljan i en kopp, sedan försvinner det, sedan tillsätter jag lite kallare vatten (inte
för mycket) så att vattnet inte för varmt, häll sedan i röret.Det har fungerat ganska bra även om
ibland olja kantar röret lite men det har aldrig blockerats.Hemligheten är att hälla ner det medan
det fortfarande är väldigt varmt.” Angela

"Kan någon ha några idéer om hur man kan ge hampaoljan till någon genom en sond?Jag har
blandat den med olivolja för att den inte ska bli lika tjock, men jag är fortfarande rädd för att den
ska täppa till röret.Några idéer?" Steven

-- Steven, det är alltid bäst att hitta ett sätt att administrera outspädd olja, det är den bästa
vägen att gå.När du inte hittar ett sätt kan du blanda det med patientens mat och låta dem äta
det på det sättet.Ja, det kan täppa till röret, nämligen om oljan har en tjock konsistens.Vissa
oljor är tjocka, andra är mer rinnande.Men när du värmer upp dem till kroppstemperatur ska de
vara tillräckligt rinnande för att inte täppa till röret.

Ett annat sätt är att ge det till patienter i suppositorier med kakaosmör.Ändå är att äta oljan det
bästa sättet att ta detta läkemedel när det är möjligt.Det finns många sätt att administrera oljan
och det  är  ofta  väldigt  individuellt,  så försök hitta  ett  sätt  som passar  patienten bäst.Bästa
hälsningar, JB

"Jag vet att det låter hemskt, men lite coca cola genom tuben för att spola den efter att ha
administrerat trögflytande saker, eller bara för att rengöra träskor i allmänhet fungerar bra.En
gammal RN standby.” Ellen

Kirurgi, kemoterapi eller olja?
"Du skulle aldrig ta mina bröst när jag kan få i mig RSO!!" Chloe

"Själva tanken att bröstcancer är en "procentuell risk" är en fullständig lögn.I verkligheten har
alla cancermikrotumörer i sina kroppar, inklusive jag själv.Cancer är inte en sjukdom man bara
"får"  som  att  bli  slumpmässigt  träffad  av  blixten.Det  är  något  du  måste  "hantera"  eller
"förebygga" dag för dag, måltid för måltid, genom ett livsstilsval som involverar D-vitamintillskott,
näring,  superfood,  grönsaksjuice  och  undvikande  av  cancerframkallande  kemikalier  och
strålning. Så när en läkare säger att du har en "chans" att få cancer, vad han antyder är att du
inte har kontroll över cancer, och det är en ren lögn.Cancerkvaksalveri, med andra ord.”

-- När du har en "chans" att få cancer, ta helt enkelt på oljan.Det är ett mycket hälsosammare
och säkrare alternativ.J B

"Se på cancer eller någon annan allvarlig sjukdom som om det vore en brand.Ju större brand,
desto mer kraft behöver du för att släcka den.Så skulle du hellre använda hundra hinkar vatten
(RSO) eller ett glas vatten (andra typer av olja) om ditt eget hus brann?Eller skulle du vilja se
professionella brandmän komma och hjälpa dig med det?Det är vad jag skulle föredra, men de
nuvarande brandmännen, dvs läkarna, får inte ens använda vatten för att släcka alla dessa
bränder och de vet  inte ens hur de ska använda det  efter  alla  decennier  av indoktrinering,
hjärntvätt och att inte använda cannabis i medicin.

Är det vettigt för dig att någon skulle skicka expertbrandmän till en stor brand i staden och inte
lät dem använda vatten, det vill säga den mest grundläggande och traditionella formen av att
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bekämpa eld?Inte för mig.Men ändå är det precis vad makthavarna gjorde med det medicinska
system vi har idag.

Mycket bränder, inget vatten, dvs mycket extraarbete för brandmän/läkare som inte kan göra sitt
jobb på bästa sätt.Det är inte så det ska vara tycker jag.De borde väl ha den bästa utrustningen
och de bästa verktygen för sitt jobb?Det är vad jag skulle göra om jag var deras chef/regering.Är
det något fel med att se det så här?Jag tror inte det." J B

"För alla kvinnor som läser det här, hoppas jag att det hjälper dig att veta att du har alternativ,"
fortsatte  Jolie  med  att  säga.
-- Om Jolie tror att en dubbel mastektomi är det bästa sättet att förebygga cancer, låt mig bara
säga att jag inte håller med om det.Och om jag var på hennes ställe skulle jag äta oljan och
gnugga den på misstänkta områden varje dag, det är ett mycket säkrare alternativ än vad hon
gick igenom.Och det roliga är att hon ska äta oljan ändå, för det kommer hon att behöva.

Till  exempel,  hur  många  datortomografi  behövde  hon  ta  före  och  efter  operationen?En
datortomografi motsvarar eller kan vara lika med 200-500 lungröntgenstrålar och effekterna av
strålning  är  kumulativa.Så  faktiskt  att  "förebyggande  operation"  med  största  sannolikhet
kommer att ge henne cancer istället för att förhindra den.Jaja.

Det är vad du får när du har för mycket att spendera och när du gör ett gentest för att förutsäga
din framtid.De där bluffmakarna sa till henne att hon skulle få bröstcancer, så hon "agerade" och
nu kommer hon att leva utan bröst, hon kommer att vara deprimerad över det, hon kommer att
tänka på det hela tiden, hon kommer att få många andra sjukdomar som en konsekvens av
detta, och det är mer än troligt att hon kommer att få detcancer någon annanstans i alla fall, och
det kommer hon med största sannolikhet att göra efter vad läkarna gjorde mot henne och efter
alla BS de sa till henne.

Det är verkligen bättre att sitta hemma och äta oljan och inte oroa sig för någonting.Eller jag
tycker det i alla fall.Om det kommer så kommer det, varför oroa dig för något som kan hända
om tjugo år och få dina bröst utskurna utan någon annan anledning än enkel korruption och
stöld på högsta nivå.J B

"Jag tror att du har rätt på JB!2005 fick jag mitt högra bröst borttaget, om jag hade känt till RSO
hade jag aldrig gjort den operationen.Som ni vet har jag nu lungcancer och jag tror att RSO är
den enda vägen att gå.” Bonnie

"Så sant JB, jag gjorde en förebyggande hysterektomi efter en bröstcancer i steg 1, vilket jag
ångrar  nu.Om  jag  visste  om  RSO  då  skulle  jag  inte  ha  genomgått  någon  operation  eller
strålning!Plus att strålningen var protokoll!!!!!Jag har så mycket TRO på RSO att jag har ställt in
min nästa mammografi.Jag kommer att träffa min konsult en sista gång för att berätta för honom
att jag är klar med cancerindustrin,  eftersom jag tror att jag vet botemedlet, kommer jag att
skriva RICK SIMPSON PHOENIX TEARS på mina sjukhusanteckningar.:) Jag kan inte tacka
dig nog för din hjälp och ditt engagemang.Mina cancerdonationer går nu till Fenix-tårar.Jag är
välsignad!!!FRED, min vän.:)” Tina

”Det är  så dumt  att  riskera sitt  liv  med mastektomi så att  man inte EVENTUELLT behöver
riskera livet med cancer.Och då riskera att få cancer med alla dessa skanningar!Hur dum skulle
du känna dig om du fick cancer i lungorna efter allt detta från skanningarna?Eller dog under en
komplikation  från  operationen?En  mastektomi  efter  att  ha  fått  diagnosen  cancer,
TILLSAMMANS med hampaolja och jag skulle inte döma, men att göra det utan cancer är lika
stor risk som att få cancer.Enkel logik." Carla

"Tyvärr ser jag kvinnor göra detta hela tiden som ett "förebyggande medel." Och de är rädda för
detta eftersom de känner att det är deras enda alternativ.Vi vet bättre men gud hur många fler
människor behöver för att drabbas av denna skitsjukdom??!!Våra regeringar är värdelösa.Om vi
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hade cannabis här att använda fritt skulle många inte vara i den position som damen ovan är
i.Väldigt väldigt ledsen och gör mig faktiskt arg.” Georgien

”Så hon slaktade sig och kallade det en förebyggande åtgärd?Det är galet...Dessutom fungerar
inte genetik så.Alla har vi alla gener för i princip allt...Det är vår MILJÖ som utlöser aktivering av
vissa gener.När de säger "det finns i familjen" är det verkligen ett tecken på att vanorna överförs
från en generation till nästa och orsakar samma genetiska triggers.Det är inte bara ett fall av
genetik.Det är en helt okunnig sak att säga...” Alistair

"Vad en läkare kan övertyga någon att göra...Lyssna folk, genetisk screening är mycket mer
komplex än "Åh, du har den genen så du har en 87% chans att få cancer." Här är ett annat
faktum de flesta är omedvetna om: alla har cancerceller; att upprätthålla en vital kroppsbyggnad
och  minimera  miljögifter  är  någons  bästa  insats  för  att  hålla  sig  frisk...Det  här  verkar  så
överdrivet.Ett allvarligt missbruk av relationen läkare/patient.” Jack

"Jag undrar om Brad Pitt får sina bollar avhuggna för att förhindra testikelcancer nu." Mikrofon

"JB, ville dela detta med dig och Rick.Oljepillret hon pratar om är RSO.Jag tänkte att det här kan
intressera  dig.Jag  har  bilder  till  dig  också.Detta  skickades  av  en  anställd  och  en  naturlig
läkemedelsanvändare.” Stack

"Okej, det är första gången jag berättar det här för världen, så ursäkta mig om jag tjatar lite.
Jag lider av ett  allvarligt  fall  av endometrios.Det  är  en sjukdom när vävnaden som normalt
kantar insidan av livmodern, kallad endometrium, börjar växa utanför livmodern.Vanligtvis täcker
äggstockarna,  tarmen  och  andra  organ  och  vävnad  i  bäckenets  slemhinna.Precis
somendometrium reagerar under menstruationen, så även det förskjutna endometrium utanför
livmodern.Det  tjocknar,  bryts  ner  och  blöder  med  varje  menstruationscykel.Den  förskjutna
vävnaden  har  inget  sätt  att  lämna  kroppen  och  blir  instängd.Vilket  i  sin  tur  gör  att  den
omgivande  vävnaden  blir  irriterad  och  inflammerad,  för  att  så  småningom  utvecklas  till
ärrvävnad och sammanväxningar (onormal vävnad som binder samman organ).

Detta  orsakar  hemska  biverkningar.Smärta  Kb  ett  konstant  dagligt  illamående.Dysmenorré,
smärtsamma  menstruationer,  som  vanligtvis  kan  pågå  en  hel  cykel.Överdriven  blödning,
infertilitet, trötthet, illamående, förstoppning, etc.Nu är den moderna sjukvården för endometros
främst  hormoner  och  tunga  smärtstillande  mediciner.Beroende  på  din  svårighetsgrad  och
behandlingsplaner  är  den  mest  rekommenderade  och  effektiva  behandlingen  att  göra  en
hysterektomi.

Jag är bara 21.Jag hanterar ständigt en kamp av daglig smärta och hopp om en framtida familj
och god hälsa.Detta påverkar vardagen på ett  så negativt  sätt  att  jag knappt kan ta mig ur
sängen ibland.Jag har provat hormoner och massor av droger som gör mig väldigt sjuk.Hittills
har  ingenting  fungerat...tills  för  ungefär  en månad sedan.Ägaren och skaparen eller  MOTH
(läkemedlet av örten) introducerade mig för denna underbara medicin som kallas ett "oljepiller."
Tillsammans  med  att  ändra  min  kost,  har  jag  sett  enorma  förbättringar  den  senaste
månaden.Jag har sovit hela 8 timmar, vilket är tabu för mig!Jag har sett en enorm signifikant
minskning av smärta, lite eller ingen faktiskt.Mitt illamående är helt borta nu och till skillnad från
effekterna av smärtstillande mediciner jag fick av mina läkare, kan jag nu smälta och äta utan
problem. Jag kan ärligt säga att jag inte har mått så bra sedan jag var 15 år!”

”Jag dör  hellre bara av naturliga orsaker  än att  någon skär  upp mig på ett  stålbord på ett
sjukhus.Kirurger har inte alltid 100 % framgång, min vän Margie dog av att ha en hysterektomi,
hon blödde ut på operationsbordet.” DeYoung

”Takade om mina systers gallstenar.Så fort  hon började ta oljan slutade hon få de hemska
attackerna.Har aldrig haft en annan och avbröt sin operation!!!!Min hälsa har gjort 180 också."
Kelly
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"För  19  månader  sedan  efter  att  ha  tagit  bort  en  cancertumör  på  min  tjocktarm  ringde
cancerkliniken på utskrivningsdagen.Kemoterapi och strålning planeras att börja nästa vecka -
standardprotokoll  sa  de.Skitsnack  sa  jag!!!Cannabisolja  kommer  att  vara  min  version  av
standardprotokollet.Ett  års  kontroll  förra  månaden.BLOD  ÄR  RENT  -  CT-SCAN-resultat
dikterade till mig av min kirurg, Citat, Gerry - din kolon är fläckfri." Gerry

"Hej  JB,  jag  har  en medicinsk  akut  fråga.Min  pappa  har  fallit,  slagit  i  huvudet  och fått  en
blodpropp i hjärnans yttre membran, inte i hjärnan faktiskt.Han har skrivits ut från sjukhuset och
har slutat med smärtstillande eftersom de inte fungerar mot huvudvärken.Läkarna hoppas att
blodproppen  kommer  att  minska  i  storlek  i  sinom  tid,  annars  kommer  de  att  försöka
operera...Han tar  Coversyl  2,5 mg för  blodtryck,  Flomackstra för  prostataförstoring,  och har
även  ett  tillstånd  av  blod  som  saknar  blodplättar  som  orsakar  Gammophacy  av  en  viss
betydelse.Han är 80 år och har aldrig provat RSO.Jag har några även om den har stått i en
behållare i kylen i ett år...Har du någon erfarenhet av att minska denna typ av blodpropp?Skulle
det vara någon fördel med en lokal applicering på huvudet i området för smärta eller skulle intag
vara bäst?Jag kommer definitivt  köpa din e-bok idag men alla specifika PRIVATA råd skulle
uppskattas mycket...Jag kommer förmodligen att blanda RSO med kokosolja, eller olivolja som
han kanske föredrar eftersom han är italiensk, för förtäring och/eller lokal applicering.Jag antar
att det viktigaste jag vill veta är -- finns det någon möjlighet för negativ effekt på blodproppen av
att inta RSO?Det finns massor av grejer om att minska tumörer överallt men jag kan inte hitta
en enda sak på blodproppar i hjärnans yttre membran???!!!Snälla hjälp." Ross

-- Hej Ross, här är e-boken för dig.Oljan hjälper också mot blodproppen, lätt.Han borde ha fått
cannabis i sitt system direkt efter fallet.Och nu, ju tidigare kan du få honom på detdesto större
chans att lyckas.Jag skulle halvera medicinen när du börjar med oljan för att undvika oönskade
biverkningar och sedan, som du säger, internt och lokalt.Ett stolpiller med oljan skulle fungera
utmärkt - supposier är bra för lung- och hjärntillstånd. J B

"Jag blandade ungefär ett halvt uns med 60 ml olivolja (vet inte hur bra kvalitet det var som jag
gjorde).Gick dit, han såg ut som döden värmde över (han skulle bara låta mig applicera den
lokalt på hans huvud).Jag testade 0,5 ml i en pipett och jag fungerar fortfarande, men jag är
lätt.Jag smetade ut minst det dubbla på hans huvud.Efter en halvtimme drog han slutsatsen att
allt hade gått in och torkade hans huvud med en handduk....Vi åt rökt lax som jag hade med
mig, sedan gick jag ut och åt bröd och mjölk och kom tillbaka för att höra hur han kvittrade i
telefonen med sina andra barn, som tydligen var glada över att också höra honom tillbaka till sitt
vanliga jag.Yadayada, tack för ditt arbete grabbar!...Ross

"Jag  är  en  4x  canceröverlevande  min  senaste  diagnos  var  Aggressive  Invasive  Steg  4
bröstcancer  så  jag  genomgick  en  dubbel  mastektomi  i  februari  2014.  Jag  har  avstått  från
kemoterapi och strålning den här gången och använde THC och CBS Oils för att bota mig själv.
Jag har varit i remission nu i 2 år nu. Ja älskling det fungerar. Om du har några frågor PM:a mig
okej. Jag tror att jag kan hjälpa dig. Jag har gått igenom strålnings- och kemoterapier 3 gånger
tidigare och den här gången vägrade jag det och använde mina alternativa metoder. Den här
gången har jag haft den bästa livskvaliteten. Inte sjuk och illamående hela tiden. Min smärtnivå
kontrolleras med THC och CBD oljor  och koncentrat.  Inte läkemedel  den här gången.  Inga
opioider. Tack Gud." Tina

"Jag träffade en gentleman för ett tag sedan, han berättade att han var chef för specialprojekt
och arbetade  för  regeringen i  början  av  sjuttiotalet.Han  berättade för  mig  att  de  studerade
medicinsk hampaolja då,  och de lade ner den.VARFÖR?För det FUNKADE!!Ja,  han sa "de
makter som finns vet att det inte finns några pengar i att leva, bara att dö." Som vi alla vet, i vårt
land och i USA har politikerna investeringar i  kemolaboratorier och läkemedelsföretag.Nåväl,
efter  en lång diskussion berättade han också för  mig  att  han och hela  hans team har  ätit
medicinsk  hampaolja  sedan  dess  och  den  här  fina  gentleman  ser  ut  att  vara  i  början  av
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sextiotalet, ja, han är faktiskt i slutet av sjuttiotalet och ser bra ut. !!De andra medlemmarna i
hans team lever fortfarande också, nu är det något att tänka på!!Och hej, visste du också att
den äldsta levande människan på vår planet är 131 år gammal, har ätit medicinsk hampaolja
hela  sitt  liv  och  fortfarande  går  och  arbetar  på  sin  gård  varje  dag...  Vi  blir  förrådda  av
människorna vi ska lita på! !" Brian

PMS, klimakteriet
"Det  här  är  en  sak  för  vilken  hampa  och  hampaolja  i  synnerhet  är  det  bästa  som  finns,
förutom.Du kommer helt enkelt inte att hitta något som skulle kunna eller skulle hjälpa bättre än
hampa.Det  kommer  att  hjälpa  till  att  återställa  hormonbalansen  och  ta  bort  aggressionen,
humörsvängningar,  etc.Det  kommer  också att  hjälpa till  att  lindra  premenstruell  smärta  och
kramper, obehagliga känslor, ångest etc.

Om jag såg en kvinna börja bete sig konstigt på grund av PMS-relaterade hormonella obalanser
i hennes kropp, skulle jag ge henne hampa omedelbart på alla tillgängliga sätt eller former.Jag
ser ingen anledning till att någon ska lida i onödan.För att inte tala om att när man lider så lider
alla  runt  omkring  dem,  vilket  alla  som har  haft  att  göra  med en  premenstruell  kvinna  kan
bekräfta.Jag skulle låta henne äta oljan, använda den i ett suppositorium och jag skulle inte
försumma lokal användning på hennes mage och rygg.Hon kommer att gilla det eftersom det
kommer att ta bort smärtan och förbättra hennes hud på de delarna.Jag skulle också röka lite
olja med henne så att hon visste att hon "inte är ensam" och att någon bryr sig.Med hampa
behöver  menstruationen  inte  vara  en  frustrerande  och  obehaglig  upplevelse  för  alla
inblandade.J B"

"Cannabisolja är min klimakterietmedicin och min förebyggande medicin mot äggstockscancer
som tog min mor 1985.Om jag bara hade känt till oljan skulle min mamma ha sett migväxa upp
och skaffa barn!Det botade mina klimakteriebesvär.Fungerade inom 48 timmar!Jag kan leva
igen!Jag delar denna information överallt  där jag kan.Botemedlet måste finnas tillgängligt för
alla att använda!Tack Rick för att du spred nyheterna och gjorde människor friska!” Shelagh

"Jag har gått ner 50 kg på grund av att det tränar upp mina hormoner - jag kan känna det direkt
- inga fler värmevallningar som vanligtvis pågår hela dagen och natten.När jag blev sjuk vid 37,
kastades jag också in i klimakteriet omedelbart och sjukdomen krånglar till varje hormon.Jag är
en troende som gått upp 100 kg sedan jag blev sjuk och med bara lite användning har tappat
50. Joann

"Jag har följt Ricks sida ett bra tag och på grund av informationen jag fick där, är min astma och
MYCKET  ALLVARLIGA nattliga  svettningar  och  värmevallningar  på  grund  av  mycket  svår
klimakteriet nu obefintliga.Fortsätt så." Lize

"Jag  har  cancer  och  sömnapné.Jag  får  inte  bara  fantastisk  sömn,  jag  vaknar  inte  av
värmevallningar.Det är en välsignelse." Stephanie

"Har  någon  annan  rapporterat  att  oljan  är  riktigt  bra  för  att  lindra  klimakteriebesvär?Mina
värmevallningar och nattliga svettningar försvann nästan helt när jag tog oljan.” Gill

F.Helvete,  JB...hon  skötte  sig  jättebra,  TILL antiöstrogensprutorna.De  gör  henne  dödssjuk.
A.Överraskning,  överraskning,  Valerie."Håll  dig  borta  från  läkare"  är  spelregeln  för  tillfället,
tyvärr.Vi säger det inte av glädje, det är verklighet.Patienterna klarar sig vanligtvis bra på oljan
tills medicinska experter ingriper och skruvar ihop det med några onödiga mycket alternativa
och experimentella kemiska mediciner.Så tills läkare lär sig hur man använder denna medicin
på rätt sätt, är det verkligen säkrast att hålla sig borta från dem (om omständigheterna tillåter,
förstås).Hon behöver inte sprutorna, hon måste få i sig så mycket olja hon kan så snabbt hon
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kan för att lösa skadorna från tidigare medicinska behandlingar och för att få sitt tillstånd under
kontroll.Om oljan inte hjälper är det högst osannolikt att något annat skulle göra det.J B

Kroppsviktsreglering
"Cannabisolja reglerar kroppsvikten och kommer definitivt att ge dig en hälsosam vikt!Det gör
också att du inte är lika sugen på skräpmat.Det är verkligen en fantastisk medicin.Detta är den
enda RIKTIGA viktminskningsmedicinen som finns." Stack

"Också jag går ner i vikt --- jag måste gå och köpa ett bälte.:) Jag klev på vågen och jag är nu
139# -- jag har inte sett den här vikten sedan gymnasiet.Jag är förvånad och fortsätter att få folk
att berätta för mig hur märkbar viktminskningen är, det känns bra.Jag har också knappt någon
aptit och det är lite konstigt när jag känner mig sugen på att ge lite fet godis som jag vanligtvis
aldrig skulle missa tidigare.Konstig.Jag var orolig för en nano-sekund att jag tog för mycket olja
eller något, men insåg snabbt att min kropp läker... jag tappar bort det som inte ska komma dit
och ju mer jag lägger om min kost till ekologisk, desto hälsosammare blir det.Inga dieter, ingen
överdriven träning, bara ridning, trädgårdsarbete och att  vara mamma.Jag tror att  det är en
naturlig bieffekt av RSO.:)” Heather

"Jag  har  varit  på  oljan  i  2  månader  och  jag  märker  viktminskningen  också...helt  utan
receptbelagda  läkemedel...Har  slutat  med  blodtryckspillerna...tog  precis  mitt  blodtryck  (inga
piller på 2 månader sedan jag tog olja)...resultat 124/80 sittande puls 79...HERREGUD...det här
är bara fantastiskt!!!Blodarbete ska göras snart och då kommer jag att rapportera de PERFEKT
siffrorna för ALLA att se... Tack RS, min GRÖNA ÄNgel.” Suzanne

“Bra  jobbat  Suzanne!!Jag  har  ätit  cannabis  dagligen  i  över  ett  år  nu  och  att  behålla  min
gymnasievikt var aldrig så lätt under min militära karriär när jag fick receptbelagda läkemedel!
Älskar hur mycket lättare det är med cannabis också!!!” Tammy

"Jag märker att mitt blodsocker verkligen sjunker snabbt efter att jag rökt lite olja.Och jag röker
mer olja än knopp och jag har gått ner lite i vikt och mitt matsmältningssystem har verkligen
lugnat ner sig." Michelle

"Jag har varit på oljan ett tag nu.Det fungerar verkligen för att hålla mitt blodsocker normalt,
men  jag  har  ett  problem.Min  nya  smärtbehandlingsläkare  gjorde  en  urinering  och  kom
positivt.Jag har sagt till henne att jag använder det så att jag inte behöver gå på insulin.Hon sa
att om jag fortsätter att testa positivt kommer hon att avbryta mig från mina andra smärtstillande
mediciner.Jag har gått ner 40 kg nu och mitt blodsocker är normalt nu och jag mår bra.Om de
avbryter mina mediciner kommer jag att gå upp i vikt igen eftersom min rygg och knän urartar
och  jag  kan  inte  träna.Jag  bor  i  Oregon  nu  där  olja  är  lättare  att  få  tag  i  på  grund  av
apoteken.Jag vet inte vad jag ska säga till min läkare.Jag har varit framme med dem.VA vägrar
mina  mediciner  och  vill  inte  ta  itu  med  oss  som  har  verklig  degenererande  smärta  hela
tiden.Vilken röra." Michelle

"Min kiropraktor hör mig om RSO nu.Nu när jag hade tappat 65 kg på 5 månader utan träning,
sluta  skjuta  upp  mig  själv  med  insulin,  ät  nu  mina  piller  till  1/2  mängd.Snart  släpper  de
också.Hans  hjärta  öppnades  när  jag  berättade  för  honom  om  Rick  och  hans  historia.Han
frågade efter sina andra patienter, den kära man han är, jag påminde honom om att jag hade
nämnt RSO för honom, för honom!lol han gillade det, så ty ty, fortsätt så alla! Dave

"Jag  har  ätit  cannabisolja  med  viktminskning  som  mitt  mål,  samt  tittat  på  min  diet  och
regelbunden träning.Hittills på 8 veckor har jag gått ner 8 kg.är det imponerande?Jag är inte
säker än, men jag ska meddela dig.Jag är fast besluten att göra det varje dag i 6 månader.Jag
har märkt att jag nästan aldrig är hungrig och jag har ingen lust (förutom god choklad) efter
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godis och när  jag äter  något  sött  kan jag bara äta en liten mängd.Tack för  att  du postade
detta.Jag skulle gärna se om andra har nytta av oljan på det här sättet?” Robin

"Hälsningar JB.Hoppas det här meddelandet tycker att du mår bra.Jag tänkte bara dela med
mig av min erfarenhet av cannabisolja som ett dagligt tillskott.Innan jag fick reda på fördelarna
med cannabisolja och vad den kan göra för människokroppen genom Rick Simpson och dig
själv hade jag upplevt några kommande medicinska problem för att passa med de jag redan
har.

Jag lider av kronisk smärta av svår OA från en avverkningsolycka som förstörde mitt högra
knä.På grund av denna skada kunde jag inte längre arbeta heltid.Jag lider också av OA i min
högra axel, arm och hand från en plexus brachialis till min högra axel som orsakade förlamning
av min högra arm under ett år.Jag upplevde stickningar i fingertopparna samt inflammation och
svullnad i båda underbenen.Min läkare hade varnat mig 6 månader innan stickningarna i mina
fingrar att om jag inte ändrade min livsstil, var jag på väg att bli diabetiker.

På den tiden vägde jag 260 kg.Jag tappade också lukt- och smaksinne.Dessa var alla tecken på
att bli diabetiker.Läkaren sa efter att ha testat mitt blodsocker att av 1-10 var jag på god väg @
6,5.Jag  började  ta  oljan  för  ca  6  månader  sedan.En  riskärna  på  morgonen  och  igen  före
sänggåendet.Jag väger nu 203 lbs, inga stickningar i fingertopparna, mitt luktsinne är tillbaka
och jag kan smaka på saker igen.Svullnaden och inflammationen i underbenen och fötterna är
borta, liksom smärtan från OA.Tack så mycket för att du sprider sanningen om denna helande
växt med resten av mänskligheten.Du och Rick är en sann gudagåva till de av oss som behöver
det.

åh!Min dotter gör vad som är känt i vårt hushåll som oljebollar (dos rullade till en liten bit bröd) vi
fick slut på oljebollar.Jag var för lat för att göra min egen och slutade dumt nog att ta min dos i
ungefär en vecka.Jag gick tillbaka upp till 217lbs.När jag återupptog att ta oljan gick min vikt
tillbaka till 203lbs och fortsätter att sjunka.Min längd är 5'8" så jag kommer snart att veta om det
tar mig tillbaka till min vikt före äktenskapet på 175 kg.Jag är så peppad.Lärdom.Sluta aldrig ta
oljan.Livet är gott!Tack så mycket." Ron

"Min son använder Simpson-olja för sin Crohns men jag har hört att det kan hjälpa till att gå ner
i  vikt.Hur  i  så  fall?"  Krystal
-- Ja, det kan det, ät oljan så går du ner i vikt om du är överviktig och går upp i vikt när du är
underviktig.Fråga mig inte varför, fråga mig inte hur det är möjligt, jag vet inte svaret.Det händer
helt  enkelt.Jag  tappade  själv  50  kilo  på  oljan  och  tro  mig,  jag  försökte  mitt  bästa  för  att
motbevisa  Rick.Men  jag  misslyckades  och  oljan  fick  tillbaka  mina  muskler  också.Det  var
konstigt och svårt att tro, jag erkänner.Men jag har inget emot att jag gick ner i vikt utan en
svettdroppe och utan träning.Det var faktiskt ganska roligt och jag hade inget emot den goda
sömnen som kom som den enda anmärkningsvärda bieffekten av att använda oljan.J B

"Hej Rick, jag ville verkligen tacka dig för att du räddade mitt liv.Jag är 17 från Delhi, Indien.Jag
var verkligen överviktig.Och sedan maj förra året när jag började konsumera RSO har jag gått
ner 40 kg (88 pund) på 10 månader.Min bror gick också ner 23 kg och min mamma har gått ner
15 kg sedan dess och det beror på att jag äter mycket mer olja än dem eftersom jag inte blir alls
mätt av det även om jag äter ett gram.

Så ju mer och snabbare du äter oljan, desto snabbare och bättre blir resultatet.Jag vill verkligen
att alla ska veta att det kan bota en av de största sjukdomarna i hela världen, fetma.

Tack till JB för att du gav oss informationen varje gång det krävdes.Ni är båda mina hjältar och
jag kan inte tacka er nog.” Shobhit och Shashank
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Ångest, paranoia

"Ett exempel på hur ärliga men missriktade råd kan skada: Någon klagade över den höga och
blev tillsagd att ta CITICOLINE. Det är bra förutom att CITICOLINE är en blodförtunnare och
den person som rådet gavs var en som inte kunde tolerera ett blodförtunnande medel. Den
person som gav rådet menade väl men misslyckades med att avslöja denna viktiga information.
Jag vet att det finns många välmenande människor som vill hjälpa till, men VAR FÖRSIKTIG
med att ge ut information som kan påverka både liv och död. Förresten, det enkla sättet att
minska den höga är att poppa några pepparkorn i munnen...säkert, billigt och effektivt.” Gary

"Bra att  veta om citikolin eftersom jag också tar warfarin.  Precis som gurkmeja,  som också
tunnar ut ditt blod.” Kåt

"Citocholine orsakar/hjälper de metastaserande cellerna att utveckla sin egen blodtillförsel. Inte
så bra för cancer.” Jim

"Igår fick jag en kvinna att börja på medicinen.Det här är hennes rapport från första dagen.Helt
enkelt fantastiskt!Här är min dag ett-rapport:

Vaknade med eksem på läppen igår morse och la lite olja på den.Stickningen upphörde på cirka
10 minuter.Smärtan försvann på 30 minuter.Svullnaden minskade på några timmar.Blåsor på
min läpp är ungefär hälften borta idag – det tar normalt 2 veckor för dem att läka upp.Andas in
ångorna från oljan på min läpp.Märkte att värken som har varit i min högra sinus i flera veckor
har slutat.Och min näsa slutade rinna.Har bara nysat en gång sedan igår.Märkte att min trötthet
inte var lika djup som vanligt.Märkte att jag kände mig avslappnad och att ångestkanten var
borta.

Märkte minskad kroppsvärk på kvällen - normalt har jag så ont i kroppen på kvällen att jag inte
kan  sitta  stilla  (ankelnerv  och  muskelvärk,  knä/axel/armbåge/handled/tumsmärta  minskade
betydligt).Dessutom får jag en väldigt lätt glöd med varje dos.Jag har inga svårigheter att arbeta
eller fokusera och skulle inte tveka att köra.Jag är väldigt klar i huvudet även om jag glömde att
ta Citicoline i morse.Jag lägger motsvarande ungefär ett halvt korn olja på en Craisen och tar
det på det sättet.”

"Jag började med cannabisolja i december 2012 som en allmän tonic.Jag led av typ 2diabetes
vid den tiden.Mitt blodsocker låg på 300-talet där 100 är normalt.Jag fick Metformin vilket gjorde
mig sjuk varje gång jag tog det.Jag bad om att få byta till ett annat diabetesläkemedel och togs
bort Metformin och sattes på Januvia.Mitt blodsocker på bara medicin sjönk rimligt.Mina siffror
låg på 100-talet större delen av dagen.När jag lade till oljan i min regim kom mina siffror tillbaka
till något över det normala.Då upptäcktes att Januvia orsakade cancer i bukspottkörteln.Jag ville
sluta  med  denna  medicin  och  bad  min  läkare  att  gå  tillbaka  på  Metformin.Han  höll
med.Naturligtvis på Metformin, jag var sjuk varje gång jag tog det.

Att vänja mig vid oljan var en prövning för mig.Jag hatade det höga som marijuana gav mig.Jag
hade inte använt marijuana på över 35 år innan jag använde olja.Jag startade oljan med en
droppe  stor  som  ett  knappnålshuvud  och  till  och  med  det  var  för  mycket.Jag  började  ta
Citicoline för att lindra det höga från oljan på förslag av Corrie Yelland.Det fungerade bra och jag
var på den vägen i över ett år.I maj 2013 fick jag akut operation för min gallblåsa.Jag låg på
sjukhuset i 5 dagar utan olja.Det upptäcktes vid den tiden att mitt magnesium var lågt.De satte
mig på magnesiumtillskott  på sjukhuset.När jag kom hem började jag på oljan igen.Till  min
förvåning efter att ha ätit magnesiumtillskott i en vecka upplevde jag en mycket behaglig high
från oljan.Detta har fortsatt att vara min erfarenhet.Jag kunde sluta använda Citicoline för att
lindra det höga.Jag kunde då öka min dos olja till 1 korn om dagen.Jag började få mycket lågt
blodsocker.Jag tog bort Metformin från min dagliga regim.

- 142 -



Sedan jag ökade min dos av olja till 1 riskorn per dag är mina sockerarter helt normala.Min a1c
har kommit  ner till  6,1 från 7,2 för  ett  år  och för  1/2 sedan.Min MDär förvånad liksom min
farmaceut.Jag kan inte  dela anledningen till  min framgång med dem eftersom jag bor  i  ett
tillstånd där  olja  är  olagligt.En intressant  sidoanteckning till  den här  historien  är  att  när  jag
skyndade mig till operation bad jag att få prata med narkosläkaren privat.Jag var rädd att oljan
skulle hindra mig från att ha en säker procedur.Narkosläkaren var helt obekymrad över att jag
var på oljan och sa att det skulle göra min operation lättare eftersom mina blodkärl skulle vidgas
och andningen skulle bli lättare när jag låg under.Genom allt detta har Aamann stått vid min
sida.Han har inte alltid svaren jag behöver men har instruerat mig att fråga och lita på min kropp
och min  intuition.Det  är  inte  lätt  för  mig  men vi  har  äntligen  kommit  till  en  plats  med stor
framgång  där  min  typ  2-diabetes  framgångsrikt  behandlas  med  bara  olja.Det  är  nu  maj
2014.Med vänlig hälsning Alice"

"Fan, jag badar till och med i cannabisolja infunderad med andra oljor.Vem kunde tro att ett bad
skulle hjälpa mot smärta och ångest.LOL." Tonya

"Jag har ätit det i 13 dagar nu och min depression har försvunnit, ingen mer nervsmärta, jag har
utvecklat en normal sömncykel och har inga känslor av ilska, depression, ångest eller att känna
effekterna av min  PTSD från Irak.Syftet  beror  på hålen i  mina lungor  från fosforångor  från
explosion i Irak och inandning av giftiga partiklar och även cancer från det utarmade uran jag
utsattes för.Tre år efter Irak började jag utveckla basalcellscancer.” Jeremia

"Tack!Jag har gjort flera partier av olja med vänner och handsprutor ut till  andra vänner.Jag
känner skillnaden oerhört!Min PTSD minskar, smärtan minskar och mina leder känns som att de
fått en spruta av WD-40.När ångesten slår hårt röker jag lite av oljan och den är borta.Annars
har jag tagit  tre gånger dagligen i  ungefär tre veckor.Jag har vandrat  mer  under  dessa tre
veckor än under de senaste tre åren!Min kärlek och beundran till er alla på Phoenix Tears!Till
dig Mr. Simpson, tacksamhet för resten av mitt liv.Jag vet att jag nu kan njuta av det istället för
att ligga i en sjukhussäng.” Fred

"Smärtan minskar och mina leder känns som att de fått en spruta av WD-40?Virgin kokosolja är
säkrare” Hunter

"Jag  använder  organisk  jungfrukokosolja  för  att  skära  RSO  med.Det  möjliggör  en  bättre
absorptionshastighet och förhindrar att oljan fastnar på allt, inklusive tänder.Jag använder den
också för att dra ut gifter genom att svepa en matsked runt min mun i 20 minuter och spotta i
papperskorgen." Fred

"Jag var vid en punkt  i  mitt  liv  där  min hälsa var hemsk och jag hade mycket  ont.Jag var
självmordsbenägen eftersom livet var så deprimerande.Sedan snubblade jag över "Spring från
kuren.” Ända sedan mitt liv har förbättrats avsevärt genom att tillämpa den information jag lärt
mig.Min hälsa är bra nu och jag är mycket mer optimistisk eftersom jag vet att cannabis kommer
att skydda min kropp från skada.Jag har inte haft några självmordstankar sedan dess och livet
blir bättre och bättre när jag lär mig mer om cannabisoljans olika medicinska egenskaper.” Peter

"Overkligt hur min ångest kontrolleras...Jag var kronisk... Känn mig normal, om normal är lycklig
och mycket mer levande... Tack, Rick." Kompis

Depression

"Jag har  posttraumatisk  stressstörning  och cannabis  hjälper  mig  att  slappna  av,  äta,  sova,
fokusera,  koncentrera  mig.Jag  är  inte  längre  kliniskt  deprimerad...etc...Jag  brukade  ta
antidepressiva  medel,  humörstabilisatorer,  humörhöjare,  sömnmedicin...som  jag  inte  slår
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dem...Jag  gillar  bara  inte  biverkningarna...och  jag  behöver  dem  inte  längre  på  grund  av
cannabis...Jag  ber  verkligen  att  folk  ska  utbilda  sig  själva  om  den  GUD-givna  PLANTEN,
cannabis... av de många användningsområden och medicinska mirakel den har...säger bara...”
Ale

"Det här är verkligen en fantastisk medicin.Jag lägger min dos i en kapsel för att svälja.Hjälper
mot min smärta och PTSD-symtom.Jag känner en hel del  patienter  som har nytta av detta
också, för anfall, Crohns, abstinensbesvär, etc.Vissa apotek har det." Hoppas

"Jag kan inte tala för andra men för mig är det att hantera symtomen på bipolär sjukdom, tardiv
dyskinesi,  tardiv  dystoni,  depression,  kronisk  smärta,  PTSD,  sorg  och  ångest.Jag  är  gift
(läkemedels)fri  sedan september  och  läker  och  mår  bra.Detta  är  mirakelkuren.Min  hund är
nästan cancerfri  från  oljan  och topikaler  också.Denna växt  skapades av  Gud för  att  rädda
miljön, liv och ekonomin.Samhället måste informeras.” Kathy

"Jag vill bara säga tack, Rick. Jag led alla 50 år av depression, jag har varit på oljan i 8 dagar
nu och känner att jag har blivit född på nytt. Tack så mycket!" Stämma

Multipel skleros (MS)
"Bara en snabb uppdatering, Jindrich...Hustru [59] använder en dos oljeriskornstorlek per dag
för att hjälpa sömnen och den allmänna hälsan, och har gått ner i vikt tills den stabiliserats på
30 kg lägre.Hon har en underbar upplevelse av att använda oljan, liksom jag.Förlusterna av
både matematikkunskaper och teorikontemplation med MS har vänt i många fall, och jag gör
återigen stor matematik i mitt huvud som när jag var yngre.Vi har både strävat efter och uppnått
stora mål i  livet under detta första användningsår.Tack till  Rick och till  dig,  min vän.Åh, och
Betty,  Golden  Retrieveren  mår  fortfarande  bättre  än  någonsin,  frisk,  och  veterinärerna  är
fortfarande i total förnekelse." Mark

"En god vän till mig, en senior med MS använder Marijuana för att lindra sin MS.Hon svär vid
det." Ron

"En äldre vän till mig på jobbet berättade för mig om att hans fru hade MS och hur illa det
var.Han kunde knappt röra henne och hon hade alltid ont.Jag berättade för honom om oljan
eftersom inget annat fungerade som de hade provat.De provade det och det fungerar!Hon mår
mycket bättre och det kan honkänner faktiskt hennes fötter (det kunde hon inte innan) hon kan
nu se om golvet är varmt eller inte och de är superstarka.Hej kommer att fortsätta köpa olja
olagligt tills det är legaliserat eftersom det fungerar.Inget annat botar MS, de hade nästan gett
upp...Cannabisolja har gett dem ett nytt perspektiv på livet och mycket hopp för deras framtid
tillsammans.Jag kommer att fortsätta sprida ordet om detta medicinska underverk!Tack Rick, jag
skulle inte ha gett någon den här informationen om inte för Phoenix Tears." (från Ontario)

"God morgon Rick, jag har följt dig på Facebook.Jag har fått reda på så mycket från dig och jag
uppskattar  ditt  hårda  arbete  och  hängivenhet.Min  anledning  till  att  tänka  på  marijuana  för
medicinskt bruk var bara för mitt tillstånd, multipel skleros.Men med den forskning jag har hittat
för fördelarna med andra sjukdomar inklusive MS & Cancer, har jag bestämt mig för att om jag
inte gör min del för att informera andra, så gör jag inte min del helt.Jag hoppas kunna vara en
hjälpsam förespråkare för  att  övertala folket  i  Arkansas att  rösta ja  på medicinsk marijuana
nästa val 2014.Vi kom så nära i år.Tack igen.Med vänlig hälsning, Nancy”

"Vi har sett vår version av Simpson-olja och aktuella heliga oljor läka allt  från MS-patienten,
psoriasis i huden, cancerpatienter och till och med hjälpa en strokepatient att börja tala flera ord
och meningar som hon inte hade sedan stroke!Tack för allt du har gjort!" -- Tack, Michael, men
jag gillar  aldrig  att  se någon göra "sin version" av RSO.Följ  instruktionerna så mycket  som
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möjligt.Som alltid kan någons liv stå på spel, och du vill alltid förse patienter med den mest
potenta formen av denna medicin, när det är möjligt.J B

"Det finns alla typer av bevis och bevis där ute, undersök det.Jag känner en kille med MS, han
har haft  det i  flera år.Han behandlar det med olja,  han kan gå och fungera så bra som jag
kan.Sedan känner jag en annan karl med MS, han gör allt som doktorer och modern medicin
säger åt honom att göra.Och han sitter i rullstol och hans kropp håller på att stängas av.” Jeff

"Jag har också MS och slutade ta mina 13 manus.108 piller i veckan och 3 injektioner...Och jag
använder bara cannabis nu.” John

"För fem veckor sedan fick jag ett samtal från en kvinna i öst som har MSHon har suttit i rullstol i
15 år.Hon har försökt allt hon kan tänka sig inklusive den kontroversiella CCSVI-terapin utan att
se  någon  förbättring.Vi  fick  henne  att  peka  i  rätt  riktning  och hon  började  ta  oljan.Hennes
senaste telefonsamtal till mig gick så här, "Hej Corrie.Jag vill bara låta dig veta att min rullstol
står i garaget.” (Så jag tror att den är trasig, för det har bara gått 5 veckor).”Jag är uppe och går!
Jag är trollbunden.Jag har blivit av med min Depends och jag har precis kommit hem från en
dag med shopping.Corrie, jag har inte kunnat shoppa på tre år.” Då började hon gråta och sa:
"Corrie, du har gett tillbaka mitt liv till mig." Corrie

Piller, cigaretter och avgiftning
"Använd Rick Simpson Oil om du vill sluta röka.Sov helt enkelt igenom uttaget.Samma protokoll
och samma dosering som för alla andra sjukdomar, följ bara instruktionerna på vår sida.Rätt
producerad  och  använd  RSO  fungerar  även  för  alla  andra  typer  av  substanstillsatser,  till
exempel på heroin, kokain, alkohol, morfin, starkt beroendeframkallande och potenta läkemedel
etc.J B"

"Jag vill personligen tacka dig och alla odlare, distributörer och politiska ämbetstagare för att du
har fått ut denna mirakelolja till allmänheten.Jag ska göra det kort, jag lider av fruktansvärda
spasmer, illamående och har varit en opiatmissbrukare väldigt länge på grund av dessa och
andra  härliga  symtom.Jag  bestämde  mig,  efter  en  brutal  kamp  med  min  hälsa,  att  slå
tillbaka.Tabletterna hjälpte inte alls på smärtan, de skulle hålla mig från abstinenser.Rökning
medicin var OK men ingenting kommer i närheten av vad oljan gör för mig.Det är väldigt svårt
för mig att skriva detta utan att fylla på med sådan tacksamhetatt jag inte kan se genom tårarna.

Jag kämpade emot med att bli helt avgiftad av oljan!Jag har varit tvungen att göra detta flera
gånger  tidigare  och varje  gång blir  det  värre men den här  gången hade jag  knappt  några
problem  alls.Inga  kroppskrampor,  ingen  kliande  hud,  inga  svettningar...ingen  av  de  vanliga
mardrömmen att bli av med opiater.Jag tycker att oljan är ett mirakel!Det har räddat mitt liv!

Sedan jag slutade med opiater har jag också ändrat min kost till att vara helt glutenfri.Vete är ett
problem  men  vissa  andra  spannmål  är  det  inte.Men  en  stor  del  av  min  kost  är  mina
oljepastiller.Med dem kan jag hantera, jag kan fungera, tänka, göra allt jag vill göra, med mycket
mer energi och vakenhet än jag skulle ha haft. Jag rökte medicinen istället.

Jag sa att jag skulle hålla det kort, sanningen är att jag överväger att skriva en bok för att prisa
denna mirakelolja och allt det har gjort för mig.Och så det är med djup uppskattning och kärlek
som jag tackar dig Rick Simpson.Mahalo, Lois"

"Ser jag att jag är allergisk mot opiater... (Minst giftig???) Jag tar cannabis, tack." Ljung

"Om du är på opiater speciellt, måste du inse att det kommer att finnas 'synergi', vilket i princip
betyder 1+1=3, genom att oljan som tas med en opiat kommer att ha en större effekt på dig än
om du bara tog en eller  det  andra,  de förstärker varandras effekter,  så du behöver inte så
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mycket smärtstillande medel som du normalt skulle behöva.Prata med din doktor om att minska
mängden medicin du tar, du kan inte bara gå på cold turkey med de flesta piller utan att skada
dig själv.” Jim

"Min man och jag började på oljan i början av året.Han har en lungemboli och har fått diagnosen
typ 2-diabetes.Vi konsumerar bara en knappnål två gånger dagligen, bara för att det är allt vi
har för tillfället.Förresten, instruktionerna var lätta att följa och fungerade utmärkt.Om jag kan
göra det kan vem som helst.Nafta kan köpas på Home Hdw här i Kanada och är märkt som
luktfri färgförtunning.Be om säkerhetsdatabladet på den.

Jag är fortfarande inte säker på om det hjälper min man eller inte, kanske fortfarande läker
effekterna av de två CT-skanningarna?Med mig har det gjort en anmärkningsvärd skillnad på
mycket kort tid.Min laktosintolerans var botad (om jag slutar oljan kommer den tillbaka), men
den är definitivt borta just nu.Det har också skett en markant förändring i mina allergier mot
doft.Jag har haft en kronisk sinusinfektion så länge jag kan minnas, antibiotika gjorde ingenting
och jag gav upp dem för flera år sedan.Jag är glad att kunna säga att mina bihålor har klarnat
och jag kan andas!Jag är fortfarande påverkad av doft men inte ens i närheten av vad det var.

Tack Rick och JB för att  du har spridit denna information till  allmänheten och tack alla som
fortsätter att skriva och dela med sig av sina berättelser.Jag önskar att jag kunde skrika det från
hustaken  men  jag  skulle  förmodligen  bli  arresterad  ;-))  Det  finns  ett  sådant  stigma  kring
cannabis och folk (här omkring) vill bara inte lyssna.Synd, jag känner så många att det skulle
kunna hjälpa.” Clemmie

"Lisa, jag borde också låta dig veta att i många av de vittnesmål och dokumentärer jag har sett
började några av dessa människor ta oljan för en viss sjukdom, och slutade med att de fick
fördelar  och  klarade upp andra  sjukdomar  som de inte  ens var.  medveten  om innan  oljan
används.

Låt oss till exempel säga att du tar oljan för diabetes och sedan upptäcker efter att ha använt
oljan att dina kolesterolvärden återgick till det normala, att dina hudutslag eller eksem försvinner
och att dina hemorrojder plötsligt försvinner tillsammans med en konstig klump du hade eller din
sinusinfektion plötsligt försvinner.Jag ser mycket av det i min forskning.

Dessutom rapporterar många människor att de ofta går ner i vikt om de är överviktiga, eller
återgår till normalvikt, ofta utan att försöka banta.Och om du juicer rå cannabis är resultaten i
vikt och hälsa ännu mer uttalade.

Jag vet att Rick Simpson också främjar en växtbaserad kost.Jag ser att i många andra studier,
förutom  att  använda  medicinsk  cannabis,  att  byte  till  en  växtbaserad  kost  har  så  många
hälsofördelar, att dessa människor ofta har blivit engagerade för livet och lovordat och främjat
att byte till växtbaserad kost har räddade bokstavligen deras liv.” Donna

"Hej Jindrich, ursäkta besväret, men Brad rättade mig idag på en sak som du kanske vill reda
ut.Hans  diabetesblodsockeravläsningar  tog  7-10  dagar  att  normalisera,  inte  bara  nästa
dag ...det är ändå anmärkningsvärt.Detta ger mig också möjligheten att vidarebefordra resten
av hans mejl, som jag tror att du också vill lägga upp på PT:

"Jag har haft 5 hudcancersjukdomar på min vänstra arm, jag vet att dessa bildades som ett
resultat av att jag stötte min arm i fönsterkanten under dykning under åren.Jag har hållit dem
täckta av oljan 24/7 och alla utom den stora är helt borta.Den stora är knappt detekterbar men
jag känner fortfarande ett litet upphöjt område så jag håller oljan på den dagligen.Jag tror att det
kommer att vara borta i slutet av veckan eftersom det är så nära.Tänk på att jag har fryst av
dessa flera gånger tidigare och de har alltid kommit tillbaka, den här gången är jag övertygad
om att de inte kommer att göra det, i så fall vet jag exakt vad jag ska göra.Bäst till dig och Rick,
Dale."
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-- Tack, Dale, det är skönt att veta att ni vet precis vad ni ska göra.J B

"Jag  tog  oljan  för  att  sluta  med  smärtstillande  mediciner  och  cigaretter...Och  jag  är
framgångsrik!Det har gått över en månad utan någondera!” Kåt

-- Grattis, Randy.Med användningen av oljan var det inte så svårt till slut, eller hur?J B

"Vissa människor är bara okunniga och rädda.På grund av Rick Simpson har jag själv kunnat gå
ner på mina smärtstillande mediciner avsevärt, jag menar att jag tog 60 mg OxyContin 3 på
morgonen och 3 vid sänggåendet och hade tagit dem i över 8 år...Det sög!

Nu sedan jag startade oljan tar jag bara 1 på morgonen och 1 på kvällen!Snacka om ett mirakel,
åtminstone är det så jag ser det!Läkarna sa till mig att jag aldrig skulle kunna gå ner eller sluta
ta dem.Boy gjorde "Rick Simpson" och jag bevisar att mina läkare har fel,

Jag gör det och jag mår bättre än när jag tog de där jäkla giftpillren!Trots att jag tog en så hög
dos av OxyContin upplevde jag fortfarande smärta, dag ut och dag in, sov inte och åt inte...Idag
är jag smärtfri, sover normalt och äter mer!Och jag slutar inte med min strävan efter att bli av
med dessa piller, jag hoppas att jag kommer att vara helt ledig när jag har varit på oljan i en
månad!Önska mig lycka till!" Nancy

"Har hjälpt folk att bli av med opiater, av alla slag och snabbt...med RSO...plus sömntabletter
och annat.Utan uttag, inga kramper.Excellent.En snubbe sa att det är som att sova och gå upp
rent, ingen lust till någonting.De känns bra, som att tackla en grizzlybjörn varje morgon jag har
hört.De känner sig unga och friska igen.Vi behöver ett "RSO Detox Center" för att hantera alla
dessa Detox-problem.Frid allihop." Ron

"Hej Jindrich, oljan räddade definitivt min grannes spruckna testikel.Han hade blodig urin i en
och en halv vecka och outhärdlig smärta.Läkaren sa att han inte kunde skriva ut något som
skulle hjälpa mot den typen av smärta och gav honom tre dagar innan de tog bort testikeln om
den inte  slutade  blöda.RSO arbetade  inom några  timmar  för  smärtan  och  inom 3-4  dagar
slutade han kissa blod helt.Det har gått två veckor nu och han mår bra.Jag jobbar fortfarande på
att han ska göra ett vittnesbörd men han är lite rädd för att göra det (hans ord... "De kommer
och tar bort mig om jag gör en video") och han vet inte mycket om sanningen kraften hos RSO,
så han är lite skeptisk till att oljan räddade hans manlighet, lol.Enligt vad jag såg gjorde oljan
absolut  susen,  men den är  inte  100% dokumenterad,  allt  jag  vet  är  att  han skulle  få  den
borttagen när jag såg honom först och inom några dagar var han bättre efter att ha ätit oljan,
använd den lokalt, och som ensuppositoriumnattmössa, lol, men han kommer inte att erkänna
det.Jag säger fortfarande till honom varje dag, "Dude, jag räddade dina galningar!" lol Hur som
helst, jag ville bara berätta hur det gick och om jag kan få honom att göra ett vittnesmål så ska
jag meddela dig det.” Steve

"Vi kunde avvänja Cashy från metadon, fentanyl, Clonapin, Versed, Ativan och Oxycodone på
mindre än två veckor med oljan!Utan tecken/symtom på abstinens.Det fungerar fantastiskt!”
Kalli

"I  augusti  2012 började min son "Pnut"  uppleva krampanfall,  kataplexi,  överdriven dregling,
aspirera dagliga vätskor och en allmän trötthet.Hans mentala förmåga minskade snabbt mitt
framför våra ögon.Bara året innan hade han spelat fotboll, fotboll och var pojkscout.Allt som allt
var han en normal liten pojke fram till augusti 2012.

Hoppa över till  mars 2013 och han fick slutligen diagnosen Niemann Pick typ C.NPC är en
terminal sjukdom som i de mest grundläggande termerna är ett lysosomalt lagringsproblem.Jag
ser det som en pågående hjärnskada.Läkarna gav oss alla anfallsmediciner du kan tänka dig,
klonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  Diastat  gel  för  akuta  kluster  osv  och
INGENTING fungerade.(Allt  det verkade göra var att  göra saker värre genom att ge oss ett
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falskt hopp.Varje gång det inte fungerade höjde läkaren dosen.Jag klandrar dem inte för det är
allt de vet.) Han skulle lägga sig på soffan, kanske skulle du få ett leende ur honom, kanske
inte.Han låg bara där och dreglade.Han kunde inte röra sig.Han hade gått från en väldigt aktiv
liten kille till en zombie.Vi var tvungna att skaffa en rullstol till honom, epilepsitjänstehund och
han sattes på hospice.

I januari 2014 klev en sann främling som har blivit en sann vän "Uncle S" och erbjöd oss hjälp i
form  av  Rick  Simpson  Oil.Vi  pratade  i  telefon  i  en  och  en  halv  timme  och  han  var  så
passionerad för hela växtmedicin och han trodde verkligen på vad Ricks olja har gjort genom
sina  egna  gärningar  för  att  hjälpa andra,  att  han  kände  sig  tvungen att  hjälpa oss.Genom
vänligheten är hans hjärta hittade han ett sätt för oss att få den medicin vi desperat behövde.

Den 31 januari fick vår son inte mindre än 15 anfall när han var vaken, alla dessa även på
Clonazepam och Diastat.Han hade haft vissa dagar bättre än andra, vissa dagar var fyllda av
anfall och rädsla.Om du inte är en förälder / älskad som har gått igenom detta, kommer du inte
att förstå den mörka plats du känner att du befinner dig på.

Han fick sin första dos av Ricks olja 1 februari.Den dagen fick han bara 3 anfall.Han satte sig
upp i sängen för första gången på månader och sa en hel mening.En slump tänkte jag för mig
själv.Men jag blev överlycklig ändå.På dag 4 kallade han min fru "mamma" för första gången på
månader.Snacka om glädje och tårar den dagen.Redan nästa dag, dag 5, hade han inga anfall
alls.Från och med detta inlägg har vi gått 58 dagar med endast 2 anfall och de kan tillskrivas
externa faktorer.

Idag pratar  vår  son mer,  han är  aktiv,  han kan nämna några av  presidenterna efter  deras
ansikten, han kan cykla på sin egen specialiserade cykel själv.Det som har hänt framför våra
ögon är inget mindre än ett  mirakel.Jag är inte den mest religiösa mannen men jag tror på
Gud.Jag tror verkligen att han skickade den där "farbror S" till oss.Jag tror att han visade Rick
hur man gör detta och han har väglett dig JB i att få ut ordet.

För allt detta, för att ha hjälpt till att föra tillbaka vår son till mig, till oss.För att ha tagit tillbaka
min fru från den djupaste depressionen och för att ha hjälpt min familj.Rick Simpson, JB och
"Uncle S", jag är för alltid i din skuld.Tack!!!" Kevin

Beroende
"Jag  såg  helt  nyligen  en  dödssjuk  morfinberoende  cancerpatient  gå  AV  morfin  "COLD
TURKEY".När hon slutade med morfin blev hon hungrig; var inte längre förstoppad; sov väldigt
gott  och  hennes  smärta  kontrollerades  mycket  bättre.Hon  blev  också  sammanhållen
igen.FANTASTISK.Om jag inte hade sett denna 180 graders förändring själv, hade jag ALDRIG
trott på det.Jag har aldrig tidigare varit pro-marijuana, men denna personliga observation gjorde
mig troende.” Janice

"En sak som jag har märkt nu när jag har tagit RSO i 3 månader, är att det nästan blev av med
mitt sug efter alkohol.Jag brukade ta en drink eller 2 varje kväll men nu vill jag sällan ha en drink
och när jag gör det dricker jag inte lika mycket, jag märkte också att mina byxor har varit mycket
lösare.Jag har gått ner 10 kg.Det enda jag gör mindre av är att dricka alkohol.

Jag äter fortfarande likadant och nappar fortfarande på blandade nötter, kakor etc. på natten när
jag äter munchies och jag kanske till och med äter mer än innan Oljan.Ja, oljan kan göra dig
hungrig.

Så antingen bristen på alkohol eller oljan har fått mig att gå ner 10 kg på 3 månader.Och jag var
inte riktigt överviktig, 5'10" och ca 198lbs.När jag var yngre vägde jag alltid cirka 186 kg och var
vältränad.Nu är jag nere på 187lb senast jag kollade.Oavsett vilket, oljan eller bristen på alkohol
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fick mig att gå ner i vikt.Bara en glad bieffekt." Scott

"Opiater gör mig förstoppad, illamående, det är svårt att få rätt dos för effektiv lindring.De gör
mig "woozy", gör det osäkert att köra och fortsätter och fortsätter.Marijuana gör det inte.Nog
sagt." Fred

"15 års opiatberoende botas av oljan.Jag skulle inte ha provat det om det inte vore för Rick.Så
jag måste säga att  jag verkligen är skyldig honom mitt  liv  så jag är  nu en av hans största
supportrar.Jag hade alltid rökt men det hjälpte aldrig mot smärtan jag fick av att ta tabletter.Jag
ville bara dö så många gånger eftersom jag inte längre var ansvarig för mitt liv.Jag kan säga på
grund av RSO.Jag är INTE på morfin, oxy, perc, vic eller suboxone...det fick mig av allt!!!!!Och
jag  är  40  och  känner  mig  20  igen.Min  artrit  som  jag  brukade  känna  varje  morgon  är  nu
BORTA.Jag har tagit oljan internt 10 gånger och mitt liv har börjat igen.Det finns inte ord för att
uttrycka hur tacksam jag är.Om du går på piller, börja med att ta din olja på natten om du inte
har en vecka på dig att bara sova, då skulle jag gå den vägen." Rebecca

"Cannabis fick mig från Benzo's efter över 30 år av missbruk för mer än 15 år sedan, utan det,
om jag fortsatte som jag var, skulle jag ha varit död nu..." Phil

"Jag känner någon som använder cannabis för att få bort dem från suboxone. Cannabis hjälper
henne mycket.Det hjälper mot smärtan säger hon.Men jag tror att den delen av p-piller som är
beroendeframkallande för  många är  den "övre"  delen...  där  cannabis  inte  är  mycket  av  en
"överdel"... men enligt min åsikt om du håller dig till det förbi början och du bygger en tolerans
känslan av överdriven trötthet försvinner.TOLERANS är nyckeln.” Erin

"Jag har slutat med all smärtstillande medicin och kan nu fungera - jag önskar att fler kunde lita
på naturens kraft!" Stämma

"Jag har en ryggradsnerv som bröts 2000, och i  flera år accepterade jag tanken att  jag så
småningom skulle bli lamslagen av den och fastnade på Oxycontin i nästan ett decennium, tills
jag  bestämde mig  för  att  prova  cannabis.När  nu  läkarna  jämför  mina  MRT-undersökningar
undrar  läkarna hur  myelinet  på nerven har  börjat  läka och tappar  bort  ärrvävnad.Under  de
senaste  två  åren  har  min  hållning  börjat  förbättras  och  mitt  rörelseomfång,  samt  minskat
anfallen.” Ann

F.Hur är det med metadon?Hjälper RSO att bli av med metadon?Det är absolut den svåraste
drogen någonsin att bli av.Jag har försökt flera gånger med flera olika saker!Uttagen varar så
länge att det är för hemskt att hantera så länge!Till och med Bradford Rehab i Alabama sa att
det är svårast att detoxa från!Aaron

-- Aaron, metadonberoende är en bit av en kaka för oljan, speciellt  när den produceras och
används enligt våra instruktioner.Föreställ  dig våra patienter med cancer i  stadium 4 - de är
vanligtvis på en cocktail av det värsta du kan föreställa dig, och ändå kan de vanligtvis sluta ta
vad som helstde tog i en vecka eller två.Så återigen, jämfört med dessa godsaker, är metadon
en bit av kakan för oljan.Jag har berättat för missbruksexperter om det i flera år, de vill inte tro
det och dök aldrig upp så att jag helt enkelt kunde visa det för dem.J B

”Jag  använde  cannabis  för  min  brors  heroinberoende.Han  dödades  på  jobbet  men  vi  såg
fantastiska resultat med cannabis fram till hans död.” Laura

-- Korrekt använd RSO kan användas för att slå alla substansberoende som människan känner
till.Det  tar  vanligtvis  en  eller  två  veckor  för  patienten  att  sluta  ta  beroendeframkallande
läkemedel/piller,  och  vanligtvis  finns  det  inga  signifikanta  abstinensbesvär.Vilket  är  trevligt,
nämligen för patienterna och de som tar hand om dem.J B

"Som jag ser på det borde alla piloter äta oljan när de landar för dagen.På så sätt kommer de
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att få en god vila och god sömn och de kommer att kunna arbeta bra igen nästa dag.Dessutom,
hur ska de annars förhindra sig själva från strålningssjukdomar och alla dussintals hälsoproblem
som piloter har?

Jag håller med om THC-testning, det är ett bra sätt att avgöra om personen är ansvarig eller
oansvarig gentemot sin hälsa.Hälsan först.För mig spelar de som inte har THC i sitt system helt
enkelt  spel  med  sina  liv.Eller  så  lider  de  av  miljöföroreningar,  Fukushima  och  chemtrails
förnekelsesyndrom.Det som är bra att veta är att oljan kan hjälpa till med det också.J B"

"Jag är en tillfrisknande heroinmissbrukare.Jag ser människor ena dagen och döda nästa, varje
vecka på mitt rådgivningscenter, inte från cannabis eller BHO eller marijuana, utan från xanax
och bensodiazipener som valium och andra receptbelagda läkemedel.Det mesta köptes olagligt!
Cannabis i hela historien har aldrig skadat eller dödat någon.När politiska partier hyllar gateway-
teorin och schizofreni-teorin.Vad du inte förstår är att de ljuger uppenbart!Cannabisrökare som
har schizofreni hade schizofreni innan de tog upp en joint.Och mest troligt använde den för att
behandla  ett  odiagnostiserat  problem.Och  gateway  är  nonsens.DET  FINNS  INGENTING  I
MARIJUANA, SOM GÖR DIG SIG SIG HÅRDARE DROGER!Den verkliga "porten" är illegala
handlare som erbjuder någon annan drog genom att hävda, "Om du gillar weed kommer du att
älska det här" eftersom de vet att weed inte kommer att få någon att spendera hundratals dollar
varje dag eller timme.Men heroin eller  kokain kommer att  få dig att  knacka på hans dörr  7
gånger  om dagen.Det  är  dags  att  vi  växer  upp.Öppna  våra  ögon  och  inse  att  regeringen
behöver oss mycket mer än vi behöver dem och deras lögner.” Che

"Jag lärde mig för över 30 år sedan att om jag gick ut och drack och var rädd för att få sängen
att snurra (kom ihåg dem) av för mycket drickande, så skulle jag ta en smäll direkt innan jag
skulle sova, och jag tror verkligen att  det hjälpte mig från att bli  sjuk och eller göra att  min
baksmälla inte var så illa som den skulle ha varit om jag inte hade fått det där slaget.” Scott

"THC passerar blod-hjärnbarriären och korrigerar amygdala för beroendet av alkohol och andra
droger...Detta resulterar vanligtvis i att personen försämras av alkoholmissbruk och opiater för
att återfå sin egen kognitiva förmåga och stoppa sina missbruk på egen hand." Robert

"Jag märkte det här.Jag dricker inte alls längre.Eller har någon lust att.” Brittney

"Väldigt sant.Jag upplevde detta.Jag har ingen lust alls att dricka det där giftiga giftet som har
förstört  min  lever.Hela  kulturen  blir  mer  och mer  bisarr  ju  längre  jag  håller  mig  borta  från
den.Folk som står och häller giftigt piss i halsen på dem.Det är konstigt för mig.:) Det är dock en
välsignelse att använda örterna.Känns fantastiskt, INGA HANGOVERS!!!” Camuche

"Hur  vet  du  vilka  eller  vilka  djur  som  har  ett  endocannabinoidsystem?Och  vad  betyder
endocannabinoid?” Trisha

"Alla  djur  har  ett  endocannabinoidsystem,  med undantag för  insekter.Cannabinoidreceptorer
finns  i  vår  hud,  hjärna,  immunförsvar,  tarmar,  lever,  ryggrad,  revben,  vita  blodkroppar  och
benmärg (stamceller)  mm.Utan det  över  600 miljoner  år  gamla endocannabinoida systemet
skulle "stamceller fungera som en bil utan förare." Dr Guy, verkställande styrelseordförande för
GW Pharmaceuticals,  London,  Storbritannien.Det reglerar varje  funktion i  vår kropp.Omega-
fettsyror  (3,  6,  9)  skapar  endocannabinoider  vilket  är  anledningen  till  att  de  är  viktiga  för
oss.Cannabisolja (RSO) överladdar i princip endocannabinoidsystemet, vilket är anledningen till
att den kan bota eller behandla nästan alla hälsoproblem.” Stack

Livskvalité
"När du lär dig att cannabisolja har hundratals medicinska egenskaper kommer du att bli kär i
blomman.Jag har faktiskt aldrig träffat någon som trodde att cannabisolja var så kraftfull och inte
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hade blivit kär ännu.” Peter

"Före oljan kunde jag knappt ta mig ner för de tre främre trappstegen, nu kan jag cykla fyra
timmar.Det kommer bara att bli bättre.” Peter

"Tack för informationen!Jag behandlade mina egna panikattacker från PTSD med RSO och fann
samma resultat.Lymes sjukdom är också en annan som efterliknar malaria på många sätt som
många människor inte inser att de har om någonsin biten av en infekterad fästing.Låt oss få
dessa inlägg sedda av MILJONER!!!Låt oss för en gångs skull använda denna Facebook väl!!!!”
Linnea

"Min bror hade en tand som var dålig och gjorde ont.Så jag sa att gnida lite olja på det och han
sa det två veckor senare och det gör fortfarande inte ont och verkar inte vara infekterat nu.Kom
igen, RSO till undsättning!!!!!” Steve

“Hej,  vet  inte om du någonsin hört  det  här men jag upptäckte att  oljan OCKSÅ LÄKT eller
snarare började läka upp en enorm hålighet jag har på mina två framtänder. Jag fick lite olja där
av en slump och hålet var FULLT av olja och jag märkte några dagar senare att hålet hade
krympt och var nu ungefär hälften så stort!Har någon någonsin sagt detta förut?RSO-tandkräm
låter som en RIKTIGT bra idé!Hål i hål är svåra att bota och jag är säker på att alla hellre skulle
läka dem och sedan dra ut tänderna!Glad olycka med oljan är jag glad att kunna säga.” Kim

"Vad gör INTE Cannabisolja?Det här är fantastiska nyheter att höra om tänderna.Shona Banda
hade nekros i  munnen från en infekterad abscess där en död tand drogs ut.Hon hade inte
pengar att gå till en läkare eller tandläkare för att åtgärda nekrosen.I STÄLLET satte hon alltid
RSO  på  den  och  hon  behövde  aldrig  gå  till  tandläkaren,  behövde  aldrig  antibiotika  eller
antiinflammatoriska mediciner och behövde inte använda några speciella produkter för att hålla
den ren.Det var allt  tack vare Rick Simpson Oil som nekrosen slutade och hon har nu rosa
tandkött igen!

Jag har också märkt att jag inte har haft KAVITER sedan jag började med cannabisolja.Min mun
brukade vara så sur och fylld med håligheter att jag tyckte det var konstigt om jag inte hade
röta/håligheter.Sean pratade om detta häromdagen också.

Jag ÄLSKAR att höra vittnesmål om oljan!VAD KAN DET INTE FIXA?Tack Jindřich Bayer för att
du delade med dig av den här personens vittnesmål om sin tand, jag gillar när människor delar
med  sig  av  sina  erfarenheter  av  att  behandla  vanliga  åkommor  eller  för  att  upprätthålla
homeostas.” LinZy

"Jag blev av med pre-cancerösa polyper genom att ta en dos varje dag." Donna

"Vilken roll kan cannabis spela i en kvinnas livscykel?När mamma är glad är alla glada”, det är
allt jag vet.Och oljan kan göra en kvinna lycklig oavsett vilket skede av cykeln hon befinner sig
i.J B"

”Vilka  fall  kunde  inte  oljan  hjälpa  till  med?Finns  det  ett  mönster  i  dem,  eller  är  det  mer
testandekrävs för att förstå orsakerna?” Danny

-- Oljan har problem med att fixa det som läkarna skruvade först, det är det enda mönstret jag
kan komma på.J B

"Min flickvän är mycket allergisk mot myggbett och i går kväll hade hon en på tinningen...den
var enorm, jag föreslog i alla fall att jag skulle ta ett plåster och lägga RSO som vi hade gjort av
cannabisblad på bettet.I morse när vi vaknade hade bulan helt försvunnit.”

--  Tack,  Jimmy.Jag  är  säker  på  att  denna  information  kommer  att  hjälpa  många
människor.Myggsäsongen  är  här.Och  oljan  fungerar  som  ett  avstötande  också,  ge  det  ett
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försök.Det är alltid bättre att förhindra att problem uppstår även om det är så lätt att fixa dem
med oljan.Oljan kan användas topiskt  på allt  som kliar,  bränner  eller  gör ont.Ju tidigare du
applicerar oljan desto snabbare kan problemen försvinna.Kom ihåg det.J B

"RSO  har  helt  stoppat  mina  grand  mal-anfall.Jag  kommer  aldrig  att  använda  en  annan
konstgjord drog jag önskar att jag hade vetat om innan min man gick bort.Han gick av Hodgkins
lymfom.Kanske  skulle  han  fortfarande  vara  här.Vid  den  tiden  fick  vi  veta  att  det  hade  en
botningsgrad på 70 %.Han var borta på mindre än två år.” Kelly

"En apotekare sa till mig att det här var skitsnack!!Jag förlorade min pappa i cancer i maj, han
hade två av de bästa läkarna på Cleveland Clinic och Geauga Hospital!!Min pappa var bara 62,
han var fortfarande en bebis i min bok!!Bevisa för mig att jag har min kusin pappa som hanterar
cancer nu.Fick precis reda på det efter att ha förlorat min pappa och dessa mina svärföräldrar.”
Tammy

"Självklart kommer en farmaceut att säga till dig att det är skitsnack eftersom han är utan jobb
om världen fick reda på att cannabisolja botade cancer." Moni

"Förvånad över din beslutsamhet JB.Om någon skulle "kräva" bevis från mig skulle jag berätta
för dem vart de skulle gå men det skulle inte vara Youtube!Men samtidigt, om någon inte har
undersökt detta själva och är ansluten till mainstream-media så skulle de inte veta fakta och
kanske överväga detta nonsens antar jag.Soldat på JB och Rick!PSBerätta för din apotekare att
hans "industri" är ett gäng skitsnack!!" Gord

"Jag  har  använt  det  för  smärta,  sömn,  kroniska  matsmältningsproblem,  illamående,
ångest/depression.Jag  har  framgångsrikt  blivit  av  med  smärtstillande  medel,
muskelavslappnande medel, antiemetika, sömntabletter och lugnande medel.MMJ har räddat
mitt liv.Jag fick tillbaka mitt liv på grund av MMJ, till min läkares fasa.” Barmhärtighet

"När jag tog oljan konsekvent hade min bf ingen migrän på 4 månader, de kom tillbaka när vi
blev låga och han kan inte ta så mycket olja dagligen men han gick från 2-4 i månaden till NOLL
alla  b/c  av RSO, på den tiden slutade han också med Norco,  Baclofen,  prozac för  kronisk
trötthet,  han slutade till  och med medicineringen av sköldkörteln även om nivåerna inte har
korrigerats ännu efter några månader, han ger inte upp och eftersom han mår bra nog är jag
inte uppmuntrar levotyroxinet, jag är väldigt nyfiken på om hans sköldkörtel till slut kommer att
normaliseras  med  konsekvent  RSO-användning,  vi  behöver  bara  en  konsekvent  källa  för
material!Personligen är jag borta från smärtstillande och muskelavslappnande medel med RSO.
Whitney

"Jag hatar att låta hård, om de var de två bästa läkarna i Cleveland, vad gick fel då?Traditionell
cancerbehandling  fungerar  INTE!Chemo,  fungerar  INTE,  strålning,  fungerar  INTE...och  din
Apotekare,  ja  vad  skulle  han  annars  säga?Fråga  honom  igen  när  han  lagligt  dispenserar
RSO.Må din pappa vila i frid, kondoleanser till dig och din familj.Vänta inte på ett nytt dödsfall
för att göra lite kritisk forskning...välsignelser." Laurie

"Jag skulle inte röka det, men fan om jag kunde bli av med den hemska migrän som jag har haft
sedan 1990, skulle jag prova olja eller något annat." Rebecka

-- Ju tidigare du kommer på oljan desto snabbare blir du av med migränen, Rebekah.Så enkelt
är det.J B

"Jo, jag gav lite olja till en 63-årig man med prostataproblem.Oljan har hjälpt honom inom några
dagar, han kunde gå och kissa utan problem ...innan oljan var det nödvändigt att  lägga en
kateter varje dag, smärtsamt och hemskt ingrepp.Fred." Jürgen

”Jag är en skeptiker av naturen, men jag är helt SÅLD efter att ha sett vad det har gjort för
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Jennifers liv  på så kort  tid.Hon är  30 år.gammal  men betedde sig som en deprimerad 70-
åring.Läkarens enda råd var operation som hon gärna skulle ha gjort för någon form av lindring,
men har ingen sjukförsäkring.Hon hade accepterat att hon bara skulle behöva leva på det här
sättet.

Som hennes mor så brast mitt hjärta när jag såg henne lida.Hennes barn led också för att deras
mamma inte hade någon tolerans, än mindre energi att hålla jämna steg med dem.Min andra
dotter  är  legitimerad  massageterapeut  och  arbetade  flitigt  för  att  lindra  en  del  av  hennes
smärta.Massagen hjälpte men bara under en mycket kort tid.

Denna olja har varit en gudagåva!!Jenny ler nu (det har vi inte sett på väldigt länge)..Jag frågar
henne hur hon mår och hon säger, "Mamma, jag kan inte minnas att jag mådde så här bra."

Jag planerar att skaffa mer material så ofta jag kan och lagra så mycket som den här oljan jag
kan (de säger att den kommer att hålla för evigt).Jag och min man ska börja använda det på
kvällarna efter att våra sysslor är gjorda för dagen så att vi eventuellt kan förebygga många
åkommor i vår ålder.JAG ÄR SÅLD...TACK RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

”En nydiagnostiserad prostatapatient, runt 60, en jägaretyp.Jag gav honom ett gram olja, jag
erkänner det öppet.Han ringde idag och sa att han vill ha mer olja.Att han mår toppen, inte har
några som helst problem med att ta oljan, att han mår bättre osv.Han sa också att han kände
"påtagliga resultat" från dag 1.Jag brast ut av skratt och lycka när han sa det.Och jag kommer
gärna ge honom lite mer - jag tycker mycket om sådana historier.J B"

"Jag  har  lärt  mig  att  mina  prostataproblem  helt  enkelt  försvann  efter  två  veckors
oljekonsumtion...Jag gör min egen olja.Nu är jag säker på att THC-nivån måste höjas...Jag har
flera  stammar.De  fungerar  alla  och  jag  kombinerar  dem.Min  urolog  var  i  chock-  och
vördnadshumör när jag tittade på resultaten från röntgen och ultraljud...Jag uppmuntrar alla att
köpa ett odlingstält, göra din egen växt, den kommer att ha en del av din personlighet i sig...Du
kommer att få en chans att träffa dig själv så småningom...Och läker felfritt.Och inte från shake
och så.Bara BUDS.Se till att de skördas ordentligt och i rätt tid...Denna olja är helt enkelt ett
himmelskt botemedel.Verkligen...Jag vet det nu." Gagi

"Jag har lidit av migrän sedan 16 års ålder.Jag är nu 56 år gammal.Den enda behandlingen
som fungerar för mig och min klustermigrän är medicinen.Jag tar 1/4 riskornsstorlek per natt
före sänggåendet.Medicinen eliminerar bokstavligen all kluster- och icke-klustermigrän.När jag
tar slut kommer migränen tillbaka.Jag har provat alla migränmediciner som finns och ingen av
dem fungerar så bra som medicinen.Jag behöver inte lida av kodeinhjärna eller några som helst
biverkningar.Det här har varit en gudstjänst för mig."

"Från början av min migrän, botade 30-45 minuter efter att jag tagit lite olja.Ingen smärta.Inget
illamående/kräkningar.Ingen ljus-/ljudkänslighet.Borta!RSO är vägen att gå.En kärlek." Allen

"Det hjälper min lupus,  fibromylagi,  migrän,  ångest.Jag skulle  inte kunna leva utan den.Jag
mådde sämre på alla piller.Den här medicinen räddar mig dagligen." Jessyca

"Det rensar också upp min lupus i huden!Mina läkare berättade aldrig för mig, de erbjöd bara ett
recept på steroider.Men det lugnade gupparna och de gick bort utan negativa effektereffekter.”
Järnek

"Jag använder oljan i  en kokosnötsoljebas på basen av min skalle,  tinningar och panna för
migrän...fungerar inom några sekunder." Shirley

"Jag har faktiskt schizofreni och jag använder medicinsk cannabis för biverkningar relaterade till
mitt  tillstånd,  som  ångest  och  sömnlöshet.Medicinen  fungerar,  ända  sedan  jag  började
medicinera oftare har jag kunnat sova, vilket jag inte kunde tidigare.Många av mina symtom
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dyker upp när jag saknar sömn.Jag har aldrig upplevt röster när jag ätit cannabis, jag känner att
det faktiskt skyddar mig från dem...” Jose

-- Jag håller med, Jose, sömnbrist är orsaken till många psykiska tillstånd.Rent logiskt, när man
inte har fått tillräckligt med sömn, mår man inte så bra som han/hon skulle efter tio timmars
uppfriskande sömn efter att ha ätit oljan.J B

"Jag behandlar Lyme med cannabisolja.Främst Bartonella just nu.Jag kunde inte sova utan den,
kunde inte äta utan den och svettas konstant utan den.Jag är säker på många andra obehagliga
saker, men jag vill inte gå ut med det för att ta reda på det!Och för att tillägga, jag herxade den
första veckan eller så men sedan gick det smidigt därifrån!!!” Maggie

”RSO OCH ALLERGI MOT HONING.Jag gick för att träffa en vän till mig.Hon är förkyld i halsen
och har precis kommit tillbaka från sin läkare med en massa antibiotika.Så jag gav henne en
droppe olja igår, hon gnuggade lite på halsen och halsen och gick och la sig.Hon brukar prata
mycket, jag undrar ibland om hon andas alls när hon börjar prata, den här gången var hon den
tystaste jag någonsin sett henne.

På morgonen gjorde jag lite te till henne och sa åt henne att ta den vita koppen eftersom jag
lade honung i den andra.Hon är allergisk mot honung, en droppe av den kan orsaka en massiv
allergisk reaktion som skulle kräva omedelbar läkarvård.En halvtimme senare kollade jag för att
se hur hon mådde i sitt rum och såg nog den vita koppen på diskbänken och den andra med tre
skedar honung i vid hennes säng.Som tur var kände hon inget fel på sin kropp, inget kliande i
halsen (vilket vanligtvis är tecknet på att  den allergiska reaktionen börjar).Så jag gav henne
ytterligare en stor droppe olja.Hon ligger fortfarande i sängen, tittar på en film, ler  glatt  och
säger att det här är den bästa "sjuka tiden" i hennes liv.

För mig är det bara ytterligare en bekräftelse på hur effektivt korrekt producerat RSO är mot
allergier av alla slag.Och jag är också glad att jag kan sitta här och posta detta istället för att
sitta någonstans på ett sjukhus och fundera på om hon ska överleva koppen te med honung
eller inte.J B"

"Sorterade ut min böld på min tand på 2 dagar, borta!!" Susanna

"Jag blir arg bara jag läser dessa sanningar eftersom jag vet att de är sanningar.Jag lider av
bipolär  sjukdom i  kombination  med ångest  och svårt  illamående,  och  även om jag  har  ett
medicinskt kort genom staten.Jag kan inte röka eftersom de flesta jobbar drogtestar och gör
slumpmässiga nuförtiden.Cannabis slappnar av i mitt sinne och låter mig känna att jag faktiskt
kan andas igen.

Jag föraktar absolut regeringen för allt de har eller försöker ta ifrån oss och utan att medicinera
mig ordentligt på grund av denna ilska och ångest.Jag är rädd för mitt mentala tillstånd.Jag är
helt i en förträngning och bara jag kommer att lida av detta, inte regeringen.”

-- Jag förstår den här känslan mycket väl, Amanda.Hampa bör regleras ungefär lika mycket som
te.J B

"Det fick mig att må bättre och sova bättre än jag någonsin har gjort i mitt liv.Jag har en sällsynt
form  av  epilepsi,  fibromyalgi,  degenerativ  disksjukdom  fas  2  i  ländryggen  och  en  massa
matsmältningsproblem.När jag väl har råd att vara på det permanent hoppas jag att jag ska bli
av med alla mina mediciner som bara minskar mina nuvarande symtom.” Ängel

"Min pappa dog, när han kunde ha blivit botad, mitt hjärta har varit krossat i nästan 2 år, önskar
att jag hade vetat om detta." Ann

"Samma, men var min mamma.Vet hur du känner." Robert
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"Från en person som räddades av denna olja medan jag gick igenom cancer, folk måste vakna!!
Jag åt 52 tabletter om dagen!Gör behandlingar som nästan dödade mig!En vän till mig fick lite
olja  och kom med den till  mig!Jag var 100% emot det!!Jag trodde att  det  inte finns någon
möjlighet och jag kommer att kastas i fängelse!!Han lämnade det med instruktioner till Google
Rick Simpson.

Ett par dagar gick, jag hade total smärta och jag försökte inte tänka på biverkningarna som
dessa behandlingar orsakade jag fick på min bärbara dator!!Nästa sak jag vet att det var 11
timmar senare!!!Wow!!Jag avbröt behandlingarna långsamt tog mindre och mindre mediciner för
att få nästan alla dessa mediciner och jag började med oljan!!Fan, jag hade inte mått så bra på
ett år!Jag ringde min vän och han kämpade men kunde få mig mer olja!Jag är ett levande bevis
på att  detta fungerar!!Skulle fortfarande vara på det  om jag kunde vara det  men det  är  en
ekonomisk sak!Åh och jag har fortfarande cancer men inte lika illa och har inte gjort  några
skanningar ingenting bara live!Jag har BRCA-genen så kommer alltid att ha cancer men på
grund av denna olja lever jag!Tack." Celiia

”Ray Peats tes som han helt kommit fram till efter många års forskning är att intaget av socker,
stärkelse, salt ska vara relativt högt för magsyrasyften, protein ska vara högt men i förhållandet
ungefär  4:1  i  förhållande  till  kolhydrater,  omättade  fetter  är  inte  nödvändiga  och  dessutom
skadar mitokondrierna, koffein stoppar cellulär stresscykel av kannibaliserar proteiner eller fetter
och användningen av aromatas för att förvandla dessa omättade fetter till östrogen.Progesteron
är det huvudsakliga skyddshormonet för  korrekt cellmetabolism och vitamin E kan förhindra
oxidation av omättade fetter som redan finns i kroppen.Ray Peat och Rick Simpsons arbete
tillsammans skulle absolut förstöra det största ponzischemat av elände som utarbetats i känd
historia.” Andrew

"Hjälper min IBS och fungerar som ett naturligt kramplösande medel mot tjocktarmssmärtan jag
har.Bättre än de piller som doktorn ville ge mig, på receptetiketten står det att detta läkemedel,
med  användning,  över  tid,  kan  förhindra  den  naturliga  matsmältningen  och  jag  kan  vara
beroende av det för matsmältningen?Beroende av det?Men doktorn har bestämt att fördelarna
överväger riskerna?hm!?Nej tack!" Marie

"Här  är  användningarna  och  framgångarna  som  jag  personligen  har  haft  med  endast  1,5
risstorlekar per dag - inget i närheten av ett gram som behövs för att bota cancer.

1 - sänkte mitt blodtryck från 189/99 till 145/84 vilket är fantastiskt.

2 - botad infektion i en 3:e gradens brännskada använd lokalt på bara 2 användningar!

3 - tog 3 dagar att få en svullen lymfkörtel att återgå till det normala efter att den var svullen i
över en månad

4  -  hjälper  oerhört  mycket  på  min  hund  som  är  14  och  har  näscancer,  jag  sprejar  en
mikrodimma av rso och olivolja i hennes näsa - hjälper henne också med energi, loppkontroll
och artrit

5 - Jag har inte börjat gå ner för mycket i vikt men kanske 4-5lbs under en månad utan några
förändringar men jag hoppas att det kommer att öka

6 - sluta använda sömnhjälpmedel, fall djupt in i sömnen med lätthet

7 - hjälpte till att bota en klämd nerv med vila men rörde vid smärtan där ingen annan medicin
kunde.
Älskar denna olja...verkligen en livräddare." Överlevnad

"Rick  Simpson har  förändrat  mitt  liv  för  alltid.Allt  jag trodde jag visste om cannabis  var  en
lögn.Jag  har  varit  på  RSO  sedan  oktober  2012  och  jag  har  inte  mått  bättre  i  mitt  liv.Min
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ämnesomsättning  harnormaliserats.Jag  har  spolat  högt  blodtryckspiller.Min  mage  fungerar
normalt för första gången sedan gymnasiet.Allt tack vare Rick Simpson.Jag har tappat 30 kg
utan  att  försöka  och  kunde  inte  ta  på  mig  det  igen  om  jag  försökte.Jag  konsumerar  1-2
gram/dag oralt.Jag köper olja och delar ut den gratis till sjuka människor på Rick Simpsons sätt
och kommer att fortsätta att göra det för att hedra min bortgångne far Solomon Marsden.RSO är
riktig medicin och alla doktorer som inte känner igen det borde gå tillbaka till skolan.” Wilhelm

"Ta bort mig från all medicin för bipolär ångest och sömnproblem!!! Dosen är viktig och kräver
lite försök att få rätt!!” Kara

"Jag var tvungen att ta läkemedel som orsakar Parkinsons - men min riktiga gudgivna medicin
har  hjälpt  mig  att  övervinna  de  dödande  effekterna  av  diabetes.RSO  är  definitivt  ett
botemedel.Tack Rick!" David

"Jag har Parkinsons...  Och har gått  igenom stadium 4 kolorektal cancer.BODADE DET med
Rick  Simpson-oljan.Total  kostnad  under  2000,00.En  typisk  cancerpatient  kommer  att  ge
sjukvårdsinrättningen nära 200 000,00.Det finns en anledning till att de inte vill att det här ska
komma ut och det är därför sjukhuset ägs och drivs av läkemedelsföretagen.CANNABISOLJA
FUNGERAR!!!Mina  läkare  vägrade  ens  prata  om  det  eftersom  de  är  rädda  för
läkemedelsföretagen!” Lä

"Ja.Det hjälper mot Parkinsons.Det finns en video av en man som använder den och du kan se
förändringen  till  det  bättre.Min  faster  har  Parkinsons  och  hon  fick  precis  diagnosen  en
hjärntumör.Hon flyttar från Ohio till Pennsylvania för att bo hos mina morföräldrar och vi börjar
med oljan så fort som möjligt.” Darlene

Sova, sömnlöshet
"Åh ja, sömnlöshet. Hade det dåligt, jag sover som en sten nu.” Laura

"Jag får den mest fantastiska sömnen.Jag har använt RSO i ungefär två veckor nu och mina
räkningar är bra, jag känner mig frisk och sömnen är fantastisk.Husdjursskanning om 3 veckor
för att kontrollera storleken på de multipla tumörerna...Jag har självförtroende." Laura

"Aaryn: Jag tror att jag åt en lite för stor bit...men det är inte dåligt!Det är kanske bara dags att
gå och lägga sig.

-- Hur var sömnen, Aaryn?J B

Aaryn:  Bra!Jag  vilar  fortfarande!Jag  märker  att  det  redan  hjälper  mot  min  depression  och
ångest.Oljan får mig att skratta, lol.

Jag hade en annan patient här som jag visade hur man gör oljan och han har också ångest.Han
skrattade också.Det var bra.

Jag äter en mängd ris 4 gånger om dagen de senaste 2 dagarna, och jag har behövt andas in
medicinen mer sällan, och jag har minimal smärta.

--  Det  är  väl  så behandling  av allvarlig  sjukdom ska se ut?Patienten sover,  vaknar  utvilad,
skrattar mycket åt sig själv och dumheten i hela situationen, upplever inte stress, ångest eller
biverkningar av kemisk medicin etc.Jag personligen skulle verkligen gilla detta mycket.J B

"Jag är på hampaolja under flera tillstånd och jag har aldrig sovit så bra eller mått så bra....Tack
Rick Simpson & JB för att ni fick ut budskapet att denna växt gör underverk för allt man kan
tänka sig!!GÖR det bara människor och se själva!!Det är det enda sättet att göra detbli en sann
troende, lita på mig!!”Val
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--  Tack, Val.Det  är sant att  inget slår personlig erfarenhet av vad oljan kan göra.När du väl
provat det, till exempel på en brännskada eller ett myggbett och klådan och smärtan försvinner
på några sekunder, kan alla berätta vad de vill,  men oljan kommer fortfarande att  vara den
bästa medicinen som finns.Och du kommer att  vilja ha en hink med det hemma, ifall  något
skulle hända.

Du behöver  inte  lita  på  ett  ord  vi  säger,  bara  gör  oljan,  hitta  någon  med  en  brännskada,
hudcancer, diabetessår, applicera den sedan lokalt och se vad som händer.Kom sedan ihåg att
samma sak kommer att hända inuti din kropp när du får i dig oljan, och det är ungefär allt du
behöver veta, egentligen.J B

För den som tror att det inte har gjorts någon forskning om medicinsk cannabis.Det finns mer än
tillräckligt med information där ute för att göra cannabis lagligt idag, det är helt enkelt en lögn att
det  inte  har  något  medicinskt  värde  och  att  dess  effekter  inte  är  vetenskapligt
bevisade.Cannabis används inte inom medicin eftersom det är ineffektivt, dess största problem
är att det är så effektivt (och billigt).J B

”Jag  är  för  närvarande  i  en  debatt  om  huruvida  cannabis  kan  eller  kan  orsaka
psykos/schizofreni.Eftersom de, citat, "känner för många vuxna som har rökt mycket pot och nu
har olika psykiska problem." Vad skulle du säga till någon som sa det till dig?Debatten utlöstes
av att jag klickade på gilla-knappen på en tecknad bild av föräldrar som berättar för sitt barn om
fördelarna med cannabis!!”

-- Kathy, jag skulle säga åt dem att läsa Ricks bok.Oljan botar psykos/schizofreni när den äts,
och när den botar den orsakar den helt logiskt inte det.Allt man behöver göra är att hitta rätt
stam eller stammar och olja eller oljor eller deras kombinationer för detta tillstånd.Det är allt som
finns med det, egentligen.J B

"Ju mer lugnande desto bättre.Jag använder den på kvällen innan jag går och lägger mig och
den fungerar.Nu sover jag 8 timmar i sträck.Vila har varit det allra bästa för mig.Styrkan på 80 %
och uppåt tar ett tag för dig att vänja dig vid den, men du kommer att komma dit.Börja med 0,01
ml enligt anvisningarna och arbeta upp därifrån.Jag försökte en 0,025 för att starta...nästa gång
tog jag bara 0,01 ml.0,025 ml satte mig på soffan i 10 timmar.Var försiktig men kom ihåg att ta
det.Som jag sa Natten är den rätta tiden för mig.Kan fungera på dagen och VILA på natten.”
John

"Jag har MS och jag lider konstant av smärta, överallt inklusive extrem huvudvärk.Jag får de
skakningar som benen ger ut så vidare och så vidare.Jag kan fortfarande inte få något som
hjälper mot smärtan.Jag låter dem inte sätta mig på något starkt för jag vill inte bli beroende av
droger.Så jag lider!!Jag kanske ska ge det här ett  försök, jag glömde hur sömn är,  ständigt
uppe.” Donna

-- Donna, prova oljan, den låter dig säkert sova.J B

"Jag är på hampaolja under flera tillstånd och jag har aldrig sovit så bra eller mått så bra....tack
Rick Simpson & JB för att ni fick ut budskapet att denna växt gör underverk för allt man kan
tänka sig!!GÖR det bara människor och se själva!!Det är det enda sättet att du kan bli en sann
troende, lita på mig!!” Val

"Jag ger oljan till min fästman och han har inte tagit mycket och det gör honom så trött.Han
sover större delen av dagen.Jag ska ta bort honom från det för en dag eller två bara för att se
vilka förändringar det gör...sedan kanske ge honom en liten bit som 1/2 riskorn (åtminstone var
det vad vi har läst) kanske vi stötte upp det för snabbt för honom." Glioblastom Fighter

--  Jason,  den  sömniga  känslan  är  ok  och  du  vill  att  patienten  ska  sova  så  mycket  som
möjligt.Den  lugnande  effekten  försvinner  inom  några  veckor  men  det  är  inget  oönskat,
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tvärtom.Bästa hälsningar, JB

F: Att göra några idag för en man som de vita rockarna har sagt har två veckor kvar att leva och
det finns inget mer de kan göra för honom.Jag hoppas på goda nyheter för alla snart.Försöker
också få honom att sluta röka och ändra sin kost med mera för att ge immunförsvaret en chans
att kämpa.Tack Rick och JB för er kunskap och ger oss ett riktigt botemedel.

S: Dave, låt  honom röka, det gör ingen skillnad om han äter oljan.Dessutom ska han sova
mycket, så han kommer inte röka så mycket ändå.När det gäller att ändra kosten nu, ja, han
borde ändra den rimligt men inte drastiskt, låta honom äta vad han känner för.Inte nödvändigtvis
en korv, men något rimligt.Öka kroppens pH, låt honom äta frön från två äpplen varje dag.Det
viktigaste  är  att  få  i  honom  så  mycket  olja  som  möjligt  så  snabbt  som  möjligt.Det  finns
fortfarande en chans.Kombinera att  äta oljan,  stolpiller,  förångning och lokal  användning för
bästa resultat.Även om han inte klarar det kommer han att leva en maximal livskvalitet till slutet,
och det är också väldigt viktigt.Jag är säker på att det kommer att ta mer än två veckor, men vi
får se.Läkare har inte alltid rätt med sina förutsägelser när oljan kommer in.Bästa hälsningar, JB

"Jag sover väldigt gott och längre än vanligt.När jag väl är uppe känner jag mig väldigt utvilad,
inte sur som när jag röker." Terry

"Jag sover gott och drömmer men jag vaknar grym.Det tar timmar att komma och sedan varar
det länge, länge.Jag använder den varje kväll.Det tar bort min artritsmärta och låter mig sova.”
Katherine

"Jag  har  cancer  och  sömnapné.Jag  får  inte  bara  fantastisk  sömn,  jag  vaknar  inte  av
värmevallningar.Det är en välsignelse." Stephanie

"Det känns som att vara lyckligt död!" Mal

"Mitt sinne utan det är som en trafikstockning i New York.Med det - det lättar in det i ett Zen-
trädgårdstillstånd samtidigt som det fortfarande fungerar på en normal nivå." Andris

"Jag har haft en sömnstörning i 20 år, RSO-olja har hjälpt mig att sova för första gången och jag
är smärtfri när jag vaknar!Jippie!" Bonnie

"Jag har ett diskbråck som trycker på min ischiasnerv vilket gör att svår smärta skjuter från min
nedre del av ryggen ner i mitt vänstra ben till mina tår.Jag tog 3 ibuprofen var fjärde timme bara
för att jag skulle kunna gå upp ur sängen och kunna gå.Jag började ta oljan för nästan två
veckor sedan för smärtan och inflammationen.Jag behöver nu inget ibuprofen, jag sover bättre
än jag kanske någonsin har gjort, mina medarbetare har kommenterat mitt bättre humör och
min totala lycka.JAG MÅR BRA!" Jennifer

"Har gett min 14-åriga Pit oljan i fyra veckor nu för cancer.Hon blir ibland lite "ryckig" och full när
jag ger henne för mycket, men när hektiskheten tar slut sover hon som en valp.Hon vägrade ta
veterinärmedicin så vi fick lite olja istället.Fortfarande tidiga dagar men jag registrerar hennes
framsteg.Det tog ungefär en vecka för henne att vänja sig vid oljan och få aptit  igen.Jag är
avundsjuk, eftersom vi i det här skedet bara har råd med oljan för hennes Älska allas vackra
berättelser!”

"Jag har social fobi (bättre kallad social ångest), depression och sömnlöshet.Tog aldrig oljan, för
jag hittar den inte här där jag bor, kan inte heller odla och utvinna den själv...men jag rökte
ungefär tio gånger, vad jag kände var att efter första gången kunde jag nu sova när jag kände
mig trött,  jag hade min "hela livet-ingen-depressiv-månad",  aldrig  känt  mig så lycklig(  ingen
depression) och med all den vitaliteten till och med att ta de mest potenta medicinerna (som
leder mig till andra hälsoproblem) för det, minskade också min sociala ångest (fobi) mycket och
jag behövde inte vara "hög" för att känna att om Jag hade rökt 1 eller till och med 2 dagar innan
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och måste gå ut  och prata med andra människor,  stanna på en offentlig  plats  (vad denna
störning omöjliggör), NU KUNDE JAG GÖRA DET, kände mig levande igen som en "normal
person", ingen medicin gjorde det.Problemet är, på grund av lagar, örtens företräde, plus social
förutfattadhet och okunnighet om växten, jagkan inte ens röka det längre, vill inte bli "hög", vill
bara leva igen utan dessa livsbegränsande problem.Det finns många anonyma människor som
lever som jag med någon form av fobi och andra störningar och jag tror att  oljan kan vara
lösningen.” Pablo

"Du kan fråga Rick och eller JB, vi har funnit att att använda en produkt som är 20-30% sativa
är en av de bästa kombinationerna för ångestrelaterade problem." Brewster

-- Vi gillar att arbeta med indica dominant sativa-korsningar med 20 % THC eller mer, just av
dessa skäl.Effekterna av de bästa oljorna är extremt potenta och lugnande, men ändå euforiska
och ännu bättre afrodisiakum.När du ger en patient ett läkemedel med sådana effekter kan du
vara nästan säker på att de kommer att njuta av att ta det.Vem skulle inte?Du sover gott, du
vaknar utvilad, euforisk och full av lust att göra någon glad.Vem skulle inte gilla det?J B

"Grattis, det är så goda nyheter!Det är väldigt effektivt för många saker...Min farbror hade en
tumör  i  lungan  som var  lika  stor  som en  grapefrukt.De  gav  honom sex  månader  kvar  att
leva...Han gnuggade det främst på bröstet och ryggen för när han åt det fick han att sova för
mycket...LOL.Denna  behandling  krympte  den  till  storleken  av  en  valnöt  ...  var  nästan
borta  ...och  det  hade  gått  ett  och  ett  halvt  år...läkaren  var  förvånad,  men  beställde  ändå
cellgiftsbehandling...Samma natt fick min farbror en hjärtattack... han fick flera hjärtinfarkter och
dog av dem,  inte cancern...  cellgiftsbehandling är  alldeles för  hårt...Håll  dig till  de naturliga
medicinerna så kommer du att klara dig!” Doug

”INDICA är lugnande på ett bra sätt!Om du dricker mycket rent fluorfritt vatten (jag tillsätter en
skvätt citron) på grund av uttorkning av ögon och svalg under sömnen.Det tog mig två månader
av maxdosering för att äntligen få det rätt så jag sover hela natten & vaknar utvilad!Ingen mer
sjukdom!Jag är en glad troende som gör min egen!” Linnea

"Lövande medel som att söva rumpan lugnande medel.Inga värk, inga smärtor, bara en trevlig
resa till hälsan.” John

"Jag uppskattar att lära mig om RSO varje dag och vad den har gjort för människor/djur.Om den
här oljan gör som de säger, måste den ropas från det högsta berget - inte tystas ner.Jag har inte
haft personlig erfarenhet av det, men skulle säkert göra det om jag eller någon jag brydde mig
om  fann  att  vi  behövde  det.
Under tiden läser jag så många inlägg jag kan.Jag har ännu inte läst ett inlägg som säger: "Tack
Rick Simpson - jag blev helt stenad, det var coolt, dude." Debbie

-- Tack för ditt stöd, Debbie, jag är säker på att du kommer att skriva ett inlägg som kommer att
säga exakt det mycket snart.Känslan i kroppen när man får i sig rätt dos av rätt RSO för dem
kan bara beskrivas som "väldigt cool." Eller extremt cool.Eller kanske otroligt cool.Det är en av
de mest behagliga känslor man kan uppleva, det är väldigt naturligt, lugnande och lugnande.

Som vi  säger,  de  bästa  oljorna  har  en  mycket  lugnande  men ändå  euforisk  effekt  när  de
intas.Så du sover gott och sedan vaknar du och fnissar som ett barn.Och när du sover gott och
vaknar fnissande är det mer sannolikt att du känner dig bra och utvilad än när du sover dåligt
och inte vaknar fnissande.Och när du känner dig bra och utvilad kommer din kropp logiskt att
läka och prestera bättre.Ingen raketvetenskap, som alltid med cannabismedicin.J B

"Sovande??Har varit en vecka på oljan och sovit det mesta.Jag har läst att Rick säger att det är
så kroppen läker, så är detta normalt?Bevisar det att oljan jag använder är bra? Sharon

“Inga problem alls... :) Jag får faktiskt en ganska gooooood sömn av det.Jag höll på att lägga
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den i en bit tunt toalettpapper och rullade i en boll och rullade den som ett piller, eller rullade den
i bröd.Sen sa någon att tp var farligt så jag ville veta vad alla andra gjorde.;) Tack hörni.@jb jag
är uppe på grammet inga problem alls, förutom gooooood sömn och lite långsam mo när jag
vaknar.” Christina

”Som  militärveteran  med  PTSD,  sömnstörningar,  ländryggssmärta  (på  grund  av  en
fallskärmsolycka), ångest och en njursjukdom är RSO en av de enda metoderna/formerna jag
kan ta cannabis.Äntligen sover jag på natten, har gått ner 20+ pund på grund av kvalitetssömn,
och från och med igår har mina tvååriga njurlaborationer förbättrats.Mina labb har förbättrats så
mycket, jag måste nu minska min medicindos eftersom mitt blodtryck är för lågt.Alla positiva
tecken på hur bra att ta RSO på natten förbättrar min livskvalitet.” Corwin

"Min  bror  lider  av  allvarliga  ilskaproblem  och  har  fått  diagnosen  borderline
personlighetsstörning.Han  kan  knäppa  på  en  krona,  sägs  genom  en  daglig  regim  av
cannabisblommor såväl som extrakt, genom att göra det kan han balansera sitt humör och leva
ett  normalt  lyckligt  liv  och fri  från allt  utom en enstaka episod,  ingens perfekt  men jag kan
personligen säga att utan cannabis skulle min bror förmodligen vara på en helt annan plats.

...Jag tror att personer som lider av paranoia på grund av cannabiskonsumtion lider av det på
grund av deras oförmåga att klara av dess naturliga sinnesöppningsförmåga och en känsla av
medvetenhet om ditt undermedvetna.Jag känner att mycket av den paranoia som är förknippad
med  cannabisanvändning  är  strikt  placebo  och  härrör  från  den  tidiga  cannabisförbudseran
Reefer Madness propaganda. Corey

"Blandad...Det hjälper vissa, men andra verkade det bli värre.Det hjälper säkert mot min ångest!
Jag hade ett mycket stressigt jobb som orsakade ryckningar i mina muskler...Allt försvann efter
att ha tagit olja.Det slappnade av mig tillräckligt för att inse att jag inte behövde det där taskiga
jobbet längre och jag slutade.” Ljung

"Jag är bi-polär och när jag tar lite RSO-olja, för att uttrycka det helt enkelt känns det som att jag
inte längre är bipolär, det är en bra känsla." Josef

"Jag är en veteran med PTSD och ångest.Jag behöver inte längre ta xanax för att kontrollera
attacker.Jag tar fortfarande en ssri som dämpar den, men om jag känner att något kommer på
lite olja, dra av ett rör eller vape och jag är bra.” JR

"Ja,  det  gör  mycket  som  en  humörstabilisator  för  PTSD  och  lätt  maniskt  beteende  och
panikstörning om det tas på rätt sätt." Jennifer

"Ja,  väldigt  mycket.Med  både  Fabrys  sjukdom  och  neurofibromatos  finns  det  en  hel  del
nervskador som också orsakar ångest.Jag har en helt annan syn på livet.Marijuana har vänt
mitt liv och har visat mig hur vackert det är att vara vid liv.” James

"Jag har aldrig varit bättre mentalt i mitt liv.Jag har använt RSO i två år nu och jag är av med
alla mina mediciner och behöver bara olja då och då.Jag ska ta några prickar och jag känner att
jag inte alls är bipolär ...och jag har lidit av det så länge...Jag tror att det har räddat mitt liv och
har hjälpt med många andra åkommor också...Jag känner mig välsignad över att ha kunskapen
och förmågan att växa och göra min egen RIKTIGA medicin.

Jag började för två år sedan i juni och jag tog bara 65 mg om dagen.Jag använde en Blue
Cheese-stam som är indicadominerad och hög i CBD och lägre i THC.Jag provade också en
sativa-fläck som var för stark och gjorde mig lite för orolig, så jag gick tillbaka till indica-fläcken
och den har gjort underverk...Jag tog det varje dag i 30 dagar och nu behöver jag bara ta det
när jag börjar känna mig lite off...Det har också fungerat bra för min mans diabetes och min
pappas anfall och min väns cancer är i remission ... Det har verkligen gjort stora saker i mitt
liv.Lycka till och jag hoppas att du hittar en stam som fungerar bra för dig.” Sara

- 160 -



"Absolut.Det är det enda som har hjälpt mig med ångest och PTSD.Jag avvänjde mig från 4
receptbelagda  antidepressiva  läkemedel  (efter  tio  års  experiment  med  alla  tillgängliga
myrdepressiva och inte kunnat hitta ett utan försvagande biverkningar) och självmedicinerade
inte längre med alkohol.Jag har lidit av ångest i flera år och PTSD efter en allvarlig bilolycka
2007.Jag har aldrig kört på 4 år.Nu tillbaka till jobbet och kör för Hemvårdsverketigen och är
skyldig mitt liv till denna växt.” Donna

"Det  hjälper  oerhört  mycket  med  depression  som  åtföljer  kronisk  sjukdom.Jag  kunde  inte
koncentrera mig för att fortsätta på gymnasiet, men med cannabis kunde jag "uppgradera" på
college från Gr.9-12 på 6 månader.Har ingen aning om varför jag inte har PTSD från år av
våldsamma fysiska övergrepp, förutom att jag har använt cannabis regelbundet, så det kanske
har med det att göra.Räknas dessa saker?” Laurie

"Ja.Jag har lidit  av ADHD, PTSD, depression.Jag tar inga mediciner nu på grund av oljan."
Jerissa

”Ångest,  panikattacker och depression.Blommor mer än olja.Att  röka Indica-blommor har en
tendens att göra ångesten värre om jag är mitt uppe i en bra attack.Oljeinfunderade mediciner
har dock aldrig gjort det.Oavsett vilken stam oljan härrörde från." Sarah

"Min pappa är veterinär och lider av PTSD.Olja och knopp hjälper honom massor!" Jenny

”Det hjälper min dotters ångestattacker.Minskar frekvens och intensitet." Suzanne

"Jag  har  bipolär  sjukdom,  PTSD  (strid  i  1991  Kuwait)  och  lider  av  ångest  och
sömnlöshet.Cannabis har hjälpt med alla dessa symtom och även om läkare säger till mig att
det gör symptomen värre (tjurhockey) vet jag att det har hjälpt mig att behålla kontrollen över
mig själv och förhindrat många skador på andra i mycket svåra tider .Jag svär vid det." Adrian

"Hjälper definitivt till att stabilisera bipolär, medicinerna du får från läkaren kommer antingen att
döda dig eller skada ditt sexliv." Andrew

"Jag använder indica för smärta och sativa för mina PTSD- och ångestproblem.Jag tycker att en
blandning av de två stammarna balanserar mina problem och saktar ner min hyperaktivitet till
en nivå som hindrar mig från att vara en fara för mig själv.” Stuart

"Vid denna tid arbetar vi sakta med att minska hans psykofarmaka för bipolär medicin.Hans
läkare är döda emot det.Jag ser att de utskrivna läkemedlen gör "röra" av hans sinne.Vi har
redan haft otroliga framgångar med RSO så vi tittar nu på detta.

Min man är bipolär med stark tonvikt på mani.I många år självmedicinerade han med alkohol
men när han blev nykter  för  4 år  sedan har  han kämpat mot  manin sedan dess.Bara den
störande variationen av droger  håller  manin  i  schack.Men det  gör  också att  han verkar  ha
Alzheimers.Självmedicinering med alkoholen hjälpte i många år men alkoholism är ett problem
som också behövdes åtgärdas.Nu är vi bara trötta på medicinerna.Så än en gång kommer jag
att ta saken i egna händer.

På medicinerna är hans livskvalitet ganska dålig.Bara att minska en av hans många piller per
dag  gör  skillnad  (har  precis  börjat  minska  så  det  måste  ske  gradvis  av  rädsla  för  manisk
attack).Han  har  varit  på  RSO  i  ca  2,5  månader  för  andra  problem  med  de  mest  otroliga
resultat.Så nu känner jag mig trygg med att långsamt minska hans mediciner.Detta har hjälpt till
att göra det möjligt att nu attackera detta andra hälsoproblem!” Deborah

"Jag använde den i 12 månader för att komma från ett kemiskt missbruk.Det hjälpte mig inte
bara att sova och det hjälpte mig med abstinenssymtomen i "läroboken" som jag upplevde som
PTSD, depression, ångest och många andra psykiska problem.Det behöver inte sägas att jag
har försökt dela det faktum att THC och mediciner i stort sett höll ihop mitt förstånd och min
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mentala hälsa under behandlingen. Chantelle

"Alkoholism/missbruksproblem måste betraktas som "kvalificerande villkor" i stater med sådana
medicinska lagar.Medicinsk marijuana har räddat livet på många alkoholister.” Jim

"Ett riskorn värt en dag i ungefär fem månader botade absolut min ångest och depression... Det
har gått nästan 2 år sedan jag tog oljan och symtomen återkom inte." Daniel

"Jag slutade med mina antidepressiva ångestdämpande mediciner och opiater inom en vecka
efter att jag tog oljan.Jag var i allvarlig fara att förlora mina kulor tror jag.Tack gode gud för
Fenix-tårarna." Edie

"Hjälper  min  depression,  och  eftersom  jag  är  svårt  handikappad  lider  jag  av  en  hel  del
depression på grund av bristande aktivitet och smärta." Stack

"Jag hade en dålig mens efter att min son föddes, efter avskedsdepression och jag förlorade
båda mina föräldrar.Cannabis var en gud sända!!” Loren

"Det har hjälpt min stress och ångest att ta slut under de senaste åren, faktiskt försvinner det
bokstavligen under en bra period.Inga mediciner har fungerat på samma sätt...” Stuart

”Det hjälper mot sömnförlust på grund av ångest och panikattacker på natten om det tas 1
timme innan du går och lägger dig.Det är en lättnad, alla som går igenom sömnbrist i månader
vet hur dränerande det är.Det håller dig också på ett gott lugnt humör en bra del av dagen.” Kat

"Hjälpte  mig  med  migrän,  tvångssyndrom,  ångest,  osäkerhet,  mindervärdeskomplex,
sammanfatta allt, och det botade en deprimerad varelse på 3 veckor." Riddhi

"Kroniska  stressproblem  som  skapar  höga  bp.Mina  stressnivåer  lugnas  omedelbart  via
cannabis.Vaping hjälper dig igenom de dåliga stunderna.Jag går mot enbart ätbara varor och
nackdelen med den metoden är att behöva vänta på att mitt system ska absorberas.Jag har fått
tillräckligt med träning så att jag tålmodigt kan vänta en halvtimme och om det är ett särskilt
stressat ögonblick går jag tillbaka till min vaporizer.” Andie

"Jag har en bruten rygg och nervskador och cannabis är den enda medicinen som hjälper mig
att sova och klara av min dag!" Leslie

"Det hjälper mig att svimma på nätterna så att jag kan vakna riktigt tidigt till jobbet." Matt

Sällsynta eller inte så vanliga sjukdomar och sjukdomar
"Rick Simpson-olja gör dig exalterad över att vakna upp och se vad mer som har läkt.Jag är typ
besatt av det." Natalia

F.Hej  Rick/JB,  har  du  någonsin  hört  talas  om en  sällsynt  sjukdom Porfyri?Har  du  i  så  fall
behandlat någon med RSO och vad blev resultatet?

A.Nej det har jag inte.Men att döma av vad jag har läst om det ser jag ingen anledning till att
oljan inte skulle hjälpa till att bota den eller få den under kontroll.Det kommer definitivt att hjälpa
till med symtom på detta sällsynta och säkert mycket obehagliga tillstånd.

Jag skulle följa protokollet på vår sida, jag skulle äta oljan och använda den i stolpiller (på så
sätt kommer den att gå rakt in i blodomloppet).Jag skulle använda oljan lokalt i en tinktur eller
salva för hudåkommor (det tar bort all klåda och annat obehag).

Jag skulle äta minst 60g under två eller tre månader, jag skulle inte använda några kemikalier,
jag skulle helt enkelt följa Rick Simpsons instruktioner.Om 60g inte kommer att bota det eller få
det under kontroll,  skulle jag äta ytterligare 120g.Och om det inte skulle ge tillfredsställande
resultat, då skulle jag helt enkelt börja dunka i mig oljan, en två tre gram om dagen eller ännu
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mer om jag kunde ta det, och jag skulle helt enkelt äta så mycket jag kunde ha så snabbt som
möjligt .Varför?För när oljan inte hjälper dig är det ganska osannolikt att du hittar något annat
som gör det.Även aggressiva sjukdomar bör behandlas aggressivt.Bästa hälsningar, JB

"Det  här  kan  vara  grovt  men  jag  måste  bara  säga  det  ändå  och  jag  är  inte  mycket  för
diskretion.Så jag har inte allt jag behöver ännu för oljan men småsteg kommer dit.Men jag har
haft den här hemorrojden som alltid kommer tillbaka.Jag har haft tre barn i åldrarna 5,3,1 och
mitt första barn inga hemorrojder mitt andra barn bara en hemorrojd mitt tredje väl det var en
hemorrojd och den går bort och kommer tillbaka går bort och kommer tillbaka.Jag har köpt allt
under solen, inget fungerade.Så jag sa vad fan.Jag tog ca 1/8 tsk kief 1/4 tsk kokosolja en nypa
torkad  lavendel  och  en  nypa  torkad  kamomill  och  två  blad  mynta.Jag  malde  ihop  allt.Jag
applicerade den en gång igår inom några sekunder.  Jag hade inte längre ont  i  morse,  det
kändes som en tömd ballong.Jag applicerade den igen, jag är säker på att den nästa dag eller
två kommer att vara borta helt.Hur som helst, min poäng är att jag sparade pengar genom att
behandla det hemma med vad jag hade snabbare och hälsosammare än regeringens version
och dess bevis på att cannabis har galna helande krafter och tänk bara om jag använde olja
skulle den redan vara borta.En annan min treåring ramlade ur lastbilen. Jag hade ingen salva
ingen peroxid ingenting på mig när vi  reste.Så jag piskade ut  mitt  hopkok och slog lite  på
hennes knä och på morgonen såg det ut som om sårskorpan var från en månad sedan.Säg
hejdå Neosporin sjuk spara mina slantar!Fredskärlek och cannabis.” Moni

"Kära herr.Rick Simpson, låt  mig först  säga att  min familj  tycker att  du är  fantastisk,  och vi
önskar att  vi  var närmare dig så att  vi  kunde hjälpa dig med ditt  fantastiska arbete.Jag har
använt medicinsk cannabis i 14 år för kronisk smärta på grund av polyteistiskt ovariesyndrom
och artrit.På grund av de 10 åren av apoteksgifter var jag sjukare, hade gått upp 90 kg och var
fruktansvärt beroende av Dr. utskrivet Fentynol.Jag började med oljan för 7 veckor sedan, och
allt jag kan säga är att mirakel händer!På sex veckor är mitt blodsocker nu kontrollerat till den
grad att inga piller behövs, jag har gått ner 28 kg utan ansträngning.Jag började få panik över
att jag blev sjukare, trots att jag mådde bättre än någonsin!Efter många tester som gjorde att
läkarna kliade sig i huvudet och sa att detta är ett mirakel!Det finns nu inte bara inga nya myom,
tumörer eller massor, utan de tidigare närvarande myomen etc. är BORTA!Inga tecken på att
sjukdomen någonsin varit närvarande!Jag har fortfarande tester för att se om det också är borta
från njurarna också, men jag vet i  mitt  hjärta att de också kommer att  vara borta.Tack Rick
Simpson, du gör Herrens verk, Gud välsigne dig som han har mig, genom att hitta din sida.”
Annie

“Så goda nyheter JB & RICK!!!Jag gick till läkare idag för mina testresultat!Min sköldkörtel som
var underaktiv och medicinerad i 22 år är nu överaktiv!Jag har bara ätit RSO på heltid själv i en
månad, jag gnuggar även in en tinktur rakt in i halsen och jag förångar RSO också!Jag är så
extatisk glad över detta!Han är en riktigt cool läkare som har varit där och stöttat mig genom allt
detta och som vet  mycket  väl,  JAG ANVÄNDER FAKTISKT RSO OIL!Eftersom han är den
läkare han är, vill han fortfarande göra ett ultraljud på min sköldkörtel för att kolla efter några
knölar!Vad tycker du om ultraljudet?Jag kommer alltid att ta den här oljan med stolthet resten av
mina dagar, det känns rätt, det är hela poängen!Receptbelagda läkemedel är ONDA!Jag har
också många andra hälsoproblem som jag just nu behandlar med denna underbara olja!

Chiari Missbildning typ 1 av hjärnstammen också jag har svår karpaltunnel och mycket mer!Jag
är 45 år ung idag känner mig inte helt slagen och sårad som jag brukade känna!Nämnde jag att
jag också opererade hjärnan för  7 månader  sedan och jag har inte använt  några narkotika
sedan min operation på grund av leversvikt från drogerna!Jag är verkligen ett bevis på att denna
olja är från GUD!Detta är allt vi borde få i oss som medicin!Tack JB och Rick för allt ni gör från
djupet av mitt hjärta!Inga fler sköldkörtelmediciner, YAY!!!!!!!!" Margene

-- Grattis, Margene.När det gäller ultraljudet tror jag att du vet svaret.Ju färre skanningar desto
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bättre, det är allt  jag kan säga.Jag personligen skulle inte gå i närheten av någon som inte
skulle berätta om oljan på 22 år men om du tror att de människorna fortfarande har något att
berätta för dig, prata gärna med dem, nämligen om du verkligen är intresserad av vad de har att
säga om medicin.Men det är ungefär allt jag skulle låta dem göra, bara prata, på det sättet kan
de inte skada dig så mycket som de skulle göra, om de lyckades övertyga dig om att få i sig
några valfria piller.Bästönskar och håll dig borta från dem som ägnat 22 år åt att ge dig felaktiga
råd.Var glad att du överlevde deras "behandlingar", andra hade inte lika tur.J B

"Jag har också hypotyreos (Graves Disease).Vi upptäckte det för 17 år sedan när vi var gravida
och födde min dotter  15 veckors premiär på grund av det  (jag gick på totalt  14 läkemedel
inklusive 3 narkotiska smärtstillande medel för allvarligt avancerad degenerativ disksjukdom i
nedre delen av ryggen & skolios i övre ryggraden/hypertyreos (Graves Disease) / Diabetes (Typ
II) / Blue Sclera / Psoriasis & Eksem / Hypertoni / Njurproblem / Restless Leg Syndrome (jag
fick fint detta som en biverkning av en annan medicin) / Höga kolesterolnivåer / övervikt (har
tappat över 100 kg sedan jag slutade med cocktailen av medicin ~ förra sommaren) **JAG
DITERAR INTE** & har alltid ätit  hälsosamt inklusive inget  rött  kött  ~ ekologiska grönsaker
etc...daglig juice etc...16 år av nonstop piller poppar läkemedel som nu uppgår till NOLL piller
dagligen!!!!

Jag tar  ungefär en kvart  till  knappt  ett  halvt  gram om dagen av min egen hemgjorda Rick
Simpson Oil enligt Ricks specifika instruktioner ~ **JAG MÅSTE KOMMENTERA DET...GÖR
INTE, JAG UPPREPTER INTE, BILLIGT PÅ KVALITETEN PÅ DINA STARTMATERIAL > DIN
OLJA DU ITERAR MÅSTE VARA TRANSPARANT OCH BÄRNEN I FÄRG >> ANNAT ÄR DEN
INTE AV MEDICINISK ÄTLIG KVALITET**” Michele

"Kan cannabisolja användas för att behandla rabies?" Aami

-- Aami, ja, men det kommer förmodligen att kräva att patienten ligger i koma under en tid, med
mycket höga doser av oljan, särskilt i avancerade fall.J B

"Igår gav jag lite olja till en vän till mig som fick vattkoppor av att åka till sjukhuset.Jag föreslog
den här personen att värma upp lite olivolja, blanda den i RSO:n och sedan i grädden som
personen har använt.Den här  personen skickade bara ett  meddelande till  mig för  att  säga:
"Peter, jag kan inte berätta hur tacksam jag är för den fantastiska oljan!HELA SHIT.Inget ord av
en lögn: den ondaste "pockan" jag har, den "ground zero" som först dök upp som har förblivit
den största  och otäckaste  hela  tiden jag  har  varit  sjuk  -  torkade bara upp och sårskorpan
lossnade  REN  inom  cirka  två  timmar  efter  applicering  av  oljan.Jag  är  en  konvertit!Heliga
helvete!Jag använde den över hela hårbotten och de värsta fläckarna på min kropp - mitt hår
ser lite fett ut, men jag mår redan så mycket bättre.Det är verkligen fantastiskt.WOW!Det krävs
inte mycket för att övertyga någon om sanningen.” Peter

--  Tack,  Peter,  bra jobbat.Hampafröolja  och RSO fungerar  också utmärkt.Mycket  olivolja  på
marknaden produceras inte av oliver, det finns inte tillräckligt med oliver i världen för all "olivolja"
som produceras och säljs över hela världen, så dina chanser att bli lurade är lägre när du köper
hampfröolja  .Dessutom penetrerar den huden och går ungefär en halv  centimeter djupt  in i
vävnaden, vilket också är bra för läkning.Och den är inte lika fet som olivolja.J B

”Om dyslexi inte finns med på listan kanske det borde vara det.Jag har märkt en förmåga att
stava 100 gånger bättre än jag någonsin gjort innan jag botade mig själv från andra saker.Den
fruktansvärda bieffekten av att bota mig själv från typ 2-diabetes: inte längre artrit, ischias, fetma
eller dyslexi.Hahaha!!" Peter

"Det är inte ett botemedel mot cancer eller något, men jag ville berätta för Rick att jag har haltat
på min högra häl i nästan ett år nu.Inte säker på vad som är fel med det och vet att doktorn
kommer att ge mig mediciner som jag inte känner mig bekväm med att ta, så jag hanterade
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bara smärta.Vi introducerades nyligen för RSO genom en vän, Charles, och vi har börjat göra
det.De senaste två dagarna har jag fått i mig oljan några gånger/dag och i morse vaknade jag
och haltade inte.Min man märkte det direkt.Han noterade att oljan måste ha sin magi!Tack Rick
Simpson![:)] Jag mår bra!” H

-- Kära H, tack för de goda nyheterna, vi gillar alltid att höra om dem.Jag skulle blanda oljan
med hampfröolja eller olivolja och göra en tinktur och använda oljan lokalt också.Naturligtvis är
att äta oljan nyckeln till den verkliga läkningen och alla instruktioner om hur man använder oljan
finns på vår sida.Bästa hälsningar, JB

"För sex dagar sedan hjälpte jag två män med levercancer och diabetes.En vän, cellgiften, fick
munnen, brändes, läpparna brändes.Vägde 225 pounds nu 139, kunde inte äta, sova, väldigt
trött.Tja, han har frågat mig mycket om RSO.Jag utbildar honom alltid.Jag har varit på honom i
6  månader  nu.Men  efter  att  hans  två  kusiner  dog  för  6  månader  sedan,  båda  Cancer,  1
leverhjärna.Och sköldkörtelcancer.Jag pratar med båda familjerna, de ville prova RSO men de
var rädda att regeringen skulle ta deras hem eller kasta honom i fängelse.Båda gick bort.VILA I
FRIDBröder.

Men de här männen har varit på RSO i 6 dagar nu, jag gick för att kolla upp honom, som jag
lovade honom.Han var förvånad över att han kan äta igen och han sa att han inte kan sluta
äta.Det  är en bra sak.För när han startade oljan var han ben.Såg sjuk ut.Men bara efter 6
dagar...den ömma munnen var borta.Han sa: "Du hade rätt, jag mår så mycket bättre." Han har
fått energi igen, mycket av den.Han såg så bra ut och hade mycket färg.RSO.Tack igen Rick
Simpson.Några fler nöjda cancerpatienter.Att leva och må fantastiskt.Peace, Love & Cannabis
Cures” Ron

"Min vårdgivare har en patient som har diagnosen lupus och kvicksilverförgiftning i hela hennes
kropp.Efter  ungefär  ett  år  hittills  med  att  ha  använt  sin  hemmagjorda  olja,  har
kvicksilverförgiftningen  helt  försvunnit  och  Lupus  är  jävligt  nära  borta.Hårsäckar  har  tagits
varannan  vecka  för  att  se  exakt  vad  och  hur  mycket  gifter  som  finns  i  hennes  kropp  för
uppdateringar  av  hennes  framgång.Det  är  verkligen  fantastiskt  vad  som  kan  botas
naturligt.Kostar lite, men ändå hälsosammare och värt ett liv!” Jesse

"Jag fick diagnosen primär myeloid fibros, fick mediciner som hjälpte men var inte nöjd på grund
av ökande smärtor och ingen aptit och sjunkande blodvärde, ökad mjälte, sömnlöshet.Efter att
ha tagit den här medicinen i ett år och inte känt någon verklig fundamental förändring bestämde
jag mig för att prova RSO, bara 1 månad på oljan, min smärta är obefintlig, aptiten har återvänt,
blodbilden ökar, sover som en sten." Aguae

"Jag använder den för att behandla min medicinska anomali... Flera sjukhus i mitt område säger
att det inte borde vara möjligt...men RSO är fantastiskt... Jag avvisar en VP-shunt i min kropp,
jag har en bindvävssjukdom och flera andra sällsynta problem... 4 hjärnoperationer på 36 dagar
och jag vägrade att fylla narkotikan... ...enbart medicinsk marijuana, RSO och andning... Jag har
aldrig läkt så snabbt i hela mitt liv... Även när mina laboratorier visar att min kropp är så trasig är
min smärta faktiskt inte så illa...” Katie

"Cannabisoljan  botar  mitt  PCOS (polycystiskt  ovariesyndrom).De  flesta  av  mina symtom är
kontrollerade.Jag är av med alla 7 mediciner som jag fick för det.Den perifera neuropatin jag
hade är borta och känslan är tillbaka i mina fötter.Mitt metabola syndrom är kontrollerat.Jag
väger upp till 130 kg.

De många symtomen på PCOS och metabolt syndrom är borta: Hormonerna är balanserade
(testosteron  för  högt  vid  180,  nu  nere  på  40).Min  insulinresistens  (blodsocker)  är  under
kontroll.Leptinresistens (hormon som säger när du är mätt) är kontrollerad.Får månatlig mens
efter 15 år av ammenorhea (brist på mens) och anovulering (brist på ägglossning).Smärtan i
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diabetesnerven är borta.

Min aptit är kontrollerad.Oljan har hjälpt till att komma över sockerberoende.Tappade 120 lbs på
ett år (10 lbs/månad) - symtom på PCOS inkluderar fetma, överkroppsfetma och svårigheter att
gå ner i vikt.Cystorna under armarna och i handleden är borta.Artrit gör sällan ont och om den
gör det betyder det att det är dags för mer olja.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformerade  folliklar,  cystisk  akne,  pormaskar)
kontrolleras/minskas.Acanthosis  nigricans  (mörka  hudfläckar,  grov  hud,  hudmärken)  är
borta.Visceralt  fett  förloras  omedelbart  (farligt  fett  runt  organhjärta  och  lever).Mindre  akne,
cystor  och  inåtväxande  hårstrån.Bättre  hy  (mindre  porer,  mörka  ringar  runt  ögonen  borta.)
Hirsutism (oönskat hår på kvinnor i  ansikte, nacke, bröst,  rygg och mage.)minskat men inte
borta.Bättre  sova  djupare  och  hela  natten.Ingen  mer  smärta  från Heels  Spurs  och Plantar
Fasciitis längre.Ingen mer huvudvärk Lindrad intrakraniell hypertoni, muskel- och nervsmärtor,
tryck i axlar, nacke och bakhuvudet minskade dramatiskt.Vertigoliknande symtom på konstant
yrsel och yrsel är borta.Humörsvängningar kontrolleras.Inga fler hemorrojder.

Kronisk  halsont  (återkommande  halsont  från  sura  uppstötningar)  är  läkt  och  borta.(sura
uppstötningar kvarstår dock, eftersom maten påverkar det dagligen).Säsongsbetonade allergier
har  försvunnit  (rinnande/täppt  näsa,  överskott  av  slem  på  morgonen  och  kliande
ögon).Matallergierna minskade (åtte av misstag räkor, reaktionen var långsammare än vanligt,
men  var  fortfarande  tvungen  att  ta  benadryl).Lindring  av  ryggsmärtor.Avtryckarfingret  är
borta.Irritabel  tarm  IBS-symptom  är  under  kontroll.Blodtrycket  sänkt.Ärret  från  när  jag
opererades i karpaltunneln läkte helt.

Jag har läkt ett par brännskador med en kombination av cannabisolja och kokosolja.Min pojkvän
brände sin hand illa och det fanns inga tecken på det en dag efter att  ha använt oljan.Mitt
kolesterol är fortfarande högt.Jag gick igenom en period av detoxing/herxing där jag var tvungen
att backa av oljan annars skulle jag herxa värre.Jag jobbar mig tillbaka till samma dos.Det finns
svaga lever i min familj och PCOS är relaterat till candida albicans och många människor måste
hantera  en  herxheimerreaktion  om  jästen  överbearbetas  genom  levern.Jag  bytte  också  till
ekologisk  mat  och  slutade  äta  raffinerat  socker,  så  det  kunde  också  vara  en  del  av
detoxen.Oljan verkar inte påverka mitt kolesterol, men ju mer jag forskar, desto mer ser jag att
kolesterol inte är så dåligt som folk tror,  och så länge det finns inflammation kommer det att
finnas kolesterol.Det är kroppens försvarsmekanism mot det.Så jag är inte orolig." via Aamann

"Min son har en sällsynt njursjukdom som kallas FSGS och han har använt medicinen under de
senaste 2 åren.Hans blodprov visade alltid lågt albumin (protein spills ut i urinen vilket sänker
albuminnivåerna i blodet).Sedan han började med medicinen (1/4 riskorns storlek i  PM) har
hans blodprov förbättrats så mycket att hans nefrolog är förvånad.De senaste resultaten som
kom tillbaka visade albuminnivåer hos en "normal" person.Nefrologen sa "Jag vet inte vad du
gör,  men fortsätt  så."  Med denna typ  av njursjukdom kan en patient  vanligtvis  förvänta  sig
transplantation inom 8 år efter  diagnosen.Min son fick diagnosen vid 2 års ålder och är nu
nästan 25.Han har fortfarande båda sina njurar och båda fungerar som en "frisk" person som
inte har någon njursjukdom.Nefrologen kliar sig i huvudet.Vi träffar även en naturläkare och har
gjort det de senaste 17 åren.Han har också varit till stor hjälp men jag VET att medicinen är det
som har korrigerat albuminproduktionen.Det finns många sjukdomar där ute som kan botas med
detta och jag tror och vet verkligen att denna medicin har hjälpt både mig och min son.Tack!!"

"Vår son har Niemann Pick typ C och vi har använt Ricks oljemetod sedan 1 februari.Vi har gått
från 15+ genomsnittliga anfall per dag när han var vaken och otaliga medan han sov till endast
2 grand mal under de senaste 56 dagarna.Vi börjar nu uppleva små fokala anfall.Skulle du
föreslå att du kanske gör en ny olja och byter upp stammar?” Kevin

-- Ja, Kevin.
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"Håller  du med en annan hög THC-stam eller  är  det  ok att  blanda en hög CBD-stam som
Harlequin med en annan hög THC-stam som Candy Kush?"

-- Jag skulle göra två separata oljor, jag skulle inte vilja späda ut min RSO med CBD.Ju mer
potent och lugnande desto bättre kommer det att fungera som medicin.J B

"Eftersom du har gjort detta ett tag, skulle du föreslå att du håller dig till de högre THC-oljorna i
motsats till de högre CBD-oljorna?Jag vill inte gå samma väg som Charlotte's Web eftersom vi
har sett  fantastiska resultat  i  den högre THC-stammen vi  har använt.Men jag är nyfiken på
Harlequin.Eller ärsom är för lik CW?”

-- Återigen, Kevin, jag skulle göra RSO från den mest potenta och lugnande indica dominanta
stam jag kunde få.Då kanske jag skulle göra en hög CBD-olja separat och sedan skulle jag låta
patienten välja vad som fungerar bäst för dem.I ett idealiskt fall skulle patienterna kunna välja
mellan hundratals typer av oljor.Precis som i en vinbutik - alla gillar vad de gillar och det finns
inget sätt att säga vilket vin de kommer att gilla bäst.

Återställer synen
"Jag gjorde precis en sats "hampaolja" för ett par nätter sedan och en sats smör.Jag har gett en
hjärntumörpatient oljan, innan hon tog oljan var hon nästan blind, efter en månads intag av oljan
har hennes syn varit  nästan helt  återställd.Du skulle inte få samma resultat  av smör.Du får
medicinska resultat av smör, men oljan är en mycket mer koncentrerad form av medicin, och
den fungerar till nästan vad som helst, saker är bara fantastiska." Dion

”Tat oralt återställer min mammas syn.Hon är juridiskt blind på vänster öga.En skada gjorde
henne utan lins och flera operationer gjorde att hon fick glaukom.Hon har varit på RSO i ett och
ett halvt år nu - använder det dagligen.Hon märkte aldrig hur mycket synen återvände förrän
hon satte på sig lite ögonsmink.Hon har varit blind på det ögat i 40 år, så hon har själv tränat på
hur man sminkar sig med slutna ögon.Det var det enda sättet hon kunde applicera det på sitt
goda öga var att sluta sitt goda öga och lämna henne helt blind.Nåväl, förra gången hon slöt sitt
goda öga började hon faktiskt  se och fokusera ur  sitt  blinda öga.Hon sminkar sig bara vid
tillfällen så hon är inte riktigt säker på hur lång tid det tog innan hennes syn började komma
tillbaka, men efter att ha varit på oljan i över ett år kan hon nu urskilja bilder, färger och till och
med läsa vissa saker från hennes dåliga öga!Jag höll upp en påse Lays Chips och från andra
sidan bordet kunde hon läsa lays.Hon tror att om hon hade en ny lins att hennes syn skulle vara
helt återställd.För att få en ny lins måste hon sättas upp på en organdonatorlista- jag är inte
säker på att hennes försäkring täcker något sådant så för tillfället- Denna olja har gett henne ett
mirakel-  ett  mirakel  av syn där det  en gång bara var mörker !Så jag skulle  säga att  INGA
DROPP BEHÖVS-  Bara  en  stadig  tillförsel!Nu,  börja  plantera  din  kur!Åh  ja-  hon  har  INTE
BEVIS för GLAUKOM ELLER!" Lindsay

"Jag  använder  cannasmör  för  min  glaukom  och  det  börjar  verka  inom  10  minuter.Den
avdomnade äggkänslan i mitt öga försvinner och rensar upp min dimmiga dubbelseende.Jag
har aldrig haft ont i kroppen så jag vet inte om det fungerar mot smärta, men jag är säker på att
det skulle göra det.Jag är 47 och har inte ont, kanske beror det på att  jag redan använder
cannasmör.Jag behöver inte längre Wellbutrin eller Adderall, cannabis har botat min depression
och ADD/ADHD.Det hjälper också på min ångest, doktorn ville sätta mig på Klonopin.Hahahaha
wow." Rebecca

"Idag gick min far som lider av makuladegeneration och har varit nästan helt  blind på båda
ögonen till doktorn igen efter att ha tagit mina Phoenix-tårar de senaste 6 månaderna.Idag blev
läkarna  förvånade  eftersom hans  syn som inte  har  gjort  annat  än  att  bli  sämre har  börjat
förbättras.Nervändarna har börjat kopplas ihop igen och han testade idag med 20/20 i HÖGER
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ÖGA.KANNABISBURER.Jag hade gett honom Phoenix Tears som jag lärde mig att göra av
Rick Simpson.Det här är en mycket bra dag.Det bevisar kraften i cannabis." Gregg

"OK, så jag tror att de flesta av våra läsare vant sig vid det faktum att hampaolja botar cancer,
särskilt  när den produceras och används på rätt sätt och när patienten följer Rick Simpsons
instruktioner.Sedan har du sett mig gå vidare om diabetes, artrit, Crohns, MS och alla möjliga
andra sjukdomar.Vissa har redan kommit över det och vet att oljan förmodligen verkligen är ett
botemedel, eller åtminstone verkar så, vissa har inte.Sedan kom vi på att behandla brännskador
och ta bort gamla ärr -- enkelt att bevisa, många har gjort det.Sedan sa vi att oljan återväxer hår
på kala fläckar - och detgör.Sedan nämnde vi erektil dysfunktion och många tyckte att det var
överdrivet.Men vänta tills du läser detta vittnesmål:

"Jag har två föräldrar som behöver sina vittnesmål tejpade!Min mamma får tillbaka sin sida i
blinda ögat, (efter att ha varit på oljan) kan hon faktiskt se färger och former nu även med sitt
goda öga stängt och min pappa har botat sin diabetes." Lindsay

--  Tack,  Lindsay Bunn Rogers,  den här gjorde vår dag.Allt  jag kan säga är att  hennes syn
förmodligen kommer att bli ännu bättre, och jag skulle också rekommendera att hon använder
oljan i stolpiller också.Stolpiller för ögonsjukdomar?Självklart.J B"

"Jag har tagit RSO i över ett år för cancer... det krymper inte bara mina tumörer utan min syn
har  förbättrats  från  -650  till  -400.Min  ögonläkare  kunde  inte  tro  hur  mycket  min  syn  har
förbättrats.Jag har varit tvungen att byta ut mina glasögon två gånger nu.” Debby

Djur - Vittnesmål
"botade vår tjurmastiff.Han fick 4 månader att leva för nästan 11 månader sedan efter att ha
diagnostiserats med hemangiosarkom!Så glad att vi hittade Rick Simpson och cannabisolja!”
Amanda

"Jag hade ingen aning om medicinsk cannabis.Vår 14-åriga hund är superlydig och du kan
lägga en biff  på golvet,  lämna rummet och hon kommer inte att  röra den om du inte säger
ok.Nåväl, det var lite infunderat smör som mjuknade bredvid elden i några minuter, och Dusty
Dog  måste  ha  vetat  att  det  var  gott,  för  hon  åt  massor!Det  handlade  om  30  starka
människodoser i en sittning.Jag mådde ganska dåligt, speciellt när hennes ben gav vika och
hon halkade in i en halv koma.Jag stannade hos henne och sprutade in sockervatten i hennes
mun under de kommande två dagarna, sedan vaknade hon, spydde upp grön spy, gjorde en
stor grön skit, skakade och har varit som en ny hund sedan dess.Hon var som en valp.Först
satte jag detta till att vara glad över att leva, men det var mer än så.Det var som om någon hade
gjort  en  fabriksåterställning på henne.Det  var  detta  som fick  oss att  undersöka medicinska
egenskaper och upptäckte Rick Simpsons historia." Adam

"Vissa barns lymfom T-cell CLCT-1-cancer är BORTA!

Vi  kommer  endast  att  gå  till  veterinären  för  tester  var  tredje  vecka  för  CBC  för  att  mäta
kalciumnivåer och FNA för att övervaka rött-vitt blodvärde för cancer-t-celler.Hon behöver inte
längre receptbelagda mediciner men vi kommer att behålla henne på Rick Simpson Oil som
botade cancern varje dag för resten av hennes liv.Vi är en tacksam familj.” Något barn

"Min hund har osteosarkom (bencancer).Jag amputerade hans ben för en vecka sedan och han
ska börja med cellgifter om en vecka.Med hans cancer sprider den sig vanligtvis till lungorna,
95% av hundarna dör av lungcancer inom ett år.Om det var din hund skulle du starta oljan nu
och fortfarande göra cellgifter, eller ingen cellgifter och rak olja?För människor börjar du med ett
riskorn, med en hund på 70 kg, skulle du börja med en tredjedel av det två gånger dagligen?
Tack för att du läser detta och jag väntar med spänning på ditt svar.” Eda
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”Eda,  oljan  räddade  vår  dyrbara  hund  Sophie.Hon  höll  på  att  dö.Ge  din  hund  oljan
ASAP ...Chemo kommer att döda henne.Böner med dig...” Brewster

"Jag behandlade min hunds tumör på hans öra med RSO...Det var ENORMT och nu är det
BORTA!!!!” Andrea

”Min hund hade en tumör som veterinären inte ville operera!!Det har hela tiden öppnat sig och
blivit  infekterat.Jag  använde  min  RSO-olja  blandad  med  kokosolja  och  applicerade  lokalt
dagligen tills tumören hade försvunnit.Ingen tillväxt inuti eller utanför min pojke!!” Boris

"Vi har tre pälsbebisar i åldrarna 10, 9 & 8 år som jag medicinerar dagligen med RSO som en
förebyggande  åtgärd.Jag  har  också  behandlat  deras  olika  sår  &  aktuella  fläckar  med  stor
framgång.Tack Rick!" Virginia

"Jag fick precis några riktigt bra nyheter om mina vänners hund som jag bara var tvungen att
dela med mig av!För några månader sedan hade hennes pitbull Maximus en tumör inuti hans
ena bakben som växte utom kontroll.Veterinären sa till min vän att hon var tvungen att betala
över 3 tusen för att få hans ben amputerat, annars skulle det sprida sig och han skulle dö inom
ett  år.Detta  var  ca  4  månader  sedan.Då,  när  jag  såg  hennes  status  om  hans  planerade
operation, skickade jag ett meddelande till henne och föreslog att hon skulle mata honom med
cannabisolja istället.Hon tänkte att hon skulle ge den naturliga behandlingen ett försök innan
hon gjorde något drastiskt och irreversibelt som amputation.Lyckligtvis för henne (och Maximus)
hade  hon  redan  ett  cannabiskort  eftersom  hon  bor  i  Kalifornien.Så  hon  gick  till  en
cannabisdispensary och hämtade några.Hon matade honom 1 droppe olja ungefär lika stor som
en ärta, två gånger dagligen tillsammans med hans måltider.Hon sa genast att hon märkte att
han hade mindre smärta och kände sig mycket mer bekväm.Dessutom gick hans matvanor
tillbaka till det normala.Efter några veckor kunde han till och med springa utan att halta, så hon
avbröt operationen och höll fast vid den naturliga behandlingen.Hon kom precis hem från en
veterinärkontroll idag och fick reda på att hans tumör är HELT BORT.Inga spår av tumören har
lämnats kvar.Veterinären blev verkligen chockad när hon berättade för honom hur hon botade
honom.

FYI: Det här är den tredje hunden jag känner till som har räddats av cannabisolja.Jag känner
också många människor som har blivit räddade också.Om du fortfarande tror att cannabis inte
botar cancer, så har du inte varit uppmärksam.Jag har känt till sanningen i flera år nu, och jag
har aldrig hittat någon, varken djur eller människa, som cannabisolja har misslyckats med att
rädda.” Lara

"Jag har en granne som framgångsrikt tog bort tumörer i sin hund inom en månad genom att ge
henne  medicinen.Fortsätt  och  ja,  väldigt  små  doser  som  Rick  har  sagt  att  deras
ämnesomsättning är väldigt hög så de blir bättre mycket snabbare än vi gör.” Covey

"Ja, det kommer att hjälpa din hund.Min hund hade anfall men inte ett efter att jag satte honom
på oljan!” Shelagh

"Vi använder den för att behandla våra älskade bassethundar glaukom.Hon är 12 och hennes
ögontrycksavläsning var mellan 60 och 70 och de sa att de kanske måste ta bort ögat om det
blir  80,  så  vi  började  använda  oljan  under  de  senaste  månaderna  och  hennes  senaste
ögontryckstest  mätte ENDAST 8!  !!Det är under en normal ögontrycksnivå och ögonläkaren
håller med om att  det är väldokumenterat vid behandling av glaukom.Vi ger henne bara en
mycket liten mängd pinhuvud dagligen och allt större blir hon riktigt stenad men har bara en god
sömn och du kan se ögonförbättringen när hon vaknar.Oljan har också hjälpt mig att bli av med
Warfarin blodförtunnande mediciner som jag hatade så mycket och även ta det dagligen och
aldrig mått bättre och kombinera med GMO-fri kost där det är möjligt och allmänt god mat och
lite träning och jag är verkligen en ny person.Kraft till denna FANTASTISKA olja och tacka Rick
och alla som främjar denna fantastiska helande växt.” Dekanus
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"GUD VÄLSIGNA JB och  Rick  Simpson  för  er  lojalitet  mot  de  människor  som behöver  er
mest.Jag kommer att göra min egen när jag kan för att hjälpa de människor jag känner som
behöver  det  desperat.Min  dotter  gjorde  lite  av  trim  för  en  tumör  på  sin  hund.Fyra  dagars
användning sa hon att det såg ut som om det höll på att ramla av.Jag väntar fortfarande på
slutresultatet.GUD inför en KEMIST!” Greg

"Fantastisk historia!Jag gör  och tar  RSO för  hälsovård  eftersom min familj  har  haft  mycket
cancer.Jag började ge det till mina hundar, eftersom de båda har små tumörer och min shetland
sheepdog har Discoid Lupus, en form av hundlupus.Det är otroligt!På ett par veckor har en av
hundens tumörer minskat med 70% och den andra hunden med lupus mår fantastiskt!För första
gången på flera år läker hennes röda, svullna och smärtsamma näsa!Jag har provat recept,
steroider, kost och ingenting har hjälpt.RSO läker min hunds lupus, jag vet att det kan hjälpa
människor också!♥♥♥ "Ashley

"Välsigna alla som botar djur!!Jag botade BÅDA mina hundar från cancer.Livmodercancer på
en.Hudcancer  å  andra  sidan.BÅDA  är  helt  botade.Och  jag  läker  massiva  3:e  gradens
brännskador på min vänstra arm med RSO också.VÄLSIGNA UPP RS & JB!!!!!!” Troll

"Jag tog min hund till veterinären eftersom han haltade.Läkaren tog röntgenbilder och visade
dem för mig (jag såg massan i hans axel) och sa att han hade ungefär två veckor på sig.De
satte honom på en massa smärtstillande mediciner och det gjorde honom så sjuk och jag tror
att han såg och hörde saker.

Hur som helst en vän till mig gör godissucker med THC-olja så jag slutade med smärtstillande
medicin och gav honom en 1/4 av suget var fjärde timme och han gjorde det bra, han började till
och  med  äta  igen.Lång  historia  kort,  tog  tillbaka  honom  2  veckor  senare  och  de  tog
röntgenbilder igen och det var borta, doktorn sa att han aldrig har sett något liknande förut...Jag
lägger upp bild...OLJA FUNGERAR VERKLIGEN...INGEN BULLSH___” Tammy

"Utan dig och din kunskap hade jag inte kunnat hjälpa vänner och andra människor i desperat
behov.Det  är  en  så  bra  känsla  inombords  när  man  ser  hur  du  hjälpt  dem.Fortsätt  sprida
informationen, det ska jag.Det hjälper till  och med mot min hunds artrit.Stoppade honom att
halta på två dagar." Kristall

"Jag tog bort en cancertumör i min hund Ellies ansikte.Hon råkar vara min bästa vän.Tre ord för
att beskriva Rick ... osjälvisk progressiv ledare."

"Som Rick vet har vi använt RSO på våra hundar och hästar tillsammans med oss själva.Det
verkar för oss att djur svarar mycket mer än människor.Vi tillskriver detta inte bara genom hur
många receptorer de har, de är verkligen en oskyldig patient." Brewster

"Jag startade min hund på ungefär hälften av ett riskorn per dag på natten tills hon vande sig vid
det.Var medveten om att det kommer att göra hunden sömnig och det kan göra dem slöa men
som JB sa de reagerar snabbt  på det.Jag behandlade henne för  en tumör direkt  på själva
tumören samt  gav henne den oralt  2  gånger  dagligen och det  fungerade på mindre än en
månad, tumören borta.Lycka till!" Fågel Fenix

"Bästa sättet är att torka av det på tungan - vissa hundar älskar smaken - det kan lugna dem
och kanske till  och med orsaka viss urininkontinens, så oroa dig inte för att de mår bra.För
hundarna  är  en  rå  kött-  och  bendiet  också  idealisk  och  hjälper  mot  cancern.Hitta  en
homeopatisk veterinär också." Whitney

"Båda mina hundar får olja dagligen (underhåll).Om det var farligt för hundar så skulle säkert en
hund som äter cirka 1,5 gram olja utan tidigare erfarenhet ha haft några allvarliga biverkningar
förutom att sova och kissa i sängen.Av de 5 hundarna som jag har behandlat med oljan har var
och en av dem haft mer energi och svarat positivt på behandlingen.De varierade i ålder från 4
månader till 10 år och behandlade allt från skärsår till cancer.Det är den enda medicinen mina
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hundar får, jag använder en holistisk veterinär och hon står bakom mig och behandlar dem med
det.

Jag har  startat  varje  hund (20 lbs  till  80  lbs)  med ungefär  1/4 riskorn  per  dos.Precis  som
människor har alla olika toleranser, men jag har inte sett något behov av att börja med en lägre
dos än så.Det värsta som kommer att hända är att de kommer att bli höga, om de verkar vara
obekväma, lägg dig bara ner med dem, de kommer att slappna av för att du är avslappnad och
de kommer att somna.Sedan när de vaknar kommer de att vara fulla av energi, detta har varit
konsekvent med varje hund.Doserna kan ökas ganska snabbt, varannan dag.

Om hundarna inte gillade det de upplevde av detta, så skulle de inte ta godsakerna eller maten
som jag lade på dem.De verkar inte ha några problem med att äta runt sitt druvkärneextrakt,
lämna det i sina skålar, men matbiten med oljan på den lämnas aldrig kvar.” Jay

"För ett par år sedan började jag se fler och fler referenser till "Rick Simpson Oil" och som en
långvarig cannabisanvändare var jag mer än intresserad.Under den här tiden förlorade vi vår
Golden Retriever till en blodburen cancer som kallas Hemangiosarcoma som Goldens är kända
för att få.Det dödade henne 3 veckor efter diagnosen av vår veterinär.En otäck snabb cancer i
bästa fall.

Under denna tid började min fru och jag göra och använda RSO, som ett sätt att kontrollera
både  min  multipel  skleros  och  hennes  ryggradsnervskada.En  av  våra  vänners  Golden
Retrieverblev plötsligt ganska sjuk, och fick diagnosen Hemangiosarkom, och fick max 2 veckor
att leva av veterinären.Jag rådgjorde med ägarna och vi började dosera hunden Betty med RSO
ungefär en dos av "riskornsstorlek" per dag med mat.

På 3 till 5 dagar var hon inte bara UPP och PÅ, utan faktiskt sprang och lekte igen.Hon jagar sin
mästare  Mountainbike  över  de  lokala  grusstigarna  hela  dagen  och  verkar  friskare  än  hon
någonsin  varit.Vid  hennes återbesök till  veterinären var  han först  förvirrad på grund av  sin
tidigare diagnos och hade förväntat sig att hon skulle dö snabbt, precis som alla andra djur han
har diagnostiserat ordentligt.Han gjorde sedan en omedelbar vändning och förklarade att han
UPPVAKTIGT  hade  feldiagnostiserat  hennes  tillstånd,  men  när  han  fick  veta  om  hennes
behandling med RSO bajsade han idén och sa att det inte fanns några medicinska bevis för
dess effektivitet.Hans vägran att tro på ett verkligt "medicinens mirakel" är ett bevis på hans
medlemskap i Society of Hardheaded Non-Believers [Doctors].

RSO har haft en dramatisk effekt på min MSsom bevisats av pågående tester jag gör för att
hålla koll på sjukdomarnas framsteg [datorspel, samma spel, samma version, olika år, gör det
faktiskt snabbare och mer exakt].Jag har gått ner i vikt, och är friskare än någonsin, efter att jag
helt och hållet slutat med alla läkemedel som läkarvården har haft mig på i 15 år.Och, kanske
inte  ett  direkt  resultat  AV,  men inte desto  mindre  fick jag  styrka genom att  använda RSO,
EFTER 50 ÅR av röktobak kunde jag äntligen, för 60 dagar sedan, släcka min sista cigarett och
slänga ut alla askfat.Jag är MYCKET STOLT över det faktum, och tacksam för styrkan som
RSO har gett mig för att bekämpa mina dagliga demoner.Världen däremot stinker mer nu!!!!!
Dessutom  kan  de  cirka  250  USD  per  månad  som  spenderas  på  tobak  nu  användas  för
livsmedel av högre kvalitet  och en bättre livskvalitet.Tack Rick och JB.Du har förändrat min
familjs liv till det bättre!!!!!Älskade din bok!!!” Mark

"Min katt fick 1/4 -1/3 riskorn i storleken 2-3 gånger om dagen för att behandla hans kroniska
inflammatoriska urinvägsinfektion när flera omgångar av vätska, antibiotika och medicin inte
kunde, också satte honom på en rådiet och han inte har haft det återkommer.Naturligtvis för
cancer skulle du använda en högre dos.Generellt försöker jag hitta den dos som inte verkar
drastiskt  påverka dem för mycket -  det kommer aldrig att  skada dem, men en ägare skulle
märka sömnighet,  inkontinens, möjligen lite berusning.Naturligtvis i  cancer bryr du dig inte -
bara arbeta upp dem så snabbt du kan till högre doser progressivt.
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Det här är för "underhåll" - till exempel min hund som fick ett öga borttaget från glaukom (och
mår UNDERBART) riskerar att hennes andra öga blir glaukom så jag doserar henne minst två
gånger om dagen med lite olja och har hittat en bra dos som inte orsakar inkontinens etc. men
hon får fortfarande sin olja.Jag fick henne att ta mer innan ögat enuc för smärta.Jag känner
verkligen att oljan hjälpte henne mer än konventionella smärtstillande efter operationen också -
första dagen eller två fick hon 1-2 doser av veterinären mottog smärtstillande medicin, sedan
gick jag till endast RSO, dagen efter operationen hade hon redan ville spela boll igen och var &
är en glad tjej.Chloe kommer faktiskt att slicka RSO från mitt finger - till skillnad från min katt
som hatar det.LOL (…)

Jag tycker inte att RSO orsakar ångest hos djur - ljuskänslighet kan märkas med högre doser.

Jag använde till och med RSO på min iller - han var väldigt gammal och vaknade en dag väldigt
svag, han kanske fick en stroke.Jag gav honom små doser RSO hela dagen för att bara få
honom att sova - den kvällen verkade han vakna - skakade på huvudet och betedde sig som
mina hundar gör när de äter cannabis, jag lät honom bara sova tänkte på vad hans kropp än
skulle göra. gör åtminstone han inte har ont eller lider - jag hade en halv aning om att han skulle
vakna ok - tyvärr gick han bort men hans livskvalitet till den sista dagen var bra så jag känner att
RSO gav honom den bästa sista dagen möjlig.Jag vet att han inte hade ont och han sov väldigt
lugnt och jag vet att det inte var för mycket RSO eftersom han hade fått dosen på morgonen
och tidig eftermiddag sedan ingenting och jag hade kollat på honom väldigt sent på kvällen han
bara sov - han kunde vakna men han ville bara sova.” Whitney

-- Bästa livskvalitet till slutet, det är också det som betyder mycket när oljan är inblandad.Tack,
JB

"Jag är säker på att du har svarat på den här frågan förut.Vad är den rekommenderade dosen
för  en  engelsk  mastiffhund  som  väger  cirka  135  pund?Han  har  en  mycket  stor  tillväxt  i
ljumsken.Det ser ut som en tredje bollsäck om jag ska vara ärlig.Han är ungefär 12 år gammal
och jag skulle vilja se om RSO-behandling skulle hantera denna tillväxt.Tack!"

-- Janette, det är i princip alltid likadant, du börjar med små doser (ett halvt riskorn eller mindre,
1-2-5 mg) tre gånger om dagen, ser hur patienten svarar och sedan ökar du dosen var fjärde
dagar eller  varje  gång du ger hunden/patienten oljan.Sedan håller  du dem på ett  gram om
dagen tills de är 100% härdade och då ser du till att de fortsätter äta underhållsdoser.J B

"Igår  fick  Chloe,  min  8-åriga  kastrerade  hona  Heeler  foxterrier  diagnosen  glaukom  i  ena
ögat.Trycket var mycket högt i hennes ena öga och hon kan vara blind på det permanent.Vi
gjorde akut behandling med IV-vätskor och mannitol och hon är på ett par mediciner.Trycket
minskade något men inte mycket, och hon njuter inte av anpassningen till livet halvblind just
nu.Jag vill behandla henne med RSO eftersom det har varit otroligt för min bf och min egen
smärta och jag tror verkligen på oljan och de historier som folk berättar om här är otroliga.Jag
vill inte att Chloe ska få glaukom i det andra ögat och jag vill läka allt jag kan i det drabbade
ögat.Jag förstår att många husdjur har blivit hjälpta av oljan och jag skulle bli så glad om Chloe
kunde få tillbaka sin syn eller till och med en syn i det drabbade ögat...Tack för all hjälp eller
råd!" Whitney

-- Whitney, få henne helt enkelt på oljan.Vissa oljor är bättre mot glaukom än andra.Det enklaste
sättet att ta reda på hur effektivt det kan vara är att ta en dos och titta på hennes ögon på
morgonen.Om de är rena, leta efter en annan stam eller kombination av stammar.Om du har
mycket grejer att rengöra på dem är det med största sannolikhet en bra påfrestning för att sänka
det intraokulära trycket.Bästa hälsningar, JB

"Tack JB!Igår tyckte jag att vi gjorde några otroliga framsteg, ögat var klart (jag drog ur dem hela
dagen) och pupillen var inte helt utvidgad och även om den inte matchade det andra ögats
pupill så trodde jag att den svarade på ljus, men i morse ser det helt molnigt ut igen.Kanske i
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det starka ljuset som igår ser det bättre ut...Hur mycket och hur ofta rekommenderar ni att jag
doserar henne?Hittills har jag gjort en väldigt liten dos i ärtstorlek, hon är bara 30 # och det
verkar påverka henne, den här hunden har alltid älskat att äta stjälkar och löv eller mörtar, få
röken etc. så jag kan se när hon är påverkad av oljan också och det verkar påverka henne lite
som om hon åt stjälkar,  men det oroar mig inte, jag känner lite som att  det betyder att  det
"fungerar". Whitney

-- Whitney, jag skulle ge det till henne med något gott två eller tre gånger om dagen.Ju mer du
får i henne och ju snabbare, desto bättre.Även om hon måste sova en dag eller två, vem bryr
sig.Lite hampainducerad koma kan inte skada.J B

"Det låter bra!Det ska jag göra idag.Hon var ganska tråkig igår också.Tack för ett så snabbt svar
JB!” Whitney

"Mina vänners 1/2 varg 1/2 husky brukade älska att äta hasch och när han hade en krukväxt i
sitt vardagsrum vaktade hunden den.De var tvungna att muta honom med godsaker för att få
honom bort från det.Jag har en känsla av att mycket fler vilda djur var cannabisätare än vi tror."
Peter

“Min boston terrier/mops stjäl min om jag inte gömmer den!!LOL...ser ut som ett bobble-huvud
när hon kommer undan med det.” Sarah

"Min grop älskar också ogräs!Jag trimmar, hon är precis där och tigger om löven...” Melodi

"Min husky stjäl mina oljemuffins varje chans hon får...Jag är ganska säker på att hon vet vilken
effektdet har på henne också...Kanske beror det på att jag gav henne alla mina stockar att
tugga på när hon var valp.” Brian

"Djur vet vad de behöver och kommer att använda det de behöver - smart!" Sheri

"Börja i små doser dock, för mycket och de får loopig och lös muskelkontroll." Zac

"Min hund åt en del av en växt igår eftersom han visste att det skulle hjälpa magen efter att han
hade fått i sig överblivet kycklingmiddagsfett och ätit en massa av det, hon gick mycket och
kräktes senare och vilade sig bekvämt.Gissa vad som fanns i hennes kräk - krukblad.Smart
hund.” Donna

"Tänk att det var på 70-talet som FDA först rapporterade att cannabis dödade cancerceller ...allt
jag vet är att min katts magcancer verkar vara borta, hon äter nu bra, går upp i vikt och springer
runt som en ny kattunge...” Tony

"Jag har gett min 19-åriga katt mald dekarboxyliserad cannabis sedan december 2011.Hon var
väldigt  slö,  rinnande  bajs,  tecken  på  senilitet  hos  katter...en  bekant  som  jobbade  hos  en
veterinär föreslog att jag skulle ge henne 1/4 aspirin, 1/4 t metamucil ...gjorde det i några dagar
och  bestämde  mig  för  att  prova  cannabis...Jag  stänker  en  liten  mängd  i  hennes  våtfoder
varannan dag...hon är fortfarande med oss!!!” Lori

"Ja,  jag  botade  min  katt  från  cancer  i  juni,  när  veterinären  sa  att  han  skulle  lägga  ner
honom.Matade honom precis med oljan, och inom 10 dagar var den dödliga tumören borta!
Veterinären sa att det var ett mirakel!" Charlie

"Jag hade en klient som behandlade hennes katts tumör och samma sak hände - den bara dök
upp direkt och lämnade inget annat än glänsande ny hud bakom." Sita

"Du matar oljan till en katt, på samma sätt som en människa skulle ...>ÄTA DEN!Jag botade min
14-åriga katt från en tumör i munnen genom att mata honom med cannabisolja i en och en halv
vecka...då POF!...>BORTA!Min veterinär sa, "mirakel händer."

-- Han hade rätt, Charlie, mirakel händer oväntat ofta i närvaro av oljan.Tack och lyckönskningar
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till dig och din katt.J B

"Mitt  12-åriga  labb hade samma problem med klumpar  som växer  och artrit.  Hon har  tagit
Simpson-oljan i 6+ månader och hon har gått ner nästan 20 pund (hon var överviktig) och mår
så mycket bättre och tar sig runt så mycket lättare.Hennes tumörer är också borta!Jag är inte
säker på hur mycket hon tar nu, men det är mer än tre riskorn i storlek." Andrea

"JB, vi har gjort flera satser till henne eftersom vi gör en ny sats till henne varannan månad,
eftersom hon tar 1cc/dag.Vi har använt 2 olika stammar.Hon använder för närvarande samma
batch som botade min katts cancer.” Charlie

"Rick,  jag måste tacka dig.Min älskade katt  på 14 år fick diagnosen skivepitelcancer den 1
juni.Jag botade honom med RSO på EN VECKA!Veterinären säger att det är ett mirakel.Jag tog
tillbaka honom till honom den 8 juni och han frågade mig om det var samma katt, för tumören i
munnen var nästan borta och han förväntade sig fullt ut att jag var tillbaka för att han skulle
lägga ner honom.Nu är han nästan helt återställd.Jag älskar honom innerligt och var tvungen att
tacka dig för att du delar med mig av hur man gör medicinen ordentligt GRATIS!"

"Min katt diagnostiserades med en 'snabbväxande, aggressiv, obehandlad, inoperabel' form av
cancer i juni förra året, en skivepitelcancer i hans skiljevägg, vilket är så fult som det låter.Han
fick max 1-3 månader och min veterinär föreslog försiktigt att jag skulle låta honom gå nu.Jag
grät, tänkte på det och bestämde mig för att jag bara inte kunde se honom dö.Jag gick online
och  upptäckte  att  det  finns  många  botemedel  mot  cancer.Började  ge  honom  ett  antal
kosttillskott  osv.Han  mådde  bra,  men  cancern  växte  fortfarande  och  påverkade  hans
andning.Tumören började äntligen växa till andra sidan näsan, och i december började han gå
neråt.Jag tänkte, ok, det är dags nu.

Sedan upptäckte jag cannabis och hur det kan döda cancer.Lång historia kort, Ted har tagit
RSO sedan december nu.Det var lite av en situation i början att få en korrekt liten dos, eftersom
han är en katt.Och mycket mindre än en människa.Han sover MYCKET bättre, andningen är
bättre när han sover, aptiten har kommit tillbaka, fast inte till vad den brukade vara.Det här är en
pågående resa och jag vet inte hur det kommer att sluta.

Tumören verkar dock plana ut, om än mycket långsamt.Jag tror att om detta inte hade varit en
så otäck cancer, hade han förmodligen blivit helad för månader sedan.Min veterinär är glad och
imponerad över hur han mår.Så jag tar det bara dag för dag och är glad att de flesta av de
dagarna verkar vara bra dagar.Hans maximala utgångsdatum var i september förra året så han
mår bra.” Anne Marie

"Jippie!!!!Jag  har  också  en  cannabiskisse.Högkvalitativ  cannabisolja  räddade  mig  från  att
behöva betala ut $4800 till veterinärerna för att slakta...jag menar eh...operera min katts öra för
att ta bort en tumör.Hurra för Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

"RSO-aktigt ämne räddade livet på en hund på 40 kg - en etylextraherad olja som annars var
identisk  med  RSO  som  användes  för  att  rädda  min  hund  som  hade  druckit  "grannens
frostskyddsmedel".Veterinären sa via telefon att hon var färdig, för sent, och troligen inte skulle
överleva 40 minuters bilresa för att bli avlivad, och jag fick rådet att göra henne bekväm.

Min lojala följeslagare skummade om munnen, fick frekventa anfall, var kraftigt överhettad och
halsen så svullen att hon knappt kunde andas och föll in och ur medvetandet. Definitivt döende,
ingen fråga.För att underlätta hennes passage från denna värld, värmde jag ett halvt gram olja
till  en tsk smör och bokstavligen stoppade ner det i hennes hals med mitt finger, tryckte en
öppning i hennes svullna hals.Inom tio minuter skummade hon inte längre, febern hade brutit,
hon andades normalt, alla kramper och anfall hade upphört.

Hon drack vatten ivrigt, lade sig sedan för att sova i 12 timmar och vaknade i till synes perfekt
skick, sprang och lekte inom några minuter efter att hon vaknat.Jag berättade för min veterinär
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och  bad  henne  att  publicera  händelsen  i  en  fallstudie,  och  hon  vägrade  och  hävdade  att
cannabis är giftigt för hundar!” Alan

"Jag har en hund som samma sak hände med.Hon hade en tumör som var lika stor som en
mjukboll på bröstet med all hud på bröstet inflammerad.3 veterinärer gav henne 6 veckor om jag
lät här leva i smärta.En hade skiten uppdragen i nålen redo att döda henne.Jag tog med henne
hem och 3 dagar efter påbörjad behandling dök det upp.Två dagar senare var hon tillbaka till sig
själv och glad.” Rik

"Vi använder den på vår 14-åriga chihuahua som har anfall.För några månader sedan trodde vi
att hon inte skulle hålla länge, så jag tänkte varför inte testa lite olja?Inom en dag var hon som
en helt ny hund!Hon åt bättre och kände sig pigg och ville leka!Det här fungerar verkligen för
många saker!" Mindy

”Vi tog emot en valp som hade blivit trampad av en mycket stor människa.Hon är en leksaks-
chihuahua, hon hade en 4 x 4 tums mantel som täckte hela hennes nedre halva.Hon blev riktigt
dålig och började bli kall, så jag bestämde mig för att prova tårarna inte kunde skada henne för
mycket.

När jag först doserade henne kunde hon knappt röra huvudet.Jag är dock oerhört glad att kunna
berätta att efter en vecka av tårar tre gånger om dagen är hon en glad, frisk och yippy liten
rumpa.Tack Rick och JB för att du avslöjade oss för sanningen.Min fru och jag tror att tårarna
räddade henne.

Låt oss inte glömma att jag doserade en leksaks-chihuahua som vägde mindre än ett pund med
ett gram RSO, 3 gånger om dagen.Det är 3 gram per dag för en valp som vägde mindre än ett
pund och som stod vid dödens dörr på grund av att han trampades på av en pojke som vägde
över 300 kg.Om cannabis verkligen var giftigt, skulle kaimana inte fortfarande vara med oss,
springa galet och hoppa efter gräsrök.” Joshua

"Jag  använder  det  på  mina  hundar.Men  ganska  lite  mindre  än  vi  skulle  använda  på  oss
själva.Jag har en 12-åringsom blev överkörd och fick ta bort höften, inte bytas ut...tog bort!4
veckor i...Inget ärr från operationen, promenader, fortfarande haltande men det går bra och jag
använde oljan istället för smärtstillande...fungerade utmärkt!” Dolly

"Gav  den  till  vår  då  13-åring  för  att  hjälpa  henne  med  artrit  i  hennes  bakre  ben  och
höfter...överraskning, vi fick inte bara en spänstig hund utan även 4 valpar.Hon borde inte ha
kunnat fortfarande ha en liter, och alla är friska och mår bra!Älskar RSO!” Julie

"Min  hund  hade  ett  hudproblem  (ett  utslag  som  fick  honom  att  slita  ut  sin  päls)  och  en
återkommande  öroninfektion.Jag  hade  inte  RSO  men  gav  honom  en  tinktur  som  min  vän
gjorde.Hans päls har växt ut igen och öroninflammationen har klarnat.Om tinkturen fungerade
så här bra, tror jag att jag med RSO skulle kunna bota honom helt.Så jag skulle säga att ja,
RSO skulle fungera lika bra på en hunds cancer som på människor.Välsigne dig Rick och du
också, JB."

-- Tack, Bette.Ditt tänkande är logiskt och korrekt.Djur har en snabbare ämnesomsättning, så
oljan botar dem mycket snabbare än den botar människor.Det är ett nöje att bota djur med oljan,
de älskar att ta den.J B

"Jag älskar mina mobbare också.Smokey finns fortfarande hos oss för er som undrar.Steg 4
masscell  kan  inte  stoppa  en  översittare.Speciellt  när  han  är  på  oljan.För  livet  nu.Mycket
respekt." Bocaj

"Jag använder det på mina hundar.Bara ganska lite mindre än vi skulle.Jag har en 12-åring som
blev överkörd och fick ta bort höften.Ej utbytt...borttagen!4 veckor i...Inget ärr från operationen,
promenader,  fortfarande  haltande  men  det  går  bra  och  jag  använde  oljan  istället  för
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smärtstillande...Det  fungerade  jättebra!(...)  Jag  har  en  9-årig  Rotty  som  har  hjärtmask,
fruktansvärda allergier, mycket låg energi och tappar håret på svansen.Börjar honom på det
idag...Räddade precis en 10-årig Chihuahua som har 3 tumörer och jag vet att detta kommer att
fixa henne direkt!!!” Dolly

"Vår hund kom in med en stor tår på näsan.Vi bor på en gård så jag vet inte hur det gick
till.Rensad utlindad och fylld skuren med RSO.Hon gick och la sig.Såret läkte helt.Och ja, drack
mycket vatten.Ännu en till Rick!!” Bi

"RSO OIL Hundkex och med aktuell salva på cancersåren på benet var det ½ storleken på en
dollarsedel.Hon började gråta när hon reste sig och hennes skakningar var illa.Jag visste att
RSO skulle fungera...Redan nästa dag gick hon upp utan att gråta och skaka och hon sprang
runt på gården några dagar senare med sin lilla kompis Nugget, rat terrier.Det var 6 månader
sedan.Hon är som en 6 år gammal hund nu, inte 12 år.Det är en av så många berättelser jag
har sett under de senaste två åren.

Min historia är  mycket  längre...RSO räddade mitt  liv.Inga fler  opiater.Och väldigt  lite smärta
oftast.Tack Rick Simpson...Frid vare med dig." Ron

"Har behandlat en annan vän till  mig, han är en Jack Russell terrier med en stor tumör på
ryggen. 'Dr Jay sa att han har sett detta tusen gånger och att det inte är bra för hanhunden när
det väl har märkts..Jag började ge honom droppar RSO och jag satte RSO på tumören.Jag
trodde att han skulle vara borta om några dagar.Som jag har sett samma tumör tidigare på en
kompis hund.Han gick bort några dagar senare.

Nugget mår bra, tumören är platt mot huden och ingen färg på den.Det såg riktigt otäckt svart
ut, lila rött och blödande.Inom ett dygn var sprickan på tumören hälften så stor två dagar senare
helt borta och den slutade blödningen skars över.Det var för två veckor sedan.Han är på 1/2 ga
dag och tar det bra.Sov mycket första dagarna, nu kommer han över, slickar upp det och han
mår bra.Inga vingliga ben, Nugget gör det bra.Jag tror att jag fångade cancern i tid.Tumören
krymper snabbt och han är en ny hund.Väldigt lekfull igen.Tack igen Rick S.” Ron

"Jag tror att vanliga människor har blivit  hjärntvättade och att läkemedelsföretagen har blivit
detde  flesta  människor  äter  ur  sina  händer,  giriga  människor.De  kommer  med  största
sannolikhet  aldrig  att  använda  cannabis  på  sjukhuset  eller  genom  någon  västerländsk
medicinläkare.Om  det  inte  kan  patenteras  kommer  det  inte  att  tjäna  pengar  för
läkemedelsföretagen.Som tur är bor jag i Kalifornien där det har blivit accepterat och omfamnat.

Jag  gjorde  min  första  sats  av  RSO förra  månaden.Jag  har  gett  det  till  båda  mina  hundar
eftersom de båda har små tumörer och min Shetland sheepdog har en form av hundlupus.Inte
bara har en av tumörerna krympt med 50% på ett par veckor utan de verkar båda ha mer energi
under dagen och de sover riktigt bra på natten.Och det verkar till och med att den hjälper min
Shetland  Sheepdog  med  hennes  lupus.Jag  ger  dem  ett  litet  riskorn  storlek  RSO  med  en
godbit.Jag satte också RSO direkt på hennes näsa eftersom lupus äter bort det.Om en vecka
ser hennes näsa den bästa ut på minst 4 år!

Jag gjorde nyligen en ansiktskräm med lite RSO också, jag minns att Rick pratade om det i sin
bok.Jag älskar det!Min hud ser ut att bli slätare och slätare för varje dag.Jag tar det till och med
oralt själv som förebyggande.

Jag fick nyligen en godartad jättecelltumör i senskidan bortskuren från min hamstring.Den var
lika stor som en apelsin och den lindades runt min ischias.Min läkare sa att det är en mycket
sällsynt tumör och inte säker på varför den dök upp.Jag tog oljan i cirka tre veckor fram till
operationen.Jag kan inte vänta på att få tillbaka den slutliga patologirapporten med mätningen
av tumören.Jag tror verkligen att det krympte från RSO!

Tack  Rick  för  att  du  ägnade  ditt  liv  åt  denna  sak,  jag  vet  att  vi  tillsammans  kan  göra
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skillnad.Människor som "botar" sig själva måste samla alla sina journaler och sprida ordet.Jag
tror att om det finns tillräckligt med bevis med bra dokumentation så kan vi ha en chans att en
dag kunna bevisa och övertyga huvudströmmen om cancerdödande fördelar med RSO.

Än en gång tack Rick.Det är människor som du som ger mig tro på mänskligheten.Behåll din tro
och  beslutsamhet,  och  vet  att  din  passion  har  helat  många  och  gjort  troende  av  många
människor.Du är vacker." Ashley

"En annan historia att lägga till i boken!Min valack halkade och föll (jag kan bara anta, jag såg
inte vad som hände) och rev upp båda haserna på honom.En hase på en häst är  inte det
lättaste att svepa in och hålla rent, i själva verket är det meningslöst!Du kan köpa de dyraste
inpackningarna och de glider fortfarande och fastnar i såret.Efter ca 4 dagars lindning av hasen
gav jag upp.Det hjälpte inte när jag var tvungen att dra av bandagen från hans sår medan jag
blötlades med en vattenslang för att mjuka upp det.Han var inte glad, inte jag heller, stackarn!!
Jag vände mig till det enda jag vet för att läka det mesta...RSO!Vi har en burk med "överbliven"
RSO som vi använder lokalt eller i vår pipa för att hjälpa oss att sova.Jag tog tag i burken och
gick  till  hasen!!Jag  slängde  hans  hassår  med  oljan.Slådde  in  dem  och  hoppades  på  det
bästa.Morgonen kom, omslagen låg på stallgolvet (ingen överraskning) och min första tanke
var, ja, det var ett slöseri med RSO!Men vid ytterligare inspektion var RSO fortfarande limmad
på hassåren och hade härdat till en tjärliknande substans, vilket skapade en barriär för flugor
och för att täta såren.Jag lämnade det.Försökte inte linda om eller så.Nästa dag...samma sak.

Det tog minst 4 dagar innan jag var tvungen att göra om något på hans hasor eftersom oljan
hade gjort ett så bra plåster!

Idag är det ungefär vecka 3 av hans skada, jag spolade hans hasor och det tog mig en bra 1/2
timme att få bort den gamla RSO:n från hasen, och exponerade den nyläkta/debriderade huden
under.Jag använde RSO igen och vi får se vad ytterligare fyra dagar ger oss.Jag kommer se till
att ladda upp bilder och dela dem.

Tack Rick -- Trodde du att när du gjorde din första RSO-batch att den skulle svämma över till
och med i hästvärlden?Du är fantastisk!!" Ljung

-- Tack, Heather.Oljan gör underverk för hästar, precis som den gör underverk för alla andra
djur.Varje hästägare bör ha en hink med oljan till hands för sina hästar.Du vet hur det är med
dem - du vet aldrig hur de kommer att överraska dig.J B

"Min hund hade skelettcancer.Jag vägrade alla behandlingar som veterinären sa åt mig att göra,
till och med tog bort hans axel och ben.Jag fick höra att han hade 2 veckor och fick mycket
smärtstillande.De gjorde honom så sjuk och han såg skit.

Ringde en kompis och fick sossar gjorda av oljan.Jag gav det till  honom för smärta och det
fungerade utmärkt.Han kunde inte gå innan.

Nåväl,  en månad senare kunde läkaren inte tro att  han fortfarande var  här  och gjorde fler
röntgenbilder och CANCEREN VAR BORTA...Om du vill ska jag ta före och efter röntgenbilder
och lägga upp dem åt dig.Det är riktig HAMPA DÖDAR CANCER...” Tammy

"JB, förra året fick jag höra att min häst hade 3 månader kvar att leva, cannabis har hållit henne
vid liv men jag har bara matat hennes löv eftersom jag är kyckling för att göra RSO.Jag skulle
göra det, sen fick Jeannie Herer, som är min kompis sedan 8:e klass, mig att lova att INTE göra
det förrän någon var här med mig eftersom jag är en eremit och gillar det så.Hur som helst har
bara  bladen  fått  alla  utom  en  tumör  att  försvinna  och  man  skulle  aldrig  veta  att  hon  har
melanom.Hon skulle dö i juli 2011.Hon är frisk och glad men blir arg om jag inte har någon gryta
att mata henne på varje morgon.Tack gode herre jag känner några vårdgivare i mitt område
som skänker produkter åt henne!Jag ska skryta lite och säga att Jack Herer tackade mig i sin
senaste  reviderade  bok  för  att  jag  var  en  frihetskämpe,  jag  har  skrikit  om  det  goda  med
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cannabis i över 40 år nu!Vi kommer att vinna kampen, jag tror att det kan vara i sikte!Hoppas
hopp!" JoAnn

-- Snyggt, JoAnn.Gör henne inte arg och gör RSO för henne, det är inte så svårt eller farligt som
det  verkar  och  du  kan  försöka  göra  det  med  säg  ett  uns  eller  två  och  bygga  upp  ditt
självförtroende på det sättet.Bästa hälsningar, JB

“Samma resultat  för  min  katt!!!Men  jag  fick  ändå  tumören  bortopererad.Det  var  för  3-4  år
sedan.Ingen återuppkomst  av  några  tumörer!Hon har  sina  16thfödelsedag  nästa  månad!Jag
visste att det fanns mer att "rensa" än att festa! Ryan

"botade en cancer i mitt 16-åriga kattöga." Dan

F.Kära vänner, hoppas detta kommer dig bra.Jag ger min 8-åriga hund på 40 kg RSO för de
tumörer som växer på höger sida av hans kropp.Idag är hans första behandlingsdag och han är
utslagen och sover.Jag gav honom ungefär mängden av ett  riskorn.Är detta för mycket?Hur
länge och hur ofta skulle du rekommendera att jag ger honom oljan?Jag är själv på oljan.Med
tiden vänjer jag mig mer och mer vid det "höga". Jag måste opereras nästa månad och jag
planerar  att  använda  RSO  för  min  smärta  och  återhämtning.Om  jag  kan  arbeta  med  det,
kommer jag att hålla på med det resten av mitt liv.Välsignelser och stort tack

A.Katherine, jag skulle skjuta upp operationen om det alls är möjligt tills du äter säg 180g av
oljan på ett gram om dagen (eller mer) i tre doser.Ge hunden hälften av det om du tror att han
inte är bekväm med det han fick nu.Att sova är en del av läkningsprocessen, det är inget att
oroa sig för och det är ett tecken på att oljan är lugnande, vilket är vad du vill.Ju mer potent och
lugnande, desto bättre.Bästa hälsningar, JB

"Hej Jindrich!Jag pratade med dig den 9 juli om min sons råtta (1,5 år) som hade en utskjutande
tumör som växte bakom hennes högra framben (cirka 1 tum i diameter).Jag började ge henne
RSO 3 gånger om dagen och 1 vecka senare var tumören knappt synlig.2 veckor senare var det
borta!Jag har fortsatt att ge henne en dos 3 gånger om dagen och hennes syster får också en
underhållsdos.De är båda väldigt glada och å deras och min familjs vägnar vill jag rikta ett stort
tack till Rick och dig själv för att du har gett den viktigaste informationen som finns!Cannabis
botar cancer!”

"Sänder dig uppdateringen av min hund som diagnostiserats med skelettcancer.1 juni har det
gått sju månader, sista röntgen visar ingen spridning till lungorna.De hittade ett intakt brott nära
tumörstället i benet, de vet inte vad de ska göra av det.Normalt dessa hundar som har en paus
måste man lägga ner dem.De har kommit fram till att de månatliga infusionerna av läkemedlet
som heter Zometa håller det intakt så de kommer att fortsätta med henne i försöket medan hon
kommer att få månatliga infusioner av Zometa.Men ingen cancer sprids och de kan inte plocka
upp tumören som var  där  för  7  månader  sedan.Tänkte  bara att  du  skulle  vilja  veta.Denna
aggressiva  cancer  tar  normalt  hundens  liv  inom 4-6  månader  efter  diagnos.Här  är  hon,  7
månader, INGEN cancerspridning.En intakt fraktur men ändå att gå som om inget är fel.” Linda

“Efter 9 veckor har hudcancern på min hund HELT försvunnit!!Underhållsdos nu för resten av
livet.Vilket jag känner nu inte bara kommer att bli mer bekvämt för honom utan ett längre liv
också.VÄLSNINGAR RS & JB!!>;-)” Grön

"Min hund klarade sig bra i början på en stiftstorlek till att börja, och ökade sedan tills hon tog 1-
2 risstorlekar.Hon väger 80lb grop.Tyvärr är oljan jag kan få inte en tillräckligt hög andel (82%)
så även om det förbättrade hennes aptit, hjälpte hennes artrit, förbättrade hennes päls och hud,
så hjälpte det inte hennes snoriga näsa, vilket förmodligen är näscancer.Om någon här är i WA
och har en 90+% olja, skänker jag gärna för det." Överlevnad

-- Försök att applicera oljan lokalt på hennes näsa också, och försök kanske få upp lite i näsan
med en Q-tip eller något liknande, om hon inte biter dig för det.Du kan också prova att lägga
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oljan  i  en  ugn  inställd  på  130°C  i  ungefär  en  timme  och  försöka  göra  den  mer
koncentrerad/kraftig på det sättet.Eller ha tålamod och ge oljan mer tid.” J B

"Min  hund  hade  tre  veckor  kvar  att  leva.Masscellstumörer  över  hela  hans  renrasiga
pitbullkropp...Efter  3 veckor krymper tumörerna på ISO/RSO.Jag svär.Han har kissat  på sig
några gånger och agerat berusad men jag visste att det var till det bättre.Han håller fortfarande
på.Även när de försvinner kommer jag fortfarande att göra honom till sin medicin.Älskar dig, JB
och Rick." Bocaj

"Har gett min 14-åriga Pit oljan i fyra veckor nu för cancer.Hon blir ibland lite "ryckig" och full när
jag ger henne för mycket,  men när effekterna avtar sover hon som en valp.Hon vägrade ta
veterinärmedicin så vi fick lite olja istället.Fortfarande tidiga dagar men jag registrerar hennes
framsteg.Det tog ungefär en vecka för henne att vänja sig vid oljan och få aptit  igen.Jag är
avundsjuk,  eftersom  vi  i  detta  skede  bara  har  råd  med  olja  åt  henne.Älskar  allas  vackra
berättelser!” Janine

"Hade din hund biverkningar?Vill ha min hund på den också.Han är en beagle." Marie

"Inga biverkningar.Hon gjorde, som hundar gör när de tuggar gräs eller något för att hjälpa till
med att kvälja sig, för att rena sig själva.Ingen (inklusive husdjur) självmedicinerar på något som
ger negativa biverkningar.Vi är helt enkelt inte byggda för att fungera på det sättet.” Tielman

"Räddade min  hunds liv  från en autoimmun sjukdom som steroider  slutade arbeta  på.Inga
biverkningar!" John

"Jag har sett effekterna från första hand av en hund som tar RSO ...Under de första dagarna var
Ruby (en 12 år gammal hund) fortfarande sjuk och skakade lite, oroande symtom om du är
skeptisk i ämnet men jag kan försäkra dig om 1 månad in i behandlingen och hunden studsar
runt full av liv springer uppför trappor hoppar upp på sängen och stolar fulla av energi hela tiden
väldigt lekfulla igen.Ögon var förr vattniga och hade en grå täckning nu är de helt tillbaka till det
normala.Ruby hade en ganska stor utväxt på insidan av benet som hade funnits där i flera år
och nu efter att ha ätit olja föll det nästan av!!!Tack vare Rick Simpson xxx välsigna denna olja,
den fungerar verkligen, varför finns det INGA vittnesmål som säger att den inte gör det...?” Brett

”Idag  är  dag  3  för  en  behandling  på  min  hund  med  RSO  (Rick  Simpson  Oil)  som  är  ett
cannabiskoncentrat för medicinsk behandling av många allvarliga åkommor.Hon är 13 år och ca
7För månader sedan fick hon något som orsakade henne extrem snorighet, stort slem och vissa
dagar var hon slö.Kollade upp det på nätet, sa "kennelhosta eller hundförkylning" så jag tog lite
antibiotika här och började med henne på en kurs.Det  hjälpte inte alls,  så vi  tog henne till
veterinären.

Naturligtvis ville de göra blodarbete, röntgen och slemscreening.Cirka 500 i veterinärräkningar,
jag tackade nej  så vi  satte henne på ett  brett  antibiotikum som inte heller  rörde det  på en
månad.Tog  in  henne  igen  och  fick  två  starkare  antibiotika  till,  gick  en  månad  på  dem
religiöst.Rörde den inte heller!

Så  då  testade  veterinären  en  svampdödande  medicin...RÖRDE  ÄNDÅ  INTE  HENNES
SJUKDOM!!Det är svårt att avgöra vad som är motiverat att spendera på en 13 år gammal
hund...Så jag slutade med all medicin för ungefär en månad sedan för att låta hennes kropp
återhämta sig och startade henne på RSO för bara 3 dagar sedan, totalt 6 doser och hon är en
helt ny hund!

Inget snopp, ingen hosta, hon har mumsorna och i allmänhet har vi sett en ANMÄRKANDE
förbättring.Otroligt  egentligen.Av  min  personliga  erfarenhet  kan  jag  intyga  att  detta  är  en
fantastisk surrealistisk medicin.Tack från djupet av mitt hjärta!” Överlevnad

"Min boxer söker mig för att fånga röken.Hon har fångats när hon stod över vår rökelse och
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försökte fånga surret också...hon lär sig att inte all rök är vänlig.Hoppas din vovve får uppleva
oljan snart!!” augusti

"Jag har en 13-årig golden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) och hon brukade
gråta så illa för att hennes höfter skadade henne så mycket eftersom hon uppenbarligen hade
artrit (gammal hund + trägolv) och min pappa och bror vägrade ta henne till veterinären, så jag
skulle istället köpa en påse för 40$ till min hund och när hon börjar känna ont, rökte jag upp
henne lite och hon betedde sig som en valp.Inget gnäll, gnäll, hon hade inga problem med att
gå runt eller göra saker och hon skulle sova lugnt.

Hon hade också en tumör under denna tid.Jag övertygade äntligen min far att  ta henne till
veterinären (jag sa att om hon behöver avlivas så kommer vi att göra det men jag vill ha ett
veterinärutlåtande innan vi bokar en tid) vi kommer dit och hon undersöker min hund.I slutet av
mötet sa hon att hon var den friskaste hund hon någonsin sett i sin ålder!

Hon har LITEN artrit & sa att hon inte hade en aning om hur det inte var mycket mycket värre
och hennes tumör som var storleken på en baseboll?Ja, den var nu lika stor som en tuggummi!
Hon sa att artritmedicinen som hon fick skulle hjälpa till  att behålla hennes innehåll,  det var
$150 för ett 30-dagarsrecept och det gjorde SHIT.Jag slutade till och med röka upp henne för att
se om medicinen var värd det.Nej.Hon kämpade för att ta dem, gjorde henne förstoppad och
hon hade ont hela tiden!

Med ogräset kom hon direkt till mig och satt där och visste vad hon fick och älskade det!Hjälpte
hennes tumör att försvinna, har sett till att hennes artrit knappt är någonting så att jag knappt
behöver röka upp henne eftersom det inte stör henne i närheten av ens halva mängden den
brukade innan jag rökte upp henne.Marijuana är en mirakelväxt och har gjort mina hundars liv
längre och friskare!Jag skulle göra vad som helst för min lilla flicka!Hon är min stolthet och
glädje!” Bethany

"Min hund är en 13-årig belgisk herde.För några år sedan dök det upp en liten knöl på hans
sida.Det började plötsligt växa i en alarmerande takt för några månader sedan.Tyvärr fick han
diagnosen cancer...och inte bara den ena klumpen.Vid  undersökning hade han många.Han
hade andra problem också...Främst artrit  och höftledsdysfasi.Operation var inte ett alternativ
eftersom det  var  tveksamt  att  han  skulle  överleva  bedövningen.Jag orkade  inte  se  honom
lida...han kunde knappt gå och hade slutat äta.Jag bestämde mig för att  försöka ge honom
cannabisolja som ett sista försök att hjälpa honom.Min partner Pat och jag gav honom en liten
mängd (ungefär lika stor som ett riskorn) på en kaka.Det påverkade honom verkligen...han var
ostadig på fötterna och sov i timmar.

Vi  justerade doseringen under de närmaste dagarna och märkte att  hans aptit  förbättrades
direkt.Han  började  också  röra  sig  mycket  lättare  och  hans  attityd  var  mycket  ljusare.Allt
eftersom dagarna gick ökade vi långsamt hans dosering.Det har gått 3 veckor och jag känner
knappt igen honom som samma hund.Han är lycklig!Viftar på svansen, leker, äter, och det bästa
av allt är att tumören är hälften så stor som den var innan vi började på oljan!!!!Jag kommer att
fortsätta  hans  behandling  (vi  har  turen  att  kunna  leverera  vår  egen  olja)  och  hålla  er
informerade.Jag förväntar mig att se dessa tumörer försvinna helt!!!!!!!!” Josie

"Jag har startat  min lilla pomeranian på oljan eftersom han har en kollapsad luftstrupe och
medfödd hjärtsvikt.Han har inte ätit sina vanliga mediciner sedan sommaren och han har inte
hostat knappt alls för första gången sedan sommaren (han hostade konstant och stirrade även
på sina läkemedel som läkaren gav).Han har mer energi och mår bättre än han gjorde när han
gick på medicinerna." Karen

"Min hund har också klumpar och jag har gett  honom olja,  men jag tror att  han var lite för
mycket han var väldigt skakig sömnig slash såg ut som om han var full han är en rottweiler 135
lbs,  så jag måste justera mängden jag ger honom .Men jag tror  att  det  kommer att  hjälpa
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honom.” Peter

F.Hej, undrar bara om topical RSO skulle vara lämplig för en groda som precis fått ett av sitt
bakben brutet  och nu nyligen amputerat?Kanske en liten klick på det  blottade benet  skulle
hjälpa den här lilla killen?Eller kanske för stark för en så liten varelse?Tack och Gud välsigne för
att du fick ut budskapet!

A.Även om jag måste erkänna att jag aldrig har behandlat en groda med oljan, är hur jag ser på
det desto mer olja och ju snabbare, desto bättre.Jag skulle också lägga lite i hennes mat.Det
värsta scenariot är att den stackars grodan blir stenad.Stor grej.Bästa hälsningar, JB

"Jag hade en kompis vars hund hade glaukom och gjorde ett "experiment" han gav sin hund
cannabis i en vecka och fick hennes ögontryck kontrollerad...veterinären sa att han aldrig sett
att trycket minskat så snabbt...då gjorde han det' Jag gav henne inget på en vecka och tog in
henne...veterinären frågade sedan vad han höll på med eftersom trycket var så högt att det
faktiskt  skadade  hennes  syn...när  han  svarade  veterinären  angående  hans  "experiment"
uppmuntrade hans veterinär honom att fortsätta med cannabisbehandlingarna!!!!!" Garrett

”Jag har gett cannabis till min gamla hund många gånger.Det hjälpte enormt med smärta och
lättade hennes sista dagar.Den dagen jag lät henne lägga ner, gav jag hennes biff släppa ut
henne för att njuta av solen med ett par hundgodis med cannabisspetsar.Hon njöt av sin sista
tid med mig och var ifred när det var dags.” Samantha

"Mina  djur  och  jag  har  kämpat  mot  några  okända  insekter,  hemska  sår,  cannabis  till
undsättning.Även  om mina husdjur  är  stenade som en  stenstaty,  blir  de  bättre  precis  som
jag.Vad detta än är är hemskt, veterinärerna eller läkarna har inte kunnat lista ut det." -- Det är
bättre att bli stenad som en stenstaty än kall och död.Det är allt jag vet, JoAnn.lol, JB

"Jag gav aldrig  oljor  särskilt  mycket  uppmärksamhet.Sen  provade  jag  en tinktur...holy  jävla
moly...Jag ger det till min hund hon är typ 12 och det hjälper verkligen henne hon äter hon leker
och hon är som sitt gamla jag.Provade glukosamin men det rör inte ens hennes smärta...Jag
tänkte aldrig på att ge den till min hund förrän jag såg att andra här hade gjort det...men ja, olja
är  sjukt  bra...tack  allihop om min  hund kunde tacka er,  det  är  jag  säker  på att  hon skulle
göra...fred.. .” Kary

"Jag  botade  vår  Iller  från  insulinom  skapat  bukspottkörtelcancer.Sätt  igång  det  peeps,  din
"lurviga familj" behöver dig.Här är Flower under hennes behandling, hon är lite arg här och redo
för en vilsam sömn...!” Hempy

"En av mina två hundar har inte längre epilepsi på grund av cannabisolja." Charles

"Jag har en rottweiler och fick höra vid jul att han hade cancer i magen och att det inte fanns
någotde kunde göra och han har max 2 månader kvar att leva.Så jag provade honom på olja
som jag gjorde själv.Skannade honom för två veckor sedan.Cancern är borta." Ian

"Jag ger den till mitt 13-åriga labb.Sedan jagar han en boll som om han var 2.” Stephanie

"botade min pitbulls melanom." Brandon

"Hämtade precis min rottweiler från veterinären efter hennes andra operation för att "få resten
av cancern som vi inte kunde få första gången." Jag har gett henne RSO i en månad, samt
gnuggat  cannabisbalsam  på  snittstället.Gissa  vad?Kirurgen  såg  "INGEN  SYNLIG
CANCER".Kommer att behöva vänta på labbresultat för att vara säker, men jag skulle säga att
jag har mitt eget mirakel på 100 pund.” Joni

"Min  kusins  katt  hade  kattformen av  Parkinsons.Weed  var  ungefär  det  enda  som lugnade
honom och stoppade hans spasmer och definitivt förlängde och förbättrade hans liv.Långt ifrån
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att vara orsaken till hans död eller vara giftigt för honom!För övrigt använde min kusin den då för
att hålla sin epilepsi i schack!Effektiv medicinering för både människor och djur!” Enñio

"Börja med en väldigt liten mängd på ost eller kött vad de än ska äta det på!Min rottie väger 100
lbs och ett halvt riskorn räcker!Ett helt riskorn får honom att sitta och dregla i 4-6 timmar.” Greg

"Min  hund  åt  en månads  rymdkakor  utan några  negativa  effekter,  förutom en  mycket  lång
sömn." Ned

"Så sant.En av våra älskade fyrbenta familjemedlemmar hade en hudtumör i drygt fem år strax
under armbågen.Som växte sig större för varje år.När hon fyllde 11 år. gammal började hon visa
tecken på  höftdiplaci.Istället  för  att  pumpa henne  full  med  smärtstillande  medicin  som kan
förstöra hennes lever och njure.Vi började spritsa re-vape knoppar i hennes mat eller som en
godbit.Hon älskade smaken av lätt rostade blommor.Sedan började hon bli mer aktiv.Efter ett
par år av religiöst behandling av henne med återförångad cannabis började hennes tumör på
armbågen minska till bara en lös hud.Hon blev 14 år gammal.Hon misslyckades aldrig med att
titta på oss med kärleksfulla ögon.Tills hon inte längre kunde vara en hund som kunde springa
och hoppa.Så vi tog det svåraste beslutet att få slut på hennes lidande genom en snäll och
kärleksfull  familjeveterinär som vi har arbetat med i över ett decennium.Några dagar före jul
kom  veterinären  och  hans  fru  till  vårt  hem  på  väg  hem  för  att  hjälpa  oss  med  hennes
övergång.*tårar* Allt som allt är cannabis ett botemedel mot många lidanden.Hon blev gammal
till sin mogna ålder på grund av vår kärlek och vår kärlek till ett sant sakrament... CANNNABIS.

"Ja, jag vet det, min hund dog i slutet av april, och det sista vi gjorde tillsammans rökte jag lite
gräs med honom och han hade äntligen ont.Han somnade lugnt." Morganna

"Bra att veta.Tror du att det skulle fungera för mänskliga husdjur också, på ryggraden?” Brenda

"Har du ett mänskligt husdjur?" Colin

"Var kan jag få tag i ett av dessa mänskliga husdjur?De låter spännande.Jag vill träna min att
sköta trädgårdsarbetet.Är de smarta nog att göra det, tror du?” Sasha

"Ja, det fungerar på mänskliga husdjur också.Tack för detta - det fick mig att skratta." J B

"Jag  använde  krukknoppar  (små mängder)  på  min  kanin  med en  utväxt  över  hennes  ena
öga.Tillväxten försvann och hon behöll sin syn.Bara en månads behandling och hon var helt
klar.(Veterinär  övervakad).Nu  har  jag  en  stor  dansk  som  har  problem  med  hjärnan  och
anfall.Jag  röker  för  min  lupus  (inga  dr  manus,  bara  marijuana  och  Dr  vet)  och  den  store
dansken sover på soffan bredvid mig.Med sina anfallsmediciner och att hon är i mitt hem (jag
adopterade henne för 6 veckor sedan) bredvid mig när jag gör det har hon inte haft ett anfall på
5 1/2 vecka och hon går upp i vikt, går bättre och bara lugnare .Jag tillsatte också kokosolja, 2
msk dagligen, till hennes rutin och hon visar exceptionella framsteg i sin rörlighet och sjukdom.”
Dimmig

"Min 9-åriga boxare hade en tumör på ryggen ungefär lika stor  som en "shooter"-kula...inte
riktigt så stor som en pingisboll.Jag startade henne på oral RSO 3xdag.Hon tolererade dosen
bra och tumören arbetade sig så småningom ut  ur  huden och lämnade i  princip ett  hål.En
fortsatt behandling av RSO och antibiotika tills den stängdes helt.Hon är så bra som ny utan
någon som helst tumör och inga biverkningar.Min Doberman tolererar dock inte RSO särskilt
bra och måste ta betydligt mindre doser.Men han har också blivit botad av det." Karen

"Jag brukade medicinera min gamla hund genom att blåsa rök i hans öra.Han älskade det och
agerade som en valp snarare än den 21-åriga hunden (människoår)  med dåliga höfter  och
artrit.” Gina

"Hampolja räddade min schäferhund när hon fick diagnosen mjältcancer, hon är nu 9 år gammal
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och i remission och mår bra." Paul

"Min 6-åriga man utvecklade svår artrit.Det tog 3 veckor att få honom igång igen.Jag ger mina 3
hundar  en  förebyggande  dos  två  gånger  i  veckan...Jag  har  inga  veterinärräkningar
någonsin...Jag ser dem på topp varje dag...Cannabisolja är en nödvändig del av vår kost för
mig...Jag är förundrad över den växten...hela tiden...” Sparky

Slutsats 

«Jindrich Bayer: DU KAN INTE DRIVA EN EKONOMI RATIONELLT UTAN HAMPA.

Rick Simpson: Det stämmer!

J B:Det går helt enkelt inte att göra.

Ett enkelt exempel... Om vi håller oss till medicin.Tjeckien spenderar bara en miljard dollar på
diabetiker.Det finns 800 000 av dem!

[Nu talar JB till  JAKA – musiker, cannabisaktivist, DIABETISK – som sitter kvar till  Rick och
honom...]

Du vet själv vad oljan gör för diabetes.OM DU KUNNE ÄTA 4 GRAM PER DAG SKA DU INTE
BEHÖVA INSULINET ALLS.

Och  vi  spenderar  en  miljard  dollar  varje  år...och  pengarna  lämnar  Tjeckien  och  går
någonstans...Och kommer aldrig tillbaka!

[skrattar i misstro...]

Och det är bara diabetes!Tillsätt sedan bränsle, som Rick sa... Ok [jag ger dig...kanske...], inte
alla  bilar,  inte  allt...  Men  om  50  %...  Om  [bara]  alla  traktorer  körde  på  det  där
[HAMPBRÄNSLET]... Varför inte???

Sedan sjunker priset på mat, logiskt...För när du inte behöver betala 1, 2, 3 euro för en liter
bensin  för  att  driva  en  lastbil/traktor...  Då  kan  maten  logiskt  nog  bli  billigare.
Och folk har inte pengar...

Staten borde se till att folket äter och överlever.Inte för att de dör ut...

RS:Och inte bara det, utan bönder har rätt att odla denna gröda för att hjälpa till att upprätthålla
sin existens.Genom historien var det ett känt faktum att denna växt användes som ett underbart
foder för boskap, efter att de tagit hampfröoljan ur fröna matas dessa frökakor till djuren.Det är
något  av det  bästa djurfodret  på planeten!Så detta skulle  inte bara ge dem medicin för  att
behandla deras boskap, utan det skulle också ge dem en matkälla för deras boskap.

Och  det  är  som Jindrich  sa...För  vilket  land  som helst,  att  försöka  driva  en  ekonomi  utan
användning av hampa... Eller för vilken bonde som helst att faktiskt försöka utöva det yrket och
inte tillåtas att odla hampa,skulle bara vara en övning i meningslöshet'!Bönderna behöver rätten
att odla denna växt.Och alla ska ha samma rätt att leverera sina egna behov.Vi behöver alla ha
den friheten...

J B:Skulle du hellre äta kött från djur som fick ohälsosam mat och injicerade med antibiotika,
eller skulle du hellre äta kött från djur som fick hampa och inte skulle behöva någon antibiotika
alls?

Skulle du hellre äta kyckling som är utfodrad med hampafrön och som är hälsosam – som inte
lider av alla dessa dåliga förhållanden – eller skulle du hellre äta industriprodukten?Skulle du
hellre äta karp eller [dvs] fisk – som kommer att vara rik på Omega-3, 6, 9 eftersom den äter
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hampfröet – eller skulle du hellre äta fisk som matar malda löv eller döda djur?Så enkelt är det...
EKONOMI... Du betalar för mycket och pengarna lämnar landet.Du vill ha pengarna här.OCH
VAD ÄR BÄST - NÄR DU INTE BEHÖVER SPENDA PENGARNA...[då] BEHÖVER DU INTE
TJÄNA PENGARNA...” (frånCannabismanifestdokumentär,finns på Youtube)

"Låt mig sammanfatta det mesta som händer kring Rick Simpson Oil.Instruktionerna talar om för
människor att A, B, C och D.Folk läser dem och frågar – om jag inte gör A, kommer B, C och D
fortfarande att fungera?Om jag inte gör B, kommer A, C och D fortfarande att fungera?Om jag
inte gör  C,  kommer A,  B och D att  fungera?Tänk om jag inte gör  D,  kommer A,  B och C
fortfarande att fungera?Och om jag gör A, B, C och D annorlunda, kommer det fortfarande att
producera den äkta varan?

Det  allmänna  svaret  är:  nej,  det  kommer  det  inte.Om  du  vill  producera  RSO:n,  följ
instruktionernai Cure for Cancer: Rick Simpson Protocole-bok till  punkt och pricka.Om du vill
producera något annat, följ då andra instruktioner.Men ta inte oss ansvariga när du producerar
en annan typ av olja och behandlingen misslyckas och slutar med att en patient dör i onödan.

Om du gör A, B, C och D kommer oljan att fungera på bästa sätt, det är därför instruktionerna
finns där.Om du inte gör det kanske det inte fungerar.Så enkelt är det, eller hur?Vad skulle du
personligen vilja få om du behövde medicinen?Något som har visat sig fungera så bra, eller
något annat som har okända medicinska egenskaper, bara för att  den som tillverkade oljan
skulle kunna bevisa eller motbevisa sin hypotes eller 'metod'?” J B
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